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چگونگی نظارت منتخب مردم 
بربهره وري ووجدان کار

با توجه به نزديک شدن به ايام انتخاب سیزدهمین رياست 
جمهور، ما را برآن داشت به اصل نیاز کشور، موضوع » اقتصاد 
مقاومتي ، تولید و اشــتغال ، حمايت از کالای ايرانی ، رونق 
تولید ، جهش تولید ، تولید ، پشتیبانی ها ، مانع زدايی ها « 
بپردازيم . که در اين بین بايد بهره وري و وجدان کارازسوي 
منتخب مردم براي رياســت چهارســاله قوه مجريه، توجهي 
خاص جهت به ثمر نشســتن فرامین مقام معظم رهبري در 
ســال 1400 ، کمر همت جهت اجرا وعمل ببندند . وجدان 
کاروافزايش بهره وري نیازمند ايجاد تحول اساسي در محیط 
و شرايط کار است . نیروي کاردر شرايطي در جامعه توسعه 
مــي يابــد که زمینه هاي آن نیز در جامعه پديدار شــود ، به 
بیــان ديگــر کاهش بهره وري پیش از آنکه امري فردي تلقي 
شــود ، بايد دانســت که ريشه در مناسبات اقتصادي ، و دقت 
و دلســوزي مديــران و وجــود زمینه هــاي ملموس عدالت 

اجتماعي در جامعه دارد . .. 
زيــرا هــر اندازه پايه ها و مناســبات اقتصادي و اجتماعي 
جامعه بر بســتري از عدالت و نوع دوســتي باشــد ، به همان 
میــزان نیز ، زمینه ها و شــرايط بهــره وري و وجدان کار در 
مجموعــه روابــط اقتصادي و اجتماعي کار افزايش مي يابد .  
فلــذا مي بینیــم که بهره وري و وجدان کار، امري مقطعي و 
زود گذر نیست ، زيرا بهره وري ،  خود را دريک روند و حرکت 
پیوســته  نشــان مي دهد. براي تداوم بهره وري اســتحکام 
بنیانهاي فرهنگي اهمیت چشــمگیري دارد : زيرا در صورت 
وجود فرهنگ مناسب بهره وري ، بستر مناسبي براي افزايش 
کاررايي بیشتر خواهد يافت .                 ادامه در صفحه 8

مهدیمیرحیدری
مدیرعاملوسردبیر

سرمقاله

رهبر معظم انقلاب اسلامی:

   دولتی تشکیل 
شود که انقلابی  

 عدالتخواه  
ضد فساد و معتقد 

به تحول باشد

 ماهنامه ای برای هر شهروند

و
منتشــر شد

پاستور در انتظار مستاجر جدید؟!

رقابت برای انتخاب سیزدهمین ریاست جمهوری

رئیس هیئت مديره شــرکت فولاد مبارکه گفت: در ســال 1400 که با 
عنوان »تولید، پشتیبانی ها و مانع زدايی ها« نام گذاری شده، مشکلی سد 
راه تولید نخواهد بود و همچنان تلاش برای تولید بیشــتر و اشــتغال زايی 
مضاعف صورت خواهد گرفت. ســید ضیاء ايمانی در گفت وگو با خبرنگار 
فولاد، با اشاره به ترکیب اعضای هیئت مديره اين شرکت گفت: هیئت مديره 
شرکت فولاد مبارکه تغییراتی داشته و دو عضو جديد که از معاونان فولاد 
مبارکه هســتند به هیئت مديره اضافه شــده اند. وی با بیان اين مطلب در 
ادامه افزود: شرکت فولاد مبارکه يک مجموعه صنعتی مادر و قطب صنعت 
کشور است که بايد به صورت همه جانبه، در بخش های مختلفی همچون 
حوزه مديريتی، مسائل اقتصادی، تولید، اشتغال و جلوگیری از خروج ارز  

از کشور  و... تقويت شود.
هیئت مديره فولاد مبارکه درصدد افزايش نقاط قوت اين صنعت است

به گفته وی، شرکت فولاد مبارکه يک مجموعه ممتاز در کشور است 
و اکنون تیمی که با تمام مســائل شــرکت فولاد مبارکه آشنايی دارند در 
قالب هیئت مديره در کنار هم قرار گرفته اند. اولین جلســه هیئت مديره  
نیز تشکیل شد و در آن اتفاقات خوبی رخ داد و تصمیم گیری های مناسبی 
برای اين شــرکت فولادی صورت گرفت. ايمانی ادامه داد: شــرکت فولاد 
مبارکه بايد به نقطه اوج خود که سیاست و تدابیر هیئت مديره نیز بر پايه 
آن استوار شده، دست پیدا کند؛ چراکه اگر اين شرکت در شرايط کنونی 
و با مديريت فعلی نتواند به آرمان ها و واقعیت هايی که لازمه کار اســت 
دســت يابد، بايد تعمق بیشــتری داشــته باشد و درصدد رفع مشکلات و 
ايرادات برآيد. رئیس هیئت مديره شرکت فولاد مبارکه افزود: همه اعضای 
هیئت مديــره شــرکت فــولاد مبارکــه تصمیم گرفتند بــا تدابیر ويژه و 
سیاست های مناسب، همچنین در نظر گرفتن تمامی مسائل و مشکلات 
مجموعه فولاد مبارکه و با تکیه بر نیروی انسانی و ارتباطات موجود، اين 
شــرکت را که همیشــه خوش درخشیده و با تلاش کارشناسان و مديران 
طی ســال های گذشــته باعث سربلند و سرافزاری ايران اسلامی شده، در 

اين مسیر نگه دارند و نقاط قوت شرکت فولاد مبارکه را افزايش دهند.

مقررات دست و پاگیر بزرگ ترین مانع برای تولید
وی با اشــاره به نام گذاری ســال 1400 با عنوان »تولید، پشتیبانی ها و 
مانع زدايی ها« در ادامه افزود: در حال حاضر علاوه بر شرايط اقتصادی و 

مشــکلات موجود در کشــور، برخی مقررات دست و پاگیر و يا موضوعات 
سلیقه ای وجود دارند که خود بزرگ ترين مانع برای تولید به شمار می آيند. 
اين در حالی اســت که گروه فولاد مبارکه مجموعه ای حســاس محسوب 
می شود و منافع آن نیز ملی و مردمی است، چراکه درآمدهای آن به نوعی 

به مردم بازگشته و متعلق به مردم است.
رئیس هیئت مديره شرکت فولاد مبارکه در جلسه با اعضای اين هیئت 
ضمن تأکید بر توجه اين شــرکت بر تحقق شــعار سال خاطرنشان کرد: از 
ســال 1380 که رهبر معظم انقلاب اســلامی با تدابیر حکیمانه خود و با 
تأکید بر اشتغال آفرينی، شعار »اقتدار ملی و اشتغال آفرينی« را نام گذاری 
فرمودند، فولاد مبارکه در راستای تحقق شعار همان سال گام های زيادی 

برداشت و اين مهم تاکنون ادامه داشته است.

بصیرت در جنگ اقتصادی و تلاش برای رونق تولید
وی بــا تأکیــد بر ضرورت پیــروی از منويات مقام معظم رهبری افزود: 
ايشــان هرســاله با در نظر گرفتن شرايط کشور، شعار آن سال را تعیین و 
ابلاغ می فرمايند و نکته قابل توجه در نام گذاری مدبرانه ايشــان در همه 
ســال های دهه 90 اين بوده که ايشــان همواره بر اقتصاد و تولید تأکید 

زيادی داشته و دارند.
رئیس هیئت مديره شرکت فولاد مبارکه نام گذاری سال های دهه 90 
توســط رهبر معظم انقلاب را نشــان از اهمیت تولید و اقتصاد برای کشور 
دانســت و عنوان داشــت: حضور فولاد مبارکه در خط مقدم جبهه اقتصاد 
و صنعت نیازمند بصیرت داشــتن و توجه به منويات مقام معظم رهبری 
در جنگ اقتصادی است که حقیقتا اين شرکت علی رغم اعمال تحريم های 

ظالمانه، نهايت تلاش خود را برای رونق تولید به کار گرفته است.
ايمانی با اشاره به نقش فولاد مبارکه در رونق و جهش تولید در سال های 
98 و 99 بیان کرد: فولاد مبارکه در اواخر دهه 90 و طی سال های 98 و 
99 با ثبت رکوردهای پی درپی تولید فولاد توانست نیاز بسیاری از صنايع 
کشــور را تأمین، از خروج ارز از کشــور جلوگیری و ســهم قابل توجهی از 

رونق و جهش تولیدات کشور را از آن خود کند.

افزایش تولید و اشتغال نیازمند همدلی بیشتر است
وی ادامه داد: بنابر آنچه گفته شد، بايد فضايی ايجاد شود که همدلی 
بیشتری در آن وجود داشته باشد و مسئولان استان اصفهان، نمايندگان 
محترم مجلس شــورای اســلامی و... کمک کنند تا شاهد تولید و اشتغال 
بیشــتر در شــرکت فولاد مبارکه باشــیم. البته تصور ما بر اين است که با 
توجه به شرايط موجود، همه پای کار آمده اند و با نگاهی به ارزش آفرينی 
فولاد مبارکه، تلاش بیشتری در جهت تحقق اهداف اين شرکت خواهند 
داشــت. به گفته رئیس هیئت مديره شــرکت فولاد مبارکه، اکنون با توجه 
به فضای همدلی موجود در شرکت، پیش بینی می شود مسیری که پیشِ 
روی اين شرکت بزرگ صنعتی است چشم انداز بسیار خوبی  دارد و فولاد 

مبارکه در آينده بیش از پیش خواهد درخشید.
ايمانی در پايان گفت: انتظار ما از فعالان روابط عمومی شــرکت فولاد 

مبارکه اين اســت که در برنامه های آتی اين مجموعه حضور بیشــتر و 
پررنگ تری داشته باشند و دستاوردهای فولاد مبارکه را به نحو مطوب تری 
اطلاع رســانی کننــد؛ همان گونه که مقام معظم رهبــری نیز همواره در 
فرمايشات خود به اطلاع رسانی درباره اقدامات و فعالیت های مجموعه ها 
تأکید داشته اند. اين اقدام هم اکنون نیز به خوبی انجام می شود، اما با توجه 
به اينکه اتفاقاتی که در بخش های مختلف فولاد مبارکه رخ داده، بی نظیر 
است، هر اندازه اطلاع رسانی بیشتری صورت بگیرد، به نفع صنعت فولاد 
خواهد بود. البته هیئت مديره شرکت فولاد مبارکه نیز از فرايند اطلاع رسانی 

پشتیبانی لازم را به عمل خواهد آورد.

مانع زدایی های فولاد مبارکه از طریق بومی سازی
حمیدرضا عظیمیان مديرعامل شرکت فولاد مبارکه نیز در ادامه اين 
جلسه با تأکید بر لزوم ارتقای تولید خاطرنشان کرد: شرکت فولاد مبارکه 
در سال جديد به تبعیت از فرامین مقام معظم رهبری مبنی بر پشتیبانی 
از تولیدکنندگان، به عنوان يک صنعت مادر با حداکثر توان خود درصدد 
ارتقــای تولیــد جهت تأمین کامل نیاز بــازار خواهد بود و با تکیه بر توان 

داخلی در ارائه محصولات جديد نیز اتفاقات ويژه ای را رقم خواهد زد.
مديرعامل شرکت فولاد مبارکه در ادامه با اشاره به برنامه فولاد مبارکه 
در ســال 1400 يادآور شــد: براســاس برنامه ريزی های صورت گرفته در 
معاونــت بهره برداری فولاد مبارکه، پیش بینی می شــود با افزايش تولید 
نســبت به ســال گذشته، بتوانیم با تأمین فولاد موردنیاز کشور، از صنعت 

و اقتصاد به خوبی پشتیبانی کنیم.
وی با اشاره به موانع تولید و ضرورت تلاش برای از میان برداشتن اين 
موانع بیان داشت: بومی سازی قطعات و تجهیزات صنعتی با تکیه بر شعار 
»مــا می توانیــم« در فولاد مبارکه منجر به بی نیازی اين صنعت از واردات 
بســیاری از قطعات و تجهیزات خارجی و از میان برداشــته شــدن يکی از 

مهم ترين موانع تولید گرديده است.
عظیمیان در پايان ابراز امیدواری کرد: وزارت صنعت، معدن و تجارت 
نیز با تعیین تکلیف در قیمت گذاری فولاد می تواند گام بسیار مؤثری در 
مانع زدايی تولید در فولاد مبارکه و ديگر صنايع معدنی بردارد. امیدواريم 
در سال جاری برای فولاد مبارکه در زمینه تأمین سنگ آهن مانعی ايجاد 

نگردد تا از سرعت قطار پرشتاب اين صنعت کاسته نشود.

رئیس هیئت مدیره شرکت فولاد مبارکه مطرح کرد:

افزایش تولیدات فولاد مبارکه موتور محرکه اقتصادی کشور



هفته نامه اقتصادی ایران

www.etebar.net

دیـدار

www.etebar.net

یکشنبه 26 اردیبهشت ماه 1400، شماره 279

2
فرمانده کل سپاه پاسداران انقلاب اسلامی با بیان اینکه اجازه نمی دهیم دستاوردهای شهیدان آسیب ببیند، گفت: دشمن را با شکست های خفت بار به گورستان 
تاریخ روانه می کنیم. سردار سرلشکر پاسدار حسین سلامی در گفت وگوی تلفنی با برنامه سحرگاهی سیمای مازندران به مناسبت سالگرد شهادت مدافعان حرم 
در خان طومان سوریه، با بیان اینکه دشمنان ما افسرده، عاجز، ناتوان و ناکام هستند، گفت: الحمدلله اسلام به برکت استقامت ، صبر، پایمردی ، وفاداری  و فداکاری ها 
در حال گسترش است. وی با قدردانی از ایثار، استقامت و شکیبایی خانواده های معظم شهدا اظهار کرد: مردی که به جهاد می رود خداوند در خانه جانشین 
او است و اگر شهیدان در خان طومان به شهادت رسیدند و در عالم ملکوت روزی خور درگاه الهی شدند، خداوند متعال همدم خانواده های شهیدان است. 
فرمانده کل ســپاه پاسداران افزود: خداوند بهشت را بر این خانواده ها ارزانی کرده و خانه این شهیدان دروازه ورود به بهشت است، زیرا جهاد دری از 
درهای بهشت به شمار می رود. سرلشکر سلامی در پایان با تاکید بر اینکه تا آخر پرچم را برافراشته نگه می داریم و اجازه نمی دهیم دستاوردهای باشکوه 

شهیدان آسیب ببیند، گفت: به مقاومت ادامه می دهیم و ان شاءالله دشمن را با شکست های خفت بار به گورستان تاریخ روانه می کنیم. 
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رهبر معظم انقلاب اسلامی عصر امروز )سه شنبه( در 
ديدار تصويری با نمايندگان تشــکل های دانشجويی با 
اشــاره به راهبرد اساســی تحول خواهی وتحول گرايی، 
ايجــاد حرکت جهشــی و جهادی همــراه با نوآوری در 
روش هــا و کارکردهــا در همه عرصه هــای حکمرانی و 
بخش هايی از سبک زندگی عمومی را ضروری خواندند 
و با تأکید بر اهمیت درجه اول مشارکت بالا در انتخابات 
۲8 خرداد و تبیین آثار مهم اين مشــارکت افزودند: در 
درجه دوم بايد با انتخابی خوب و مطلوب کسی را روی 
کار آورد که مؤمن، انقلابی، با کفايت، مردمی، سرشــار 
از امید، معتقد به جوانان و توانمنديهای داخلی، و حقیقتاً 

عدالت خواه و ضدفساد باشد.
رهبــر انقــلاب با ابراز تأســف عمیق و محکوم کردن 
شديد دو حادثه بسیار تلخ و خونین اخیر در جهان اسلام 
يعنی در افغانســتان و فلسطین گفتند: لعنت خداوند بر 
جنايتکارانــی که غنچه های مظلــوم و نوگلان بی گناه 
افغانســتانی را پر پر کردند و به خاک وخون کشــیدند و 
با به شهادت رساندن اين دختران نوجوان، جنايت را تا 

اين حد گسترش دادند.
ايشان همچنین با اشاره به جنايات وحشیانه و ظالمانه 
صهیونیســت ها در مسجدالاقصی، قدس شريف و ديگر 
مناطق فلســطین گفتند: اين جنايات در جلوی چشــم 
جهانیــان قرار دارد و همــه بايد با محکوم کردن آن، به 

وظايف خود عمل کنند.
حضــرت آيــت الله خامنــه ای با تجلیــل از بیداری، 
ايســتادگی و عــزم جــزم ملــت فلســطین افزودند: 
صهیونیســت ها جــز زبان زور چیــزی نمی فهمند لذا 
فلســطینی ها بايــد با افزايش قــدرت و مقاومت خود، 
جنايتــکاران را بــه تســلیم شــدن و توقــف اقدامات 

وحشی گرانه مجبور کنند.
حضرت آيت الله خامنه ای در تبیین بحث اصلی خود 

يعنــی مســئله تحول خواهی و تحول گرايــی افزودند: 
مقصــود و هــدف تحول، حفظ و تقويت اصول و خطوط 
اساسی انقلاب است البته با نوآوری در شیوه ها و روش ها.
ايشــان با اشاره به استفاده از مفهوم تحول در ادبیات 
کشــورهای غربی مخالف ايران و ســخنان کسانی که در 
داخل عمدتاً به غرب گرايش دارند، افزودند: مقصود آنها 
بــر خــلاف مقصود و منطق ما، تحــول در اصل و مبانی 
انقلاب است که در واقع نفی انقلاب، برگشت به عقب و 
ارتجاع محســوب می شود، بنابراين بايد در مفهوم کلمه 

تحول دقت کرد.
رهبر انقلاب در تبیین علت نیاز کشور به تحول خواهی 
و تحول گرايی گفتند: درکنار پیشرفت ها و موفقیت های 
فــراوان در دهه هــای اخیــر، در زمینه هايــی دچــار 
عقب ماندگی و مشکلات مزمن هستیم که با حرکت های 
معمولــی عــلاج نمی شــوند و نیاز به تحــول و حرکتی 
فوق العاده دارند که اين نیاز جزو مســلمات اين دوره از 

انقلاب برای برای تحقق گام دوم است.
ايشــان عقب ماندگی ها را ناشــی از برخی غفلت ها، 
غرض ورزی ها و فاصله گرفتن های تدريجی از خط انقلاب 
در دهه هــای اخیــر خواندند و گفتنــد: به همین علت، 
بســیاری از ظرفیت ها و فرصت ها معطل و مغفول مانده 

و به منافع ملی خسارت زده است.
ايشــان با اشــاره بــه برخــی مصداق هــا افزودند: 
ديوان ســالاری، کاغذبازی، مقررات غیرمفید و گاه مضر 
از جمله مشکلات بخش های مديريتی کشور است، ضمن 
اينکه در بخش زندگی عمومی مســائلی مانند اســراف، 
مسابقه تجمل گرايی و اشرافی گری، بالا رفتن سن ازدواج 
و پیری جمعیت از جمله مشــکلات جدی اســت. رهبر 
انقلاب، روشــن بــودن منطق و هدف تحــول را باعث 
جلوگیــری از هــرج و مرج ذهنی و عملی در اين مســیر 
دانستند و گفتند: تحول بايد ما را به احسن الحال برساند 
يعنی به تقويت خطوط اساســی انقلاب و روان شــدن 
مسیر حرکت به سمت آرمان های اساسی نظیر عدالت، 

استقلال، آزادی و اسلامی شدن جامعه.
حضرت آيت الله خامنه ای در همین زمینه خاطرنشان 
کردنــد: در رســیدن به اين آرمان هــای کلان، برخی 
آرمان هــای خُرد مانند پیشــرفت علمــی، خودکفايی 
اقتصادی، اقتدار در سیاست خارجی و بیرون نگه داشتن 
کشور از شبکه انحصاری قدرت های مستکبر وجود دارد.

حضــرت آيــت الله خامنه ای سیاســت هايی مانند 
اسلامی شدن دانشگاهها و يا سیاست تبديل صدا و سیما 
به يک دانشــگاه عمومی را از جمله سیاســتهای بعدی 

برشمردند.
ايشان حرکت نسل اول انقلاب به سمت مقاصد اصلی 
جمهوری اســلامی را که با هدايت امام)ره( انجام شــد و 
با دشــواری ها و حوادث خونینی همراه بود، زمینه ســاز 
تجربه آموزی خواندند و گفتند: يکی از مسائلی که شايد 
 در آن دوره به آن توجه کافی نمی شــد، پیچیدگی ها و 

دشواری های حرکت به سمت آرمانها بود.
رهبر انقلاب اسلامی موضوع اسلامی شدن دانشگاهها 
را يک نمونه از اين مســائل خواندند و افزودند: دانشــگاه 
در کشور ما در دوران تسلط و حاکمیت سیاستهای غربی 
و به دست عوامل دلباخته غرب و با هدف تربیت نخبگان 
مطیع و مصرف کننده محصولات و دانش کهنه شــده ی 
غــرب پايه گذاری شــد و تبديــل مجموعه ای با چنین 
مختصاتی، به يک دانشگاه اسلامی دارای پیچیدگی هايی 

است که تحقق آن جز با تحول امکان پذير نیست.
حضرت آيت الله خامنه ای، ايجاد تحول در بحثهايی 
همچون جريان اقتصادی و همچنین حرکت علمی کشور 
را منوط به نگاهی دقیق و جامع دانستند و تأکید کردند: 
امروز نخبگان متدين و انقلابی کشور دارای تجربه های 
فراوان هســتند و می توانند با تولید فکر و ابتکار، زمینه 
ســاز تحول و همچنین مواجهه صحیح با مســائل جديد 

همچون فضای مجازی باشند.
ايشــان راه منحصر به فرد تحقق تحول را اســتفاده از 
جوانان دانستند و گفتند: جوان همه الزامات يک حرکت 
تحولی را که عبارت اســت از فکر نو، ابتکار، توان بالا و 

جرات اقدام، دارد.
رهبــر انقلاب اســلامی افزودند: البتــه در کنار اين 
ويژگی هــای بارز جوانــان، برخی نواقص و کمبودها در 
جوانــان وجــود دارد که بايد در کنار آنان، کار آزمودگان 

و مجربین قرار گیرند.
حضرت آيت الله خامنه ای با اشاره به اظهارات قبلی 
خود مبنی بر لزوم تشــکیل دولت جوان انقلابی، خاطر 
نشــان کردنــد: برخی تصور کردنــد که منظور از دولت 
جوان انقلابی دولتی اســت که همه اعضای آن در رده 
ســنی 30 تا 3۵ ســال باشند در حالی که اين به معنای 
ناديــده گرفتن صاحبان تجربــه و کار آزمودگان و دنیا 
ديدگان نیســت. ايشــان شــرط اساســی در جوانان و 
همچنیــن صاحبان تجربــه را ايمان و انگیزه صادقانه و 
انقلابی دانســتند و افزودنــد: دولت جوان انقلابی فقط 
شــامل وزرا نمی شــود بلکه مجموعه وسیعی از صدها 
مدير مؤثر و تعیین کننده است که همه اين رده ها می 
تواند میزبان جوانان مؤمن و انقلابی باشد که در تصمیم 
سازی ها و تصمیم گیری ها و اجرا حضور داشته باشند.
رهبر انقلاب اسلامی تأکید کردند: به نظر من استفاده 
از جوانان مومن و انقلابی در بخشهای مختلف مديريتی 
امکانپذير اســت به شــرط آنکه دولتی سرکار بیايد که 
مســئولان بالای آن، اطمینان و اعتقاد به جوانان داشته 
باشد، همانگونه که امام به جوانان اعتقاد داشت و کار را 

جلو برد.
حضــرت آيت الله خامنه ای خاطرنشــان کردند: اگر 
چنین دولتی ســر کار بیايد، مشــکلات در مدت زمان 
معقولی قابل حل خواهند بود و زمینه تحقق آرمانها نیز 

فراهم خواهد شد.
ايشان با اشاره به نقش آفرينی و کارِ کارستان جوانان 
در پیروزی انقلاب و در شــکل گیری جهاد ســازندگی و 
در دفاع مقدس، افزودند: امروز کشــور از لحاظ پرورش 
نیروی انسانی مؤمن، انقلابی، متخصص و دارای اعتماد 
به نفس، نسبت به دهه اول انقلاب، دارای شرايط بسیار 
 بهتری اســت که بايد اين نیروهای جوان شناســايی و 

بکارگیری شوند.

حضــرت آيــت الله خامنه ای بحث مربوط به تحول را 
اينگونه جمع بندی کردند: اولاً تحول لازم اســت، ثانیاً 
تحول ممکن است و ثالثاً راه تحقق تحول، تشکیل يک 
دولت معتقد به تحول و عنصر تحول آفرين يعنی جوان 
مؤمن و انقلابی است. رهبر انقلاب در ادامه سخنانشان 

چند تذکر در مورد دانشگاهها بیان کردند.
حضرت آيت الله خامنه ای با اشاره به اخبار نگران کننده 
از افت يادگیری و آموزش در دوران کرونا از مســئولان 

آمــوزش عالی خواســتند به اين مســئله توجه و از آن 
جلوگیــری کنند. ايشــان همچنین لــزوم رفع عیوب و 
نواقص دســتگاههای مورد استفاده در يادگیری مجازی 
را يادآور شدند و با اشاره به پديده زشت ايجاد کانالهای 
تقلب در امتحانات که موجب بی اعتبار شدن امر آموزش 

می شود، برخورد با اين پديده را خواستار شدند.
رهبر انقلاب با اشــاره به برخی تلاش ها برای ناامید 
کردن دانشــجويان و يا تشــويق آنها به خروج از کشور و 
پشــت کردن به آن، گفتند: دانشــجو عنصر ارزشمندی 
برای کشــور اســت که نبايد افسرده و از کار افتاده شود 
زيرا دانشــجويان مؤمن و فعال، در امیدآفرينی و تقويت 

انگیزه ها نقش مهمی دارند.
حضرت آيت الله خامنه ای همچنین مســئله اشتغال 
دانشجويان از دوره دانشجويی را مورد تأکید قرار دادند 
و در خصوص مسئله سربازی که در سخنان دانشجويان 
نیز به آن اشــاره شــده بود، خاطرنشــان کردند: مسئله 
سربازی جزو مسائل پیچیده ای است که نمی توان با آن 
به شــکل شــعاری برخــورد کرد. البتــه در اين زمینه 
طرح هايی داده شــده و مجموعه هايی مشــغول بررسی 
هستند که بايد با تأمل در جوانب آن به تصمیم درست 
رسید. رهبر انقلاب سپس چند نکته خطاب به تشکل های 

دانشجويی بیان کردند.

ايشان، تشکل های دانشجويی متعدد را فرصتی بزرگ 
برای کشــور دانســتند و با تأکید بــر نقش آفرينی آنها 
به عنوان مراکز تولید فکر و پیشران حرکتهای تحولی و 
جهادی در مســائل گوناگون اجتماعی و علمی، گفتند: 
»حضــور جوانــان جهادی در میدان پــر خطر کرونا«، 
»حضــور فعال در قبال مســائل بین المللی مانند قضیه 
نشريه موهن فرانسوی، انفجار در دانشگاه کابل و مسائل 
فلســطین و يمن«، »اظهارنظر و موضع گیری در قضیه 
اف ایِ تــی اف«، »تقويت مصوبــه راهبردی مجلس در 
موضــوع هســته ای«، و »واکنــش بــه مشــکلات 
خصوصی سازی ها که بعضی از آنها نیز به نتیجه رسید« 
از مصاديــق تحســین برانگیز اقدام های تشــکل های 
دانشــجويی اســت که اينگونــه موضع گیری ها هويت 

تشکلهای دانشجويی را نیز تقويت می کند.
حضــرت آيــت الله خامنــه ای انتظار از تشــکلهای 
دانشــجويی را تقويت بنیه دينی و انقلابی آنها و مســئله 
مهم تهذيب نفس خواندند و افزودند: تهذيب نفس تأثیر 
زيادی در مبارزات اجتماعی و انقلابی دارد و امام بزرگوار 
می فرمودنــد علت ترس افــراد از آمريکا، تهذيب نفس 
نکردن است. رهبر انقلاب علت انحراف برخی دانشجويان 
و تشــکلهای انقلابیِ دهه ۶0 در ســالهای بعد از مبانی 
انقلاب را ضعف فکری و ايمانی آنها برشمردند و گفتند: 
با وجود ايمان و تقوا، دانشــجو ديگر ســراغ مخالفان و 

دشــمنان انقــلاب نمی رود و در راه انقلاب اســتقامت 
می کند. ايشان ارتباط تشکلهای دانشجويی با دانشجويان 
در سراســر کشــور را فرصتی برای اثرگذاری و باز کردن 
گره های فکری و دينی دانشــجويان دانستند و افزودند: 
البته در اين زمینه مجموعه های نهاد نمايندگی رهبری 
در دانشــگاهها نیز وظايف مهمی دارند که بايد بیشــتر 
تلاش کنند. حضرت آيت الله خامنه ای، انتخابات را عرصه 
ديگــری برای نقش آفرينی تشــکل های دانشــجويی و 
تشــويق همــگان به حضور پر شــور و انتخاب مطلوب 
دانســتند و گفتند: برخی اظهارات ممکن اســت از سر 
دلســوزی باشــد اما نبايد منجر به دلسرد کردن مردم از 

مشارکت در انتخابات شود.
رهبر انقلاب، مردم سالاری و انتخاب مسئولان کشور 
به دســت مردم را بســیار مهم خواندند و افزودند: حضور 
پر شــور مــردم در انتخابــات تأثیر زيــادی در قوت و 
توانايی هــای دولت منتخب دارد و موجب افزايش آبرو، 

امنیت و قدرت بازدارندگی کشور می شود.
ايشــان پس از تأکید بر مشــارکت بالا در انتخابات، 
»انتخــاب مطلــوب و خوب« را مورد تأکید قرار دادند و 
گفتند: دولتی بايد تشــکیل شــود که دارای کفايت و 
مديريت، با ايمان، لبريز از امید و معتقد به توانمندی های 
داخلی باشــد چرا که اگر مســئولین دولتی ناامید باشند 
کاری از پیش نمی رود. رهبر انقلاب اسلامی تأکید کردند: 
فردی که معتقد است نمی توان از لحاظ دفاعی، سیاسی، 
اقتصــادی و تولیــدی کاری در داخــل انجام داد، لايق 
حکمرانی بر مردم نیست. ايشان افزودند: کسانی بايد بر 
سر کار بیايند که معتقد به مردم و جوانان باشند، عنصر 
جوان را قدر بدانند، عملکرد انقلابی داشــته باشــند و 

حقیقتاً عدالتخواه و ضدفساد باشند.
حضرت آيت الله خامنه ای خاطرنشــان کردند: چنین 
دولتی پس از روی کار آمدن می تواند با گماردن صدها 
مدير جوان و مؤمن در مديريت ها کار کشــور را ســامان 

دهد. 

رهبر انقلاب نکته ای نیز درباره نظر خود درباره حضور 
اشخاص در انتخابات بیان کردند و گفتند: بنده در مورد 

انتخاب اشخاص هیچ دخالتی نمی کنم. 

در دوره های گذشته افرادی که قصد کانديداتوری 
داشــتند، نظر من را می پرســیدند که می گفتم »نه 
موافقــم نه مخالفم« يعنــی نظری ندارم اما در اين 
دوره گفتــم همین مطلب را نیز نمی گويم. ايشــان 
افزودنــد: افرادی که بیــن خود و خدا، معتقدند که 
شايستگی و شرايط قانونی را دارند وارد شوند و مردم 

نیز با ديدن برنامه های آنان، انتخاب کنند.
رهبر انقلاب اســلامی در آغاز سخنانشان، جلسه 
امروز را بســیار خوب و ســخنان دانشــجويان را در 
سطحی بالا خواندند و انتشار ديدگاه های دانشجويان 

را برای افکار عمومی مفید برشمردند.
ايشان همچنین با توصیه مؤکد به حفظ آثار ماه 
مبارک رمضان در ديگر ايام ســال گفتند: ســلوک 
رمضانــی بايــد در رفتارهــای شــخصی، عمومی، 
اجتماعی، دانشــگاهی، سیاســی و حکومتی بروز و 

استمرار يابد تا باب رحمت الهی گشوده بماند.
پیش از ســخنان رهبر انقلاب اســلامی، 9 تن از 
نمايندگان تشکل های دانشجويی به بیان ديدگاه ها 
و راهکارهای خود نسبت به مسائل کشور پرداختند. 

خانم ها و آقايان:
   محسن خزايی )نماينده بسیج دانشجويی(

-    حمیــد محمدپــور )دبیــر اتحاديــه جنبش 
عدالت خواه دانشجويی(

   ريحانه الســادات میرحسنی) نخبه علمی و 
مسئول پروژه واکسن آنفولانزای فصلی انسانی(

    سید ايمان احمدی )دبیر اتحاديه انجمن های 
اسلامی دانشجويان مستقل(

    فاطمــه صحرانشــین )نماينده نشــريات 
دانشجويی وزارت بهداشت(

    توحیــد تقــی زاده )دبیرکل اتحاديه جامعه 
اسلامی دانشجويان(

     میر آرمان عدنانی )دبیر انجمن اســلامی 
دانشجويان پیشرو دانشگاه تربیت مدرس(

     فاطمــه راونــد )نماينده گروه های جهادی 
دانشجويی(

     و محمد گودرزی ) دبیر اتحاديه دفتر تحکیم 
وحدت(

 بر نکات زیر تاکید کردند:
    بازطراحی ساختار اداری- اجرايی کشور

    تعمیــق نظريــه پردازی در زمینه عدالت و 
آزادی

    روشن شدن منطق خصوصی سازی ها
    بازنگری ســاختارها و کارکردهای شوراهای 

عالی
     پیشــنهاد نام گذاری دهه پنجم انقلاب به 

نام تحول و نوگرايی
   ضرورت تشــکل يابی مســتقل کارگران و 

اصناف
   لــزوم حمايــت و عدم رقابت بخش دولتی با 

بخش خصوصی در زمینه تولید واکسن
    ضرورت تدوين سند جامع سواد رسانه ای

   بازنگری در اجرای برخی از قوانین از جمله 
قانون خدمت سربازی

    لــزوم زدودن محافظه کاری و خبررســانی 
دقیق و اعتمادآفرين در صداوسیما

   ايجاد شــفافیت در زمینه ضوابط گزينش و 
جذب نیروهای متخصص

   انتقاد از برخی برخوردها با دانشجويان منتقد

   دولتی تشکیل شود که انقلابی ، عدالتخواه ، ضد فساد و معتقد به تحول باشد

 جنایات وحشیانه و ظالمانه 
صهیونیست ها در مسجدالاقصی، 

قدس شریف و دیگر مناطق فلسطین ، 
در جلوی چشم جهانیان قرار دارد و 

همه باید با محکوم کردن آن، به وظایف 
خود عمل کنند.

صهیونیست ها جز زبان زور چیزی 
نمی فهمند لذا فلسطینی ها باید با 
افزایش قدرت و مقاومت خود، 

جنایتکاران را به تسلیم شدن و توقف 
اقدامات وحشی گرانه مجبور کنند

دانشگاه در کشور ما در دوران تسلط و 
حاکمیت سیاستهای غربی و به دست 
عوامل دلباخته غرب و با هدف تربیت 

نخبگان مطیع و مصرف کننده محصولات و 
دانش کهنه شده ی غرب پایه گذاری شد

در رسیدن به این آرمان های کلان، برخی 
آرمان های خُرد مانند پیشرفت علمی، 

خودکفایی اقتصادی، اقتدار در سیاست 
خارجی و بیرون نگه داشتن کشور از 
شبکه انحصاری قدرت های مستکبر 

وجود دارد.

مقصود و هدف تحول، حفظ و تقویت 
اصول و خطوط اساسی انقلاب است 

البته با نوآوری در شیوه ها و 
روش ها.

زمینه هایی دچار عقب ماندگی و 
مشکلات مزمن هستیم که با 

حرکت های معمولی علاج نمی شوند و 
نیاز به تحول و حرکتی فوق العاده 

دارند که این نیاز جزو مسلمات این 
دوره از انقلاب برای برای تحقق گام 

دوم است. 
لعنت خداوند بر جتایتکارانی که غنچه 

های مظلوم و نوگلان بی گناه 
افغانستانی را پر پر کردند و به خاک 

وخون کشیدند و با به شهادت رساندن 
این دختران نوجوان ، جنایت را تا این 

حد گسترش دادند

     دولتی تشکیل شود که انقلابی ، 
 عدالتخواه ، ضد فساد و معتقد به 

تحول باشد 
اسلامی شدن دانشگاهها و یا سیاست 

تبدیل صدا و سیما به یک دانشگاه 
عمومی را از جمله سیاستهای بعدی است. 

علت انحراف برخی دانشجویان و 
تشکلهای انقلابیِ دهه ۶۰ در سالهای بعد 
از مبانی انقلاب ، ضعف فکری و ایمانی آنها  

با وجود ایمان و تقوا، دانشجو دیگر 
سراغ مخالفان و دشمنان انقلاب 

نمی رود و در راه انقلاب استقامت 
می کند.
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با حضور وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی و 
در محل وزارتخانه؛ تابلوی »سلسله 

الذهب« حسن روح الامین جانمایی شد

در آستانه عید فطر با حضور سید عباس صالحی و جمعی 
از مديران وزارت فرهنگ و ارشــاد اســلامی تابلوی »حديث 
سلسله الذهب« اثر حسن روح الامین در محل اين وزارتخانه 
نصب شد. به گزارش اعتبار به نقل از  مرکز روابط عمومی و 
اطلاع رســانی وزارت فرهنگ و ارشــاد اسلامی، سید عباس 
صالحی در حاشیه مراسم رونمايی از تابلوی حسن روح الامین 
با عنوان »حديث سلسله الذهب« با اشاره به اينکه تاريخ ايران 
ما و ايران معاصر به گونه ای با امام رضا)ع( يک پیوند وجودی 
قلبــی، معرفتــی و ماهوی دارد، گفت: حضور امام رضا)ع( در 
ايــران بــه نحوی ايران ما را طعم، رنگ و جلوه ای ديگر داد و 
ايــن جلــوه هم در فضــای تاريخی ايران و هم ايران معاصر و 
همچنین ايران تا آخر الزمان باقی خواهد بود،يکی از مقاطع 
قابل توجه حضور امام رضا)ع( در مسیری که به سمت ايران 
داشــتند در نیشابور است، در اين مسیر اتفاقات خاصی رقم 
خورد که در تاريخ ماندگار شــد و آن هم حديثی اســت که از 
جانب امام از سوی اجداد ايشان صادر و از پیامبر اکرم)ص( 
به منبع قدسی می رسد که معروف به »حديث سلسله الذهب« 
است. وی در خصوص خالق اثر تاکید کرد: حسن روح الامین 
از تصويرگران و نگارگران خوب کشور ما در هنرهای مذهبی، 
آئینی، عاشورايی و تصويرهای که از هنر انقلاب است اين اثر 
را خلق کرده که با پیگیری و ســفارش بنیاد بین المللی امام 
رضا)ع( اين مهم رقم خورده است. او در خصوص ويژگی های 
اين اثر تصريح کرد: اين تابلو ما را به تاريخ می برد و بعدی از 
ابعاد هويتی و معنوی ما را در مناسبات ايران و اهل بیت)ع( 
ظاهر می کند، همه ما مفتخريم که در زير چتر اهل بیت)ع( 
و به ويژه امام رضا)ع( قرار داريم به همین منظور اين اثر فاخر 
و خوبی که خلق شــده اســت امروز و در آســتانه عید فطر در 
وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی نصب شده است و امید است 
خطی از خطوط اتصال ما به اهل بیت)ع( و به ويژه امام رضا)ع( 
باشــد. گفتنی اســت اين تابلوی فاخر که به ســفارش بنیاد 
بین المللی امام رضا)ع( تصوير شــده است در مسیر مرکزی 
وزارت فرهنگ و ارشــاد اسلامی نصب شد تا همگان بتوانند 
از تماشای اين روايت زيبا بهره مند شوند. يادآور می شود در 
اين آئین محمد محمدی مديرکل حوزه وزارتی وزارت فرهنگ 
و ارشــاد اســلامی، سید مجتبی حسینی معاون امور هنری، 
هادی مظفری مديرکل هنرهای تجسمی، محمودرضا برازش 
مديرعامــل بنیــاد بین المللی فرهنگی هنری امام رضا)ع( و 

جمعی از مديران حضور داشتند.
وزیر ارشاد: عبدالوهاب شهیدی گنجینه هنر ایران بود 

وزير فرهنگ و ارشــاد اســلامی با انتشار متنی،درگذشت 
عبدالوهاب شــهیدی خواننده پیشکسوت موسیقی ايرانی را 
تسلیت گفت.  به گزارش روابط عمومی وزارت ارشاد، در متن 
پیام ســیدعباس صالحی آمده اســت: درگذشــت اســتاد 
پیشکســوت آواز و موسیقی اصیل ايران، مرحوم عبدالوهاب 
شهیدی را به اصحاب فرهنگ و هنر صمیمانه تسلیت می گويم. 
قريب يک قرن زندگانی و هشت دهه فعالیت در عرصه موسیقی 
سنتی، او را به میراث بان و گنجینه هنر ايران زمین بدل کرده 
بــود. از خداونــد متعال برای روح آن عزيز، آرامش و آمرزش و 

برای بازماندگان محترم صبر و شکیبايی خواستارم. 
 

افزایش ۷۶ درصدی درآمدهای 
عملیاتی بنیاد مستضعفان

معاون اقتصادی بنیاد مســتضعفان با تشــريح برخی از اقدامات 
اقتصادی صورت گرفته در گروه بنیاد مســتضعفان طی ســال 99 و 
افزايش ۷۶درصدی درآمدهای عملیاتی اين بنیاد خبر داد. به گزارش 
»ايلنا سیدمحمد اتابک در تشريح جزئیاتی از فعالیت های اقتصادی 
بنیاد در ســال 99 اظهار کرد: بنیاد مســتضعفان به  رغم مشکلات 
اقتصــادی کشــور و تحريم هــای ظالمانه ای که ايــن بنیاد و تمام 
شــرکت هايش را هدف قرار داده بود توانســت رشد اقتصادی 8/ 13 
درصدی را همزمان با سال جهش تولید محقق کند. معاون اقتصادی 
بنیاد مســتضعفان با بیان اينکه اين رشــد اقتصادی با کار جهادی 
کارگران و برنامه ريزی در جهت جهش تولید در سال 99 محقق شد، 
افزود: در سال گذشته بنیاد مستضعفان در بخش اقتصادی توانست 

درآمد های عملیاتی خود را به میزان ۷۶ درصد افزايش دهد.

سردار یدالله جوانی معاون سیاسی سپاه پاسداران انقلاب اسلامی گفت: امروز رژیم صهیونیستی غافلگیر شده و در محاصره کامل جبهه مقاومت قرار گرفته است.  تحولات در حال جریان در سرزمین های اشغالی 
بی سابقه ترین تحولات از زمان جعل رژیم صهیونیستی بوده و از لحاظ بزرگی هیچ نمونه مشابهی ندارد. او  با اشاره به جنگ های پیشین فلسطینی ها با صهیونیست ها در مقاطع مختلف افزود: طی سال های اخیر، جنگ های 
غزه و 33 روزه از جنگ های پیشین رژیم صهیونیستی بوده که هر کدام دارای مختصات خاص خود بوده اند، تحولات کنونی دارای مختصاتی منحصر به فرد است، اکنون رژیم صهیونیستی غافلگیر شده و در محاصره 
کامل جبهه مقاومت قرار گرفته است.  و دلیل غافلگیری رژیم صهیونیستی را فشار های داخلی و بین المللی دانست ، اتفاقات روز های گذشته در سرزمین های اشغالی توان مقاومت را در مقابله با قدرت نظامی 
صهیونیست ها و آشکارسازی نقص سیستم دفاعی رژیم صهیونیستی بخوبی به نمایش گذاشته است، رژیم صهیونیستی فلسفه وجودی خود را کاملا از دست داده و اوضاع کاملا به نفع فلسطین و مقاومت تغییر کرده 
است، رژیم صهیونیستی به هیچ  وجه توانایی تغییر اوضاع به نفع خود را نداشته و بر اساس شواهد، روند رسیدن صهیونیست ها به پایان، یک روند پرشتاب است. آینده از آن ملت فلسطین و جبهه مقاومت بوده و رژیم 
صهیونیستی سرنوشتی جز نابودی نخواهد داشت،  امروز دست صاحبان اصلی سرزمین های اشغالی پر شده است، سپهبد شهید حاج قاسم سلیمانی سنگ های در دست فلسطینی ها را به موشک تبدیل کرده است. 

با اطمینان می توان گفت این تحولات خبر از آینده خوب پیروزی ملت مظلوم فلسطین بر دشمنان خود، رهایی سرزمین های اشغالی از دشمنان بیگانه و آزاد شدن قدس شریف می دهد./ باشگاه خبر نگاران جوان 

صهیونیستها
درمحاصرهجبهه
مقاومتهستند

 آزادی قدس باید نقطه اتکا و کانون 
وحدت امت اسلام باشد

دبیــر کل مجمع جهانی بیداری اســلامی، مســاله 
فلســطین را همچنان از موضوعــات مهم و اولويت دار 
سیاســت خارجی ايران ارزيابی کرد و گفت: ما همواره 
خود را همدل و همســنگر برادران فلسطینی می دانیم 
کــه ايــن همســنگری نــه در صحنه های سیاســی و 
»ديپلماسی« که بالاتر از آن در میدان عمل و مقاومت 
اســت. علی اکبر ولايتی عصر ديروز در نشست مجازی 
»روز قدس، روز مستضعفین« که از سوی مجمع جهانی 
بیداری اسلامی برگزار شد با ادای احترام به تمام شهیدان 
فلسطینی و غیرفلسطینی راه آزادی قدس به ويژه سردار 
پرافتخار جهان اسلام سپهبد شهید سلیمانی و به روح 
پرفتوح امام)ره( افزود: اين روز حقیقتاً »يوم الله« است 
که نشان می دهد مساله فلسطین، همچنان بايد در صدر 
دغدغه ها و مســائل راهبردی جهان اســلام قرار داشته 
باشد و به تعبیر مقام معظم رهبری،فلسطین، زنده ترين 
مســاله مشــترک امت اسلامی است و به فرموده معظم 
له، روز قدس که همجوار شــب قدر اســت لازم است که 
در بین مسلمانان احیا شود و مبدأ بیداری و هوشیاری 

آنان باشد.
دبیر کل مجمع جهانی بیداری اســلامی تاکید کرد: 
روز قدس و تحقق اهداف بلند آن که يکی از چشم اندازهای 
»بیداری اســلامی« است، منشــأ جوشش انگیزه های 
راسخ و پولادين برای نابودی رژيم صهیونیستی است و 
آزادی قدس بايد به عنوان نقطه اتکاء و »کانون وحدت 
امت اسلام« باشد. دستور کار مهم برای نیل به اين هدف 
متعالــی تقويت ســخت افزاری و نرم افزاری گروه های 
مقاومت است و محور کار، امروز بیش از هر زمان ديگری 
نیازمند »مقاومت و مبارزه« اســت. ولايتی اضافه کرد: 
رســمیت بخشیدن به روند علنی ســازی روابط برخی 
کشــورهای عربی بــا رژيم آپارتايد صهیونیســتی در 
چارچوب طرح ضدفلســطینی »معامله قرن« خیانتی 
اســت که بر طبق نظرسنجی های معتبر، بخش بزرگی 
از افکار عمومی عربی و اســلامی مخالف هرگونه روابط 
دوســتانه  کشورهای عربی با رژيم غاصب صهیونیستی 
هســتند؛ مسأله ای که به منزله  آتش زير خاکستر بوده 
و در میان مــدت و بلندمــدت موجب بروز مخالفت های 
گسترده مردمی با حکام مرتجع خواهد شد، امروز و در 
پی تلاش های گروه های مقاومت فلســطینی علیه رژيم 
صهیونیستی و راهبردهای امنیتی که در »میدان« برای 
مقابلــه بــا اين رژيم در دســتور کار جبهه  مقاومت قرار 
گرفتــه، بقــا و حیات اين رژيم غاصب که از درون هم با 
چالش های جدی روبرو ست بیش از هر زمان ديگری، 

مبهم و در معرض نابودی قرار گرفته است./ ايرنا

 تاکید قاآنی بر حمایت ایران
 از مقاومت فلسطین

ســردار اسماعیل قاآنی فرمانده نیروی قدس سپاه 
پاســداران جمهوری اسلامی ايران تلفنی با اسماعیل 
هنیــه رئیس دفتر سیاســی حمــاس گفتگو کرد.به 
گزارش تسنیم جنبش حماس در بیانیه ای اعلام کرد 
که طرفین در اين مکالمه تلفنی آخرين تحولات اوضاع 
و درگیری ها در غزه را بررسی کردند.سردار قاآنی بار 
ديگــر بــر حمايت جمهوری اســلامی ايران از ملت و 
مقاومت فلسطین در سايه تجاوزات و جنايات بی وقفه 
دشــمن صهیونیستی علیه قدس و غزه تاکید کرد.وی 
ضمــن تمجیــد از عملکرد بی نظیــر و موفقیت آمیز 
مقاومت در مقابله با دشــمن صهیونیســتی و دفاع از 
ملــت فلســطین، جنايــات وحشــیانه اشــغالگران 
صهیونیســت علیه فلسطینیان به ويژه در غزه و محله 
شیخ جراح در قدس را به شدت محکوم کرد.هنیه نیز 
ضمن تشــريح جنايات دشمن صهیونیستی در غزه و 
قدس و کشــتار وحشــیانه زنان و کودکان فلسطینی، 
تاکیــد کــرد که نبرد قدس، نبرد کل امت اســت.وی 
مواضع جمهوری اســلامی ايران در حمايت از ملت و 

قضیه عادلانه فلســطین را ستود.

هفته نامه اقتصادی ایران

خبر داوطلبان انتخابات چك بی محل صادر نکنندخبر
دبیــر شــورای نگهبان با بیــان اينکه 
رياست جمهوری امانتی است که مردم به 
رئیس جمهــور می دهنــد، افــزود: اگر 
رئیس جمهور همه شرايط رجال سیاسی، 
مدير و مدبر و تقوا را داشته باشد مشکلات 
حل خواهد شد و می تواند مملکت را آباد 
کنــد. آيت ا... احمــد جنتی در همايش 
هیات های نظارت بر انتخابات سیزدهمین 
رياســت جمهوری،  انتخابــات  دوره 
پســت های رياســت جمهوری، شورای 
نگهبان و قــوه  قضائیه را امانت های الهی 
دانســت که بايد بدرستی انجام و تحويل 
شــود. دبیر شــورای نگهبان با بیان اينکه 
رياست جمهوری امانتی است که مردم به 
رئیس جمهــور می دهنــد، افــزود: اگر 
رئیس جمهور همه شرايط رجال سیاسی، 
مدير و مدبر و تقوا را داشته باشد مشکلات 
حل خواهد شد و می تواند مملکت را آباد 

کنــد. وی مســاله احــراز شــرايط را از 
مسؤولیت های ســنگین شورای نگهبان 
دانست و گفت: با احراز شرايط ما شهادت 
می دهیــم فردی که داوطلــب انتخابات 
رياســت جمهوری شده، فردی مذهبی و 
باتقوا اســت و اين وظیفه ســنگینی برای 

شورای نگهبان است. دبیر شورای نگهبان 
تصريــح کرد: بنابراين فردی که به عنوان 
رئیس جمهــور انتخــاب می شــود بايد 
بدرســتی به وظايفش عمل کند و دنبال 
اهداف شــخصی نباشــد. آيت ا... جنتی 
گفت: شــورای نگهبان هم بايد شرح حال 

و ســوابق داوطلبــان را بداند و در جريان 
عملکرد آنها در گذشــته باشد. وی تعیین 
شرط سنی برای انتخابات رياست جمهوری 
از حداقل 40 ســال تا حداکثر ۷۵ سال را 
خدمتی از طرف شــورای نگهبان دانست 
و افزود: بدين ترتیب از ثبت نام های بی حد 
و حصر جلوگیری شد. دبیر شورای نگهبان 
توجه به تامین معاش مردم را از اولويت های 
اول رئیس جمهور دانســت و تاکید کرد: 
اگر داوطلبی در خودش نمی بیند تا معاش 
مردم را تامین کند، از ابتدا ثبت نام نکند. 
آيــت ا... جنتی اهمیت قوه مجريه را از ۲ 
قــوه ديگــر بیشــتر دانســت و گفــت: 
رياســت  جمهوری مسؤولیتی است که با 
معاش مردم سر و کار دارد، بنابراين کسی 
که داوطلب انتخابات رياســت جمهوری 
می شــود بايد به وعده هايش عمل کند و 

چک بی محل صادر نکند. 

 سید ابراهیم رئیسی:
 رقیب من فساد و تبعیض است

همان طور که پیش بینی می شــد بالاخره ســید ابراهیم 
رئیسی، رئیس دستگاه قضا هم با ثبت نام در وزارت کشور به 
جمع نامزدهای انتخابات رياست جمهوری پیوست. پیش از 
اين گمانه های زيادی درباره حضور داشتن يا حضور نداشتن 
رئیسی در انتخابات 1400 مطرح بود و در نهايت وی با يک 
بیانیــه انتخاباتــی نامزدی خــود را اعلام کرد و گفت نتیجه 
انتخابات بايد »تحول« واقعی يعنی بازگرداندن امید و نشاط 

به زندگی مردم باشد.
وی در اين بیانیه تاکید کرد که برای ايجاد تحول در مديريت 
اجرايی کشور و مبارزه بی امان با فقر و فساد، تحقیر و تبعیض 
آمــده و در عیــن حال در کنار احترامــی که برای نامزدها و 
گروه های سیاسی قائل است به صورت مستقل به صحنه آمده 
است. وی در عین حال خاطرنشان کرد  که تلاشش اين بود 
شخص ديگری حضور پیدا کند اما احساس کرد که اين همه 
 درخواســت ها بــه نحوی بــرای او مســؤولیت جدی ايجاد

 کرده است.
رئیسی بر اين نکته هم  تاکید که رقیب فساد و ناکارآمدی 
است نه رقیب جناح ها . به گفته اين داوطلب رياست جمهوری ، 
دغدغه  ها و اولويت ها بايد چاره انديشی در خصوص معیشت 
و مشکلات مردم، بیکاری و گرانی باشد و البته راهکار آن ايجاد 
دولتی قوی و بهره گیری از امکانات موجود و استفاده از نیروی 

انسانی جوان و متراکم کشور است.
نکته حائز اهمیت در گفته های انتخاباتی رئیســی در روز 
ثبت نام تاکید بر اين نکته بود که بانیان و شرکای وضع موجود 
نمی توانند تغییر دهنده وضع موجود باشند و بايد کسانی بیايند 
که به تحول باور داشــته باشــند. طبعا اين اظهار نظر صريح را 
می توان تعريضی به اقدامات دولت فعلی و همچنین نامزدهايی 
دانســت که از منظر سیاســی و رسانه ای، جريان دولتی را در 
انتخابات نمايندگی می کنند. وی همچنین در عرصه سیاست 
خارجی تعامل با کشورهای اسلامی و به ويژه همسايگان را 
جــزو طرح هــای خود اعلام کــرد و گفت: برنامه ما در عرصه 
ديپلماسی، تعامل دوستانه، عزتمندانه و مقتدرانه خواهد بود.
ابراهیــم رئیســی در طــول دوران خدمت خود پیشــینه 
مســؤولیت های متعددی با عناوينی چون قاضی عالی رتبه، 
رئیس سازمان بازرسی، رئیس دادگاه ويژه روحانیت، معاون 
اول و رئیس قوه قضا و همچنین تولیت آستان قدس رضوی 
را بر عهده داشته است و در بسیاری از مناصب و مسؤولیت ها 
با بسیاری از پرونده های فساد برخورد کرده و در طول دوران 
مسؤولیتش به عنوان رئیس قوه قضايیه هم کارنامه قابل قبولی 
در حوزه مبارزه با مفاســد اقتصادی از خود نشــان داده است. 
رسیدگی سريع و قاطع نسبت به پرونده های اقتصادی و دانه 
درشت ها و همچنین برخورد بدون اغماض با  فامیل سالاری 
حاکی از جديت او در برخورد با اين پديده  اســت. گذشــته از 
اين او کسی بود که مقابله با فساد را از درون قوه قضايیه شروع  
و در راستای طرح تحول قضايی، با قضات و کارکنان متخلف 
دستگاه قضايی برخورد کرد. طبعا اين شیوه مديريتی باعث 
افزايش اعتماد عمومی نســبت به قوه قضايیه شــد. از سويی 
ديگر رئیسی سابقه حضور در انتخابات 9۶ را دارد و توانست 
1۶ میلیون رای را به خود اختصاص دهد و در مقايسه با ادوار 
گذشته انتخابات رياست جمهوری، حائز بیشترين آرا بعد از 
نامزد پیروز است. با اين وصف، بیانیه انتخاباتی او عمدتا بیش 
از آن که برنامه محور باشد شعاری بود. گذشته از اين حرف های 

انتخاباتی او در اين مقطع با انتخابات دوره گذشــته رياســت 
جمهوری تفاوت چندانی نداشت و در عین حال، اين اظهارات 
با لغزش های کلامی هم همراه بود و انسجام کافی نداشت. به 
نظر می رســد تیم مشــاوران او همان قدر که به فکر هیجان 
ماجرا بودند به همان اندازه هم بايد در خصوص اعلام حضور 

بايسته رسانه ای او تدبیر می کردند.

 علی لاریجانی: فاصله گذاری
 با وضع موجود

در میان چهره های شاخصی که ثبت نام کردند حضور علی 
لاريجانی در ستاد انتخابات کشور البته با ظرافت های رسانه ای 
همراه بود. رئیس پیشین مجلس شورای اسلامی که پیش از 
اين زمزمه هايی مبنی بر انصراف يا درنهايت ترديدهايی مبنی 
بر شرکت در انتخابات از جانب او مطرح بود در اولین ساعت 
آخرين روز ثبت نام آمد و داوطلب انتخابات رياست جمهوری 
شــد. وی حداقل در اولین مواضع انتخاباتی خود قصد القای 
اين موضوع را داشــت که با اقدامات پوپولیســتی مرزبندی 
مشخصی دارد و نمی توان امید داشت که مشکلات کشور با 
هوس های سیاسی پوپولیستی  حل شود. وی در اين اظهارات 
از پند و حکمت های سعدی بهره گرفت و به شیوه عقلانیت 
محور امام خمینی اســتناد کرد و راه حل مشــکلات داخلی و 
خارجی را پیوند میان اقتصاد و سیاست خارجی دانست. وی 
همچنین اشاره کرد که برای گذر از صفت ملک بی سیاست، 
اداره کشور نبايد در دست افراطیون و سازشکاران قرار بگیرد 
و در کنار دغدغه هايی که درباره وجوه بلوکه شده ملت ايران 
مطرح کرد ابراز داشت که  حکمرانی مطلوب در گرو شعار کمتر 
و قدرت اجرايی قوی اســت و با بی ارادگی در حل مشــکلات 
کشور و توهمات نابه جا نمی توان آرامش مورد نیاز اقتصادی 

کشور را در صحنه بین المللی تدارک ديد.  
با توجه به تعاملات حسنه میان لاريجانی و روحانی طبعا 
اين احتمال از ســوی اهالی رســانه مطرح می شد که رئیس 
پیشین مجلس به نوعی نمايندگی وضع موجود را در انتخاباتی 
آتی به عهده دارد. اين پرسش ديروز خطاب به لاريجانی مطرح 
شد اما وی آن را خط تخريبی عنوان و بیان کرد که هر کس 
ايده های خاص خود را دارد و من راه سومی را برای اداره کشور 

در نظر گرفته ام. 
وی همچنین اين گمانه را مبنی بر اين که کانديدای نیابتی 
مورد حمايت اصلاح طلبان است رد کرد و گفت که به صورت 
مستقل درانتخابات شرکت کرده است. شايد يکی از محورهای 
قابل توجه عنوان شــده در نشست خبری لاريجانی بیان اين 
نکته بود مبنی بر اين که حوزه اقتصاد پادگان و دادگاه نیست 
که با زور مشکلات کشور را بتوان حل کرد. گذشته از اين در 
عرصه کنش رســانه ای هم لاريجانی خط جديدی را مطرح 
کرد و يک توئیت قابل تامل نوشــت با اين جمله بندی: » نه 
کلید و نه چکش «. همین عبارت کوتاه البته انعکاس رسانه ای 
زيادی پیدا کرد و البته به نوع خط مشی تبلیغاتی او در فضای 
انتخاباتــی مبنی بر مرزبندی با جريان اعتدالی ها و هوداران 

رئیسی را مشخص می کند.
کنش سیاسی و اجتماعی لاريجانی در آخرين روز ثبت نام 
به همراه اظهارات نسبتا حساب شده او در نشست خبری حاکی 
از برنامه ريزی تیم همراه و مشاورانش برای حضور جدی او در 
عرصه انتخابات است. با اين وصف می توان پیش بینی کرد که 
وی در اين رقابت مســیر دشــوار و پر دست اندازی را در پیش 
دارد. از يک طرف عامه مردم و همچنین جريان سیاسی رقیب 

او را مويد ادامه وضع موجود می دانند. از سويی ديگر با وجود 
حمايت هايی که از سوی برخی از چهره های اصلاح طلب از 
لاريجانی صورت گرفت اما معلوم نیســت که در نهايت اين 
جريان سیاسی اصلاح طلب، با وجود حضور برخی نامزدهای 

وابسته به اين طیف،  درباره او به اجماع برسند.

اسحاق جهانگیری: ارجاع به افق های پیش رو
معاون اول رئیس جمهوری هم بار ديگر همانند انتخابات9۶ 
به جمع نامزدهای انتخاباتی پیوست. وی بعد از ثبت نام با قرائت 
يــک بیانیــه اعلام کرد که از ابتدا قصدی برای ورود به عرصه 
انتخابات نداشــت اما با نیامدن جواد ظريف و همچنین عدم 
امکان ثبت نام افراد و اصرار فعالان سیاسی و مدنی اصلاح طلب 
پای به عرصه گذاشــت و آبرو و تجربه خود را متعلق به ملت 
ايران دانســت. وی در ادامه بر اين نکته تاکید کرد که کشــور 
نیازمند افق گشايی های واقعی در زندگی مردم و توسعه همه 
جانبه،  بهبود معیشت مردم با رفع تحريم ها ، رشد اقتصادی 
پايدار و اشتغال زا و حمايت از تولید و بازتوزيع عادلانه ثروت 
اســت. معاون اول رئیس جمهوری تصريح کرد که  در چهار 
سال پیش رو فرصتی طلايی داريم برای اين که به سمت حل 
مسائل بنیادين ايران،   تامین منافع ملی و توافق و تنش زدايی 
در خارج و داخل برويم، روی ريل توسعه فراگیر و پايدار قرار 
بگیريم و به اقتضائاتِ تامین عدالت، تشکیل دولت رفاهِ فراگیر، 
فقرزدايی و افزايش شمول و کیفیتِ خدمات پايه همگانی، به 
ويژه در حوزه سلامت و آموزش تن بدهیم و با شکاف درآمدی، 

تبعیض و فساد سازمان يافته مبارزه کنیم.
وی در اين بیانیه برهويت اصلاح طلبانه خود تاکید کرد. با 
اين وصف، اين هويت نمايی حزبی و جريانی در انتخابات گذشته 
نیز مورد اشاره قرار گرفت اما همگان ديدند که جهانگیری در 
دوره قبلی نه در قامت فعال سیاســی اصلاح طلب و نماينده 
يک جريان سیاسی مشخص بلکه به عنوان نامزدی پوششی 
به میدان آمد تا ياری رسان روحانی و يار کمکی او در مناظرات 
باشــد. طبعا اين بار هم مشــخص نیست که آيا وی همچنان 
وظیفه يک نیروی کمکی در انتخابات را برای خود قائل است 
يا اين که دربســت در قالب يک چهره حزبی و جناحی وارد 
میدان شــده اســت. جهانگیری با هر نیتی که به عرصه پای 
گذاشــته باشــد نمی تواند نقش خود را در وضعیت اقتصادی 
موجود کتمان کند. در بیانیه انتخاباتی او از افق های روشنی 
سخن به میان آمده که رافع مشکلات داخلی و بهبود دهنده 
شــرايط اقتصادی کشور اســت. اين ادبیات کاملا با مواضع 
انتخاباتی او دردوره قبلی مطابقت دارد و در صورت ورود حتما 

بايد پاسخگوی وضعیت موجود باشد.
جهانگیری در مقايسه با بسیاری از نامزدهای موجود البته 
از سوابق اجرايی بالايی برخوردار است و طی دوره های گذشته 
حضور طولانی در قوای مقننه و مجريه داشته اما وجود اين 
تجارب ظاهرا کمکی به او برای هدايت منطقی سکان اقتصادی 
کشور در دولت های يازدهم و دوازدهم نکرده است. از سويی 
ديگر، هنوز معلوم نیست که جريان اصلاحات آيا از او به عنوان 
نامزد مورد اجماع حمايت خواهد کرد يا خیر چون همچنان 
گروه های همسو با اين جريان از اظهار نظر قطعی در انتخابات 
خــودداری کردند و حتی در برخی از کنش ها و واکنش های 
سیاسی نام اشخاص ديگر به عنوان نامزد مورد حمايت برخی 
از گروه های منتسب به اصلاح طلبان مطرح شده است. کنش 
رسانه ای او هم با روخوانی پر از لغزش و اشتباه متنی طولانی 

در ابتدای کار بازتاب مناسبی برای او نداشته است.

مسعود براتی، کارشناس بین الملل گفت: اگر تعداد افراد و نهادهای ايرانی موجود در فهرست تحريم آمريکا بیشتر از 180 فرد و نهاد باشد، 
به اين معناست که ريسک همکاری با ايران بیشتر از برجام خواهد بود. وی افزود: الان بیش از 1۵00 فرد و نهاد در اين فهرست قرار دارند. اين که 
چه میزان از اين افراد و نهادها از فهرســت خارج می شــوند و چه تعدادی باقی می مانند، اهمیت بسیاری دارد. موضوع راستی آزمايی به خصوص 
باتوجه به سابقه بدعهدی آمريکا هم در موضوع رفع تحريم و هم در زمینه نقض عهدهايی که انجام دادند، بايد به طور جدی انجام شود. راستی آزمايی 
در حوزه تحريم يک بحث فنی و اقتصادی اســت و شاخص هايی که در اين بخش درنظر می گیرد، احصاشان زمانبر است. مثلا برای فروش يک 
محموله نفتی، چرخه کامل اين فرآيند حدود سه ماه زمان می برد يا مثلا در حوزه بانکی اين کار سه تا شش ماه زمان می برد. وقتی مثلا می گويند 

طی يک يا چند ساعت راستی آزمايی را انجام می دهیم يعنی قرار نیست راستی آزمايی واقعی صورت گیرد./فارس

مديرکل هماهنگی خريد داخلی شرکت بازرگانی دولتی ايران از خريد تضمینی يک میلیون و 100 هزار تن گندم به ارزش حدود 43هزار و 
۷00 میلیارد ريال تا 18 ارديبهشــت در کشور خبر داد. به گزارش شرکت بازرگانی دولتی ايران، مرتضی سعادتی کیا افزود: تاکنون بیش از ۵3 
هزار کشاورز گندم کار در 8 استان کشور، محصول خود را در قالب حدود 31۶ هزار محموله به مراکز خريد تحويل داده اند. سعادتی کیا عنوان کرد: 
استان خوزستان با 810 هزار تن، پیشتاز خريد اين محصول در کشور است. استان های ايلام 103 هزار تن، فارس ۵۷ هزار تن و کرمان با ۵۷ هزار 
تن در رتبه های بعدی قرار دارند و استان های بوشهر، سیستان و بلوچستان، کهگیلويه و بويراحمد و هرمزگان نیز در حال انجام عملیات خريد 
هستند. وی با بیان اينکه خريد گندم از 11 فروردين در کشور آغاز شده و تا حدود آبان به طول می انجامد، اظهار کرد: خريد تضمینی دانه های 

روغنی نیز در کشور آغاز و تاکنون ۲1 هزار تن کلزا خريداری شده است.
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 توجه جدی ایران خودرو، به سلامت و صیانت از نیروی کار
وزير تعاون، کار و رفاه اجتماعی، با اهدای 
لوحــی، از تلاش هــای مديرعامــل گروه 
صنعتــی ايران خودرو در صیانت از نیروی 
کار در محیط های کاری و تولید اين گروه 

صنعتی قدردانی کرد.
تقديــر وزير تعاون،  کار و رفاه اجتماعی 

از مديرعامل گروه صنعتی ايران خودرو
ايکوپــرس- معاون روابــط کار وزارت 
تعــاون، کار و رفاه اجتماعی در نشســت 
قدردانی از اقدامات مديرعامل ايران خودرو 
در اجرای مقررات ايمنی و شــیوه نامه های 
بهداشــتی، ضمن اشاره به اولويت وزارت 
کار در توجه به ســلامت و صیانت نیروی 
کار در واحدهــای تولیدی و صنعتی گفت: 
بر اســاس گزارش های اداره کل بازرســی 
وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی از زمان 
شــیوع ويروس کرونا در کشــور، مديريت 
گــروه صنعتی ايران خــودرو در صیانت و 
ســلامت نیروی کار و کاهش آسیب های 

شــغلی کارنامه قابل قبولی داشــته است. 
حاتم شــاکرمی، افزود: برخی از واحدهای 
صنعتــی و تولیــدی مانند ايران خودرو از 
زمان شیوع ويروس کرونا در کشور، توجه 
جدی به ســلامت و صیانت از نیروی کار 
داشــته و در اين راســتا نیز در زمینه های 
آمــوزش، فاصله گذاری اجتماعی و تامین 
تجهیــزات حفاظت فردی و نظارت جدی 

بر اجرای شــیوه نامه هــا اقدامات موثری 
داشــته که موجب کاهش آسیب ها در اين 
مجموعه شــده است. وی خاطرنشان کرد: 
مديران واحدهای تولیدی کشــور در سال 
گذشته با توجه به دو پديده تحريم و کرونا 
و در شــرايط ســخت اقتصادی توانستند 
بــدون توقف تولید، اقدامات بزرگ و قابل 
تقديری در ارتقای تولیدات خود داشــته 

باشــند. شــاکرمی افزود: اين اقدامات در 
اجرای شــعار سال گذشــته يعنی جهش 
تولیــد، گامی اساســی و عملــی بوده که 
مديريــت ايــران خودرو نیز با افزايش  3۵ 
درصدی و ارتقای تولید اين مجموعه بزرگ 
صنعتی توانست از شرايط سخت حاکم بر 
تولید به خوبی عبور کند. وی ضمن تاکید 
بر تلاش و هم افزايی جهت تحقق شــعار 
سال جاری که از سوی مقام معظم رهبری 
اعلام شده، افزود: وزارت تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی نیز با به کارگیری تمام ظرفیت ها 
ســعی دارد برای تحقق شــعار ســال از 
واحدهای تولیدی و صنعتی کشور به ويژه 
در زمینه پشــتیبانی و مانع زدايی حمايت  
کند، در اين جلســه موانع و مشــکلات در 
مســیر بازنشستگی مشاغل سخت و زيان 
آور کارگران طرح و مورد بحث و بررســی 
قرار گرفت و مقرر شد با تشکیل کمیته های 

مربوط موانع  برطرف شود.

بیمهملت
دریافتیهایاعضای
هیاتمدیرهرا
شفافکرد

 ورق فولادی را از بورس خریده
 و در بازار می فروختند

سهیل معمارباشــی مديرکل صنايع حمل ونقل وزارت 
صمت گفت: برخی از واحدهای قطعه ســازی ورق فولادی 
را از بــورس می خريدنــد و در بــازار می فروختند، از اين رو 
بــرای رســیدن مواداولیه به تولیدکننــده واقعی تدابیری 

انديشیده شد.
وی در مورد گلايه قطعه سازان نسبت به وضعیت تامین 
ورق فولادی اظهار کرد: حدود شــش ماه دستورالعملی در 
وزارت صمت تدوين شد و با مصوبه ای که از ستاد هماهنگی 
اقتصادی گرفتند، اين دستورالعمل ابلاغ شده است. هدف 
اصلی اين دســتورالعمل شفاف سازی و رساندن مواد اولیه 
مــورد نیاز به قیمت مناســب بــه واحدهای تولیدی واقعی 
اســت، تولیدکننــدگان واقعی کــه تامین کننده نیازهای 
صنعت خودرو هســتند نبايد هیچ گونه نگرانی در خصوص 
تامین ورق فولادی داشته باشند؛ قطعه سازان پروسه ثبت نام 
را بايد حتما در سامانه بهین ياب آغاز کنند و هر چه سريع تر 
تعیین ســهمیه شوند.مواد اولیه بايد به دست تولیدکننده 
واقعی برســد. وی در مورد نگرانی واحدهای قطعه سازی از 
ايــرادات محیط زيســت بر پروانه هــای بهره برداری گفت: 
مصوبه ای در خصوص محیط زيســت داريم که اگر قرار بر 
ايجــاد تغییراتــی برای واحدهای موجود باشــد، نیازی به 
اســتعلام از محیط زيست نیســت. بنابراين برای همه اين 
موارد فکر شده است؛ من فکر می کنم تعلل واحدها به دلیل 
واهمــه از تغییراتی اســت کــه رخ داده ولی بايد بدانند که 
هدف از اين دســتورالعمل شفاف سازی وضعیت و رساندن 
مواد اولیه با قیمت مناسب به تولیدکننده واقعی است، در 
ورق فــولادی در کل کشــور کمبود داريــم بنابراين وقتی 
واحدهای تولیدی همراه با واحدهای واســطه ای به بورس 
وارد می شــوند، قیمت ورق با قیمت بســیار بالايی تعیین 
می شود و هزينه تمام شده را برای واحدهای تولیدی واقعی 
و صنعت خودرو افزايش می دهد؛ از اين رو سعی داريم اين 
ســطح رقابت را با مديريت کــردن تقاضا کاهش دهیم اما 
هدف اين نیست که واحد تولیدکننده با محدوديت مواجه 
شود. وی با بیان اينکه واحدها برای تامین ورق فولادی به 
هیچ وجه نگران نباشــند، تاکید کرد: راهکارها ديده شده و 
هر جا مشکلی باشد مشکل را حل می کنیم اما حتما واحدها 
بايــد در ســامانه بهین يــاب ثبت نام کننــد و اين موضوع 
تغییرناپذير اســت و اينکه در بازار ورق فولادی وجود دارد 
به چه معناست؟ يعنی برخی از واحدها از بورس ورق فولادی 
خريده و در بازار عرضه کرده اند؛ يعنی خريد به چرخه تولید 
ما وارد نشــده اســت. همین مساله نشان داد که اتفاقاتی در 
حوزه ورق فولادی و قطعه سازی در حال رخ دادن است از 
اين رو معاونت امور صنايع وزارت صمت برای مقابله با اين 
مســاله و کمک بــه واحدهای تولیدی واقعــی ورود کرد. 
انتظارمان اين است که واحدها نیز به ما کمک کنند تا اين 
دستورالعمل کامل اجرا شود و هر جا مشکلی وجود داشت 
قطعا مشکل را حل می کنیم. وی در مورد سقف زمانی خريد 
ورق فولادی به واســطه ســامانه بهین ياب، گفت: آخرين 
مهلت ثبت نام در سامانه بهین ياب و تعیین سهمیه و خريد 

خرداد ماه است./ مهر

تمهیدات لازم برای رفع تنگنای 

نقدینگی خودروسازان
آرش محبی نژاد، دبیر انجمن صنايع همگن قطعه سازی 
کشور نیز مشکلات موجود در فضای صنعت قطعه و شرايط 
سخت تولید و ايجاد مشکلات و موانع جديد در اين صنعت 
را تشــريح کــرد و گفــت: در ســالی که به نــام »تولید، 
پشــتیبانی ها، مانع زدايی هــا« نام گذاری شــده، انجمن 
صنايع همگن قطعه سازی کشور، طرح ها و پیشنهادهايی 
برای رفع گوشــه ای از اين مشــکلات را آماده کرده است.

وی اظهار کرد: براساس بررسی های انجام شده، دو مشکل 
»قیمت گذاری دســتوری خودرو« و »تامین نقدينگی« 
برای افزايش تولید به عنوان اساســی ترين مشــکل اين 
صنعت مطرح است و علاوه بر آن مشکلاتی مانند مطالبات 
معوق، تعديل قیمت ها، دشواری تامین مواد اولیه بالاخص 
ورق فــولادی، افزايش حقوق و دســتمزد، فرســودگی 
ماشــین آلات خطــوط تولید، نگرانــی از واردات قطعات 
خودرو پس از لغو تحريم ها قطعه سازان کشور را با تهديد 

و بحران مواجه کرده است./ ايرنا

سعید مدنی کارشناس ارشد صنعت خودرو  
با کاهش قیمت دلار قیمت خودرو های ســاخت 
داخل نیز طی هفته گذشــته با کاهش حداقل 1 تا 
۲ میلیــون تومانــی روبرو بودند، با توجه به وضعیتی 
که بازار ارز با آن روبرو اســت، هرگونه افت قیمت 
دلار در بازار های مختلف از جمله خودرو تاثیر گذار 
بــوده و باعث کاهش قیمت ها خواهد شــد، با توجه 
به نزديک شــدن نرخ دلار به کانال ۲1 هزار تومانی 
قیمت هــا در بازار خودرو بــه خصوص خودرو های 
ســاخت داخــل و پرتیراژ افت حداقلــی را به ثبت 

رساندند.
قیمت خودرو طی ســال های گذشــته تحت تاثیر 
رشد نرخ ارز و افزايش انتظارات تورمی بسیار افسار 
گســیخته افزايش يافت، از سوی ديگر طی سه سال 
گذشته به دلیل کاهش ارزش ريال بسیاری از مردم 

تمايل پیدا کردند.
 بــرای حفــظ ارزش دارايی های خــود کالا های 
بــادوام از جملــه خودرو را خريداری کرده تا مانع از 
افــت ارزش دارايــی خود شــوند، طبعــا در چنین 
شــرايطی تقاضــا برای خريد افزايــش می يابد و به 
دلیل همین نرخ ها در بازار خودرو به طرز سرســام 
آوری بالا رفت، احیای توافق هسته ای برای صنعت 
و بازار خودرو از اهمیت بســزايی برخوردار اســت، 
اگــر برجام احیا شــده و تحريم های صنعت خودرو 
نیــز رفع شــود، آن زمان صنعت خــودرو می تواند 
وضعیــت قابــل قبولی را تجربه کنــد، به بیان ديگر 
در چنین شــرايطی تولیــد خودرو با افزايش همراه 
می شــود و طبعاً قیمت نیز می تواند با کاهش روبرو 

شود.
 از ســوی ديگر با ورود دوباره شــرکای خارجی 
خودروســازان داخلی تنوع محصــولات نیز محقق 
خواهد شد، موضوعی که بسیار مورد توجه مشتريان 
بــازار خــودرو بوده همواره و آن ها خواســتار تنوع 
محصــول در بــازار خودرو هــای داخلی هســتند، 
آزادسازی واردات می تواند در کاهش قیمت خودرو 
از اهمیت بســزايی برخوردار باشــد، طی چهار سال 
گذشــته با توجه بــه ممنوعیت واردات خودرو اين 
موضوع باعث شــد که قیمت خودرو های وارداتی با 
افزايــش چندين برابری همراه شــود، اين موضوع 
بدون شــک در افزايش قیمــت خودرو های داخلی 
نیــز موثــر بــوده، بنابراين اگر برجام احیا شــود و 
درآمد های ارزی کشــور به حالت قبل بازگردد، به 
احتمــال زيــاد واردات خودرو نیز بــا تعديل قیمت 

قابل توجهی روبرو خواده شــد.
بســیاری از مشــتريانی که در چند سال گذشته 
می توانســتند بــا بودجه چند صــد میلیون تومانی 
خــودرو خارجی تهیه کنند، به دلیل افزايش قیمت 
ديگــر نتوانســتند به هدف خود برســند و بنابراين 
اقدام به خريد خودرو های داخلی آپشن دار کردند، 
به خاطر همین اســت که قیمت خودرويی مانند دنا 
بــه ۶00 میلیــون تومان رســید، حــال در چنین 
شرايطی اگر امکان واردات خودرو فراهم شود، قدر 
مسلم قیمت خودرو های داخلی و وارداتی با کاهش 
قابل توجهی همراه خواهد شد، بازار خودرو در حال 
حاضر در رکود شديدی به سر می برد، طی سه سال 
اخیر با توجه به افزايش تورم، شاهد رشد بی سابقه 
قیمــت خــودرو بوديم، در ســوی مقابل نیز قدرت 
خريــد مردم به يک ســوم کاهــش يافت، در چنین 
شــرايطی بازار خودرو نیز متاثر از شرايط و وضعیت 
کلی اقتصاد کشور در رکود فرو رفته، اما اگر شرايط 
طبیعی شــود، بازار خودرو می تواند ار رکود عمیق 
بیرون آيد، شــرکت های خودروســازی اين روز ها با 
زيان انباشــته فراوانی روبرو هستند، قیمت گذاری 
دســتوری سالهاســت که اجرا می شود، اما هیچ گاه 
نتوانســته به درســتی عمل کند، در اين رابطه هم 
مصــرف کنندگان و هــم تولیدکنندگان هیچ نفع و 
ســودی از ايــن وضعیت نمی برنــد و تنها دلالان و 
ســودجويان هستند که در اين رابطه بیشترين سود 
را بــه جیــب می زنند، بنابراين بايد هرچه ســريعتر 

بســاط اين موضوع جمع شود.
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هفته نامه اقتصادی ایران

خبر

برای نخستین بار اعضای هیات مدیره بیمه ملت به صورت رسمی دریافتی های خود را منتشر کردند.  هیات مدیره بیمه ملت در گزارش رسمی هیات مدیره به سهام داران در کنار افشای پرتفوی 2 هزار میلیارد 
تومانی سال گذشته و افزایش 573 درصدی سود خالص هر سهم در راستای شفافیت و پاسخ گویی به ذی نفعان میزان دریافتی های هیات مدیره را نیز افشا کرده است.  اهمیت این موضوع از آنجایی آشکار 
می شود که عدم شفافیت در رفتارهای مالی بنگاه های اقتصادی یکی از مهم ترین مقوله های افزایش ریسک تجاری و تبع آن کاهش رتبه اعتباری خواهد بود. از سوی دیگر اهمیت شفافیت نظام مالی در این 
بنگاه ها در کنار وجود ابهامات بسیار در این حوزه باعث می شود تا قدرت پذیرش شایعه به عنوان یک آفت بر برنامه های استراتژیک سطح عالی شرکت ها عملا به زمین گیر کردن نظامات ارزش ساز تبدیل 
شود و  فرصت های بهره برداری برای رقبا مهیا شود.  بنابراین این اقدام بیمه ملت می تواند به عنوان راهبردی در جهت کنترل ریسک های غیرسیستماتیک به شمار آید و این سبک شفاف سازی های به هنگام 
می تواند به دستاوردهایی نظیر وفادار سازی کلیه ذی نفعان و صاحبان سهام منجر شود.بحث شفاف سازی دریافتی مدیران در صنعت بیمه از آنجایی رنگ و بوی خاص گرفت که در زمان وزارت علی طیب نیا 
در وزارت اقتصاد با عزل محمدابراهیم امین وارد فصل جدیدی شد. علی طیب نیا که با روحیه معلمی و شعار شفافیت کرسی وزارت را تحویل گرفت بر این باور بود که ویژه خواری و عدم شفافیت دو ضلع مخرب 
در راستای بنگاه است که لطمات بسیاری را به بدنه اقتصاد کشور تحمیل می کند.بررسی ها از گزارشات رسمی اذعان دارد که میانگین ماهانه دریافتی اعضای هیات مدیره در محدوده 26 میلیون تومان است.

نخســتین قرعه کشی طرح پیش فروش محصولات 
سايپا در سال 1400 انجام شد/ اسامی منتخبان اعلام 
می شــود / عرضه محصولات زامیاد و کويیک.آر بدون 

قرعه کشی
قرعه کشــی نخســتین طرح پیش فروش يک ساله 
محصولات گروه خودروسازی سايپا در سال 1400 به 
مناســبت عید سعید فطر انجام شد و اسامی منتخبان 
پس از تائید نهايی توســط نهادهای نظارتی يک شنبه 
-۲۶ ارديبهشــت ماه- در ســايت رســمی اين گروه 

خودروسازی منتشر خواهد شد.
به گزارش سايپانیوز، قرعه کشی طرح پیش فروش 
محصولات گروه خودروســازی ســايپا شامل شاهین، 
کويیک دنده ای، کويیک.اس و ســاينا.اس برگزار شد. 
ضمن اينکه محصولات کويیک.آر، نیســان تک ســوز 
آپشــنال، نیســان دوگانه سوز آپشنال، نیسان ديزل و 

پــادرا پلاس به دلیل عرضــه بیش از تعداد متقاضیان 
بدون قرعه کشی تحويل مشتريان خواهد شد.

در طرح پیش فروش گروه خودروسازی سايپا ۲10 
هزار و 3۶۶ نفر شرکت کردند که ۲08 هزار و 10۲ نفر 

واجد شرايط شناخته شدند.
ظرفیت محصولات عرضه شــده گروه خودروسازي 
سايپا در اين طرح پیش فروش ۶4 هزار و ۵00 خودرو 
است. در اين طرح ۲ هزار دستگاه خودرو شاهین عرضه 
می شود. علاوه بر اين 3 هزار دستگاه کويیک دنده ای، 
۲۲ هزار دستگاه کويیک.آر، 1۲ هزار دستگاه کويیک. 
اس، 11 هزار دستگاه دستگاه ساينا.اس، 3 هزار دستگاه 
نیســان زامیاد ديزل، ۲ هزار و ۵00 دســتگاه نیســان 
تک سوز آپشنال، ۷ هزار و ۵00 دستگاه نیسان دوگانه 
سوز آپشنال و هزار و ۵00 دستگاه نیسان پادرا پلاس 
عرضه می شــود. اســامی منتخبان طرح پیش فروش 

محصولات گروه خودروسازی سايپا پس از تائید نهايی 
توســط نهادهای نظارتی يک شنبه ۲۶ ارديبهشت ماه 
در سايت رسمی اين گروه خودروسازی منتشر خواهد 
شد. گروه خودروسازي سايپا براي منتخبان طرح پیش 
فــروش يک ســاله پیامک ارســال مي کنــد اما براي 
اطمینان بیشتر ضرورت دارد که ثبت نام کنندگان به 

سايت رسمی شرکت سايپا مراجعه کنند.

نخستین قرعه کشی طرح پیش فروش محصولات سایپا در سال 1400
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دبیــر انجمن قطعه ســازان، میزان 
مطالبــات تولیدکننــدگان قطعات از 
خودروســازان را بیــش از 3۵ هــزار 
میلیــارد تومــان اعلام کرد و گفت: در 
حال حاضر میانگین قیمت ســبد مواد 
اولیــه قطعه ســازان ايرانی ۲0 درصد 

گران تر از نرخ های جهانی اســت.
مازيار بیگلو با تشريح جزئیات جلسه 
و  قطعه ســازان  دوشــنبه  عصــر 
خودروســازان بــا رئیس کمیســیون 
صنايع مجلس اظهار کرد: در اين جلسه 
مشــکلات اصلــی و بحرانــی صنعت 
خودرو و قطعه سازی مطرح شد که مهم 
تريــن آن، کمبــود نقدينگــی در اين 
صنعت بود و از قیمت گذاری دستوری 
خودروها ناشــی شده است، روزی که 
قیمت دلار روند کاهشی به خود گرفت، 
شــورای رقابــت مصوبــه افزايش 9 

درصدی قیمت خودرو را صادر کرد که 
ديرهنگام بود و مشکلی از خودروسازان 
و قطعه سازان را حل نمی کند، در حال 
حاضــر عرضه مــواد اولیه مــورد نیاز 
قطعه ســازان خودرو به ويژه در زمینه 
فولاد وضعیت نابسامانی دارد،  با وجود 
اينکــه قیمت  مواد اولیه  بايد بر مبنای 
نرخ های جهانی تعیین شــود، اما شاهد 
اين هستیم که با وجود کاهش نرخ های 
جهانی و همچنین ريزش ۲0 درصدی 
قیمت ارز در کشــور، قیمت مواد اولیه 
افزايشی است. در حال حاضر میانگین 
ســبد خريد مواد اولیه قطعه سازان ۲0 
درصد گران تر از نرخ های جهانی است، 
بــه طوری کــه اگر اين مواد را از خارج 
تهیــه کنیم، به صرفه تر اســت. وی با 
اشــاره به ســهم ۵0 درصدی فولاد در 
سبد مواد اولیه قطعه سازان، گفت:  بقیه 

اين ســبد را محصولات پتروشــیمی، 
مس و آلومینیوم تشکیل می دهد و در 
حال حاضر مشکلات اساسی در تامین 
مــواد اولیه داريم.او با اشــاره به تعدد 
نهادهــای تصمیم گیــر درخصــوص 
صنعت خودرو، گفت: در جلســه فوق، 
رئیس کمیســیون صنايــع مجلس بر 
لزوم اتخاذ ساز و کاری جهت مديريت 
بــازار مــواد اولیه تاکید کرد، به طوری 
که نه فولادســازان و نه تولیدکنندگان 
محصولات پتروشــیمی متضرر شوند و 
نه قطعه سازان، در جلسه مذکور اکبری 
دو راهــکار را برای حل مشــکل تامین 
مواد اولیه پیشــنهاد کردند که قرار شد 
مورد بررســی بیشتر قرار گیرد. بر اين 
اســاس يــک نماينــده از انجمــن 
قطعه ســازان و دو نماينــده نیــز از 
خودروسازان تعیین شد تا يک پیشنهاد 

مشــخص را در اين خصوص در اولین 
جلســه کمیســیون صنايــع با حضور 
مقامــات دولتی ارائه کنیم. امیدواريم 
طــی دو ماه باقی مانــده از عمر دولت، 
تصمیم گیــری درســتی درخصوص 
تامین مواد اولیه مورد نیاز قطعه سازان 
صورت گیرد به طوری که اگر نمی توانند 
قیمــت نهايی خــودرو را اصلاح کنند، 
حداقــل در مــورد قیمت مــواد اولیه 
اقدامــات مؤثری انجام شــود، میزان 
مطالبات قطعه ســازان از خودروسازان 
بیش از 3۵ هزار میلیارد تومان است و 
در حال حاضر خودروســازان به دلیل 
اينکــه طــی ســه،  چهار هفتــه اخیر 
دريافــت پول از بابــت فروش خودرو 
مطالبــات  پرداخــت  نداشــته اند، 
قطعه ســازان نیز با مشــکل جدی تری 

روبه رو شده است./ فارس 

همکاری شــريک تجــاری بهمن با 
هوآوی برای تولید خودروی الکتريکی

در جريــان نمايشــگاه خــودروی 
شانگهای Huawei ،۲۰۲۱ با مشارکت 
گروه خودروســازی Sokon شــريک 
 Seres SF5 تجاری بهمن از خودروی
که يک کراس اوور اســت، رونمايی کرد. 
از نظر طراحی، SF5 از ظاهری آراسته 
و تناســبات يــک کــراس اوور مدرن 
برخوردار اســت. در نمای جلو، مجموعه 
چراغ های با تکنولوژی DRL LED در 
ترکیب با جلو پنجره مشــبک يکپارچه 
که برای کاهش ضريب آئرودينامیک که 
به زيبايی در سپرجلو ادغام شده اند وجه 
شــاخص اين نما محســوب می شــود. 
جانبــی،  نمــای  در  همچنیــن 

حجم پردازی های سیال، دستگیره های 
پنهــان در و ســتون انتهايی تهاجمی 
عناصــر طراحی اصلی SF5 را شــکل 
داده اند. در انتها، چراغ های عقب باريک 
LED که توسط يک نوار عرضی به هم 
متصل می شــوند نشــانگر حضور اين 
کلاس  در  الکتريکــی  خــودروی 
خودروهــای لوکس- اســپرت اســت. 
توســعه بخش الکتريک پیشــرانه اين 
خــودرو که از دو موتور الکتريکی و يک 
موتور 1/۵ لیتری بنزينی تشــکیل شده 
توسط Huawei صورت پذيرفته است. 
خروجــی ترکیبی اين سیســتم حدود 
۵۵0 اســب بخار )410 کیلووات( است 
که شــتابگیری 0 تــا 100 کیلومتر بر 
ساعت را در مدت زمان 4/۷ ثانیه فراهم 

می کند. اما فاکتور تحســین برانگیز در 
اين خصوص توانايی پیمايش اين خودرو 
 Extenderاســت که با تکنولــوژی
Range Huawei می تواند به صورت 
تمام الکتريک تا 180 کیلومتر مســافت 
را طی کند و البته با شــارژ کامل باتری 
 SF5 ،و کامــل بودن مخزن ســوخت
دارای برد بیش از 1000 کیلومتر است. 
صنعــت  در   Sokon و   Huawei
خودروسازی به يک طراحی فوق العاده 
دســت يافته اند و بــا تعبیه يک صفحه 
نمایشــگرinfotainment بــزرگ با 
کیفیت تصويری بالا که امروزه به عنوان 
رونــد غالــب در کابیــن خودروهــای 
الکتريکی است، به چشم می آيد و توجه 
ويژه به سیســتم صوتی اين کراس اوور 

کــه بهره مندی از 11 واحد صوتی برای 
ارائــه »کیفیت صدای اپــرا مانند« در 
داخل کابین، آن را از ســاير رقبا در اين 
زمینه متمايز ســاخته است. يکی ديگر 
از ويژگی های جالب SF5 عملکرد شارژ 
»خودرو به خودرو« اســت که می تواند 
شــارژ وسايل نقلیه ديگر يا ساير وسايل 
خارجــی الکتريکی ماننــد اجاق های 
القايــی، اســتريوها و ســاير تجهیزات 

کمپینگ مسافرتی را تامین کند.
پنــج هزار دســتگاه از اين خودرو در 
روز نخســت به فروش رسیده و با توجه 
به اســتقبال صورت گرفته از آن، ورود 
Huawei نويددهنــده ظهــور رقیبی 
قدرتمند برای تسلا در سال های پیش رو 

خواهد بود.

جزئیات جلسه خودرویی مجلس

در جریان نمایشگاه خودرو شانگهای 2021 رقم خورد

کاهش قیمت ها ادامه خواهد داشت
دیدگاه



تقدیر از تامین کنندگان برگزیده 
داخلی زنجیره فولاد

رئیس انجمن فولاد در خصوص ســومین جشــنواره و 
نمايشــگاه  ملی فولاد ايران گفت: اين جشــنواره ملی در 
راســتای بهره بــرداری حداکثری از توانمندی های داخلی 
زنجیره آهن و فولاد کشور از سنگ آهن تا محصول نهايی 

برگزار می شود.
به گزارش ايراسین به نقل از روابط عمومی انجمن فولاد، 
بهرام سبحانی، خاطرنشان ساخت: سومین جشنواره فولاد 
با حضور تامین کنندگان داخلی و مديران شرکت های آهن 
و فولاد کشــور برگزار می گردد و شــرکت های برگزيده 
تامین کننــده داخلــی در زنجیره آهن و فــولاد با حضور 
مقامات، مديران و مســئولین فولاد کشور مورد تقدير قرار 
خواهد گرفت. به گفته رئیس سومین جشنواره فولاد، اين 
رويــداد بــا هدف کاهــش نیــاز ارزی در تامین قطعات و 
تجهیزات، دانش فنی و مهندسی و مواد مصرفی مورد نیاز 
از طريق ارائه فرصت های ســاخت داخل برگزار می گردد و 
معاونت علمی و فناوری رياست جمهوری، وزارت صنعت، 
معدن و تجارت، ايمیدرو،   شــرکت های بزرگ فولادی و 
معدنی در آن مشارکت دارند.رئیس انجمن فولاد در رابطه 
با جزئیات ســومین جشــنواره و نمايشگاه  ملی فولاد ايران 
گفت: ســومین جشــنواره فولاد شــامل مراسم افتتاحیه، 
نمايشگاه اختصاصی، پنل تخصصی وکارگاه های آموزشی 
و اختتامیه است که بخشی از آن به تقدير از برگزيدگان و 
اهدای جايزه ملی فولاد ايران و برگزاری میز تعمیق ساخت 
داخــل در زنجیــره فولاد با حضــور معاون علمی و فناوری 
رياســت جمهوری، وزير صنعت، معدن و تجارت و ســاير 
مقامات و مديران معدنی و فولادی اختصاص خواهد يافت.

شــايان ذکر است، سومین جشــنواره و نمايشگاه   ملی 
فولاد ايران با رويکرد بومی ســازی، افزايش توان تأمین و 
توســعه تکنولوژی در زنجیره فولاد کشور به همت انجمن 
تولیــد کننــدگان  فولاد ايــران از تاريخ 4 تا ۶ خردادماه در 
هتل المپیک تهران برگزار می شــود و دريافت اطلاعات و 
events.steeliran.  ثبت نام در اين رويداد در ســايت

org قابل انجام است.

شرکت فولاد مبارکه افتخاری فراملی 
برای کشور است

رئیس کمیســیون صنايع اتاق ايران گفت: رفع تحريم 
ها برای صنايع کشــور می تواند باعث رشــد و ضرر شود و 
نیــاز بــه مديريت دارد. ابوالفضــل روغنی در گفت و گو با 
خبرنگار ايراســین اظهار کرد: چشــم انداز سال جاری در 
زمینه تولید صنايع روشــن اســت؛ اين درحالی است که 
ســال گذشته هم وضعیت تولید بد نبود. چراکه تحريم ها 
علیرغم تهديد می تواند به فرصت تبديل شــود و در ســال 
گذشته با افزايش نرخ دلار و محدوديت در واردات، تولید 
در بخش صنعت جان گرفت. اگر در ســال جاری تحرکی 
در برداشتن تحريم ها انجام شود باز هم می توان از دو بعد 
تهديــد و فرصــت به آن نگاه کرد. چراکه اگر با برداشــتن 
تحريم ها مديريت واردات انجام نگیرد و يا ارتباطات موثر 
با دنیا شکل نگیرد، تولید در صنايع دچار اشکال می شود 
اما اگر اين وضعیت مديريت شــده پیش برود می توان با 
ورود تکنولوژی روز و بهره گیری ازکارشناســان به توسعه 
صنايــع ياری رســانید. امیدواريم تحريــم های ظالمانه 
برداشــته شــود و با تدبیر و مديريت بتوان به رشد و ارتقاء 
صنعــت کشــور کمک کرد چراکه نفــس تحريم برای هر 
کشــوری با ضرر همراه اســت و با برداشتن تحريم و شکل 
گیری فضای رقابتی شــرايط اقتصادی مطلوب تری برای 
مردم فراهم می شود. شرکت فولاد مبارکه افتخاری فراملی 
برای کشور  است؛ چرا که با تولید کیفی محصولات فولادی 
خود در دنیا مطرح است که بايد به آن افتخار کرد. روغنی 
به رکوردهای سال گذشته شرکت فولاد مبارکه اشاره کرد 
و گفت: اين رکوردها دســتاورد مهمی اســت و  بايد اين 
شــرکت مثل همیشه بیش از پیش به صنايع زيردست در 

کشور توجه کند.

 صنعت، معدن
 وتجارت

www.etebar.net
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قاچاق کالا امری زیانبار برای اقتصاد و 
تجارت سالم و شفاف است

 دويســت و بیســت و چهارمین جلسه ستاد هماهنگی 
اقتصادی دولت به رياســت رئیس جمهوری برگزار شد.در 
اين جلسه، برنامه تأمین کالاهای اساسی، ضروری و مورد 
نیاز در ســال 1400 مورد بررســی قرار گرفت.  رئیس کل 
بانک مرکزی گزارشی از تأمین ارز مورد نیاز کالاهای اساسی 
در ســال های 1399 و 1400 ارائــه کــرد و پس از بحث و 
 بررســی تصمیمــات لازم بــرای خريــد اقلام مــورد نیاز

 اتخاذ شد.
همچنین وزير صنعت، معدن و تجارت گزارشی از تأمین 
گندم مورد نیاز ســال 1400و آمار خريد داخلی گندم در 
اســتان های مختلف ارائه نمود سپس برنامه تأمین سالانه 
گندم برای نیاز ســال و تکمیل ذخاير اســتراتژيک پس از 
بحث و بررســی به تصويب رســید.در اين جلسه وزير کشور 
و مسئولان ستاد مبارزه با قاچاق کالا نیز گزارشی از اقدامات 
و برنامه های اين ستاد ارائه کردند.رئیس جمهوری قاچاق 
کالا را امری ناپسند و زيانبار برای اقتصاد و تجارت سالم و 
شفاف در کشور دانست و تأکید کرد: کولبری پديده زشت 
و غیرقابــل قبولــی بــوده که نه در شــأن کرامت انســانی 
مرزنشینان رشید ماست و نه با سیاست ها و انضباط تجاری 
کشــور سازگاری دارد.بايد با حمايت اقتصادی، اشتغالزايی 
و مهارت افزايی برای مرزنشــینان شريف، اين پديده ناگوار 
از چهره مرزهای ما زدوده شود.شفاف سازی و ايجاد انضباط 
در سراســر چرخه تجاری کشــور، از نقطه تأمین تا زنجیره 
عرضه و نقطه مصرف لازمه اين کار اســت و رســیدن به اين 
هدف با هماهنگی و همکاری همه دســتگاه های ذيربط در 
دولــت، نیروی انتظامی و نهادهای نظارتی و قضايی امکان 

پذير خواهد بود.

طرح های دانش بنیان  زیر چتر 
حمایت  بانك صنعت و معدن

اعطاي تسهیلات به شرکت هاي دانش بنیان و فن 
آور يکي از مهمترين اولويت هاي بانک صنعت و معدن 
در راســتاي سیاست هاي اعتباري سال 1400 است.

به گزارش پايگاه اطلاع رساني بانک صنعت و معدن، 
دکتر مهري ضمن بیان مطلب فوق اظهار داشت: اين 
بانک در سال 99 در راستاي تحقق اهداف و سیاست 
هــاي اعتبــاري خود، ۲1 هزار و ۷40 میلیارد ريال در 
قالب ۲98 فقره تســهیلات به طرح هاي دانش بنیان 

پرداخت کرده است.
وي افزود: ســال گذشــته در اعطاي تسهیلات ياد 
شــده که به 99 شــرکت دانش بنیان اختصاص يافته 

اســت، رشد بیش از 100 درصدي را شاهد بوديم.
دکتر مهري خاطرنشان کرد: بانک صنعت و معدن 
از ســال 9۷ تاکنون در مجموع ۷3۶ فقره تســهیلات 
به ۲۵۲ شــرکت دانش بنیان پرداخت نموده است که 
گام مهمي در جهت حمايت از تولید با کیفیت و قابل 

رقابت در بازارهاي جهاني محســوب مي شود.
وي بیان داشــت: براي نیل به هدف دســتیابي به 
توسعه پايدار لازم است با استفاده از مزيت های نسبی 
موجود در هر منطقه کشــور و اســتفاده از پتانســیل 
نیروي انساني متخصص در جهت نوسازي و بهسازي 
بخــش صنعــت و معدن و کاهش وابســتگي صنايع 
مختلــف و جلوگیري از خام فروشــي حرکت کرده و 

زمینــه صادرات محصولات داخلي را فراهم نمايیم.
دکتــر مهري ياد آور شــد: در جهت فراهم آوردن 
بســتر مناســب براي همکاري بانک با بخش صنعت و 
مراکــز تولیــد علم و فناوري نیز بانک صنعت و معدن 
تفاهمنامه هايي با جهاد دانشــگاهي و دانشــگاه هاي 
امیرکبیر و صنعتي شــريف با رويکرد استفاده مطلوب 
از توانمندی های آنان در راســتای اجرای پروژه های 
تحقیقاتــی، کاربردی و عملیاتی و بومی ســازی آنها 
منعقــد نموده اســت و در ســال جــاري نیز به دنبال 
گســترش اين همکاري ها و تقويت تعامل ســازنده با 
مراکز يادشــده و تأمین مالي مؤثر شرکت هاي دانش 

بنیان هستیم.

تمام تصمیمات و اقدامات باید معطوف به کاهش ناهنجاری ها باشد
رئیس دستگاه قضا در جلسه شورای 
عالی قوه قضائیــه، با محکومیت حمله 
تروريستی به يک مدرسه در افغانستان 
و ابراز همدردی با ملت، دولت اين کشور 
و خانواده هــای قربانیان حادثه مذکور، 
گفت: جريان صهیونیستی - تکفیری با 
ايــن جنايت هولناک نه تنها مردم ايران 
و افغانســتان، بلکه ملت های منطقه را 

متأثر کرد.
آيت ا... سید ابراهیم رئیسی اين اقدام 
تروريســتی را عملیاتی ســازمان يافته 
خوانــد و افزود: همــان جريان کودک 
کشــی که در فلسطین و مسجدالاقصی 
بــا نمازگزاران برخورد می کند، کودکان 
و بچه های مدرسه ای و دختران بی گناه 
افغانســتانی را هــم در کابل به خاک و 
خون می کشد و ملتی را عزادار می کند.

بنا به گزارش مرکز رسانه قوه قضائیه، 
رئیسی در بخش ديگری از سخنانش به 
موضوع تحول قضايی در بســتر گام دوم 
اشاره کرد و مهم ترين اقدام برای تحقق 
تحــول را رفع نواقص و معايب در انجام 
وظايــف و مأموريت های يک ســازمان 
اداری دانســت. او گفــت: تحول در يک 
سازمان اداری يا يک بخش اجتناب ناپذير 
اســت و اگر همه عناصر يک ســازمان با 
نگاه تحولگرايانه کار نکنند، آن سازمان 
دچار رکود و ايســتايی می شود. آيت الله 

رئیســی اضافه کرد: برای يک ســازمان 
پويــا، ايســتايی و توقــف و درجازدن 
خطرناک اســت و بايد همواره در مسیر 
تحول و رشد و پويايی حرکت کند و رفع 
نواقص را در دســتور کارش قرار دهد و 
يک روز را هم بدون نگاه تحولی پشــت 

سر نگذارد.
رئیس دستگاه قضا يکی از اجزای مهم 
تحــول قضايی در دوره جديد را فناوری 
پايه بودن اين طرح دانست و با تقدير از 
عملکرد مرکــز آمار و فناوری اطلاعات 
قــوه قضائیه در راه اندازی 30 ســامانه 
الکترونیکی در يک سال گذشته، گفت: 
طبــق برنامــه همیــن تعداد ســامانه 
الکترونیک هم تا پايان ســال راه اندازی 
خواهد شد که گام مهمی در ايجاد تحول 

در قوه قضائیه است.

وی کاهــش ورودی پرونده هــا بــه 
دســتگاه قضايی به دلیل فعال تر شدن 
حوزه پیشگیری را از ديگر دستاورد های 
دســتگاه قضا در دوره تحول عنوان کرد 
و گفــت: توجــه به پیشــگیری از جرم 
همــکاری دولت را می طلبد و همه بايد 
خــود را موظف به همکاری با دســتگاه 
قضايی در اين زمینه بدانند تا روز به روز 

نرخ جرم کاهش يابد.
رئیس قوه قضائیه با بیان اينکه »هیچ 
بخشــی را در کشــور نمی شناسیم که 
مأموريت پیشگیری از وقوع جرم نداشته 
باشد«، متذکر شــد: تمام تصمیمات و 
اقدامات مراجع تصمیم ساز و تصمیم گیر 
در حوزه هــای اقتصادی و اجتماعی بايد 
معطــوف بــه کاهــش ناهنجاری های 
اقتصادی و آســیب های اجتماعی باشد. 

رئیس دســتگاه قضا با بیان اينکه همه 
لوازم اجرای عدالت در اختیار دســتگاه 
قضايی نیســت و ساير اجزای حاکمیت 
هــم در آن نقــش دارند، اضافه کرد: قوه 
قضائیه نماد اجرای عدالت است و نتیجه 
طرح های تحولی در اين دســتگاه بايد 
موجــب اجــرای عدالــت در جامعه و 
احســاس اجرای عدالت از ســوی مردم 

شود.
رئیســی همچنین با اشاره به دريافت 
گزارش هايی مبنی بر اســتنکاف برخی 
از افراد در پرداخت حق زوجه به موجب 
رأی دادگاه، گفت: مهريه حق زوجه است 
کــه مرد موظف اســت پرداخت کند و 
دادگســتری بايد با مردانی که با قلدری 
از ايفــای تعهــدات خــود در قبــال 
همسران شــان اســتنکاف می کننــد، 
برخــورد کند. رئیس قوه قضائیه متذکر 
شــد: اگر کســی تمکن مالی پرداخت 
مهريه را ندارد، بر اســاس ضوابط قانونی 
تقســیط صورت می گیرد، اما اگر کسی 
تمکــن دارد و پرداخت نمی کند، بايد با 
آن برخورد شود؛ چرا که مهريه حق زوجه 
اســت و ما موظفیم کسانی که همسران 
شان با قلدری حق آنها را نمی دهند و به 
عدلیه پناه آورده اند، در گرفتن حق شان 
 يــاری کنیــم و نگذاريــم حق شــان

 ضايع شود.

هفته نامه اقتصادی ایران

خبر خبر

ایلنا : عضو کمیسیون اصل ۹۰ مجلس شورای اسلامی، با اشاره به صدور رای لغو واگذاری شرکت کشت و صنعت نیشکر هفت تپه، در دادگاه در پاسخ به این پرسش که چه تصمیمی در رابطه با مالکیت 
شرکت گرفته می شود، گفت: »پس از اجرای حکم دادگاه، شرکت در اختیار دولت و احتمالا در اختیار وزارت صمت قرار می گیرد تا تعیین تکلیف نهایی در مورد آن صورت گیرد. با توجه به شرایطی که 
شرکت دارد، باید با دستگاه های ذی ربط در دولت هماهنگی های لازم صورت گیرد؛ البته برای ادامه کار شرکت، ایده هایی وجود دارد اما در حال حاضر شرکت به بخش دولتی مربوط برمی گردد تا 
بر اساس آن ایده ها، وضعیت شرکت به شرایط با ثبات و موثر برگردد.« سید نظام الدین موسوی با بیان اینکه موضوع واگذاری شرکت هفت تپه از ابتدا محل ایرادات زیادی بود، درباره سرنوشت 
این شرکت و حکم صادره گفت: »به رغم اینکه هیات داوری سازمان خصوصی سازی، به خلع ید از مالک شرکت، رای نداده بود؛ اما خوشبختانه قوه قضائیه ورود خوبی داشت و آیت الله رئیسی دستور 
ویژه ای را برای پیگیری این پرونده صادر کرد و با در نظر گرفتن تمام جوانب امر، دادگاه حکم به خلع ید داد.« موسوی در پاسخ به این پرسش که تکلیف تضییع بیت المال در پرونده های ارزهای ۴ هزار 
و 2۰۰ تومانی و بازگشت اموال شرکت، چه می شود، گفت: »مالک شرکت تخلف های سنگینی در حوزه ارزی دارد که پرونده جداگانه ای برای آن تشکیل شده است اما در مورد پرونده هفت تپه باید 

حتما تحقیق و تفحصی که در دیوان محاسبات کشور انجام شده در نظر گرفته شود. دیوان بررسی جامع و کاملی انجام داده که حتما در پرونده جداگانه ای مورد بحث و بررسی قرار می گیرد.

معاون برنامه ريزی و اقتصادی شــرکت توانیرگفت: همه شــرکت های توزيع نیروی برق و شــرکت های برق منطقه ای آمادگی دارند برق مورد 
نیاز مشــترکینی را که فعالیت قانونی در عرصه اســتخراج رمزارز دارند تأمین کنند. مصطفی رجبی مشــهدی با بیان اينکه اســتخراج رمز ارزها با 
هر تعرفه ای )اعم از خانگی، کشــاورزی، صنعتی و…( بجز تعرفه مربوط به اســتخراج رمز ارزها يک فعالیت غیرقانونی اســت، گفت: در کشــور ما 
يارانه قابل توجهی به حامل های انرژی و برق اختصاص داده می شــود و اســتفاده از برق يارانه ای )کلیه تعرفه های موجود بجز تعرفه اســتخراج 
رمز ارز( برای استخراج بیت کوين و ساير رمز ارزها در حکم دست اندازی به بیت المال و کسب سود نامشروع از محل يارانه ای است که به آحاد 
ملت تعلق دارد. وی افزود: به همین علت با آن دسته از افراد سودجو که از اين طريق به صورت غیرقانونی اقدام به استخراج رمز ارزها می کنند 
بشدت برخورد می شود و ضمن دريافت جريمه های سنگین و توقیف دستگاه های استخراج، متخلفان به مراجع قضايی معرفی می شوند./مهر

توانیرآمادهتأمینبرق»رمزارز«است

عملکرد 1۲ ماهه تولید محصولات فولادی در ســال 
99 منتشــر شــد و بر اســاس آن بالاترين رقم تولید به 
محصول ورق گرم اختصاص دارد و از مجموع ۶ میلیون 
و 919 هزار و 4۶۲ تن ورق گرم تولید شــده ۶ میلیون و 
441 هزار و 4۶۲ تن توسط شرکت فولاد مبارکه و فولاد 
سبا تولید شده است يعنی 93 درصد از ورق گرم تولیدی 

کشور توسط اين گروه تولید شده است
به گزارش ايراسین، بر پايه جداول منتشر شده از سوی 
ايمیدرو، میزان تولید شــرکتهای فعال در صنعت فولاد 
برای محصولات مختلف طی سال 99 آمده است که در 

ادامه میخوانید:
شــرکت جهان فولاد ســیرجان در سال 99 توانسته 
میلگرد به میزان ۲9۲ هزار و 941 تن تولید کند. شرکت 
ذوب آهن اصفهان نیز در مدت 1۲ ماهه سال 99 موفق 

شده در سبد محصولات فولادی خود به اين شکل عمل 
کند: تیرآهن 81۷ هزار و ۲0۵ تن، میلگرد ۵۲4 هزار و 
388 تن، کلاف 38 هزار و 1۲3 تن، شمش کالايی ۷9۲ 
هزار و 8۶3 تن، ريل ۵8 هزار و 8۶8 تن و ساير محصولات 

نیز 14 هزار و 9۷0 تن را به تولید برساند.
فولاد آذربايجان در مدت ياد شــده میلگرد به میزان 
340 هزار و ۷11 تن تولید کرده است. همچنین شرکت 
فولاد اکسین نیز در مدت 1۲ ماهه سال 99 توانسته ورق 

عريض به مقدار 811 هزار و 481 تن به تولید برساند.
شــرکت فولاد آلیاژی ايران طی سال 99، 3 محصول 
را در ســبد تولیدی خود داشــته است به اين صورت که 
تسمه و کلاف آلیاژی-مهندسی به مقدار 34 هزارو۶۶۶ 
تن، چهارگوش و ســاير محصولات آلیاژی-مهندسی به 
مقدار ۵9 هزار و 804 تن و میلگرد آلیاژی-مهندسی نیز 
بــه میــزان ۲۷8 هزار و 81۵ تن تولید کرده اســت. در 
خصوص شرکت فولاد بناب نیز می توان گفت: طی مدت 
1۲ ماهــه ســاله 99 تنهــا توانســته میلگــرد به مقدار 
4۶0هزارو1۶3تــن تولید کند.فولاد خراســان به عنوان 
بزرگترين تولیدکننده فولاد در شرق کشور توانسته تولید 
میلگرد به مقدار 499هزارو۷۲1تن را در پايان سال 99 
به ثبت برساند. فولاد کوير نیز در مدت ياد شده میلگرد 
۷94 هزار و 9۷9 تن تولید کرده است. گروه فولاد مبارکه 
نیز در ۲ شرکت فولاد مبارکه و فولاد سبا توانسته است 
طی مدت 1۲ماهه ســال 99 در زمینه تولید ورق ســرد و 
ورق گرم رکوردهايی را به ثبت برســاند. به اين شــکل که 

شــرکت فولاد مبارکه ۵ میلیون و 1۷8 هزار و 343 تن 
ورق گرم و  يک میلیون و ۵91 هزار و 448 تن ورق سرد 
تولید کرده اســت. همچنین فولاد ســبا نیز در اين مدت 
بــا تولیــد يک میلیــون و ۲۶3 هزار و 119 تن ورق گرم، 
ســال 99 را به پايان رســانده اســت. در کنار شــرکت 
فولادمبارکه و فولاد سبا، شرکت نورد و لوله اهواز نیز در 
1۲ ماهه سال 99 توانسته  4۷8 هزارتن ورق گرم تولید 
کند.بنابرايــن مجمــوع ۶ میلیون و 919 هزار و 4۶۲ تن 
ورق گرم در کشور تولید شده است که گروه فولاد مبارکه 
با تولید ۶ میلیون و 441 هزار و 4۶۲ تن سهم  93 درصد 
در تولید ورق گرم سال گذشته را به خود اختصاص داده 

است.
گــروه ملی صنعتی فولاد ايران در ســبد محصولات 
تولیدی خود طی ســال 99 توانســته : تیرآهن به میزان 
۶۵ هزار و ۵94 تن، میلگرد 1۷0 هزار و 4۵4 تن، کلاف 
۲8 هزار و 1۲9تن و لوله به میزان ۶ هزار و 8۷0 تن جای 

دهد.
ورق خــودرو چهارمحال و بختیاری نیز طی 1۲ ماهه 
سال 99 موفق شده ورق گالوانیزه به میزان ۲49 هزار و 
3۲4 تــن تولید کنــد. همچنین در پايان می توان گفت 
درمیــان همــه تولیدات صورت گرفته طی ســال 99، 
بالاتريــن رقــم تولید به محصول ورق گرم با ۶ میلیون و 
919 هزار و 4۶۲ تن اختصاص داشــته اســت و بعد از آن 
میلگرد نیز با تولید 3میلیون و 83 هزارو 3۵۷تن بالاترين 

رقم تولید را به خود اختصاص داده است.

تولید 93 درصد ورق گرم کشور توسط گروه فولاد مبارکه
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در ادامه روند همکاری های دو و چند جانبه شرکت معدنی 
و صنعتی چادرملو با مراکز علمی، پژوهشــی، شرکت های 
دانش بنیان و نوآور و مبتکر در جهت برخورداری از فناوری 
هــای نويــن در عملیات معدنکاری و صنايع فولادی، صبح 
امروز تفاهم نامه همکاری میان شرکت چادرملو و ماشین 
ســازی اراک با هدف بهره گیری از تکنولوژی های نوين و 
 ســاخت ماشــین آلات صنعتــی با راندمان هــای افزوده 

منعقد شد .

 به گزارش ايمیدرو به نقل از روابط عمومی چادرملو ، در 
اين مراسم مهندس ناصر تقی زاده مدير عامل و عضو هیات 
مديره چادرملو با اشــاره به آمادگی چادرملو برای ســرمايه 
گذاری های توسعه بخش در صنعت و معدن کشور افزود: 
چادرملو چندين طرح صنعتی در دست اقدام دارد که بسیار 
علاقمند هستیم برای اجرای اين پروژها از توان و ظرفیت 
تکنولوژی و ماشین آلات ساخت داخل استفاده نمائیم . بر 
اين اساس چند اقدام عملی صورت پذيرفته است، از جمله 
تاسیس مرکز نوآوری، تحقیق و توسعه چادرملو در دانشگاه 
امیر کبیر و اکنون هم انعقاد تفاهم نامه همکاری با ماشین 
سازی اراک برای همکاری مشترک در جهت ساخت و تولید 
تجهیزات و ماشین آلات صنعتی . مدير عامل چادرملو اظهار 
امیدواری کرد اين همکاری مشترک تحولی بزرگ در زمینه 
دستیابی به فناوری های نوين در ساخت ماشین آلات داخلی 
با هدف افزايش بهره وری، کاهش مصرف انرژی و مهمتر از 
همه قطع وابستگی به خارج از کشور ايجاد نمايد . مهندس 

تقی زاده با اعلام اين خبر که در حال حاضر بالغ بر 190 هزار 
میلیــارد ريال عملیات اجرايی برای طرح های پیش بینی 
شده چادرملو در دست اجراست تاکید کرد: برای گام برداشتن 
در مسیر توسعه همه جانبه صنعتی بايد ريسک پذير بود در 
غیر اين صورت عافیت طلبی عاملی بازدارنده در اين راه است 

.
بر اساس همین گزارش، مهندس جعفرصفری مدير عامل 
شرکت ماشین سازی اراک نیز ضمن تقدير از جسارت مدير 
عامــل چادرملو برای ايجــاد تحول در تثبیت ارتباط میان 
تولیدکنندگان ، صنعنگران و مراکز علمی، اظهار امیدواری 
کرد با اين همکاری مشــترک تحول چشمگیری در حوزه 
معدن و صنايع معدنی کشــور ايجاد شــود و آثار مثبت آن 
بعنوان يک اقدام ملی توسعه بخش بزودی مشاهده گردد . 
در پايان اين مراســم اســناد تفاهم نامه همکاری ، با امضای 
مديــران عامــل و دو تن از اعضای هیات مديره شــرکت ها 

مبادله گرديد .

چادرملو و ماشین سازی اراک تفاهم نامه همکاری دوجانبه امضا کردند
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  در اجرای ماده ۲۷ »آئین نامه اجرايی ايجاد دفاتر خدمات الکترونیک قضايی و کانون آنها« و با عنايت به صورتجلسه هیئت مديره کانون دفاتر، عیسی زارع پور،رئیس 
مرکز آمار و فناوری اطلاعات قوه قضايیه طی حکمی، علی اصغر تدين را به عنوان مدير عامل و عضو هیئت مديره کانون دفاتر خدمات الکترونیک قضايی منصوب 
کرد. علاوه بر وظايف مقرر در ماده ۲8 »آئین نامه اجرايی ايجاد دفاتر خدمات الکترونیک قضايی و کانون آنها«، اجرای مطلوب مصوبات هیئت مديره، تعامل سازنده 
و موثر با معاوت خدمات الکترونیک قضايی مرکز، چابک سازی ساختار سازمانی کانون و بهره گیری از ظرفیت جامعه نخبگانی و نیرو های توانمند برای پیشبرد اهداف 
کانون از جمله وظايف جنابعالی می باشد. همچنین برنامه ريزی برای توسعه صلاحیت های دفاتر، استفاده از ظرفیت فضای مجازی برای توسعه خدمات دفاتر، توسعه 
دفاتر و پلتفرم های خدمات الکترونیک مجازی، ارتقاء سطح دانش و مهارت مديران و کارکنان دفاتر، توجه ويژه به کارکنان دفاتر و رصد و پايش وضعیت معیشت آنان، 

ارتقاء و کارآمد نمودن نظامات بازرسی و رسیدگی به شکايات به صورت برخط از اهم ماموريت های هیات مديره کانون در دوره جديد می باشد.

مدیرعاملکانوندفاترخدماتالکترونیکقضاییمنصوبشد



راهاندازیطرح
بیمهصندوقاجاره
ایدربیمه“ما”و
بانکملت

پرداخت 1۵۶ هزار میلیارد ریال تسهیلات قرض الحسنه

دستاوردهای مهم بانک گردشگری از زبان رئیس هیات مديره؛ 
کاهش قیمت تمام شــده پول، به ثمر رســیدن پروژه ها و ســر و 
ســامان دادن به بدهی بازار بین بانکی رئیس هیات مديره بانک 
گردشگری گفت: شروع اجرای پروژه بانکداری ديجیتالی و ارائه 
خدمــات بانکی به صورت الکترونیک، کاهش قیمت تمام شــده 
پول، به ثمر رسیدن بسیاری از پروژه ها و ساماندهی بدهی بازار 
بین بانکی از مهم ترين دســتاوردهای بانک گردشــگری در سال 
99 بود. به گزارش روابط عمومی بانک گردشگری، حسین ثابتی 
افزود: رعايت دقیق دســتورالعمل های بانک مرکزی، شــفافیت 
مالــی، بــر روی کدال قرار گرفتن به موقع صورت های مالی بانک 
و همچنین مقدمات ورود برخی شرکت ها به بازار سرمايه از ديگر 
دستاوردهای بانک به شمار می رود. وی همچنین عملکرد بانک 
گردشگری در يک دهه فعالیت را در مجموع مثبت ارزيابی کرد 
و گفت: بانک در يک دهه اخیر فراز و نشــیب هايی را پشــت ســر 
گذاشت اما سرمايه گذاری های بانک در اين مدت به گونه ای بود 
که عمده آن ها به مرحله ســودآوری رســیده است. ثابتی افزود: 
بانک گردشــگری در مدت10 ســال فعالیت خود علاوه بر ارائه 
خدمــات مطلــوب بانکــی به مردم، در بخش بیــن الملل خوب 
درخشــید و توانســت تمام مجوزهای لازم را آن هم در شــرايط 
تحريــم دريافــت کند و اهدافش را به خوبی پیش ببرد. وی اظهار 
کرد: اقتصاد کشــور بانک محور اســت و در سال های گذشته که 
بازار ســرمايه فعال نبود )به جز حدود يک ســال اخیر(، بیشترين 
فشارها برای تامین مالی پروژه ها به عهده بازار پول بوده و بانک ها 
نقش مهمی در اقتصاد کشــور داشــتند. ثابتی آموزش مديران و 
کارکنان را از برنامه های مهم بانک گردشــگری برشــمرد و گفت: 
يکــی از فعالیت هــای مهم بانک در يــک دهه اخیر آموزش های 
مســتمر به ويژه برای نیروهای جوان بود که اين آموزش ها نقش 
موثری در بهبود فعالیت های بانک برای خدمت به مردم داشت.

 بررسی 9 پرونده جدید
 درباره خصوصی سازی

مهرداد بذرپاش، رئیس کل ديوان محاسبات کشور گفت: 
پرونده شرکت کشت و صنعت نیشکر هفت تپه يکی از مهم ترين 
و رســانه ای ترين پرونده های واگذاری ها سال گذشته بود که 
رســیدگی به اين پرونده در اولويت کار ديوان قرار گرفت. وی 
ادامه داد: از نخستین روز حضور در ديوان دستور تشکیل هیات 
تحقیق و تفحص صادر شــد که با بررســی های 4۵ روزه طبق 
گزارش مشــخص شد واگذاری ها طبق قانون بدرستی انجام 
نشــده اســت و گزارش مربوطه به هیات واگذاری ســازمان 
خصوصی ســازی ارجاع شد. بذرپاش افزود: در روند کار هیات 
داوری سازمان خصوصی سازی با گزارش ارسالی مخالفت کرد 
و پرونده بر اســاس قانون به قوه  قضائیه ارجاع شــد و در شعبه 
۲1 مورد بررسی قرار گرفت که خوشبختانه حکم واگذاری اين 
شرکت به دولت صادر شد. وی خاطرنشان کرد: همه نهادهای 
نظارتی همچون سازمان بازرسی کل کشور با ديوان نسبت به 
بازگشت اين شرکت به بیت المال اتفاق نظر داشتند. رئیس کل 
ديوان محاسبات کشور يکی از مهم ترين دلايل مشکلات اين 
شرکت را پس از واگذاری به بخش خصوصی، ضمن پايین بودن 
قیمت در زمان واگذاری، اشــکال در اهلیت خريدار دانســت و 
اضافه کرد: از اقدامات بخش خصوصی پس از خريد شرکت ها 
بايد افزايش سرمايه، عدم فروش دارايی ها، حفظ تولید معقول 
و عدم تعديل نیرو باشد که متأسفانه شرکت فوق اين الزامات 
را رعايت نکرده بود و از شرايط اهلیت ساقط شد. وی در پايان 
يادآور شــد: وظیفه ديوان محاســبات کشور نظارت کامل بر 
واگذاری های اموال دولتی و نیز نظارت بر رويه مالی کشور است 
و دستگاه های دولتی نیز بر واگذاری اموال دولت به خريداران 
دارای اهلیت بايد اهتمام داشته باشند. وی همچنین از بررسی 
9 پرونده ديگر از واگذاری ها در اين ديوان خبر داد و خاطر نشان 

کرد رسیدگی به آنها در دستور کار جدی قرار گرفته است. 

بانک و بیمه 6
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هفته نامه اقتصادی ایران
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خبر پرداخت 156 هزار میلیارد ریال تسهیلات قرض الحسنهخبر
مديرعامل بانک ملی ايران اعلام کرد 
که اين بانک در ســال گذشــته بیش از 
1۵۶ هزار میلیارد ريال تسهیلات قرض 
الحسنه پرداخت کرده است. به گزارش 
اعتبار به نقل از بانک ملی ايران، محمد 
رضا حسین زاده با بیان اين که تسهیلات 
قرض الحسنه از منابع قرض الحسنه ای 
که توســط عموم مردم در بانک سپرده 
گذاری شــده اســت پرداخت می شود، 
گغت: پرداخت 3۲3 هزار فقره تسهیلات 
قرض الحســنه در ســال گذشته، برگ 
زرينی در کارنامه اين بانک است. وی از 
همه علاقه مندان به امور خیر درخواست 
کرد با ســپرده گذاری قرض الحسنه در 
افزايش سهم اين تسهیلات سهیم شوند.

کار گشایی با بانک کارگشایی!
بانک کارگشــايی بــه منظور تامین 
نیازهــای خرد مردم، بیش از 30۲ هزار 

فقره تســهیلات قرض الحسنه و جعاله 
طی ســال گذشته پرداخت کرده است،  
بانک کارگشايی از واحدهای تابعه بانک 
ملی ايران به منظور تحقق مســئولیت 
اجتماعی خود اقدام به پرداخت وام قرض 
الحسنه و تســهیلات جعاله احتیاجات 
ضروری می کند که علاوه بر آن خدمات 

ديگــری از قبیل نگهداری و حفاظت از 
طــلا و جواهرات مشــتريان بــه ويژه 
تولیدکنندگان طلا، تخصیص صندوق 
امانت به مشــتريان، افتتاح انواع حساب 
هــای بانکــی، خدمــات بانکــداری 
الکترونیک، حراج ســکه با دستور بانک 
مرکزی به منظور تنظیم بازار و ... نیز به 

مشتريان ارايه می شود.
تســهیلات قــرض الحســنه بانک 
کارگشايی در ازای ترهین 30 گرم طلا 
در قالب يک فقره سند ۲0 میلیون ريالی 
در هر قرارداد و تسهیلات جعاله در ازای 
ترهیــن100 گرم طلا تا ســقف ۲00 

میلیون ريال است.
اين بانک در يک سال گذشته بالغ بر 
۲38 هزار و 94۵ فقره تســهیلات قرض 
الحسنه به ارزش سه هزار و 91۲ میلیارد 
ريال جهت نیازهای ضروری متقاضیان 
اعطــا کرده اســت. همچنین تعداد ۶3 
هــزار و 9۲۷ فقره تســهیلات جعاله به 
ارزش هفت هــزار و 4۲۷ میلیارد ريال 
پرداخــت شــده اســت. مــدت زمان 
بازپرداخت تســهیلات قرض الحسنه و 
جعاله کارگشايی در يک قسط و حداکثر 

تا يک سال خواهد بود.

نظری مدیر بیمه های مهندسی بیمه “ما” ضمن تشریح راه اندازی طرح مشترک بیمه “ما” و بانک ملت با عنوان  بیمه صندوق اجاره  ای در سال جاری، در خصوص اجرایی شدن طرح مذکور برای بانک ملت و 
متعاقب آن برای کلیه بانک ها و موسسات مالی و اعتباری خبر داد. به گزارش روابط عمومی بیمه “ما” نظری  درباره جزئیات راه اندازی طرح جدید در سال جاری، گفت: با طراحی بیمه نامه صندوق اجاره ای و 
اخذ مجوز صدور این رشته جدید از بیمه مرکزی ج.ا.ا و افتتاح آن با حضور مقامات ارشد بیمه مرکزی،  بانک ملت و بیمه “ما” در مجتمع سردار سلیمانی، صدور این رشته بیمه ای برای اولین بار در صنعت بانکداری 
و بیمه کشور  آغاز و برگ افتخار دیگری برای بیمه “ما” رقم خورد. نظری خاطرنشان کرد: این بیمه نامه کلیه صندوق های اجاره ای مشتریان بانک ملت را بدون ارزش گذاری و حداکثر تا سقف  5.۰۰۰.۰۰۰.۰۰۰ ریال 
در برابر خسارت های مالی وارده به مورد بیمه ناشی از آتش¬سوزی، انفجار ، سرقت و بلایای طبیعی براساس قرارداد، تحت پوشش قرار می دهد. وی در خصوص تعریف صندوق اجاره ای گفت: صندوق اجاره 
ای که  پیش از این صندوق امانات نیز اطلاق می شد عبارت است از محلی امن که بانک به موجب قرارداد اجاره برای نگهداری اشیاء و اموال با ارزش در اختیار مشتریان خود  قرار می دهد . نظری در خصوص 
چگونگی اجرای طرح صندوق اجاره ای افزود: این بیمه نامه به صورت انحصاری برای مدت دوسال در اختیار بیمه “ما” بوده و امید است پس از نهایی شدن طرح برای کلیه بانک ها و موسسات مالی و اعتباری کشور 

پیشنهاد، پیاده سازی و اجرا شود. مشتریان بانک ملت به صورت فردی و با مراجعه به شعب اختصاصی صندوق های اجاره ای می توانند نسبت به تکمیل فرم پیشنهاد اقدام و بیمه نامه را  تهیه کنند.

سخنگوی فراکسیون ايثارگران مجلس گفت: توسعه ارائه خدمات بانکی و مالی به خانواده  های معظم شهدا و ايثارگران 
يکی از مهم ترين رسالت های بانک دی است و مجلس از اين گسترش خدمات و برنامه های مديريتی اين بانک برای تقويت 
سطح کیفی خدمات قابل ارائه حمايت می کند. به گزارش روابط عمومی بانک دی، سید کاظم موسوی با تأکید بر اينکه 
عدم ثبات مديريتی در بانک دی در دوره های گذشته منجر به عدم تعمیق ارائه خدمات به قشر ايثارگران شده است، افزود: 
ايثارگران جامعه بزرگی هستند که به خدمات مناسب بانکی نیاز دارند و با وجود آنکه بانک دی وابسته به بنیاد شهید است 
اما بهره مندی ايثارگران و خانواده آنها از خدمات مناسب بانکی طی سال های گذشته مناسب نبوده است و امیدواريم با 
تحولات اخیر و ثبات مديريتی، شاهد بهبود کیفیت و تنوع ارائه خدمات در اين بانک باشیم. وی اظهار کرد:  اين امیدواری 
وجود دارد که در مديريت  جديد و فعلی بانک دی، برنامه های مناسبی از سوی مديرعامل و اعضای هیئت مديره بانک برای 
ايثارگران کشور در نظر گرفته شده است تا با استفاده از اين حمايت ها، بخشی از مشکلات خانواده ايثارگران کشور برطرف 
شود. موسوی ادامه داد: تقويت منابع مالی و افزايش سهم بازار بانک دی يکی از مهم ترين برنامه های بانک دی برای ارائه 
خدمات مناسب به جامعه ايثارگران کشور است که برای تحقق اين موضوع، از حمايت مجلس نیز برخوردار است./تسنیم

حمایتمجلسازتلاشمدیران
بانکدیبرایگسترشارائه
خدماتبهخانوادههایایثارگران

 سید کاظم موسوی

رئیس قوه قضائیه در نشست خبری پايان سفر به استان همدان اظهار کرد: اين سفر بايد زودتر انجام 
می شــد و در شرايط رعايت اصول بهداشتی در رابطه با کرونا تلاش شد با کمترين ظرفیت جلسات را 
داشته باشیم. آيت ا... سیدابراهیم رئیسی افزود: يکی از مسائل مهم امروز در پرتو تاکیدات رهبر معظم 
انقلاب اسلامی موضوع تولید است که در اين  رابطه نشستی را با مديران و برخی تولیدکنندگان داشتیم 
و با حضور مسؤولان اجرايی و استاندار محترم، موانع و مشکلات مطرح شد که بخشی از اين مشکلات 
به نظر ما حتما در استان قابل رفع  و برخی ديگر نیز در مرکز قابل حل است. مجموعه اين اقدامات می تواند 
به رونق تولید، ايجاد اشــتغال و رفع بیکاری در اســتان حتما کمک کند. وی ادامه داد: بازديدی که از 
کارخانه صنايع غذايی داشتیم گواه اين مساله بود که بايد اقدام متفاوتی انجام داد که ما در آنجا اعلام 
کرديم ظرف يک ماه کارخانه کیوان راه بیفتد. برداشت ما بر اساس صحبت هايی که با مسؤولان استانی 
و  استاندار محترم داشتیم اين است که ظرف 10روز  آينده چرخ های تولید اين کارخانه به حرکت دربیايد 

و  ان شاءالله روزبه روز رونق پیدا کند. 

دستوررئیسقوهقضائیه
برایتسهیلصدورمجوز
کسبوکارها

 سیدابراهیم رئیسی

شرکت بیمه نوين در فروردين سال جاری موفق شده است ۵9 درصد رشد در حق بیمه تولیدی خود 
نسبت به مدت مشابه سال گذشته کسب کند.به گزارش روابط عمومی و بین الملل بیمه نوين، اين 
شرکت موفق شده است تا با تعیین سبد پرتفوی بیمه ای خود بر اساس مديريت ريسک و تولید حدود 
90 میلیارد تومان حق بیمه، ۵9 درصد رشد در حق بیمه تولیدی اولین ماه سال جاری نسبت به مدت 
مشابه سال 99 به دست آورد. بر اساس گزارش های مالی، بیمه نوين در فروردين سال جاری، 89۶.۶43 
میلیون ريال و در فروردين سال گذشته ۵۶1.۲0۶ میلیون ريال حق بیمه تولید کرده است. همچنین 
در گزارش مالی فروردين سال جاری، بیمه های عمر و سرمايه گذاری ۲۲ درصد از سهم پرتفوی بیمه ای 
را به خود اختصاص داده است که اين رقم علاوه بر مديريت ريسک متناسب و سودآوری بیمه نوين، 
نشــان از استقبال به اين محصول بیمه ای با توجه به استمرار در پرداخت سود مشارکت در منافع و 
پوشش های بیمه ای آن دارد. گفتنی است بیمه نوين در سال گذشته 1300 میلیارد تومان حق بیمه 

کسب کرد و بیش از 100 درصد بودجه ابلاغی خود در ابتدای اين سال را تحقق بخشید. 

افزایش٥٩درصدی
حقبیمهنوین
درفروردین

شرکت بیمه نوین

قرارداد پروژه بزرگ احداث فاز سوم کوره های پخت آهک و دولومیت شرکت فولادسنگ مبارکه اصفهان با 
شــرکت تام ايران خودرو منعقد شــد. به گزارش روابط عمومی شــرکت فولادسنگ، سال 1400 از طرف مقام 
معظم رهبری سال »تولید، پشتیبانی ها، مانع زدايی ها« نام گذاری شده و در راستای همین امر، هدف گذاری 
برای افزايش 1۲00 تن آهک و دولومیت به ظرفیت فعلی اين کارخانه در دستور کار قرار گرفت.  بدين ترتیب 
قرارداد جديد به همین منظور منعقد گرديد. با اجرای اين پروژه، بزرگ ترين کارخانه تولید آهک و دولومیت 
کشور، در محل کارخانه فولادسنگ )معدن حوض ماهی مبارکه( احداث خواهد شد و اين شرکت جايگاه خود 
را به عنوان بزرگ ترين آهک ساز خاورمیانه تثبیت خواهد کرد. مدت زمان اجرای اين پروژه ۲4 ماه است و طی 
آن ظرفیت تولید آهک و دولومیت بر مبنای تکنولوژی کوره های PFR به ظرفیت فعلی اين کارخانه اضافه 
خواهد شد. محصول خروجی اين کوره ها به عنوان ماده استراتژيک کمک ذوب فولاد است و به عنوان مواد اولیه 
ذوب فولاد در گروه فولاد مبارکه مورد استفاده قرار می گیرد. گفتنی است اين قرارداد از ابتدای ارديبهشت ماه 
1400 مورد تنفیذ قرار گرفت و بخش بزرگی از تجهیزات پروژه در داخل کشور طراحی و ساخته خواهد شد.

احداثبزرگترینکارخانه
تولیدآهکباهمکاری
ایرانخودرو

شرکت فولادسنگ مبارکه اصفهان

آمنه نادعلی زاده سخنگوی اجرای قانون جديد چک 
توضیحاتــی را درخصــوص چک مــوردی ارائه کرد. 
بخشــنامه چک موردی چند روزی است که ابلاغ شده 
و قرار است که از ابتدای مرداد ماه سال جاری اجرايی 
شــود. افرادی هستند که تمايل به دريافت دسته چک 
ندارند، اما ممکن اســت نیاز  داشــته باشــند که برخی 
تعهداتشــان را با چک پرداخت کنند؛ لذا اين اشخاص 
می توانند از چک موردی اســتفاده کنند، چک موردی 
فقط به شــخص حقیقی تخصیص پیدا می کند. برای 
دريافت اين چک، لازم اســت اشخاص حقیقی حساب 
جاری نزد بانک خود داشته باشند و از محل حساب جاری 
چک موردی دريافت کنند. اشخاص حقیقی می توانند 
در هر بــار تقاضا دو فقره چک موردی دريافت کنند، اما 
ســقف دريافت »چک موردی« پنج فقره چک در سال 
اســت. تخصیص چک موردی مشابه چک عادی است و 
اهلیت سنجی درباره آن انجام می شود؛ به اين معنا که 

فرد سابقه چک برگشتی رفع سوء اثر نشده نداشته باشد 
و محرومیت هــا و محکومیت هــای قضايی به اين فرد 
مترتب نشده و در صورتی که پیش از اين نیز چک موردی 
دريافت کرده اســت تعهدات خود را ايفا کرده باشــد. 
گیرنــدگان چک های جديد به ســامانه صیاد مراجعه 
کننــد، چک های جديد از ابتــدای فروردين ماه توزيع 
شــده و مورد اقبال قرار گرفته اســت و روزانه تقريبا 
30هزار فقره چک در سامانه صیاد ثبت می شود. ثبت 
چــک در ســامانه صیــاد کافی نیســت و علاوه بر آن 
گیرندگان چک های جديد بايد به سامانه صیاد مراجعه 
و دريافت چک را تايید کنند و در صورتی که چک مورد 
تايید گیرنده نیســت،  مراتــب عدم تايید خود را اعلام 
کند. دريافت کنندگان چک های جديد، برای جلوگیری 
از بروز مشــکلات ضروری است هنگام دريافت چک به 
ســامانه صیاد مراجعه و تايید يا عدم تايید اطلاعات را 
اعــلام کنند.به گزارش »ايرنــا« »قانون اصلاح قانون 

صدور چک« توسط نمايندگان مجلس شورای اسلامی 
در تاريخ 13 آبان ماه ســال 9۷ اصلاح و بازنگری شــد، 
حال پس از گذشــت تقريبی دو ســال از زمان تصويب 
)مدت زمان اختصاص داده شــده مطابق قانون( بانک 
مرکزی به عنوان نهاد هدايت کننده و ناظر بر فعالیت های 
بانکی کشــور با ايجاد زيرساخت های لازم مقدمات آن 

را فراهم کرده است.
سه سالی است که بانک مرکزی بر اصلاح قانون چک 
يــا همان قانــون جديد چک تاکیــد دارد، قانونی که 
مصوبات جديدی داشــته و هدف اصلی آن، جلوگیری 
از برگشــت و جعل چک اســت که اين اصلاح به موارد 
مختلفــی از جملــه دوری از نظام ســنتی به بانکداری 
ديجیتال هم بازمی گردد. از ابتدای امسال نیز دسته چک 
جديد تحويل متقاضی می شود که بنفش رنگ است و 
امــکان صدور چک های جديــد در وجه حامل، وجود 

ندارد./ ايرنا

چک موردی  از مرداد در دسترس است

هادی طحان نظیف، عضو حقوقدان شورای نگهبان گفت: طرح جمعیت و تعالی خانواده از لحاظ کمی دارای ابهامات 
خیلی زيادی است که امیدواريم در يک فضای آرام و منطقی، طرفین ديدگاه های خود را مطرح  کنند و اصلاح قانون بر 
اساس آنچه که به نفع کشور است، صورت گیرد. وی درباره طرح جمعیت و تعالی خانواده گفت: هم اکنون دچار کاهش 
روند رشد جمعیت هستیم بنابراين اصل موضوع جمعیت يکی از مسائلی است که در کشور وفاقی روی آن وجود دارد؛ 
از طرف ديگر در سیاست های کلی جمعیت هم که سال های گذشته توسط رهبر معظم انقلاب ابلاغ شد بر ضرورت آن 
تاکید شده است بنابراين نسبت به اين موضوع بايد اتفاقی  رخ دهد که برخی اتفاقات نیاز به بستر قانونی دارد يعنی نیاز 
به برخی تسهیلات وجود دارد. از اين حیث تلاش اين طرح بر اين بوده است که به نحو جامعی تسهیلاتی را برای تشويق 
فرزندآوری در نظر بگیرد. طحان نظیف با بیان اينکه اين طرح توسط شورا در چند جلسه بررسی شد که با ايرادات و 
ابهامات متعددی مواجه شد گفت: نسبت به بحث غربالگری و سقط هم ابهاماتی مطرح بود. ما در شورای نگهبان فقط 
بحث خلاف شرع و خلاف قانون اساسی را بررسی می کنیم؛ بنابراين بحث های کارشناسی بايد در مجلس بررسی شود 

که فکر می کنم در جلساتی که در مجلس مطرح شود، برخی نگرانی ها و اشکالاتی که مطرح است رفع شود./ ايرنا 

طرحافزایشجمعیت
ابهاماتزیادیدارد

هادی طحان نظیف

مدير اعتبارات بانک مرکزی گفت: بر اساس قانون وثايق موردنیاز برای وام ازدواج ۷0 میلیونی مشخص است، با اين حال اگر 
حساب يارانه کفاف قسط يک میلیونی وام را بدهد، بانک می تواند آن را به عنوان وثیقه بپذيرد. به گزارش »ايبنا« شهرزاد دانشمندی 
مدير اعتبارات بانک مرکزی درباره وثايق تسهیلات ازدواج گفت: در متن قانون وثايق لازم برای وام ازدواج، اعتبار سنجی، حساب 
يارانه ای افراد يا سفته است که بانک ها براساس اعتبارسنجی که انجام می دهند، نسبت به دريافت وثايق کافی اقدام می کنند.او افزود: 
بازپرداخت اين تسهیلات 10 ساله است و اقساط ماهانه آن حدود يک میلیون تومان برای تسهیلات 100 میلیون تومانی خواهد 
بود. دانشمندی اظهار کرد: معمولا حساب يارانه ای افراد به قدری نیست که اقساط يک میلیون تومانی ماهانه را براساس آن بتوانند 
پرداخت کنند و اعتبارسنجی هم در قانون درج شده و بانک ها موظف هستند در قبال سپرده های مردم وثايق کافی را دريافت کنند. 
اگر حساب هدفمندی بتواند پوشش قسط يک میلیون تومانی را بدهد، قطعا بانک می تواند آن را قبول کند، در غیر اين صورت بانک ها 
مکلف هستند وثايق کافی را به ازای تسهیلات دريافت کنند. به گفته مدير اعتبارات بانک مرکزی، تعداد ضامن  در متن قانون پیش بینی 
نشده، بلکه بر مبنای اعتبارسنجی يعنی وضعیت مالی متقاضی و ضامن اعلام شده و بر اين اساس به تشخیص بانک ها ممکن است 
تعداد ضامن ها کم يا زياد شود و بانک مرکزی در اين باره هیچ دخالتی ندارد. مدير اداره اعتبارات بانک مرکزی گفت: بر اساس قانون، 
افرادی که از سال 9۷ ازدواج کرده و تسهیلات دريافت نکرده اند، می توانند نسبت به دريافت وام ازدواج ۷0میلیون تومانی اقدام کنند.

وثایق
وام۷۰میلیونی
ازدواج

بانک مرکزی ج. ا.ایران

استاندار خراسان شمالی، عملکرد بانک کشاورزی در استان را مثبت ارزيابی و حال اين بانک را خوب توصیف کرد. به گزارش 
روابط عمومی بانک کشاورزی، محمدعلی شجاعی در ديدار با روح اله خدارحمی مديرعامل اين بانک، ضمن تشريح شرايط 
بخش کشاورزی استان و بیان مشکلات فعالان بخش، به نگاه بلند بانک کشاورزی در مسیر توسعه و رفع موانع تولید اشاره کرد 
و گفت: بارها گفته ام؛ يکی از سازمان های خوب کشور، بانک کشاورزی است. مديرعامل بانک، نگاه بلند توسعه ای دارد و با چنین 
درکی به سرعت دستور رفع موانع را صادر می کند. به عنوان استاندار در جلسات مختلف با تولیدکننده ها، وقتی مشکلات بیان 
می شود و حرف از بانک کشاورزی به میان می آيد، من موضوع را حل شده تلقی می کنم، زيرا می دانم يا در استان و يا در تهران 
مشکل به سرعت برطرف خواهد شد. استاندار خراسان شمالی افزود: نگاه من به بانک کشاورزی اين است که در شرايطی که 
خیلی ها تلاش می کنند برای انجام نشدن و يا انجام ندادن کارهای توسعه ای، بانک کشاورزی برای انجام دادن کار و توسعه امور 
مصمم است. به همین دلیل می گويم، حال بانک کشاورزی خوب است.   بر اساس اين گزارش،اين ديدار که در محل ساختمان 
مرکزی اين بانک برگزارشد، درباره مسايل و مشکلات بخش کشاورزی استان خراسان شمالی بحث وتبادل نظر و بر تداوم اقدامات 

بانک کشاورزی برای تحقق جهش تولید در حوزه محصولات کشاورزی اين استان تأکید شد.

بانککشاورزیبرایانجام
کاروامورتوسعهای
مصمماست

روح اله خدارحمی

به گزارش روابط عمومی بیمه البرز، مديرعامل شرکت بیمه البرز گفت: خوشبختانه بیمه البرز در سال گذشته توانست 
با همین همدلی و همیاری، اهداف تعیین شــده را محقق سازد و علی رغم مشکلات و تنگناهای اقتصادی حاکم بر کشور به 
خاطر کرونا و تحريم های اقتصادی، جايگاه خود را در صنعت بیمه حفظ کرد. محسن پورکیانی با اشاره به اينکه بیمه البرز در 
ماه پايانی سال گذشته،  43 درصد رشد حق بیمه داشت،  گفت: رشد تولید حق بیمه به میزان افزايش سال گذشته و حتی بیش 
از رشد پارسال، از برنامه های پیش بینی شده بیمه البرز در سال جاری است که قطعا با همت تمام کارکنان به اين رقم خواهیم 
رسید، تغییر و گردش شغلی لازمه موفقیت هر شرکتی است. تغییرات سازمانی هم برای خود سازمان و هم کارکنانش مفید 
است چون سبب انتقال تجربه می شود و اگر فردی به مدت طولانی در يک پست سازمانی باشد دچار بی انگیزگی و خستگی 
می شود پس هیچ نگرانی نبايد از اين تغییرات داشته باشیم بلکه با نگاه رو به جلو بايد وضعیت بهتر از وضعیت خوب موجود را 
برای شرکت رقم بزنیم. نايب ريیس هیات مديره بیمه البرز،  افزود: خوشبختانه بیمه البرز از کارکنان شايسته ای برخوردار است 
که می توانیم در جايگزينی ها از آنها اســتفاده کنیم به همین خاطر آقای آقاخانی را به عنوان سرپرست معاونت فنی و آقای 
پوررحیمی را به عنوان معاون بازاريابی و فروش انتخاب کرديم که امیدوارم با همان تلاش قبلی در پست جديد فعالیت کنند.
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علی مويدی خرم آبادی رئیس  ستاد مبارزه با قاچاق گفت: 
تحقق پشتیبانی از تولید در گروی رفع موانع مقابله با قاچاق 
است، مقابله مؤثر و هوشمند با قاچاق به عنوان يکی از فرآيندهای 
اساسی مبارزه با اين پديده شوم، موجب می شود تا خطر انجام 
اين تخلف و جرم افزايش يافته و بازدارندگی آن آشکارتر شود. 
ستاد با اين نگاه در پرتو تأکیدات مقام معظم رهبری در سال های 
اخیــر بــرای حمايت همه جانبه از تولید و با توجه به تشــديد 
تحريم های ظالمانه و شیوع بیماری کرونا و درک ضرورت ايجاد 
شده برای تأمین کالاهای اساسی مورد نیاز مردم، تمرکز برنامه ها 
و اقدامات مقابله ای خود را بر کالاهای اساســی قرار داده و با 
اتخاذ تمهیداتی فوق العاده، توفیقات چشمگیری را برای مهار 
قاچاق دام، ســوخت، گندم، اقلام شــوينده و بهداشتی و ساير 
کالاهای اساسی به دست آمد. اين اقدامات برای جلوگیری از 
خروج کالاهای اساســی در حالی صورت گرفت که همزمان 
طرح های عملیاتی برای برخورد با قاچاق پوشــاک، کالاهای 
دخانی، لوازم خانگی از مبادی ورودی تا سطح عرضه و تنگ تر 
کردن محاصره کالاهای قاچاق به سمت مبادی ورودی برای 
حمايت از تولید داخل در جريان بود که دستاوردهای ارزنده ای 
را به اذعان تولیدکنندگان به ويژه در بخش پوشــاک داشــته 
است.  ارزش کلی کشفیات نیز در 10 ماهه سال 1399، معادل 
13۶ هزار میلیارد ريال بوده که اين رقم در مدت مشابه سال 
قبل از آن، 1۲4 هزار میلیارد ريال بوده است. در مسیر مبارزه 
با قاچاق سازمان يافته و پرونده های ملی و مهم، بیش از ۵۷0 
پرونده با ارزشی بالغ بر ۲00 هزار میلیارد ريال به صورت مستمر 
تحــت رصد و پیگیری ســتاد قــرار دارد که از اين تعداد 1۶۲ 
پرونده با جزای نقدی بالغ بر شش هزار و 300 میلیارد تومان 

قطعیت يافته و به اجرای حکم رسیده است./ مهر

شرکت فولاد مبارکه مایه مباهات و 
افتخار کشور است

نائب رئیس اتاق تهران گفت: شرکت فولاد مبارکه مايه مباهات 
و افتخار کشور است چراکه علیرغم تمام محدوديت های تحريمی 
و شیوع کرونا توانست به رکوردهای متعددی در تولید دست يابد. 
علاءالدين میرمحمدصادقی درگفت وگو با خبرنگار ايراسین اظهار 
کرد: موانعی در صادرات محصولات فولادی وجود دارد که در دراز 
مدت برطرف می شود؛ چراکه تحريم ها نقش موثری در تولید و 
صادرات محصولات فولادی کشور نداشته است. وی افزود: تحريم 
ها می تواند به فرصتی تبديل شود تا صنايع با خودباوری و ارتقاء 
دانش بومی و تکیه بر توان متخصصان داخلی بتوانند به نیازهای 
موجود پاسخ دهند و موتور تولید بیش از پیش حرکت کند. نائب 
رئیس اتاق تهران تصريح کرد: شرکت فولاد مبارکه با دستیابی به 
رکوردهای سالیانه و ماهانه به ويژه در سال گذشته که با فشارهای 
حداکثری همراه بود موجب دلشادی دلسوزان انقلاب شد و بايد 
از زحمات تمام پرسنل اين شرکت تشکر و قدردانی کرد. وی اضافه 
کرد: شرکت فولاد مبارکه مايه مباهات و افتخار کشور است چراکه 
علیرغم تمام محدوديت های تحريمی و شیوع کرونا توانست به 
رکوردهای متعددی در تولید دست يابد. میرمحمدصادقی گفت: 
تلاشگران در شرکت فولاد مبارکه جايگاه صنعت فولاد کشور را 
در جهان حفظ کرده اند و مطمئن هستیم با تلاش پرسنل اين 
شرکت و بقیه شرکت های فولادی کشور می تواند به افق 1404 
و تحقق ۵۵ میلیون تن فولاد نزديک شود.. وی افزود: تامین نهاده 
های معدنی پايدار برای صنايع فولادی با سرمايه گذاری محقق 
می شود؛ چراکه اين منابع در کشور موجود است و نیاز به توسعه 
سرمايه گذاری در زمینه اکتشاف و استخراج اين بخش است. نائب 
رئیس اتاق تهران گفت: وزارت صمت و وزارت اقتصاد نقش مهمی 
در مانع زدايی و پشتیبانی در تولید صنايع دارند چرا که مساعدت 
و وفاق اين دو وزارتخانه با صاحبان تولید، به ويژه در بخش مالیات 

می تواند در تحقق شعار سال موثر باشد.

راهکارهایی
برایرفع

مشکلاتبورس

کشف بیش از 13هزار میلیارد تومان 
قاچاق کالا طی10 ماه

هفته نامه اقتصادی ایران

خبر خبر

سهامداران بورس که طی ماه های گذشته زیان بسیاری متحمل شده اند، در یک پویش ۴1 هزار امضایی، راهکارهایی را برای برون رفت بازار سرمایه از وضعیت فعلی ارائه کرده اند. یکی از راهکارهای ارائه 
شده در این پویش، »تزریق یک درصد صندوق توسعه ملی به صندوق تثبیت بازار است، همچنین»کاهش دخالت دستوری در امور شرکت های بورسی و به ویژه قیمت گذاری از دیگر راهکارهاست. این 
راهکار یکی از منطقی ترین خواسته های سهامداران در ماه های اخیر و البته در سال های گذشته است. در صورتی که دولت به قانون تن دهد و از قیمت گذاری دستوری کالاها دست بر دارد، شرکت های 
بورسی و سهامداران می توانند بر اساس واقعیت ها و ترازنامه ها و ارزندگی سهام خود را انتخاب کنند و یک   پیشنهاد سازنده، »توسعه صندوق پروژه ها در بورس است. دولت درسال گذشته حدود 175 
هزار میلیارد تومان اوراق بدهی برای جبران بودجه عمومی خود در بازار سرمایه فروخته است. یعنی دولت در سال ۹۹ برای سال های 1۴۰۰ تا 1۴۰2 بدهی فراوانی را برای دولت آینده ایجاد کرده است. در 
صورتی که دولت به جای فروش این اوراق برای جبران هزینه های عمومی و جاری خود، پروژه های عمرانی تعریف کرده و متناسب با آن صندوق پروژه را در بورس راه اندازی کند، می تواند علاوه بر هدایت 
نقدینگی، مشکل کشور در صفر شدن تشکیل سرمایه را نیز حل کند.اما دولت تنها به فکر دخل و خرج خود است و به فکر پروژه های عمرانی در کشور نیست. این مسئله می تواند در سال های بعد، تبعات 

فراوانی را برای کشور در پی داشته باشد. کاهش نرخ سود بانکی و بررسی تخفیف خوراک پالایشگاه ها از دیگر پیشنهادات پویش سهامداران بورس است که البته نقدهایی به آنها وارد است./ فارس

مديرعامل سازمان تامین اجتماعی گفت: برای پزشــکان و مراکز طرف قراردادی که نسبت به اجرای نسخه 
الکترونیک اقدام کنند، مشــوق های جديدی در نظر گرفته شده اســت. به گزارش اداره کل روابط عمومی سازمان 
تامین اجتماعی، مصطفی سالاری در جلسه هفتگی پروژه نسخه الکترونیک که با حضور مديران حوزه های درمان و 
فناوری اطلاعات و ارتباط ويدئوکنفرانسی با مديران درمان تامین اجتماعی استان ها برگزار شد، اظهار کرد: درخصوص 
نسخه الکترونیک اقدامات خوبی انجام شده است. او به مشوق هايی که سازمان تامین اجتماعی برای پزشکان در نظر 
گرفته، اشاره کرد و افزود: پزشکانی که نسبت به اجرای نسخه الکترونیک اقدام کرده اند، فرانشیز درمانی آنها را تا پايان 
همان شب به حسابشان واريز می کنیم و همچنین وام 40 میلیونی برای تجهیز مطب پزشکانی که سخت افزار لازم 
برای اجرای نسخه ندارند، در نظر گرفته شده که اين مبلغ برای مراکز درمانی و درمانگاه ها 100 میلیون تومان است. 
ســالاری با بیان اينکه از ابتدای آبان سال گذشــته آماده پذيرش نسخه الکترونیک شديم، ادامه داد: تمامی مراکز 
دانشــگاهی که از طريق API به سازمان تامین اجتماعی متصل شــوند با لحاظ تراکنشی که دارند، ظرف 4۵ روز 

پرداختی شان را به مدت حداکثر ۶ ماه يعنی از ابتدای آبان سال گذشته تا پايان فروردين تسويه خواهیم کرد.

             

مشوقهایتامیناجتماعی
برایاجراینسخهالکترونیک

مصطفی سالاری

 16 پروژه کلان و استراتژیک اقتصادی کشور که با کمک بانک سپه
 به اجرا درآمد

پايگاه اطلاع رســانی بانک ســپه: رئیس 
هیئت مديره و مديرعامل بانک سپه با تأکید 
بر ايفای نقش مؤثر و حمايتی بانک سپه در 
پروژه هــای مختلف اقتصادی کلان کشــور 
شــامل نفت،گاز، پتروشیمی و صنايع مولد 
تولیــدی از حضــور در 1۶ پــروژه بزرگ و 
اســتراتژيک اقتصادی کشور به ارزش  بیش 

از 10 میلیارد دلار خبر داد.
به گزارش پايگاه اطلاع  رسانی بانک سپه 
محمد کاظم چقازردی با ارائه آماری از میزان  
ســرمايه گذاری های بانک سپه طی سنوات 
اخیــر در پروژه های مختلف اقتصادی گفت: 
بانــک ســپه با حمايت مالــی از پروژه های 
راهبردی  نفت وگاز، پتروشــیمی، نیروگاه، 
ســیمان، فولاد، کشاورزی و صنايع غذايی، 
بهداشــت ودرمان،گردشــگری عــلاوه بر 
افزايش تولید و اشــتغال، ســهم بسزايی در 
ايجاد درآمدهای ارزی در کشور داشته است.

  ایجاد اشتغال مستقیم
 برای بیش از 10 هزار نفر

چقازردی اضافه کرد: بانک سپه در راستای 
تحقــق سیاســت های اقتصــاد مقاومتی و 
همســويی با راهبردهای اقتصادی کشور با 
مشارکت و تأمین مالی پروژه کلان اقتصادی 
برای بیش از 10 هزار نفر به صورت مســتقیم 
ايجاد اشتغال کرده است. وی با عنوان اينکه 
بانک سپه استفاده مؤثری از منابع ارزی و ريالی 
صندوق توسعه ملی داشته است افزود: میزان 
۷00 میلیون دلار تســهیلات در مرحله اخذ 
مجوز از صندوق توسعه ملی با عاملیت بانک 
سپه و مشارکت بانک ملت، تجارت و پارسیان 
به منظور بهسازی طرح تأسیسات و جمع آوری 
گازهای مشعل فلر يا سر چاهی مربوط به فاز 
دوم پالايش گاز بید بلند به صورت سنديکايی 

در دســت اقدام اســت. چقازردی به حمايت 
بانک سپه از شرکت مهندسی و توسعه سروک 
آذر با پیشرفت 98 درصدی که در حال اتمام 
اســت اشــاره کرد و تصريح کرد: اين پروژه در 
حال حاضر به تولید زود هنگام 3۵ هزار بشکه 
نفت در روز رسیده است که درصورت فراهم 
شدن زمینه های جذب تسهیلات به ظرفیت 

نهايی ۶۵ هزار بشکه در روز خواهد رسید.

 حضور در پارس جنوبی کشور
وی هم چنین رويکرد بانک سپه را تقويت 
توان داخلی و استفاده از ظرفیت های بالقوه 
عنوان کرد و افزود: پیشــرفت 99 درصدی 
 18A شرکت حفاری دانا کیش و پروژه های
و 18Aمیدان مشــترک گازی پارس جنوبی 
مشترک بین ايران و قطر، حضور در تسهیلات 
ســنديکايی برای اجرای پروژه های شرکت 
توسعه نفت وگاز صبای کنگان با 80 درصد 
پیشــرفت فیزيکی بخش ديگری از اقدامات 

بانک سپه است.

  حضور در صنایع فولاد 
و قطار شهری

چقــازردی با تأکید بر حمايت از تولید و 

رونق اقتصادی در بانک سپه در راستای عمل 
به منويات مقام معظم رهبری از بررسی طرح 
قرارداد تسهیلات  900 میلیارد ريالی مربوط 
بــه پروژه تولید لوله های بدون درز گالوانیزه 
شــرکت فولاد تجــارت طروق در اســتان 
ســمنان، حمايت از تولید نفت و گاز شرکت 
توسعه نفت و گاز صبا اروند با ظرفیت تولید 
۵۵ هزار بشکه نفت در روز که دارای پیشرفت 
فیزيکــی ۷0 درصد و حمايت از پروژه تولید 
پلی پروپیلن شرکت هیرسا پلیمر سمند واقع 
در خوزستان، ماهشهر با 1۷ درصد پیشرفت 

فیزيکی خبر داد.
مديرعامــل بانــک ســپه همچنین به 
اختصــاص دو هــزار و ۲00 میلیارد ريال به 
عاملیت بانک ســپه و مشــارکت بانک رفاه 
کارگران به پروژه قطار شــهری کرمانشــاه، 
مشارکت در تسهیلات سنديکايی به ارزش 
443 میلیارد و 184 میلیون دلار به عاملیت 
بانک پارســیان و مشارکت بانک های سپه، 
ملی و صنعت و معدن برای پروژه تولید کاغذ 
از باگاس واقع در اســتان خوزســتان و طرح 
تســهیلات تکمیلی تولیــد باطری خودرو 
شرکت تولیدی و بازرگانی اشجع باطری واقع 
در شهر اردبیل که با مشارکت بانک سپه به 

بهره برداری رســیده و در حال حاضر طرح 
توسعه برای تولید انواع USB توسط همین 
شــرکت ۲۵ درصد پیشرفت فیزيکی داشته 

است، اشاره کرد.
چقازردی بر لزوم شناسايی و تزريق منابع 
مالی برای فعال ســازی واحدهای تولیدی، 
صنعتی و... توســط مديران مناطق تأکید و 
اظهارکرد: طرح تولید شــمش از منیزيم و 
کلســینه شرکت تیوا تجارت ماهان به مبلغ 
۵00 میلیــارد ريال با ۷0 درصد پیشــرفت 
فیزيکــی و مبلــغ دو هــزار میلیــارد ريال 
تســهیلات از محل منابع داخلی بانک برای 
طرح تولید فولاد شرکت فولاد جهان آرا اروند 
که دارای 80 درصد پیشرفت فیزيکی ازجمله 
فعالیت های بانک سپه در اين خصوص است.

 حضور در نیروگاه های برقی کشور
وی در خاتمه به حمايت بانک سپه از طرح 
تولیــد ۵00 مــگاوات برق شــرکت مولد 
نیروگاهــی هريس با 98 درصد پیشــرفت 
فیزيکــی و طرح تولیــد 4۶0 مگاوات برق 
شــرکت ســبلان بــرق امید بــا ۷0 درصد 
پیشــرفت فیزيکی، طــرح تولید انواع تخته 
فشــرده و ام دی اف شــرکت پــاک چوب 
خوزســتان با 40 درصد پیشرفت فیزيکی، 
حمايت از طرح تولید ســیمان خاکســتری 
شرکت سیمان تیس چابهار به ظرفیت يک 
میلیــون تن در ســال و تخصیص اعتبار به  
منظــور اتمام واحد مجتمع اقامتی و رفاهی 
و ســرگرمی شــرکت آريا جهش شــرق در 
خراسان شمالی شهر بجنورد که تاکنون ۷0 
درصد پیشــرفت فیزيکی داشــته است را از 
ديگر اقدامات بانک در راســتای حمايت از 
تولیدکننــدگان و  مشــاغل   صاحبــان 

 عنوان کرد.

نسخه جديد نرم افزار موبايل بانک سینا با امکان ثبت، تايید و انتقال چک های صیادی جهت مشتريان حقیقی و دارندگان گوشی 
های سیستم عامل اندرويد منتشر شد.  به گزارش روابط عمومی بانک سینا، پیرو اجرای قانون جديد صدور چک و در راستای تامین نظر 
مشتريان گرامی جهت انجام آسان فرآيند ثبت، تايید و انتقال چک های صیادی، نسخه جديد موبايل بانک سینا ويژه سیستم عامل اندرويد 
رونمايی و منتشر شد. مشتريان عزيز با مراجعه به پايگاه اينترنتی بانک سینا به نشانی https://www.sinabank.ir نصب نرم افزار موبايل 
بانک، می توانند در کنار خدمات بانکی متنوعی که از طريق اين سامانه ارائه می گردد، نسبت به انجام مراحل ثبت، تايید و انتقال چک های 
صیادی نیز اقدام کنند. گفتنی است تمامی مشتريان حقیقی و حقوقی با استفاده از اينترنت بانک سینا نیز می توانند تمامی مراحل مربوط 
به فرآيند ثبت، تايید و انتقال چک را انجام دهد. افتتاح گواهی سپرده عام يک ساله در بانک سینا، با مجوز بانک مرکزی جمهوری اسلامی 
ايران، امکان افتتاح گواهی سپرده عام يک ساله در بانک سینا فراهم شد. به گزارش روابط عمومی بانک سینا، براساس موافقت بانک مرکزی 
جمهوری اسلامی ايران، فروش اوراق گواهی سپرده عام يکساله در کلیه شعب اين بانک آغاز شد. از جمله مهمترين ويژگی های اين اوراق، 
نرخ سود علی الحساب 18 درصد سالانه و پرداخت سود آن در مقاطع ماهانه است. اين اوراق دارای ريسک پايین و نقدشوندگی بالا بوده و 

معاف از مالیات می باشند. امکان افتتاح در تمامی شعب بانک سینا تا پايان شهريور 1400 برای مشتريان فراهم است.

رونماییازنسخهجدیدموبایل
بانکسیناباامکانثبت،تاییدو
انتقالچکهایصیادی

بانک سینا

 اسدا... کشاورز سرپرست معاونت امور معادن و امور معدنی وزارت صمت ضمن تکذيب خبر اختلاف ۲.۶ میلیون تنی در 
آمار تولید و مصرف فولاد گفت: اختلاف تنها 300 هزار تن و مربوط به موجودی انبارهای واحدهای تولیدی است. به گزارش 
ايراسین، وی در گفت وگوی زنده تلويزيونی با خبر سراسری اظهار کرد: از اصحاب رسانه درخواست دارم تا پیش از رسانه ای 
کردن اينگونه موارد از مسئولان هم سوال کنند؛ ۲.۶ میلیون تن اعلامی درباره اختلاف آمار تولید و مصرف صحیح نیست.

وی افزود: تولید واقعی شمش فولاد ۲9 میلیون تن بوده است که به میزان ۲۲.۲ میلیون تن مصرف و میزان صادرات ما حدود 
۶ میلیون و ۵00 هزار تن بوده است . پس اختلاف تنها 300 هزار تن است  و کسری که مشاهده می کنید گم نشده و به میزان 
موجودی کف انبار واحدهای تولیدی مربوط است.سرپرست معاونت امور معادن و صنايع معدنی وزارت صمت بیان کرد: ما 
در سال 99، در مجموع ۶ هزار تن واردات شمش خام داشتیم که مربوط به اقلام خاص است و امکان تولید آن وجود ندارد؛ 
صادرات سال 98 هم حدود ۶ میلیون و 8۵0 هزار تن بوده است و کاهش آن به دلیل ساز و کار بازار بوده است. کشاورز افزود: 
ما مسئولیت تامین واحدهای تولیدی واقع در زنجیره فولاد را داريم، پس هر واحد تولید فولاد که تولیدات خود را در بورس 
عرضه کند، می تواند مازاد تولید را صادر کند.وی در پايان خاطرنشان کرد: برای واحدهای بزرگ، با توجه به میزان تولید، 

میزان کف عرضه ای برای واحدهای تولید فولادی تعريف شده است./ شاتا

 اسدا... کشاورز
اختلاف۲.۶میلیونتنیآمار
تولیدومصرفدرفولاد
صحتندارد

بانک اقتصاد نوين از ادغام دو شرکت خدمات و پشتیبانی اقتصاد نوين و سرمايه گذاری عمران و توسعه پايدار ايرانیان خبر 
داد. »ونوين« اعلام کرد: پیرو آگهی تغییرات در روزنامه رسمی يکم ارديبهشت ، شرکت خدمات و پشتیبانی اقتصاد نوين با شرکت 
سرمايه گذاری عمران و توسعه پايدار ايرانیان ادغام شد. شرکت خدمات و پشتیبانی اقتصاد نوين )سهامی خاص( در تاريخ 30/ 
0۲/ 138۵ در اداره ثبت شرکت ها و مالکیت صنعتی به ثبت رسیده و  ارائه دهنده خدمات موردنیاز شبکه بانکی با گستره فعالیت 
در زمینه های حمل ونقل وجوه نقد و اوراق بهادار، پشتیبانی خودپردازها، تجهیز و نوسازی ابنیه، تاسیسات و تجهیزات شعب و 
مراکز اداری، تامین نیروی انسانی، مکان يابی ساختمان های موردنیاز و احداث ساختمان های اداری، تجاری و مسکونی است. 
اين شرکت سرويس دهی به خودپردازهای خارج از  شعبه بانک اقتصاد نوين در تهران و شهرستان ها را با استفاده از نمايندگان 
خود در 1۶ شهر بزرگ کشور انجام می دهد. فعالیت شرکت سرمايه گذاری عمران و توسعه پايدار ايرانیان )سهامی خاص( هم 
در راستای اجرای سیاست هیات مديره  شرکت خدمات و پشتیبانی اقتصاد نوين مبنی بر برون سپاری فعالیت های غیرتخصصی 
تشکیل شد.  از اوايل تیرماه سال 1389 براساس سیاست های  بانک اقتصاد نوين و همچنین مصوبات هیات مديره شرکت خدمات 
و پشتیبانی اقتصاد نوين )سهامدار عمده در آن زمان( اين شرکت شروع به فعالیت و اقدام به ساخت پروژه های ساختمانی کرد.

ادغامدوشرکتغیربورسی
بانکاقتصادنوین

بانک اقتصاد نوین

در پی توافق میان شرکت بیمه کوثر و سازمان بازنشستگی نیروهای مسلح سرمايه بیمه نامه عمروحوادث همسر و 
فرزندان بازنشستگان از 1۵0میلیون ريال به ۲۵0 میلیون ريال افزايش يافت. پوشش بیمه عمروحوادث همسر و فرزندان 
بازنشستگان ن.م 100میلیون ريال افزايش يافت. به گزارش روابط عمومی و اعلام مدير بیمه های حوادث بیمه کوثر، در پی 
توافق میان شــرکت بیمه کوثر و سازمان بازنشســتگی نیروهای مسلح سرمايه بیمه نامه عمروحوادث همسر و فرزندان 
بازنشســتگان از 1۵0میلیون ريال به ۲۵0 میلیون ريال افزايش يافت. بهزاد شعبانی فر با اشاره به اينکه مدت قرارداد اين 
بیمه نامه از اول تیر 1399 تا اول تیر سال جاری است، گفت: اين قرارداد در ابتدا با حق بیمه ۷0هزار ريالی منعقد شده بود 
که طبق آن، بیمه کوثر متعهد بود در صورت وقوع »فوت به هر علت«، »فوت به علت حادثه« و »نقص عضو«، تا ســقف 
1۵میلیون تومان خسارت بپردازد؛ اما طبق توافق جديد در ازای افزايش حق بیمه به 1۲0هزار ريال سرمايه بیمه نامه نیز به 
۲۵0میلیون ريال افزايش يافته است. وی با تاکید بر اينکه شرايط جديد از ابتدای سال 1400، طی الحاقیه، در قرارداد فعلی 
بیمه عمروحوادث اين افراد اعمال شده است، خاطرنشان کرد: ۵۶0هزار خانوار نیروهای مسلح علاوه بر اينکه در سه ماه 

پايانی قرارداد فعلی، طبق شرايط جديد خسارت می گیرند، در بیمه نامه بعدی نیز از همین شرايط بهره مند خواهند

پوششبیمه
عمروحوادث”کوثر”افزایش
یافت

شرکت بیمه کوثر

دکتربهزاد شیری مديرعامل پست بانک ايران گفت: در مراسم تجلیل و معارفه روسای جديد ادارات کل حوزه مديريت و 
نظارت بر عملیات و اطلاعات اعتباری بانک ضمن گرامیداشت لیالی قدر اظهار داشت: هدف از جابجايی در سطح هر سازمان 
استفاده بهینه از توانمندی و ظرفیت های نیروی انسانی با نگاه ويژه و تخصص گرايی برای افزايش بهره وری است. به گزارش 
روابط عمومی پست بانک ايران، وی افزود: فرصت ها برای دستیابی به اهداف بسیار محدود هستند و بايد با تلاش های مضاعف 
در راستای منافع سازمانی و توسعه و اعتلای هرچه بیشتر بانک، گامهای موثری برداريم و جايگاه خودمان را بیش از پیش در 
شبکه بانکی تثبیت و تقويت نمايیم.وی در اين مراسم ضمن تجلیل از زحمات و تلاش های بهروز جعفرخانی ريیس پیشین اداره 
کل حوزه مديريت و معرفی وی بعنوان ريیس جديد اداره کل نظارت بر عملیات و اطلاعات اعتباری تصريح کرد: ايشان تجارب 
خوبی در حوزه تخصصی، اعتبارات بانک دارند و امیدوارم انتصاب وی در اين جايگاه عامل حرکت، پويايی و منشاء تحول باشد.  
همچنین در مراسم مذکور اعضای هیات مديره پست بانک ايران ضمن تبريک به روسای جديد اين ادارات، رهنمودهای لازم را 
ارائه نمودند.  گفتنی است: در پايان اين مراسم احکام انتصاب محمد غلامی به سمت ريیس اداره کل حوزه مديريت و بهروز جعفر 

خانی به سمت ريیس اداره کل نظارت بر عملیات و اطلاعات اعتباری از سوی دکتر شیری به آنان اعطاء شد. 

تثبیتوتقویتجایگاهبانک،
بیشازپیشدرشبکهبانکی

دکتربهزاد شیری

فعال اقتصادی در کشــور عمان گفت: روابط ايران و عمان رو به توسعه است و شرکت فولاد مبارکه با جذب 
بازار عمان می تواند در زمینه توســعه صادرات محصولات فولادی به ويژه اســلب، آهن اسفنجی، بريکت، و انواع 
محصولات آهن و فولاد به اين کشور نقش مهمی ايفا کند. محمدرضا باوی، در گفت و گو با خبرنگار ايراسین اظهار 
کرد: در کشور عمان صنايع فولادی مادر و کارخانجات فولاد وجود ندارد و فقط کارخانجات تولید میلگرد و محصولات 
ديگر امکان تولید دارد و اين کشور وارد کننده محصولات فولادی از ايران است. وی افزود: شرايط تحريم ها در چهار 
دهه گذشته در بخش از صادرات کالاهای ايرانی نتوانسته خللی ايجاد کند ولی در بخش صادرات محصولات فولادی 
به کشور عمان دچار محدوديت های شده که با شرايط خاص قابلیت صادرات به عمان و کشورهای ديگر از طريق 
عمان است. اين مشاور اقتصادی و سرمايه گذاری و مشاور کسب و کار عمان با اشاره به توسعه روابط بین دو کشور 
عمان و ايران گفت: شرکت فولاد مبارکه با جذب بازار عمان می تواند در زمینه توسعه صادرات محصولات فولادی 
به ويژه اسلب به اين کشور نقش مهمی ايفا کند. وی اضافه کرد: شیوع کرونا مراودات اقتصادی بین دو کشور عمان 
و ايران را تحت تاثیر قرار داده است و امیدواريم پس از عبور از اين بحران شاهد رونق اقتصادی بین دو کشور باشیم.

»عمان«مقصدمهم
صادراتمحصولات
فولادیایران

شرکت فولاد مبارکه

غلامرضا مصباحی مقدم عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام با اشاره به فرار مالیاتی گسترده اقشار 
پردرآمد گفت: با دريافت مالیات از اقشــار پردرآمد و توزيع عادلانه ثروت، مشــکلات اقتصادی کشــور 
حل می شود. سیاست های غلط اقتصادی و وابستگی به درآمدهای نفتی موجب رونق واسطه گری و 
کاهش تولید در کشور شده است در حالی  که با اصلاح اين روند و دريافت مالیات از صاحبان پول های 
زياد ســرگردان و واســطه گران می توان علاوه بر کاهش وابســتگی به نفت، زمینه توزيع عادلانه ثروت 
و رفع مشــکلات اقتصادی را فراهم کرد. دولت همواره به دنبال ســهل ترين راه تامین بودجه يعنی 
فروش نفت و انتشــار پول بوده، در حالی  که اين شــیوه تامین بودجه موجب بروز مشــکلات شــديد 
اقتصادی، رشــد بی رويه نقدينگی و افزايش شــکاف طبقاتی شــده اســت. اعمال سیاست های غلط 
اقتصادی موجب شده پول و سرمايه  به جای ورود به تولید به سمت دلالی و واسطه گری هدايت شود 
و حجم نقدينگی در کشــور به ۷ برابر افزايش يابد، بنابراين بايد با رفع وابســتگی به نفت، منابع مالی 

دولت از طريق اخذ مالیات از اقشار پردرآمد و سرمايه های غیرمولد و دلالان تامین شود. 

توزیععادلانهثروت
راهحلمشکلات
اقتصادیکشور

غلامرضا مصباحی مقدم



دیسپاچینگ ملی پیشرفته کشور افتتاح شد

پــروژه طراحي و احداث مراکز راهبری شبکه برق 
)ديســپاچینگ ملی پیشــرفته کشــور( با حضور »رضا 
اردکانیان« وزير نیرو در ششمین هفته از پويش #هرهفته 
الف _ب_ايران، با ســرمايه گذاری 1144 میلیارد تومان 
افتتــاح شــد.به گزارش پايگاه اطلاع رســانی وزارت نیرو 
)پــاون(، اســتفاده از فناوری هــای روز جهــان در زمینه 
 ،SCADA/EMS/WAMs ارتباطات و سیســتم های
احداث دو مرکز کاملًا مشابه با قابلیت های يکسان و تحت 
مديريت يکپارچه و يک مرکز سوم برای شرايط اضطراری، 
فعال بودن توأمان هر ســه مرکز در هر لحظه، اســتفاده از 
ســرويس های پر سرعت و پر ظرفیت فیبر نوری به عنوان 
محیط ارتباطی بین مراکز کنترل و پســت ها و نیروگاه ها، 
امکان پايش و راهبری شــبکه انتقال برق کشــور از طريق 
ســه مرکز و قابلیت اداره شــبکه انتقال برق کشور توسط 
 يــک مرکــز در هــر زمان، از جملــه ويژگی های مهم اين 

پروژه است.
ظرفیت راهبری و پايش شبکه ای برای 30 سال آينده، 
امکان تأمین داده ها به هر دو روش مســتقیم و سلســله 
مراتبــی از طريق مراکز منطقه ای، افزونه بودن مرکز ملی 
با وجود مرکز پشتیبان و مرکز اضطراری، اختصاصی بودن 
شبکه مخابرات ديسپاچینگ، اتخاذ راهبردهای جديد در 
راهبــری شــبکه و تغییرات فناورانــه در ابزار فرماندهی و 
کنترل شــبکه و امکان مديريت راهبری شبکه فرا ملی به 
 عنــوان هــاب منطقه، از مزايــای راه انــدازی اين مرکز

 محسوب می شود.
وزير نیرو، پروژه بزرگ مرکز ملی راهبری شــبکه برق 
ايران)ديســپاچینگ ملی( را نويدی برای مديريت دقیق، 

بهنگام و تأثیرگذار در شبکه برق کشور عنوان کرد.
»رضا اردکانیان«  در آئین افتتاح طرح های ملی صنعت 
برق کشــور که همزمان با هفته ششــم پويش #هرهفته 
الــف_ ب_ايــران در مرکز پايش شــبکه برق ايران اظهار 
داشــت: يکــی از بزرگترين طرح هايــی که امروز در هفته 
ششــم پويش افتتاح شد، پروژه مرکز ملی راهبری شبکه 
برق ايران )ديســپاچینگ ملی( اســت که بعد از 30 سال 
دوره فعالیــت مؤثــر مرکز قبلی، اين مرکز متکی به دانش 
روز و آخرين فناوری ها پس از 11 ســال تلاش و فعالیت 
در امر ســاخت و تجهیز، امــروز در مدار بهره برداری قرار 
می گیرد.وی افزود:  افتتاح اين مرکز، نويد مديريت دقیق، 
بهنگام و تأثیرگذار در شــبکه برق اســت؛ سیستمی کاملًا 
ايمن که در شرايط اين روزها، موضوع ايمنی شبکه يکی 

از دغدغه های مشترک در سطح جهان است.
وزير نیرو ادامه داد: با ســرمايه گذاری های وســیعی که 
در امکان تبادل انرژی در ايران با تمام کشورهای همسايه 
صــورت گرفته، ديســپاچینگ جديد ملــی ايران نقش 
ارزنده ای خواهد داشت و می توانیم در توسعه روابط مربوط 
بــه انــرژی به عنوان چهارراه انرژی منطقه به هدف های از 
پیش تعیین شده با سرعت مناسبی نزديک شويم و البته 
با اتکای منابع انســانی ارزنده در کشــور که به عنوان منبع 
تجديدپذير و ثروت خدادادی در اختیار است، اين مرکز، 
 تجهیــزات، مديران و کارشناســان آن می توانند علاوه بر 
انجام وظايف خود در پهنه ايران، نقش و ســهم خود را در 
انتقــال دانــش و تجربه در منطقــه ايفا کنند، علاوه بر آن 
می توانیــم از تجهیــزات و امکانات قبلی هم به عنوان يک 

مرکز آموزشی در منطقه بهره ببريم.
اردکانیان خاطرنشــان کرد: در پويش امسال تاکنون با 
افتتاح طرح های امروز در مجموع 30 طرح با سرمايه گذاری 
۷۶1۵ میلیارد تومان بهره برداری شــده و تا پايان اســفند 
امســال تمامــی ۲90 طــرح وعــده داده شــده در مدار 
بهره بــرداری قرار خواهد گرفت.وزير نیرو ادامه داد: طرح 
مهم بهســازی شبکه برق روســتايی که با هدف بهسازی 
شبکه برق 10 هزار روستا در سال 1400 آغاز شد و امروز 
طرح های ۵۶0 روستا در کشور افتتاح شد، طرحی ارزنده 
و يکی از محصولات کار و حمايت مشترک دولت و مجلس 
شورای اسلامی از بخش برق بويژه در بودجه 1400 است.

بر اساس اين گزارش، مرکز ملی راهبری شبکه برق ايران 
)ديسپاچینگ ملی جديد کشور( با اعتباری بالغ بر 114۵ 
میلیارد تومان با دســتور وزير نیرو افتتاح شــد. همچنین، 
طرح های جهادی بهسازی شبکه برق 10 هزار روستا نیز 
که قرار اســت در ســال 1400 با اعتبار ســه هزار میلیارد 
تومان به بهره برداری برسد، در فاز اول شامل ۵۶0 روستا 
برای ۷0 هزار مشترک با اعتبار 1۷0 میلیارد تومان افتتاح 
شد.بر اين اساس، طرح تحويل ۲0 هزار دستگاه مولد برق 
خورشــیدی قابل حمل به ۲0 هزار خانوار عشــاير هم که 
مقرر شــده در ســال 1400 با اعتبار ۲00 میلیارد تومان 
اجرايی شود، در فاز اول سه هزار دستگاه به سه هزار خانوار 

عشاير با اعتبار 30 میلیارد تومان تحويل داده شد.

هم میدان متعلق به ملت ایران است و هم دیپلماسی به همه آحاد ملت تعلق دارد

گازسوز شدن رایگان ۱۰۰ هزار خودرو عمومی در کشور

جنایتکابل
توطئهآمریکابرای
بازگشتناامنیبه
افغانستاناست

تمهیدات لازم برای رفع تنگنای 
نقدینگی خودروسازان

محسن صالحی نیا،رئیس سازمان گسترش و نوسازی صنايع 
ايران گفت: تمهیدات لازم برای رفع تنگناهای نقدينگی مدنظر 
است تا علاوه بر تسهیل تبادلات خودروسازان و قطعه سازان با 
افزايش عرضه و منطقی شدن قیمت ها شاهد کاهش واسطه گری 

و برچیده شدن بساط سوداگری در بازار آزاد خودرو باشیم.
 وی در جلســه هم انديشــی با انجمن قطعه سازان خودروی 
کشــور پیش بینی کرد که با افزايش تیراژ تولید دو خودروســاز 
بزرگ در سال جاری ارزش فروش تقريبی جهش يافته و عملکرد 
بســیار بهتری را نسبت به سال قبل ثبت کنند.مجموع شرايط 
حاکم بر اقتصاد کشور چه در اثر تنگناهای سال های اخیر و چه 
مشکلات خاص اين صنعت در حوزه های مختلف از جمله قیمت 
تمام شده باعث چالش کمبود نقدينگی کافی در اين شرکت ها 
شــده و يکی از آثار جدی آن، مطالبات معوق به زنجیره تامین 
است که تامین کنندگان و قطعه سازان را نیز در موقعیت دشواری 
قرار داده است.تمهیدات لازم برای رفع تنگناهای نقدينگی مدنظر 
است تا علاوه بر تسهیل تبادلات خودروسازان و قطعه سازان با 
افزايش عرضه و منطقی شدن قیمت ها شاهد کاهش واسطه گری 
و برچیده شدن بساط سوداگری در بازار آزاد خودرو باشیم.وی 
از پیش بینی اعطای تسهیلات برای حمايت از صنايع کوچک و 
متوسط در تغییرات نهايی بسته سیاست های تشويقی حمايت 
از تولید نیز خبر داد و با اشاره به تلاش قطعه سازان در چند سال 
اخیر برای مقابله با تحريم ها افزود: هر اتفاقی که در سطح کلان 
سیاسی و اقتصادی کشور پس از احیای احتمالی برجام بیفتد، 
سرمايه گذاری داخلی را در صنعت خودرو و قطعه سازی تهديد 
نخواهد کرد، زيرا سیاست ما همچنان توسعه برند های داخلی 

در صنعت خودرو است. / ايرنا

مدير طرح سی ان جی شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی 
از گازســوز شــدن رايگان حدود 100 هزار خودرو عمومی در 
کشــور خبر داد. به گزارش خبرگزاری صدا و ســیما، حسین 
باقــری گفــت: از ابتدای اين طــرح تاکنون بیش از 30۶ هزار 
خــودرو عمومــی در اين طرح ثبت نام کرده اند که از اين تعداد 
13۲ هزار خودرو مشمول طرح شناخته شده اند. وی افزود: از 
میان 13۲ هزار خودرو مشــمول طرح رايگان گازســوز شدن 
خودرو های عمومی، 1۶ هزار و 400 خودرو تاکنون برای تبديل 
نوبت گرفته اند و 1۵ هزار و ۵00 دستگاه خودرو عمومی هم 
در حال انتخاب کارگاه هستند.مدير طرح سی ان جی شرکت 
ملــی پخش فرآورده های نفتی همچنین از تبديل ۲00 هزار 

مسافربر شخصی از جمله تاکسی های اينترنتی و آژانس ها در 
قالب مصوبه اجرای اين طرح خبر داد و گفت: اين طرح به تازگی 
آغاز شده است و مشخصات مالکان اين خودرو ها به تشخیص 
وزارت کشور به اين شرکت اعلام شده و در نوبت تبديل قرار 
می گیرند. وی با اشاره به اينکه هم اکنون اجرای اين طرح با ۶ 
شــرکت پیمانکار و ۲۷9 کارگاه در سراســر کشــور در حال 
اجراست، تاکید کرد: طرح تبديل رايگان خودرو های عمومی 
به طور رسمی از خرداد 99 کلید خورد و ثبت نام خودرو های 
عمومی برای تبديل رايگان آغاز شــد.بر پايه مصوبه شــورای 
اقتصاد، از طريق اعطای تسهیلات رايگان، حدود يک میلیون 
و 4۶0 هزار خودرو به سمت سوخت پاک و ارزان سی ان جی 

هدايت خواهند شد که شامل 100 درصد بخش حمل ونقل 
مسافر و بار در کشور است. هم اکنون زيرساخت ها برای افزايش 
سهم سی ان جی در سبد سوخت خودرو ها و توزيع روزانه حدود 
40 میلیون مترمکعب ســی ان جی در کشــور وجود دارد و 
پیش بینی می شود با اجرای اين طرح، مقدار توزيع سی ان جی 
از روزانــه حــدود ۲1 میلیــون مترمکعب کنونی تا روزانه 30 
https:gcr. میلیون مترمکعب افزايش يابد. ثبت نام در سايت

niopdc.irlogin و تبديــل خودرو هــای عمومی طبق اين 
طرح رايگان اســت و متقاضیان از جمله مالکان خودرو های 
تاکســی عمومی و وانت بارها، نیســان و کامیونت می توانند با 
مراجعه به اين سامانه ثبت نام خود را نهايی و نوبت گیری کنند.

رئیس جمهــور در ادامــه با  اشــاره به قالب 
بندی های ايجاد شده در روزهای اخیر با موضوع 
»میدان« و »ديپلماسی«، خاطرنشان کرد: هم 
میدان متعلق به ملت ايران است و هم ديپلماسی 
به همه آحاد ملت تعلق دارد و آنچه تا امروز ما را 
از همه کوره راه ها دور نگه داشــته و همه را در 
بزرگراه نظام قرار داده، يگانگی میدان و ديپلماسی 

بوده و خواهد بود.
حجت الاسلام حسن روحانی در ديدار جمعی 
از خانواده های معظم شهدا، جانبازان و ايثارگران، 
با بیان اينکه شــهیدان و خانواده معظم شــهدا 
ســرمايه های معنوی و نمادين کشور هستند، 
گفت: ديدار با خانواده مکرم شــهدا، جانبازان و 
ايثارگران علاوه بر پشــتگرمی، روحیه و انگیزه 
خدمت را برای ما دو چندان می کند. روحانی با 
تاکید بر اينکه نبايد اجازه دهیم میان ارزش های 
شــهدا و خانواده های معظم آنان با ارزش های 
اجتمــاع و معیارهــای زندگی مــردم، تقابل و 
دوگانگی ايجاد شــود، اظهار داشــت: شهدا و 
ايثارگران و خانواده  های آنان متعلق به همه مردم 
هستند و به جناح خاصی تعلق ندارند، کسانی 
هم که تلاش می کنند تا اين عزيزان را مصادره 
به مطلوب کنند، آغشــته و آلوده به انگیزه های 

سیاسی بوده و خیرخواه نیستند. رئیس جمهور 
در ادامه با اشاره به قالب بندی های ايجاد شده در 
روزهای اخیر با موضوع »میدان« و »ديپلماسی«، 
خاطرنشان کرد: هم میدان متعلق به ملت ايران 
است و هم ديپلماسی به همه آحاد ملت تعلق 
دارد و آنچــه تــا امروز ما را از همه کوره راه ها دور 
نگه داشــته و همه را در بزرگراه نظام قرار داده، 

يگانگی میدان و ديپلماسی بوده و خواهد بود.
روحانی همچینن با بیان اينکه جامعه در هر 
شرايطی نیازمند زنده بودن روح فداکاری، ترجیح 
منافع عمومی بر منافع فردی و برتری خیرخواهی 

عمومی بر خودخواهی است، بر ضرورت ترويج و 
تقويت فرهنگ فداکاری، ايثار و شهادت در جامعه 
بويــژه در میــان جوانــان کشــور تاکید کرد. 
رئیس جمهور با بیان اينکه امروز انقلابی بودن، 
قدم برداشتن در مسیر پرکردن هرگونه شکافی 
میان ارکان نظام، دولت- ملت و میان اقوام ايرانی 
است، گفت: هرگونه تلاش در مسیر ايجاد شکاف 
خواسته يا ناخواسته هیچ نسبتی با ارزش های 

انقلاب ندارد.
روحانــی با تاکید بر ضرورت حفظ وحدت و 
انسجام کشور در شرايط حساس و خطیر کنونی، 

گفت: در شرايط امروز کشور که آمیخته با تهديد 
و فرصت است، هیچ عذری برای تفرقه و ايجاد 
گسســت در صف واحد ملت و دولت پذيرفته 
نیست و وظیفه ای به نام تخطئه کردن و برچسب 
زدن به ديگران در فرهنگ ايثارگری وجود ندارد.
رئیس جمهور در ادامه با اشاره به اقدامات مهم 
انجام شــده در مورد خانواده معظم شــهدا و 
ايثارگران در دولت تدبیر و امید، از اجرای قانون 
جامع خدمات رســانی به ايثارگران، پرداخت 
قريــب به 14 هزار میلیــارد تومان از معوقات 
ايثارگران، حل مشکل مسکن و  اشتغال ايثارگران 
و اولويت دادن به واکسیناسیون ايثارگران در ايام 
شیوع ويروس کرونا به عنوان اقداماتی که با هدف 
خدمت رسانی شايسته به ايثارگران در اين دولت 
انجام شده است، نام برد. وی در پايان تاکید کرد: 
اگر دشمنان ايران بويژه آمريکايی ها توان درک 
و فهم روحیه ايثار و شــهادت نزد ملت ايران را 
داشــتند،؛ هیــچ گاه ايران اســلامی را تهديد 
نمی کردند به همین خاطر بايد با حفظ اصول و 
ارزش ها و موازين خودمان، افکار عمومی دنیا را 
تحــت تاثیر قــرار دهیم و اين هدف نه با انزوای 
سیاسی که تنها از طريق گفت و گو و همکاری با 

دنیا به دست خواهد آمد.
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سپاه پاسداران در بیانیه ای با محکومیت شدید جنایت تروریستی در دبیرستان دخترانه سیدالشهدای کابل، این جنایت بزرگ را توطئه آمریکایی ها برای احیای تروریسم تکفیری و بازگشت جنگ و ناامنی به افغانستان 
دانست. در بخشی از این بیانیه آمده است: جنایت شنبه سیاه کابل و انفجارهای پی در پی در مدرسه سیدالشهدا)ع( و در ماه مبارک رمضان که به شهادت مظلومانه بیش از 65 دختر دانش آموز روزه دار و مادران آنان 
و نیز مجروحیت بالغ بر 16۰ تن دیگر انجامید، مصیبت بزرگ و غم انگیزی را برای مردم مسلمان و مجاهد افغانستان رقم زد. این بیانیه تاکید کرد: بی تردید این واقعه هولناک در شرایطی که آمریکایی ها برخلاف برخی 
شواهد و قرائن مدعی آغاز خروج از افغانستان هستند، بیش از همه کاخ سفید را متهم اصلی می داند که با انتقال تروریست های تکفیری از سوریه و عراق به افغانستان و جلب همکاری حامیان منطقه ای خود برای حمایت های 
تسلیحاتی، مالی و فکری برای ارتکاب جنایات تروریستی در صدد القای گزاره »بازگشت جنگ و ناامنی به افغانستان در صورت خارج شدن نیروهای آمریکایی از این کشور« است. سپاه پاسداران در پایان بیانیه خود با 
محکومیت شدید این توطئه آمریکایی و جنایت فراموش ناشدنی و ابراز همدردی و تسلیت به مردم شریف و مسلمان افغانستان بویژه خانواده های معظم شهدا و  طلب شفای عاجل برای مجروحان حادثه، آورده است: 
رژیم تروریست ایالات متحده آمریکا و همپیمانان کاخ سفید باید به جنگ افروزی ها و کینه توزی های شیطانی خود علیه امت اسلامی بویژه ملت مظلوم افغانستان خاتمه دهند؛ افکار عمومی جهانیان باور دارند با خروج 

آمریکایی ها از غرب آسیا موجبات امنیت و آرامش پایدار ملت های مسلمان منطقه فراهم خواهد آمد. 

 ایران رتبه چهارمین تولیدکننده 
نفت اوپک را پس گرفت

آمارهای تحقیقاتی و رهیابی نفتکش ها نشــان می دهد به رغم تحريم ها، تولید نفت 
ايران در ماه آوريل به حدود ۲.۵ میلیون بشــکه در روز رســیده و ايران از کويت به عنوان 
چهارمین تولید کننده بزرگ نفت اوپک پیشــی گرفته اســت. به گزارش فارس به نقل از 
اويل پرايس، بر اساس برآوردهای جديد، تولید نفت اوپک در ماه آوريل در نتیجه افزايش 
زياد تولید نفت ايران، به بالاترين رقم در سه ماه گذشته برابر با ۲4.9۶ میلیون بشکه در 
روز رسیده است.منابع تحقیقاتی تحلیلگران و آمارهای رهیابی نفتکش ها نیز نشان می دهد 
که تولید نفت خام اوپک در ماه گذشته از روزانه ۶00 هزار بشکه افزايش برنامه ريزی شده 
گروه اوپک پلاس در ماه مه، يا تغییری نکرده يا  افزايش اندکی داشته است. ايران از کاهش 
تولید اوپک پلاس معاف است و تخمین زده شده  که در ماه آوريل روزانه ۲.3۵ میلیون 
بشکه نفت تولید کرده و از کويت به عنوان چهارمین تولیدکننده بزرگ اوپک پیشی گرفته 
و بیشترين افزايش تولید از ماه مه ۲019 را رقم زده است.ايران پیش از تحريم های امريکا 
از سال ۲018، سومین و بزرگ ترين تولیدکننده نفت اوپک پس از عربستان و عراق بود. 
بر اساس تحقیقات رويترز، افزايش تولید اوپک در ماه آوريل به علت يک افزايش ديگر در 
تولید نفت ايران رخ داده است. ايران در ماه آوريل نسبت به ماه مارس تولید نفت خود را 
۲00 هزار بشکه در روز افزايش داده و به ۲.۵ میلیون بشکه در روز رسانده است.تحقیقات 
بلومبرگ از آمارهای رهیابی کشــتی ها نیز نشــان می دهد، تولید نفت ايران در ماه آوريل 
۶0 هزار بشکه در روز افزايش يافته و به ۲.41 میلیون بشکه در روز رسیده است.به نوشته 
ايــن گــزارش، ايران به رغم تحريم های امريکا علیه صادرات نفتی اش، نه تنها تولید خود 
بلکه میزان صادراتش را نیز در ماه های اخیر افزايش داده است.گفته می شود، پالايشگاه های 

مستقل چین که تحريم های امريکا را دور می زنند، بیشتر نفت ايران را می خرند./فارس

 بهره وري در نیروي کار نیازمند توجه جدي به کارکنان بخش اقتصادي وصنعتي 
است ، به بیان ديگراگر از نیروي کار مي خواهیم سخت کار کند وبا کاروکوشش خود 
توســعه و بهره وري را افزايش بدهد ، از اين ســو نیز مي بايد به نیازها ،خواســته ها و 
انديشــه او نیز او توجه شــود . در واقع حل مشــکل بهره وري در فعالیت نیروي کاربه 
اين امر بستگي دارد : سوًال اين است آيا تا کنون شرايط افزايش بهره وري را در محیط 
کار پديد آورده ايم ؟ آيا به نیازها و خواســته هاي نیروي کاراهمیت داده ايم ؟ و آيا 
مديران تا کنون با جديت تمام ســعي کرده اند که مشــکلات اقتصادي و اجتماعي 
کارکنان را ازمیان بردارند ، به گونه اي که کارکنان ، با حســي از صمیمیت و دوســتي 
به هنگام کار کاملا فداکاري نمايند ؟  بدين ترتیب ملاحظه مي شــود که اگر مســائل 
گفته شــده ، در محیط هاي کار و بخش هاي آموزشــي و تحقیقاتي کشــور پديد نیايد 

، سخن گفتن در خصوص بهره وري غالبا منشاء اثر واقع نمي شود . 
روز ملي ارتباطات و روابط عمومي گرامي باد

۲۷ارديبهشت ماه روزي که در سطح جهاني نیز به عنوان روز ارتباطات و جامعه اطلاعاتي 
نامگذاري شده است، به عنوان روز روابط عمومي و ارتباطات تعیین گرديد، اين روز فرصتي 
است تا نقش و جايگاه روابط عمومي را بعنوان هنر خلاق مرور کنیم.آنچه اهمیت دارد اين 
اســت که کار روابط عمومي تســهیل و خدمت به مديريت اســت نه مدير، براي آنکه محور 
اساسي کار روابط عمومي کسب منافع براي کل سازمان است نه براي شخصي که در رأس 
هرم سازماني قرار گرفته است. در اين صورت است که روابط عمومي مي تواند در سازمان 
موفق عمل کند اما بارها در مورد ارتباط دروني و بیروني مديران قلم زديم اما امید است 
بتوانیم در آينده بیشتر به موضوع روابط عمومي يا روابط خودماني )سمّ مديريت(  واکاوي 

دقیق تري در جهت خدمت به مديريت ها داشته باشیم.  

ادامهازصفحهاول
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اقتصادکلان9
قوهقضائیه:

شرکت»هفتتپه«
بهدولتبازگشت

هفته نامه اقتصادی ایران
قوه قضائیه اعلام کرد که پس از بررسی دادخواست ابطال واگذاری شرکت هفت تپه در دادگاه ویژه حقوقی رسیدگی کننده به پرونده های خصوصی سازی، این دادگاه زمستان 
سال گذشته به ابطال واگذاری هفت تپه رأی داد و به این ترتیب، مالکیت این شرکت باید به دولت واگذار شود. به گزارش ایسنا، در گزارش قوه قضائیه در این زمینه، با اشاره 
به اینکه ســال گذشته تصمیم گیری درباره واگذاری شائبه دار شرکت هفت تپه از سوی سازمان خصوصی سازی به هیأت داوری محول شد، آمده است: با ورود دستگاه های 
مختلف نظارتی اعم از دیوان محاسبات و سازمان بازرسی کل کشور و اعتراض به رأی هیأت داوری، دادخواست ابطال واگذاری پرفساد شرکت هفت تپه به دادگاه ویژه حقوقی 
رسیدگی کننده به پرونده های مسأله دار خصوصی سازی ارجاع شد و پس از برگزاری جلسات رسیدگی دادگاه در زمستان سال گذشته، رأی ابطال واگذاری هفت تپه صادر 
شد. قوه قضائیه با تأکید بر اینکه براساس این رأی صادره، مالکیت این شرکت باید به دولت واگذار شود، اضافه کرد: گزارش تحقیقات و مستندات نشان می دهد علت تأخیر 
در اعلام حکم این دادگاه، تمهید شرایط انتقال مالکیت از سوی دولت و جلوگیری از به وجود آمدن مشکلات کارگری بوده است. بازگشت 1557 کارخانه به جریان تولید، وزیر 

صنعت ، معدن و تجارت گفت: این وزارتخانه با هدف ایجاد تعادل در بازار در نظر دارد، اقدام به تقویت تولید داخل و عرضه مناسب محصولات در بازار کند. 

درآمدهای کتمان شده، مشمول نرخ 
صفر و معافیت مالیاتی قانونی نخواهد شد

درآمدهای کتمان شــده، مشــمول نرخ صفر، هر گونه 
معافیــت يا مشــوق مالیاتی منــدرج در قانون مالیاتی های 
مســتقیم و ســاير قوانین نخواهد بود. به گزارش خبرنگار 
اقتصادی خبرگزاری تسنیم، محمود علیزاده مغاون سازمان 
مالیاتی،  رای هیئت عمومی شــورای عالی مالیاتی موضوع 
صورتجلســه شــماره ۲01-۲9 مــورخ ۲0/1۲/1399 در 
خصــوص معافیت مالیاتی موضوع ماده )81( قانون مالیات 
های مستقیم برای اشخاص حقوقی نسبت به درآمد کتمان 
شده در اظهارنامه تسلیمی که در اجرای مقررات ماده )۲۵8( 
قانون مذکور صادر شــده اســت، را برای اجرای ابلاغ کرد. در 
اين رای آمده است، با توجه به آرای متناقض صادره از سوی 
شــعب پنجم و ششم شورای عالی مالیاتی طی آرای شماره 
و   19/1۲/1399 مــورخ   3۲193/11۷۶۵/۲01
14838/۲01/د مــورخ 19/9/1398 در ارتبــاط با معافیت 
مالیاتــی موضــوع ماده 81 قانون مالیات های مســتقیم بر 
اشخاص حقوقی نسبت به درآمد کتمان شده در اظهارنامه 
تسلیمی، مراتب در اجرای ماده ۲۵8 قانون مالیاتهای مستقیم 
حسب درخواست رئیس شورای عالی مالیاتی در جلسه هیئت 
علمی شورای عالی مالیاتی مطرح گرديد. با توجه به موضوع 
مطرح شده به شرح فوق، هیئت عمومی شورای عالی مالیاتی 
در اجــرای ماده ۲۵8 قانون مالیات های مســتقیم مصوب 
13۶۶ و اصلاحات بعدی آن پس از بررسی های لازم و شور 
و تبادل نظر در خصوص موضوع مطروحه به شرح زير اعلام 

نظر می نمايد:
رای هیئت عمومی:

از آنجا که مطابق جزء 3 بند 4 بخشنامه شماره ۲4/98/۲00 
مورخ ۲1/3/1398 شــمول نرخ صفر و هرگونه معافیت يا 
مشوق مالیاتی مندرج در قانون مالیات های مستقیم و ساير 
قوانیــن بــا رعايت مقررات تبصره )1( ماده 14۶ مکرر قانون 
مذکور نســبت به درآمدهای ابــرازی در اظهارنامه مالیاتی 
موضوعیت دارد لذا با توجه به مراتب فوق و با عنايت به بند 
)۵( بخشــنامه شــماره 1۵8/9۶/۲00 مورخ ۷/1۲/1399 
درآمدهای کتمان شده مشمول نرخ صفر، هر گونه معافیت 
يا مشــوق مالیاتی مندرج در قانون مالیاتی های مســتقیم و 

ساير قوانین نخواهد بود.

بهای فروش مبنای محاسبه مالیات نقل و انتقال 
خودروهای وارداتی و داخلی مشخص شد

رئیس کل سازمان مالیاتی، تبصره ۶ ماده 4۲ قانون مالیات 
بر ارزش افزوده و ماده 1۷ قانون مالیات های مستقیم را ابلاغ 
کرد. به گزارش خبرنگار اقتصادی خبرگزاری تسنیم، امید 
علی پارســا در ابلاغیه به امور مالیاتی شــهر و استان تهران 
اصلاح بخشــنامه شماره ۷0/99/۲00 مورخ 14/10/1399 
موضــوع اعــلام بهای فروش انواع خودروهای تولید داخل و 
مجمــوع ارزش گمرکی و حقــوق ورودی انواع خودروهای 
وارداتــی موضوع مــواد )4۲( و )43( قانون مالیات بر ارزش 
افزوده و ماده )1۷( قانون مالیات های مستقیم را ابلاغ کرد. 
در اين بخشــنامه آمده اســت، بدينوسیله جداول موضوع 
بندهای )۲( و )4( پیوســت بخشــنامه شماره ۷0/99/۲00 
مــورخ 14/10/1399 مبنــی بر اعلام بهــای فروش انواع 
خودروهــای تولیــد داخل و مجموع ارزش گمرکی و حقوق 
ورودی انواع خودروهای وارداتی موضوع مواد )4۲( و )43( 
قانون مالیات بر ارزش افزوده و ماده )1۷( قانون مالیات های 
مســتقیم که مبنای محاسبه مالیات و عوارض موضوع مواد 
ذکر شده و همچنین حق الثبت موضوع ماده )1۲3( اصلاحی 
قانــون ثبت قرار می گیرد، به شــرح جداول ضمیمه )قابل 

الکترونیکی( با عناوين ذيل اصلاح و ارسال می گردد:
1- بهــای فروش مبنای محاســبه مالیات نقل و انتقال 

خودروهای تولید داخل
۲- مجموع ارزش گمرکی و حقوق ورودی مبنای محاسبه 

مالیات نقل و انتقال خودروهای وارداتی )اصلاحی(
3- بهای فروش مبنای محاسبه مالیات و عوارض شماره 

گذاری و عوارض سالیانه خودروهای تولید داخل
4- مجموع ارزش گمرکی و حقوق ورودی مبنای محاسبه 
مالیات و عوارض شماره گذاری و عوارض سالیانه خودروهای 

وارداتی )اصلاحی(.

خبر

دکتــر محمد بیگدلی مدیر عامل بانک ملت: بودجه 
مصوب ســالانه در مجلس شــورای اســلامی، نشان دهنده 
خط مشــی دولت در نحوه مديريت منابع و مصارف اســت که 
اين امر برنامه ريزی مناسب هر بخش، سازمان و نهاد در رابطه 
با کسب وکار خود را ممکن خواهد ساخت. بانک ها نیز به عنوان 
يکــی از اصلــی ترين نهادهای فعال در اقتصاد کشــور، از اين 

موضوع مستثنا نیستند.
 در واقــع هر شــیوه ای از تخصیــص منابع بودجه ای برای 
بخش هــای مختلــف اقتصاد کشــور، به ايجــاد فرصت ها و 
چالش هــای متنوعی برای بخش بانکی به عنوان محور اصلی 
تامین مالی در اقتصاد کشور، منجر خواهد شد. تحت شرايط 
رکود تورمی موجود و فشارهای ناشی از تحريم ها که نوعا در 
قالــب محدوديــت در فروش نفت و تزريق ارز حاصل از آن در 
اقتصاد کشور بروز يافته است و همچنین با وجود رکود فراگیر 
سال 1399، مالیات، منبع درآمدی قابل اتکايی نخواهد بود؛ 
عمــده تمرکــز دولت در بودجه 1400، بر تامین مالی از محل 
واگذاری هــای دارايی های مالــی و به طور ويژه فروش اوراق 
است. بر همین اساس، در میان منابع تامین مالی دولت، سهم 
مالیــات از بودجــه ســال آينده 38درصد، ســهم واگذاری 
دارايی های سرمايه  ای ۲۷درصد و سهم واگذاری دارايی های 
مالی 3۵درصد در نظر گرفته شده است. از اين رو منطقا دولت 
به دنبال گســترش درآمدهای مالیاتی و شناســايی پايه های 
مالیاتی جديد نیز در کنار روش اوراق بدهی است؛ اما تحقق 
ايــن منابع درآمدی، وابســتگی بالايی بــه تحولات ماه های 
پیش رو در زمینه نتیجه انتخابات، مســاله تحريم ها، برجام و 
پاندمی کرونا خواهد داشت که وجود چالش در هريک از آنها 
به عدم تحقق منابع تامین مالی مذکور دولت منجر می شود 
و باتوجه به ماهیت چســبندگی هزينه های جاری دولت در 
کوتاه مدت، احتمالا بار تورمی شــديدی را بر اقتصاد کشــور 
تحمیل خواهد کرد. صرف نظر از آثار اقتصاد کلانی هريک از 
موضوعات سیاســی فوق، هر دو زمینه مالیات و فروش اوراق 
بدهــی دولتی به عنوان مهم تريــن منابع مدنظر دولت برای 
تامین مالی در ســال 1400، بر نظام بانکی کشــور بی تاثیر 

نخواهدبود.
 مالیات

در زمینه مهم ترين تاثیرات ابعاد تحولات مالیاتی ســال 
1400 بر نظام بانکی بايد اشــاره کرد که گســترش پايه های 
مالیاتی به ويژه مالیات بر ثروت )که با رشد بسیار چشم گیری 
مواجه خواهد شــد( ازجمله اقدامات دولت در ســال 1400 
خواهــد بــود. اين پايه مالیاتی شــامل موارد متعددی نظیر 
مالیات بر ارث، مالیات بر نقل و انتقال ســرقفلی، مالیات بر 
نقل و انتقال ســهام، مالیات بر نقل و انتقالات املاک، حق 
تمبر و اوراق بهادار است. البته شناسايی موارد ديگر  نیز در 
دســتور کار دولت قرار دارد. عده ای از کارشناســان برای 
گسترش برابری در کشور، لزوم بازنگری در اين پايه مالیاتی 
را اجتناب ناپذير می دانند. گسترش قابل توجه در مالیات بر 
ثروت )چنانچه ســپرده هــای بانکی مدت دار را دربرگیرد( 
احتمالا تغییر ماهیت سپرده های بانکی از سمت سپرده های 
مدت دار به ســمت ســپرده های جاری و قرض الحسنه را در 
پــی خواهد داشــت و اين امر دارای اثــر تقلیل دهنده ای بر 
هزينه های بهره ای بانک ها و تبعاتی در زمینه تطابق سررسید 
خواهد بود. همچنین افزايش مالیات بر ســود شــرکت ها و 
بانک هــا بــه عنوان يکی از مهم ترين شــرکت های فعال در 
اقتصاد کشــور، به افزايش هزينه هــای عملیاتی آنها منجر 

خواهد شد.
اوراق بدهی

حــدود يک چهارم درآمدهای پیش بینی شــده دولت از 
محل فروش اوراق بدهی و اســناد خزانه اســت. تجربه دولت 
در ســال 1399 در زمینه فروش اوراق بدهی و شــکل دهی 
عملیات بازار باز مبتنی بر وثیقه  کردن اوراق توســط بانک ها 
و تعهد به بازخريد باعث شــد تا در ســال 1400 نیز حســاب 
ويژه ای روی فروش اوراق باز شــود. به طور کلی، بانک ها به 
عنوان معامله گران اولیه از مهم ترين خريداران اوراق منتشره 
دولت محسوب می شوند. بانک ها به دلیل کیفیت اين نوع از 
دارايی و ريسک بسیار پايین آن، سعی می کنند تا اوراق دولتی 

را در پرتفوی دارايی های خويش قرار دهند.

بودجه 1400 و وضعیت نظام بانکی

یادداشت-1
رئیس مجلس شورای اسلامی با تاکید بر 
اينکه مشارکت پايین برنده ای در انتخابات 
ندارد، تصريح کرد: امروز فرصت مناســبی 
اســت که همه ما با هر سلیقه و جناح بندی 
سیاســی و با هر عقیده و نگرشــی دست به 
دســت هم دهیم تا به فرموده رهبر انقلاب 

ايران قوی را بسازيم.
بــه گزارش اعتباربــه نقل از خانه ملت ، 
محمدباقر قالیباف در نطق پیش از دســتور 
خود در نشســت علنی  مجلس  گفت: رژيم 
صهیونیســتی شر اعظم و لکه ننگ کارنامه 
مســتکبران  جهان است اين رژيم نامشروع 
و جنايتــکار تعدی بــه حقوق مردم مظلوم 
فلسطین را به بالاترين حد رسانده است و با 
هدف نسل کشــی مردم فلسطین به تداوم 
عملیات در منطقه شیخ جراح ادامه می دهد 
و مردم بی دفاع و مناطق مسکونی را مستقیماً 
 هــدف بی رحمانه تريــن حمــلات قــرار

 داده است.
  جنايات بی رحمانه اخیر اين رژيم غاصب 
را قويــاً محکوم می کنیم قلب اســلام برای 
فلســطین می تپد و امت اســلامی و جريان 
مقاومت با قدرت و اعتماد به نفس و تا پای 
جان بر ســر آرمان فلســطین ايستاده اند و 
غاصبان جنايتکار صهیونیســت را به سزای 

عمل خود خواهند رساند.
از مقاومت و ايســتادگی همه طرف ها در 
داخل فلســطین و خیــزش مردمی درون 
ســرزمین های اشغالی استقبال می کنیم و 
حامی هر اقدامی برای متوقف کردن ماشین 

جنايت صهیونیستی خواهیم بود.
تا غیرت و شجاعت و شرف در رگ جوانان 
مســلمان جاری است مردم فلسطین حتی 
يــک لحظه تنها نخواهنــد بود و طرح های 
بی حاصلــی چون معامله قــرن با وادادگی 
برخی سران عرب به هیچ نتیجه ای نخواهد 
رسید. ضروری است تمامی رهبران منطقه 
هر چه ســريع تر به ياری نیروهای مقاومت 
بشــتابند و مانع از نسل کشی مردم مظلوم 

فلسطین شوند.
موضــوع مهــم ديگر ايــن روزها بحث 
انتخابات رياست جمهوری است که با پايان 
يافتن ثبت نام نامزدها وارد مرحله جدی خود 
شــده است. تعداد زياد نامزدها از طیف های 
سیاسی مختلف نشانگر آن است که نخبگان 
سیاســی کشور با ســلیقه های مختلف هم 
فرآيند انتخاباتی در ايران را پذيرفته اند و هم 

جايگاه رياســت جمهوری را مؤثر دانسته و 
اختیــارات کافی برای ايجاد تحول و تغییر 

برای آن قائل هستند.
حضور پرشمار نامزدهای شاخص طلیعه 
امیدوارکننــده ای برای برگزاری انتخاباتی 
پرشور با مشــارکت بالا محسوب می شود. 
جدی شدن فضای رقابتی و مشارکت بالای 
مردم به نفع کشور و خواسته تمام دلسوزان 
ايران سرافراز است. تبديل اين شور انتخاباتی 
به مشــارکت قطعی در انتخابات در صورتی 
اتفــاق می افتد که نامزدهــای انتخابات و 
جريان های وابسته به آنها به اين مهم اعتقاد 
داشــته باشند که امیدآفرينی و ترسیم افق 
روشــن پیش روی کشور و ارائه راهکارهای 
عملیاتی برای دستیابی به آن امری ضروری 

برای افزايش مشارکت در انتخابات است.
نامزدهای محترم اين دوره از انتخابات و 

حامیــان آنها بايــد با اهتمامی بیشــتر از 
دوره های گذشــته در رعايت موازين شرعی 
و اخلاقی از تخريب يکديگر و طرح ادعاهای 
غیر منصفانه علیه رقیبان با جديت بپرهیزند 
چــرا که اينگونه اقدامــات در نهايت باعث 
سیاه نمايی از وضعیت کشور شده و مردم را 
به غلط نســبت به آينده پیش روی کشــور 

ناامید می کند.
ملت شــريف ايران خود بهتر از هر کسی 
می داند که قدرت اصلی ايران سربلند ما در 
پشتوانه مردمی آن است، افزايش اين قدرت 
مردمی مســتقیماً به تأمین منافع ملی در 
عرصه هــای مختلف بین المللــی در برابر 
دشمنان مردم ايران منجر خواهد شد. مردم 
عزيز ما به اين مســأله توجه جدی دارند که 
رئیس جمهور به عنوان عالی ترين مســؤول 
اجرای کشــور مهمترين نقش را در شئون 
مختلف زندگــی آنان ايفا می کند و بديهی 
است که با توجه به اهمیت اين مسأله استفاده 
نکردن از ظرفیت مشارکت در انتخابات برای 
تأثیرگذاری در سرنوشت خود به منافع خود 
مردم در تمام گروه های اجتماعی آســیب 
خواهد رساند. مشارکت پايین هیچ برنده ای 
نــدارد مردم از حق خــود برای ريل گذاری 
دستگاه اجرايی کشور استفاده کنند و آينده 

را با خواست و مشارکت خود بسازند.
امروز فرصت مناسبی است که همه ما با 
هر سلیقه و جناح بندی سیاسی و با هر عقیده 
و نگرشــی دســت به دســت هم دهیم تا به 

فرموده رهبر انقلاب ايران قوی را بسازيم.

امید آفرینی راهی برای افزایش مشارکت در انتخابات است

در اجرای منويــات رهبر معظم انقلاب، 
امســال برنامــه بازپس گیری 400 هکتار از 
اراضی حبس شــده واقع در شــهرک های 

صنعتی کشور در دستور کار قرار دارد.
 علی رسولیان معاون وزير صنعت، معدن 
و تجارت در حاشیه بازديد وزير صنعت، معدن 
و تجارت از شهرک های صنعتی جنوب شرق 
اســتان تهران افزود: اين اراضی در سال های 
گذشته به متقاضیان واگذار شد، اما صاحبان 
آن هــا بــه دنبال فعالیت صنعتــی نبوده يا 
فعالیت های ســوداگرانه را دنبال کرده اند، به 
اين منظور کمیته ويژه ای در سازمان صنايع 
کوچک و شهرک های صنعتی ايران تشکیل 
شــده و در برنامه سال 1400 بازپس گیری 
400 هکتــار از اين اراضــی با همراهی قوه 
قضائیــه برای واگذاری به افراد دارای اهلیت 
و صلاحیت در دســتور کار قرار گرفته است.
مديرعامــل ســازمان صنايــع کوچــک و 
شــهرک های صنعتی ايران عمده تقاضای 

تولیدکنندگان در شهرک ها و نواحی صنعتی 
را اختصاص فضای بیشتر برای تولید دانست 
و ادامه داد: امســال می خواهیم حداقل 10 
هزار هکتار اراضی جديد به شهرک ها و نواحی 
صنعتــی کشــور اضافــه کنیم کــه برنامه 
 ريزی هــای لازم بــرای اين موضــوع انجام 

شده است.
وی همچنیــن احیــای واحد های راکد و 
تأمین زيرساخت ها و شرايط لازم برای توسعه 
صنعتی در راســتای آغاز فعالیت واحد های 
جديد را ديگر برنامه های اين سازمان در سال 
جــاری برشــمرد و در ادامه از هدف گذاری 
بــرای احیــای 1۶00 واحــد راکــد داخل 
شــهرک ها و نواحی صنعتی کشــور در سال 
1400 خبــر داد و گفت: احیای اين واحد ها 
با کمک کارگروه های استانی ستاد تسهیل و 
رفع موانع تولید، دســتگاه های مرتبط با امر 
تولید و اســتانداری های سراسر کشور انجام 
خواهــد شــد، يکی از نیاز هــای واحد های 

تولیدی، تســهیلات برای احیاء، فعال سازی 
يا توســعه واحد ها اســت، سال گذشته ۵۷ 
درصد بنگاه های راکد درخواست تسهیلات 
بــرای افزايش ســرمايه در گــردش خود را 
داشــتند که در اين راستا تلاش های لازم را 
انجام می دهیم.بانک مرکزی قول داده است 
کــه 100 هزار میلیــارد تومان برای تأمین 
ســرمايه در گــردش مورد نیــاز بنگاه های 
کوچک و متوسط در سال 1400 اختصاص 
دهد و ما هم در چارچوب تبصره )18( قانون 
بودجه و ســاير منابع طی رايزنی با ســازمان 
برنامه و بودجه در تلاشیم تا مبالغی را برای 
يارانه سود تسهیلات بانکی اختصاص دهند.

او تأمین زيرســاخت های مناســب برای 
فعالیــت واحد هــای تولیدی مســتقر در 
شهرک ها و نواحی صنعتی را از اولويت های 
مهم سازمان متبوع خود برشمرد و ادامه داد: 
در اين راستا استان تهران ظرفیت بالايی برای 
سرمايه گذاری دارد و تمايل سرمايه گذاران 

بــرای کار و فعالیت در شــهرک ها و نواحی 
صنعتی اين اســتان بیشتر است.وی تصريح 
کرد: در ســال “تولید، پشــتیبانی ها و مانع 
زدايی ها” برنامه ريزی کرده ايم تا کسانی که 
زودتر از موعد مقرر طرح های صنعتی درحال 
ســاخت و ساز خود را در شهرک ها و نواحی 
صنعتی به بهره برداری برسانند، تا 30 درصد 
در هزينه هــای حــق انتفــاع زمین به آن ها 

تخفیف بدهیم./ صداوسیما

بازپس گیری ۴۰۰ هکتار اراضی راکد در شهرک ها و نواحی صنعتی

محمدرضا بختیاری مديرعامل شرکت آب و فاضلاب استان تهران گفت: امسال بیش ترين مصرف آب به ثبت رسیده است، گفت: از ابتدای امسال تاکنون 104 میلیون مترمکعب آب در تهران 
مصرف شده است. ما سرانه مصرف و تولید داريم سرانه مصرف در شهر تهران حدود 300 لیتر است، ولی سرانه مصرف ۲40 لیتر است و از سرانه مصرف تا تولید مابه التفاوت آب حساب نشده محاسبه 
می شود، در تهران روزانه هر شهروند به طور متوسط ۲40 لیتر آب مصرف می کند که ۲0 تا ۲۵ درصد بیش تر از حد معمول است که استفاده می شود. در بازه زمانی ابتدای شیوع ويروس کرونا مصرف 
رشد نجومی داشت و در همین تهران شاهد افزايش 4۵ درصدی مصرف آب بوديم، اما در حال حاضر مصرف به حالت معمولی رسیده است. متاسفانه با توجه به کم بارش بودن در زمستان سال گذشته 
شــرايط ويژه ای در کشــور داريم به طوری که 40 درصد کاهش بارندگی در کشــور داريم ما از آبان ســال گذشــته جلســات مشترکی با شرکت آب منطقه ای کشور درخصوص مديريت خروجی سد ها 
داشته ايم، ما قطعا امسال در تهران با توجه به کاهش بارندگی مشکل داريم و اگر مردم رعايت نکنند قطعا در کلانشهر تهران جیره بندی يا قطعی آب خواهیم داشت، همه ساله مصرف آب در زمستان 
به حدود ۲ میلیون و ۶00 مترمکعب می رسید، اما امسال در هیچ روزی مصرف  ما کمتر از 3 میلیون مترمکعب نبوده است، در حال حاضر ۶0 درصد مردم تهران زير خط نرمال، ۲0 درصد بین خط 

نرمال و کمی بیش از نرمال، ۲0 درصد بیش از الگوی مصرف و ۵ درصد هم بیش از اندازه آب مصرف می کنند./ باشگاه خبرنگاران جوان

تهرانیهارعایتنکنندقطعاآبجیرهبندیمیشود

 تعداد مشــترکان خانگــی و تجاری ارتباطات پهن باند 
ثابت تا پايان سال 1399، بیش از 10 میلیون و ۶00 هزار 
عدد بوده که از فناوری های اينترنت پرســرعت، شــامل 
ADSL، VDSL،FTTX و TD-LTE با ســرعت های 

متفاوت بهره می برند.
طی ســال های گذشــته روند اســتفاده از اينترنت از 
سرعت های کیلوبیتی در اينترنت دايال آپ، رفته رفته جای 
خود را به فناوری ADSL داد که سرعتی به مراتب بیشتر 
دارد و ســرعت هايی تا ۵۲1 کیلوبیت بر ثانیه و حتی 1۶ 
مگابیت را هم پوشش می داد و اکنون نوبت فیبر نوری است 
که ســرعت هايی به مراتب بالاتر را برای کاربران به ارمغان 
آورد. درحال حاضر، انواع سرويس های موجود اينترنت در 
ايــران، به دلیل داشــتن ويژگی های متمايــز از هم، برای 
کاربران با شرايط مکانی و موقعیتی متفاوت ارائه می شود. 
يکی از انواع اينترنت پرســرعت، اينترنت ثابت اســت که 
اينترنت های  ADSL، VDSL و FTTX را شامل می شود؛ 
اين دســته به يک مکان مشــخص و محدوده جغرافیايی 
خــاص يــا بســتر فیزيکی محدود هســتند و خارج از اين 
 محــدوده   مشــخص، امــکان اســتفاده از اين ســرويس 

وجود ندارد.
طبق آمار ســازمان تنظیم مقررات و ارتباطات راديويی 
تا پايان ســه ماهه پايانی ســال 1399، مشترکان خانگی و 
تجاری ارتباطات پهن باند ثابت، 10 میلیون و ۶00 هزار و 
۵0 نفر را شــامل  می شــود. اينترنت ADSL با استفاده از 
خطوط تلفن ثابت و بدون ايجاد مزاحمت برای تماس های 
صوتــی )اتفاقــی که در دايال آپ رخ می داد(، اطلاعات را از 
مراکــز مخابراتــی روی مــودم می آورد. اتصــال اينترنت 
ADSL را می تــوان روی خطــوط تلفن ثابت ايجاد کرد و 
نیــازی به کابل کشــی و نصب خطوط جديــد ندارد. اين 
سرويس با محدوديت هايی از جمله سرعت دانلود کمتر از 
۲4 مگابیــت بر ثانیه و ســرعت آپلــود کمتر از ۲ مگابیت 

روبه رو است.
در مقابل، اينترنت VDSL روی بســترهای کابل های 
شبکه است و برخلاف ADSL از خطوط تلفن ثابت شهری 
برای انتقال اطلاعات استفاده نمی کند و نیاز به کابل کشی 
دارد. ســرعت دانلود روی اينترنت VDSL نزديک به پنج 
برابر ســرعت دانلود ADSL اســت و سرعت آپلود آن نیز 
10 برابر ADSL اســت. اين آمار ســازمان تنظیم مقررات 

تا پايان سال 1399 حاکی از آن است که تعداد مشترکان 
خانگی اينترنت A-DSL مربوط به شرکت مخابرات ايران، 
بیش از 4 میلیون و ۵99 بوده و تعداد اشتراک های اداری 
و تجاری اين سرويس، بیش از 33۶ هزار بوده که مجموع 
اشــتراک های ســرويس را به 4 میلیون و 93۵ هزار و ۶۶۲ 
می رساند. اينترنت فیبر نوری )FTTx( مبتنی بر کابل های 
فیبر نوری است و از کابل های مسی يا خطوط تلفن استفاده 
نمی کنــد و کابل های فیبر نــوری انتقال دهنده اطلاعات 
هستند. به دلیل استفاده اينترنت فیبر نوری از سیگنال های 
نوری، کیفیت و ســرعت بیشــتری نســبت به ADSL و 
VDSL دارد و می تواند يک کیفیت و ســرعت را بدون در 
نظــر گرفتــن فاصله کاربر تا ســرويس دهنده ارائه دهد و 
سرعتی بالغ بر يک گیگابیت دارد. آمار رگولاتوری حاکی 
از آن است که تعداد مشترکان خانگی اينترنت فیبر نوری 
مخابرات ايران تا پايان سه ماه  چهارم سال 1399، بالغ  بر 
149 هزار و 1۵4 مشترک بود و تعداد اشتراک های اداری 
و تجاری اين ســرويس، 10 هزار و ۲۶8 مشــترک بوده که 
مجموع اشــتراک های فیبر نوری مخابرات را به 1۵9 هزار 

و 4۲۲ می رساند. /ايسنا 

تعداد مشترکان اینترنت ثابت از 10 میلیون عبور کرد

شورای رقابت دستورالعمل چگونگی تعیین قیمت را فقط برای خودروهای پرُتیراژ سواری مصوب کرده است و به هیچ وجه خودروهای 
غیرسواری از جمله زامیاد را شامل نمی شود. به گزارش ايرنا، روابط عمومی مرکز ملی رقابت با انتشار اطلاعیه ای ضمن اعلام اين مطلب 
افزوده اســت: بديهی است برنامه ريزی در زمینه تشويق به سرمايه گذاری برای تولید خودرو، توزيع آن و ديگر مسائل مربوط به خودرو در 
حیطه وظايف وزارت صنعت، معدن و تجارت است. براساس آخرين مصوبه شورای رقابت، بر اساس تورم بخشی يک ساله اعلام شده توسط 
بانک مرکزی و پس از کسر تورم های اعمال شده قبلی در سه ماهه نخست و دوم سال 1399 و پس از اعمال متغیرهای کیفیت و بهره وری، 
در نهايت برای شرکت ايران خودرو به طور متوسط ۲ر8 درصد و برای شرکت سايپا به طور متوسط 9ر8 درصد افزايش قیمت محاسبه شد. 

اين افزايش قیمت، برای همه خودروهای مشمول دستورالعمل قیمت گذاری شورا، تا پايان شهريور 1400 اعمال و اجرا می شود.

شورایرقابت:فقطقیمتخودروهایپرُتیراژسواریافزایشیافتهاست



افزایش قانونی و منطقی تعرفه 
مخابرات در حال پیگیری است

ابراهیم محمودزاده ريیس هیات مديره شرکت مخابرات ايران گفت: 
افزايش حداقل کارکرد و بحث های مختلف مانند افزايش قانونی و 
منطقی تعرفه با توجه به شــرايط در حال پیگیری اســت. وی با بیان 
اينکه پیاده کردن اين مدل های صحیح در سازمان بسیار مهم و در 
عین حال سخت است، بايد تمام رويه ها و انگاره های قبلی را تغییر 
دهیم و کســب و کارمان را امروزی کنیم، بايد با دقت و قدرت وارد 
جامعه فناوری ســال 1400 شــويم، بايد ترمیم هايی را در استراتژی 
شــرکت ايجاد کنیم تا در ســريع ترين زمان ممکن، پاسخ مشتری و 
رضايت مندی مشــتريان  را به دســت آوريم، مخابرات ايران نقش 
زيرساختی خود را برای همراه اول و ايرانسل نیز  انجام می دهد ، خدمات 
ما در اين دو حوزه امسال دو برابر افزايش پیدا می کند و امیدواريم با 
افزايش حجم خدمات ، درآمدمان نیز در اين دو حوزه افرايش يابد. وی 
با بیان اينکه در تلاش هستیم در بیزينس ديتا نیز تغییرات کلیدی 
ايجاد کنیم، عنوان داشت: به همین منظور مشتريان خود را بازبینی 
مجدد  خواهیم کرد تا در صورت امکان کسانی که امکان دريافت تانوما 
و سرويس های بهتر دارند، به راحتی آن ها را دريافت کنند،افزايش 
حداقل کارکرد و بحث های مختلف مانند افزايش قانونی و منطقی 
تعرفه با توجه به شرايط در حال پیگیری است، با توجه به اصل تعامل 
علمی، هدفمند و منتج به نتیجه با استدلال های حقیقتا کارشناسی 
در تعامل با مديران ارشد حوزه ارتباطات  کشور و اقناع افکار عمومی  
به دنبال بازتعريف و بازشناسايی اهمیت دسترسی همگانی و کمک 
به مخابرات در اين حوزه هســتیم، چرا که توســعه مخابرات توسعه 
ارتباطات و توسعه کل کشور را به دنبال خواهد داشت. او با برشمردن 
روش های درآمدزايی و فرايند رسیدن به سود و زيان در کسب وکار 
شرکت مخابرات گفت: در تلاش هستیم تا با حداکثر توجه به منابع 
مالی شرکت، پاسخ به نیازهای جامعه را از طريق تعامل با تمام بازيگران 

عرصه ارتباطات کشور به بهترين نحو، ممکن سازيم./ ايسنا

حمایتیکخیّراز
اشتغالوازدواج
هزارفرزندیتیم
طی۲۰سال
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ورود اوراق گام به بازار سرمایه راهکاری برای 
تحقق شعار سال 1400

خبر

یک خیر نیک اندیش تاکنون توانسته است با حمایت های مادی و معنوی خود زمینه اشتغال و ازدواج هزار فرزند یتیم را فراهم کند.  محمدرضا غنی آبادی با سابقه 2۰ سال فعالیت در امور خیریه زمینه ورود 
پسران یتیم زیادی را به بازار کار فراهم و از سوی دیگر با تامین جهیزیه برای دختران جوان، ازدواج و تشکیل خانواده آنان را تسهیل کرده است، در سال ۸۰ با خانواده ای آشنا شدم که دختر هشت ساله آنان 
به دلیل نابینایی از ناحیه یک چشم از تحصیل بازمانده بود، خانواده دختر به دلیل فقر مالی توان درمان دخترشان را نداشتند، اما توانستیم این دختر بچه را با تهیه چشم مصنوعی به تحصیل بازگردانیم و هم 
اکنون این دختر در مقطع دانشگاه مشغول به تحصیل است و به عنوان یک زن توانمند در جامعه به فعالیت مشغول شده است، این نخستین گام من در مسیر انجام کار های خیرخواهانه بود و پس از آن 
برای انجام امور نیکوکاری شوق زیادی پیدا کردم تا جایی که تهیه جهیزیه برای دختران، کمک به تامین هزینه های تحصیل دانش آموزان و دانشجویان به ویژه نخبگان تحصیلی، کمک هزینه برای درمان 
بیماران بستری در منزل و آزادی زندانیان را سرلوحه زندگی خودم قرار  دادم، در سال های اخیر برای کمک به نیازمندان به دنبال ترغیب و تشویق دوستان، همکاران و صاحبان سرمایه برای مشارکت در 
طرح ایتام و محسنین است. دختران بسیاری با مساعدت و کمک مردم توانسته اند به زندگی خود سر و سامان دهند و پسران زیادی وارد بازار کار شده و به زندگی مشغول شده اند. در حال حاضر حمایت 

بیش از هزار فرزند یتیم و تلاش برای بهبود وضعیت زندگی و معاش آنها شور و شعف زیادی در ما ایجاد کرده و همین سبب ادامه مسیر ما شده است./روابط عمومی کمیته امداد

 شرکت سپرده گذاری مرکزی اوراق بهادار و تسويه وجوه اعلام کرد: کلیه سهامداران حقیقی و حقوقی بايد کد شهاب 
حساب را در سیستم بانکی خود ثبت کنند تا پرداخت سود، اصل سررسید اوراق و موارد ديگر با اختلال مواجه نشود. بر اساس 
اين اطلاعیه به رغم ابلاغیه بانک مرکزی به کلیه بانک ها بابت ثبت الزامی کد شهاب در کلیه تراکنش های بانکی »پايا و ساتنا«، 
عدم درج کد مذکور در برخی از بانک ها، پرداخت اين شرکت »توزيع سود، اصل سررسید اوراق و...« را با اختلال روبه رو کرده 
و به همین منظور کلیه سهامداران و ناشرين  بايد کد شهاب خود را در حساب های بانکی ثبت کنند. گفتنی است چندی 
پیش بانک مرکزی با صدور اطلاعیه ای اعلام کرد : تمام تراکنش های بانکی فاقد »کد شهاب« در سامانه های »پايا و ساتنا« 
برگشت می خورند، لذا افراد حقیقی يا حقوقی که کدملی يا شناسه ملی خود را به بانک اظهار نکرده باشند نمی توانند از اين 
خدمت بهره مند شوند. در ادامه اين اطلاعیه آمده که اين بانک طی چند سال اخیر در تلاش بوده است، هويت صاحبان 
تراکنش های بانکی با قاطعیت هرچه بیشتر شفاف شود و در همین راستا نیز نسبت به راه اندازی »سامانه نهاب« با همکاری 
سازمان هايی از جمله »ثبت احوال کشور«، »ثبت شرکت ها«، »وزارت کشور« و ساير نهادهای ذی ربط اقدام کرده است. بر 
اين اساس و به منظور عمل به تکلیف قانونی، تمام تراکنش های فاقد »کد شهاب« در »ساتنا« برگشت می خورند. گفتنی 

است کد شهاب همان کدملی برای اشخاص »حقیقی« و »شناسه ملی« برای اشخاص حقوقی است./ فارس

لزومثبتکدشهاب
سهامدارانوناشرانبورسی
درتراکنشهایبانکی

 شرکت سپرده گذاری مرکزی اوراق بهادار

نسخه جديد ســامانه موبايل بانک مبتنی بر سیستم عامل Android بانک رفاه کارگران با 
خدمــات نوين در حوزه قانون جديد چک راه اندازی و آماده بهره برداری شــد. به گزارش روابط 
عمومی بانک رفاه کارگران، در راســتای توسعه خدمات الکترونیکی، بهبود اين خدمات، اجرای 
قانون جديد چک و افزايش رضايتمندی مشــتريان، نسخه جديد سامانه موبايل بانک مبتنی بر 
سیســتم عامل  Android اين بانک با خدمات جديدی راه اندازی و آماده بهره برداری شــد.بر 
اســاس اين گزارش، خدمت چک های صیادی )پیچک( همچون، ثبت چک، انتقال و تأيید چک 
صیادی، استعلام چک توسط دارنده و صادر کننده و همچنین نظر سنجی از مشتريان در خصوص 
کیفیت خدمات دريافتی از جمله خدمات جديد ســامانه موبايل بانک، بانک رفاه کارگران است. 
شــايان ذکر است، ارائه نسخه سامانه موبايل بانک مبتنی بر سیستم عامل iOS نیز در دستورکار 
اســت که پس از انجام آزمون هــای کارکردی و غیرکارکردی مورد نیاز عملیاتی، در دســترس 

مشتريان قرار خواهد گرفت. 

خدمتجدید
بانکرفاهکارگران
اعلامشد

بانک رفاه کارگران

بانک صادرات ايران به منظور حمايت از تولید و کمک به افزايش میزان اشتغال در کشور طی سال گذشته به بیش از ۵0 هزار 
واحد تولیدی کوچک و متوسط )SME( بالغ بر 309 هزار میلیارد ريال تسهیلات حمايتی پرداخت کرد. به گزارش روابط عمومی 
بانک صادرات ايران، پشتیبانی از بنگاه های کوچک و متوسط از سال های گذشته تاکنون در اجرای سیاست های کلان اقتصاد مقاومتی 
مورد توجه بانک صادرات ايران بوده و همچنان در قالب محصولات  و طرح های متنوع بانکی اجرا می شود. بانک صادرات ايران در سال 
گذشته 309 هزار و ۵41 میلیارد ريال تسهیلات حمايتی برای استمرار تولید و افزايش اشتغال در ۵0 هزار و ۵0۷ بنگاه  کوچک و متوسط 
پرداخت کرد. اعطای اين تسهیلات که به دو صورت پرداخت از طريق سامانه هماهنگ با وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی )بهین ياب( 
و پرداخت مستقیم توسط بانک صادرات ايران به اين بنگاه ها صورت گرفته، از سال های گذشته تاکنون همچنان ادامه يافته به نحوی 
که مجموع پرداختی های بانک به اين بنگاه ها طی دو سال 9۷ و 98 به بیش از ۲43 هزار میلیارد ريال رسیده و تعداد بنگاه های کوچک 
و متوسط دريافت کننده تسهیلات حمايتی از بانک صادرات ايران در اين دو سال به ۵۷ هزار و ۶31 واحد بالغ گرديده است، با استفاده 
از ظرفیت های متنوع طرح طراوت در قالب اعتبارات اسنادی ريالی و همچنین طرح مانع زدايی و حمايت يکپارچه از تولید »محیا« برای 

احیای واحدهای آسیب ديده تولیدی بستر مناسبی را برای حمايت از تولید و اشتغال در کشور ايجاد کرده است.

تسهیلات3۰٩هزارمیلیارد
ریالیبانکبه٥۰هزاربنگاه
کوچکومتوسط

بانک صادرات ایران

حمیدرضا مومنی مشاور رئیس جمهوری و دبیر شورای عالی مناطق آزاد کشور گفت: منطقه آزاد چابهار می تواند در اهداف بلند 
مدت خود در حوزه حمل و نقل و ترانزيت گام های موثری بردارد و در همین راستا آينده درخشانی برای اين منطقه پیش بینی می کنیم. 
مومنی در جمع خبرنگاران با بیان اينکه موضوع حمل و نقل و ترانزيت يکی از دغدغه های اصلی در منطقه آزاد چابهار است گفت: بازار 
۲10 میلیون نفری پاکستان در همسايگی ما يکی از ظرفیت های مهمی است که بايد با تقويت زيرساخت ها، سهم خودمان را از اين 
بازار بزرگ افزايش دهیم.با تکمیل زيرساخت ها می توانیم امنیت را در مناطق مرزی تقويت کنیم.وی ادامه داد: مرز ريمدان، يکی از 
اهدافی است که به طور جدی می تواند ارتباطات سیاسی، امنیتی و اقتصادی ما را با پاکستان گسترش بدهد و همچنین يک توسعه 
پايدار را به دنبال داشته باشد. مومنی بیان داشت: خوشبختانه اين کار در زمینی به مساحت بیش از ۶ هزار هکتار آغاز شده است که 
۶0 هکتارِ آن درحال آماده سازی است.در اين مجموعه، تاسیسات پايانه حمل و نقلی پیش بینی شده و 3۵۲ میلیارد تومان سرمايه گذاری 
خواهیم کرد.مجموعه منطقه آزاد چابهار در مرز ريمدان می تواند نقش بسزايی در ترانزيت و تامین کالاهای جمهوری اسلامی ايران 
داشته باشد.وی در دومین سفر خود به چابهار از ظرفیت های تجاری و اقتصادی، طرح آماده سازی زمین های منطقه آزاد چابهار در مرز 

ريمدان، شهرک پتروشیمی، تولیدی ها، ظرفیت های گردشگری و ورزشی و ساير طرح های در دست اجرا بازديد کرد.

آیندهدرخشانیپیشروی
منطقهآزادچابهاراست

حمیدرضا مومنی

خبر باجه تخصصی ویژه سپرده گذاری مرکزی اوراق بهادار درشعبه 
بانک پارسیان افتتاح شد

شعبه بلوارکشاورز بانک پارسیان به 
عنوان شــعبه تخصصی ويژه ســپرده 
گذاری مرکزی اوراق بهادار و تســويه 
وجوه،۲1 ارديبهشت ماه 1400 با ارائه 
خدمات بازارســرمايه رونمايی شــد. 
هرچنــد اين باجه از ســال گذشــته 
فعالیــت هــای خود را آغــاز نمود اما 
رونمايی رســمی بعــد از آنکه خدمات 
 بــازار ســرمايه آن کامــل گرديــد،

 انجام شد.
شعبه بلوارکشاورز بانک پارسیان به 
عنــوان شــعبه ويژه ســپرده گذاری 
مرکزی اوراق بهادار وتســويه وجوه با 
حضورکــورش پرويزيــان مديرعامل 
بانــک پارســیان و حســین فهیمــی 
مديرعامل شــرکت سمات و جمعی از 
مديــران و معاونین بانک پارســیان و 

شرکت سمات انجام شد.
در آيین افتتاح اين شــعبه، کورش 
پرويزيان مديرعامل بانک پارســیان با 
تاکیــد براينکه ارائه خدمات بانکداری 
جامع و پاســخگويی به تمامی نیازهای 
پولــی و مالــی مشــتريان از اهداف و 
اســتراتژی های محوری گــروه بانک 
پارسیان است به اقدامات اين بانک در 
حوزه های مختلف بازار ســرمايه اشاره 
کــرد و افــزود : ارائه بســته خدماتی و 
اعتبــاری ويــژه بازار ســرمايه، ايجاد 
باجه های بورســی در شــعب منتخب 
بانک، پرداخت سود سهام شرکت های 
پذيرفته شــده در بورس، احراز هويت 
الکترونیکــی ســجام، ارائــه خدمات 
الکترونیکــی ويژه بورس کالا از جمله 
مهمتريــن اقداماتــی بــوده که بانک 
پارسیان تاکنون در اين حوزه به انجام 

رســانده اســت و اينک با افتتاح شعبه 
تخصصی ويژه شــرکت سپرده گذاری 
مرکــزی و تســويه وجوه در اين بانک، 
پیوندهای اســتراتژيک با بازارسرمايه 

بیش از پیش تحکیم می شــود.
مديرعامــل بانک پارســیان تصريح 
کرد : با راه اندازی شعبه تخصصی ويژه 
ســپرده گــذاری مرکــزی در بانــک 
پارسیان طیف متنوعی از خدمات بازار 
ســرمايه با همکاری شرکت کارگزاری 
پارسیان به مشتريان ارائه می شود که 
صدورکد بورســی، صدور کد معاملاتی 
آنلايــن، انجــام تغییــر ناظر ســهام 
کارگــزاری، خريــد و فروش ســهام و 
معامــلات حضــوری و اينترنتی اوراق 
بهــادار و معاملات برخط اوراق بهادار 
)ســامانه پارس تريــدر( از جمله اين 

خدمات است.
وی همچنیــن خاطرنشــان کــرد: 
چهارسوق مالی پارسیان )سوپرمارکت 
مالی( در شــعبه مرکزی بانک پارسیان 
جهــت تســهیل در ارائــه خدمات به 
مشتريان شکل گرفته و درکنار خدمات 
متنوع بانکی، امکان استفاده از خدمات 

متنــوع مالی از قبیــل بیمه، لیزينگ، 
مشــاوره  بــورس،  کارگــزاری 
ســرمايه گذاری، تأمین مالی، مديريت 
دارايی، خدمات تجارت الکترونیک و... 
را بــرای مشــتريان با هزينــه کمتر و 

ســرعت بیشتر فراهم آورده است.
حســین فهیمی، مديرعامل سمات 
نیــز در اين مراســم ضمن قدردانی از 
بانک پارسیان به دلیل اختصاص شعبه 
ويژه سپرده گذاری مرکزی با اشاره به 
همکاری منســجم بین بخشــی در دو 
بازار پول و ســرمايه گفت: هدف نهايی 
در هر دو بازار ارايه خدمات مناســب از 
يک درگاه به مشــتريان است که افراد 
بتواننــد بــا مراجعه به بانک ها علاوه بر 
بهره منــد شــدن از خدمــات بانکی از 
نیــز ســرمايه  بــازار   خدمــات 

 استفاده کنند.
فهیمی افزود: در تلاشــیم مشتريان 
با مراجعه به بانک ها بتوانند از خدماتی 
چــون خريــد و فــروش يونیت های 
ســرمايه گذاری در صندوق ها، سرمايه 
گــذاری در هــر يک از بازارها، دريافت 
ســود و همچنیــن دريافــت هر گونه 

خدمات غیر حضوری بانکی از خدمات 
بازار ســرمايه نیز بهره مند شود.

فهیمی ضمن اشــاره بر اين نکته که 
در سال گذشته برای اولین بار پرداخت 
ســود نزديک بــه ۵0 میلیــون نفر از 
مشــمولین ســهام عدالت را داشتیم، 
گفت: تحقق اين مهم بسیار دشوار بود 
و پیچیدگــی های مخصوص به خود را 
داشــت اما بــا همکاری خوبــی که با 
مجموعه بانک پارســیان صورت گرفت 
توانســتیم دو موج ثبت نام در ســامانه 
ســجام را پشــت سر بگذاريم و در حال 
حاضــر بالغ بــر 3۵ میلیون نفر در اين 
ســامانه از خدمات استفاده می کنند. 
امیدواريم به زودی اين ســامانه محلی 
برای ارايه خدمات به ســاير کســب و 
کارها در حوزه احراز هويت و شناسايی 
مشــتری باشــد و پیش بینی می کنیم 
در آينــده موج ســوم حضــور در اين 
 ســامانه را بــه صورت گســترده تری

 شاهد باشیم.
فهیمــی در پايــان اظهار امیدواری 
کرد که ســاير بانک های کشــور نیز با 
پیــروی از بانک پارســیان به همکاری 
بیشتر با شرکت سپرده گذاری مرکزی 
اقدام کنند. در آيین افتتاح اين شــعبه 
تخصصی ويژه ســپرده گذاری مرکزی 
اوراق بهــادار و تســويه وجوه، از بانک 
پارســیان، مصطفــی ضرغامــی عضو 
هیات مديره بانک ، مســعود پشم چی 
معــاون فنــاوری های نويــن مالی و 
اطلاعاتــی و ســیامک دولتــی معاون 
شــعب و پشتیبانی و از شرکت سمات، 
علیرضا ماهیار معاون فناوری و توسعه 

نوآوری نیز حضور داشتند.

کارگران شرکت کشت و صنعت نیشکر هفت تپه خلع يد بخش خصوصی و بازگشت اين شرکت به دولت را جشن گرفتند 
و خواستار رسیدگی به ساير مطالبات کارگری خود شدند. کارگران هفت تپه در اين جشن با بیان اينکه مالک هفت تپه با هزاران 
وعده آمد ولی پس از پنج سال چیزی جز زشتی نديديم، حقوق کارگران، ورزش و مسائل فرهنگی و امکانات رفاهی خانواده کارگران 
به خاطر سود بیشتر حذف و اخلاق، فرهنگ و آموزش و زندگی کارگران هفت تپه به تباهی کشانده شد. آنها با بیان اينکه زندگی 
چند هزار کارگر هفت تپه مختل شد و حتی به درختان کهنسال منطقه هم برای اندکی سود رحم نشد و همواره سود سرمايه دار 
ملاک بود و حق کارگران همواره ضايع می شد،مجمع نمايندگان کارگران بايد در اسرع وقت تشکیل و امور مديريت و نظارت به 
دست نیروهای شرکت سپرده شود. از اين به بعد بايد همت کنیم و هفت تپه را بسازيم تا کارخانه ضمن بقا به تولید پايدار برسد و 
فقط يکی از مطالبات اصلی کارگران هفت تپه يعنی خلع يد محقق شده و هنوز مطالباتی داريم که مديريت جديد بايد آنها را پرداخت 
کند. آنها خواستار بررسی تمام مطالبات عرفی، حق کشت، وضعیت استخدامی و قراردادهای غیرنیشکری و دفع آفات شدند و 
گفتند: کارفرمايان خلع يد شده هفت تپه سعی داشتند به هر طريقی اتحاد کارگران را مختل کنند ولی موفق نشدند. آنها از نیروهای 

حراست کشت و صنعت نیشکر هفت تپه خواستند از اموال شرکت حراست کنند و اجازه خروج آنها را ندهند./ ايرنا

کارگراننیشکرهفتتپه،
برتولیدپایداراینکارخانه
تاکیدکردند

شرکت کشت و صنعت نیشکر هفت تپه

دکتر علی جباری مديرعامل بیمه رازی، طی حکمی هما شاهانیان را به سمت “سرپرست مديريت سرمايه انسانی و آموزش” 
بیمه رازی منصوب کرد. به گزارش روابط عمومی و بین الملل بیمه رازی، شاهانیان سوابقی از جمله : کارشناس مالی و اداری و سرپرست 
امور اداری و منابع انسانی از سال 1383 لغايت 1393 به مدت ده سال در شرکت جرثقیل سازی و پل صنعت فلز و از ارديبهشت 93 
لغايت 99 با سمت مديريت اداری و منابع انسانی شرکت توسعه ساختمانی البرز تات را در کارنامه خود دارد. علی جباری با تقدير از 
زحمات آقای رحیمی در زمان تصدی مديريت منابع انسانی بیمه رازی، ابراز امیدواری کرد با حضور شاهانیان و با بکارگیری همه پتانسیل 
و ظرفیت نیروی انسانی، نسبت به تحقق اهداف بنیادين، ارتقاء جايگاه بیمه رازی در صنعت بیمه و افزايش کارآمدی شرکت بعنوان 
بیمه گر حرفه ای برای بیمه گذاران، آحاد مردم و سهامداران  ،تمام تلاش ممکن صورت پذيرد. وی تصريح کرد:  در راستای چرخش 
های استراتژيک ، اهداف و استراتژی های کلان مصوب هیات مديره بعنوان رويکردها و راهبردهای بنیادين شرکت بیمه رازی در اين 
تحول ضروری است برای سرمايه انسانی که مهمترين رکن هر سازمانی میباشد با تدوين برنامه جامع سرمايه انسانی شرکت و با اتخاذ 
رويکرد شعبه محوری و ارتقای توان فنی و کارشناسی همکاران، زمینه ارتقاء مادی و معنوی همه کارکنان شرکت مهیا گردد. جباری 
با تاکید بر خط و مشی های سه گانه: افزايش سهم بازار و توسعه کمی و کیفی پرتفوی، پرداخت بهینه خسارت و سودآوری شعب و 

نمايندگی ها توام با خلاقیت و نوآوری در راستای تحول و سرآمدی شرکت و اقدامات ابتکارانه در اين خصوص را خواستار شد.

سرپرستمدیریتسرمایه
انسانیوآموزشبیمهرازی
منصوبشد

علی جباری

رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس با تاکید بر لزوم ابطال انتخابات مجامع استانی سهام عدالت گفت: در جلسه 
روز يکشنبه )امروز( کمیسیون اقتصادی مجلس، رئیس سازمان بازرسی کل کشور درباره تخلفات و مغايرت های 
قانونی برگزاری انتخابات مجامع استانی سهام عدالت، گزارش خواهد داد. محمدرضا پورابراهیمی افزود: در شرايط 
کنونی با توجه به اينکه 40 درصد مالکان ســهام عدالت شرکت های سرمايه گذاری استانی هستند و در سامانه 
سجام ثبت نام نکرده اند، برگزاری اين انتخابات فاقد مشروعیت است. پورابراهیمی گفت: با توجه به احراز تخلفات 
قانونی و مغايرت های ايجادشده از سوی دولت در ابلاغیه مقام معظم رهبری، اين موضوع به صورت ويژه در جلسه 
روز يکشنبه )امروز( کمیسیون اقتصادی به بحث و بررسی گذاشته خواهد شد. رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس 
افزود: پیشنهاد ما اين است انتخابات مجامع استانی سهام عدالت بايد تا ثبت نام تمام مالکان سهام عدالت به تعويق 
افتد و زيرســاخت های لازم برای برگزاری انتخابات فراگیر فراهم شــود. وی همچنین گفت: ما ابطال برگزاری 
انتخابات مجامع استانی سهام عدالت را خواستار هستیم و در صورت تخلف دولت از ضوابط قانونی، طرح دوفوريتی 

ابطال انتخابات شرکت های سرمايه گذاری استانی سهام عدالت در دستور کار قرار خواهد گرفت.

انتخاباتمجامعاستانی
سهامعدالتباید
ابطالشود

محمدرضا پورابراهیمی

عضو کمیسیون عمران مجلس با بیان اينکه ۲۵0 هزار هکتار اراضی مازاد در اختیار وزارتخانه هاست که با آن برج 
و مجتمع تفريحی می سازند، گفت: اين در شرايطی است که مردم مسکن ندارند.به گزارش تسنیم، مجتبی يوسفی، 
عضو کمیسیون عمران مجلس نوع عملکرد اقتصادی را بر ديگر بخش ها مؤثر دانست و گفت: رشد نقدينگی و عدم 
حمايت از تولیدکننده باعث شده که سرمايه گذاری در بازار های دلالی و سفته بازی به صرفه تر از بخش تولید باشد.وی 
با اشاره به اينکه ما در چهار سال اخیر از نظر کاهش ارزش پول ملی نسبت به دلار در بدترين شرايط قرار گرفتیم، افزود: 
حجم نقدينگی به هر بازاری که ورود کند آن بازار را دچار مشکل خواهد کرد که دلیلش هم سیاست های غلط پولی و 
مالی دولت است.عضو کمیسیون عمران مجلس، رشد 300 درصدی قیمت مسکن از سال گذشته تاکنون را ناشی از 
نبود يک سیاست مدون و مشخص از سوی دولت ها دانست و گفت: نمونه آن، دکتر آخوندی به عنوان وزير راه و شهرسازی 
بود که هیچ اعتقادی به سیاست گذاری و حمايت در بخش مسکن نداشت و مسکن مهر را زيرسؤال برد و طرح مسکن 
اجتماعی را هم تعطیل کرد.يوسفی با اذعان به افزايش ۶90 درصدی قیمت مسکن به دلیل کوتاهی مسئولان ذی ربط 

گفت: رهن و اجاره هم امروز برای مردم ايران يک آرزو شده است.

۲٥۰هزارهکتاراراضی
مازاددراختیاردولتاست

مجتبی یوسفی

مديرعامل بانک توسعه صادرات با اشاره به راه های تحقق 
شــعار ســال 1400 گفت: نقش بازار سرمايه در تامین مالی، 
بلندمدت اســت اما در صورت ورود هر چه زودتر اوراق گام به 
بورس می توان تامین مالی کوتاه مدت يا تامین ســرمايه در 
گردش بنگاه های تولیدی را در بازار سرمايه در دستور کار قرار 
داد. به گزارش روابط عمومی بانک توســعه صادرات ايران به 
نقل از ايرنا، دکتر علی صالح آبادی به راه های تحقق شعار سال 
1400 )تولید، پشتیانی ها و مانع زدايی ها( اشاره کرد و افزود: 
بازار سرمايه می تواند نقش بسیار مهمی در تحقق شعار سال 
داشته باشد، حمايت از تولید دارای جوانب و زوايای مختلفی 
اســت که يکی از اين زوايا وابســته به تامین مالی بخش تولید 
است. وی گفت: در بخش تامین مالی تولید، بازار پول و بازار 
ســرمايه نقش مهمی را بر عهده دارند تا بتوانند از اين طريق 
مساله تامین مالی را به خوبی انجام دهند. صالح آبادی با تاکید 
بر اينکه ابزار مالی مختلفی در بازار سرمايه وجود دارد و در کنار 
آن بايد نوآوری در بخش مالی مورد تقويت قرار گیرد، افزود: 
سرمايه گذارانی که به دنبال خريد اوراق هستند، به دلیل سلايق 
و درجه های ريســک پذيری مختلفــی که دارند بايد قادر به 
انتخاب ابزار مورد نظر خود باشند و همچنین شرکت ها بتوانند 
برای نیازهايی که متناسب با بخش تولید هستند ابزار متناسب 
را منتشــر و بتوانند از بازار ســرمايه تامین مالی کنند. ريیس 
اسبق سازمان بورس و اوراق بهادار اظهار داشت: اين موضوع 
به عنوان مساله بسیار مهمی تلقی می شود، بازار سرمايه بايد 
نقش خود را در تامین مالی تولید بیش از گذشته تقويت کند 
که اين موضوع نیازمند ابزارسازی است. وی خاطرنشان کرد: 
اکنون ابزارهای موجود در بازار سرمايه دارای صلاحیت هستند 
و کمک زيادی را در تامین مالی ها داشــته اســت اما همچنان 

در بازار سرمايه نیازمند ابزارسازی هستیم.
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 نخســتین کنفرانس آنلاين مس بــا موضوع فرصت های پنهان 
سرمايه گذاری در صنعت مس با نگاهی بر بازار و معدن، با مشارکت 
و همکاری ايمیدرو، شرکت ملی صنايع مس ايران، انجمن مس ايران 
و شــرکت فراوری مس درخشــان تخت گنبد، در محل هتل المپیک 
آغاز به کار کرد.به گزارش نیسیکو، اردشیر سعدمحمدی مديرعامل 
شرکت ملی صنايع مس ايران، اسدالله کشاورز معاون معدن و صنايع 
معدنی وزارت صمت، امیر صباغ مدير اقتصادی و توسعه سرمايه گذاری 
ســازمان ايمیدرو، بهرام شــکوری رئیس انجمن مس ايران، مجید 
ضیايی مديرعامل شرکت صنايع مس باهنر و صالح آبادی دبیر انجمن 
مس سخنرانان کلیدی اين کنفرانس هستند. پیام تبريک مديرعامل 
شرکت مس به مناسبت قهرمانی تیم فوتسال مس سونگون،  دکتر 
»اردشــیر سعدمحمدی«، مديرعامل شرکت ملی صنايع مس ايران 
در پی قهرمانی تیم فوتسال مس سونگون برای چهارمین سال پی درپی 
در پیامی دستیابی به اين عنوان غرورآفرين را به مردم عزيز شهرستان 
ورزقان، بازيکنان و کادر فنی و مديريتی تبريک گفت. »دستیابی تیم 
فوتسال مس سونگون ورزقان برای چهارمین سال پی درپی به عنوان 
قهرمانی، موجب شــادی مردم عزيز اســتان آذربايجان شــرقی و 
شهرستان ورزقان شد. اين موفقیت بیانگر بنیان گذاشتن راه درست 
حمايت از ورزش و عمل به تعهدات مسئولیت اجتماعی شرکت مس 
در مناطق تولیدی است که در حال حاضر هم در استان کرمان و هم 
در استان آذربايجان شرقی در اوج پويايی و بالندگی  قرار دارد. بدون 
شک، قهرمانی اين تیم برای چهارمین سال پی درپی رکوردی بی نظیر 
در تاريخ فوتسال کشور است. اينجانب قهرمانی غرورآفرين اين تیم 
را، که همراه با غیرت و تعصب بود، به دلاورمردان تیم فوتسال مس 
ســونگون، خانواده های گرانقدر و گرامی شان، کادر فنی و مديريتی، 
مردم عزيز شهرستان ورزقان و خانواده بزرگ و تلاشگر صنعت مس 
تبريک می گويم و از پروردگار تداوم پیروزی و موفقیت های ورزشکاران 
صنعت مس و درخشش بیشتر آن ها را در عرصه های ملی و بین المللی 

خواستارم.«

»ز بس که خلق پشت نقاب ایستاده اند 
باور نمی کنند من بی نقاب را« 

سورنا ستاری ، معاون علمی و فناوری رئیس جمهور در صفحه 
شــخصی اينســتاگرام خود نوشت: »ز بس که خلق پشت نقاب 
ايستاده اند باور نمی کنند من بی نقاب را« در طول ماه های گذشته 
در ارتباط با حضور من در انتخابات رياست جمهوری رايزنی های 
بسیاری انجام می شد. هر کسی در اين مدت مراجعه کرد و هر 
مقامی که اين موضوع را مطرح کرد قاطعانه به ايشان عرض کردم 
که کانديدا نخواهم بود چون چنین کاری را مطابق روح و روان 
خود نمی بینم.از کودکی در جنگ و پايگاه های هوايی بزرگ شدم 
و در بهترين دانشگاه های کشور و مراکز تخصصی دوره ديده ام و 
پروژه های متعدد اجرايی داشته ام و نگاه ديگری به زندگی دارم 
و در فضای ديگری فکر می کنم.خاطرم هســت مرحوم آيت ا... 
هاشمی رفسنجانی با توجه به سابقه همکاری سال های جنگ به 
پدرم اصرار می کرد هم در کابینه اول و هم در کابینه دوم سازندگی 
پســت وزارت داشــته باشد و جواب او اين جمله بود: »لباس آبی 
نیــروی هوايــی کفن من اســت و آن را بــا لباس ديگری عوض 
نمی کنم.« بخش علم و فناوری کشور يک بخش کاملًا غیرسیاسی 
اســت اين چیزيه که در اين 8 ســال به آن پايبند بوده ام چون 
پیشــران آينده کشــور اســت. افتخار هر کشوری شرکت های 
دانش بنیــان و خــلاق آن هســتند، اگــر از قدرت های جهانی 
شرکت های تکنولوژی آن ها را بگیريد هیچ چیزی از آن ها باقی 
نمی ماند. اينجا جای سیاست نیست، اينجا آينده کشور است و 
به نظر من هر کسی در اين حوزه مسئولیتی دارد اگر هدف سیاسی 
و جناحی پیگیری می کند و يا به دنبال گرفتن پستی بالاتر به 
واسطه سوءاستفاده از تلاش جوانان کشور است خیانت به جوانان 
نخبه و پرانگیزه کشور نموده است. ما در اين سال ها از اين مديران 
در بخش علم و فناوری کشور کم نداشته ايم و ما حق نداريم که 
جز اين حوزه فکر، ابتکارات و توان خود را در جای ديگری مصرف 

کنیم و لباس ديگری به تن نمی کنیم./قدس آنلاين

ورودوترخیص
3.1میلیوندوز
واکسنکرونا

از4کشور

قرارداد خدمات بیمه ای میان کمیته امداد امام خمینی )ره( و بیمه سرمد برای دومین سال تمديد شد. به گزارش 
روابط عمومی بیمه سرمد؛ در جلسه ای با حضور دکتر مجتبی کاتب رئیس هیات مديره اين شرکت و سید مرتضی 
بختیاری رئیس کمیته امداد امام خمینی )ره( قرارداد خدمات بیمه ای میان اين دو مجموعه امضا شد. با امضای اين 
قرارداد، خانواده بزرگ کمیته امداد، برای دومین سال تحت پوشش بیمه سرمد قرار گرفت. دکتر مجتبی کاتب رئیس 
هیات مديره، ضمن ابراز خرسندی از حسن اعتماد مرتضی بختیاری و مديران کمیته امداد به مجموعه سرمد گفت: 
خانواده بزرگ کمیته امداد در خط مقدم کمک به محرومان و مستضعفان جامعه است که از اهداف بزرگ و متعالی انقلاب 
اسلامی بوده است. بسیار خرسندم که شرايط فراهم شد تا مجموعه بیمه سرمد، در مسیر خدمت رسانی به اين مجموعه 
قرار گیرد و سهمی در کمک به قشر محروم کشور داشته باشد. وی افزود: خدمت به کمیته امداد و مستضعفان باعث 
برکت کار بیمه سرمد خواهد بود. بدون شک حمايت از نیازمندان و کمک به بهبود فضای کسب و کار و اشتغال و توسعه 
خدمات بیمه درمان آنها، افتخاری بزرگ برای ما است.  در اين جلسه، هم چنین با توجه به شرايط سخت کرونايی و لزوم 

حمايت هرچه بیشتر از نیازمندان، کمک ۵ میلیارد ريالی بیمه سرمد به کمیته امداد برای نیازمندان اهدا شد. 

اعتماددوبارهخانواده
بزرگکمیتهامداد
بهبیمهسرمد

بیمه سرمد

هفته نامه اقتصادی ایران

خبر خبر

 طبق اعلام معاون فنی گمرک ایران در جریان واردات واکسن کرونا، تاکنون بیش از 3.1 میلیون دوز واکسن وارد ایران و توسط گمرک ترخیص و تحویل نمایندگان معرفی شده از سوی وزارت بهداشت 
شده است، ورود واکسن کرونا به ایران از نیمه بهمن ماه سال گذشته کلید خورد و تا امروز 12 اردیبهشت ماه ادامه داشته است، این در حالی است که تازه ترین مکاتبه ارونقی - معاون فنی گمرک 
ایران - با شانه ساز - رئیس سازمان غذا و دارو - و ارائه گزارشی در رابطه با واردات واکسن نشان می دهد که در این دوره سه میلیون و 1۹5 هزار و ۸۰۰ دوز واکسن وارد ایران شده است. براساس 
این گزارش، محموله های واکسن وارده طی 12 مرحله و از کشور روسیه، چین، هند و کره جنوبی وارد و از طریق فرودگاه امام خمینی)ره( پس از انجام تشریفات گمرکی با حداقل اسناد به صورت 
حمل یکسره و شبانه روزی در حداقل زمان ممکن و کمتر از 15 دقیقه تحویل نمایندگان معرفی شده از سوی وزارت بهداشت شده است، جزئیات واکسن های ورودی نشان می دهد که 72۰ هزار 
دوز واکسن از روسیه، یک میلیون و 65۰ هزار دوز از چین، 125 هزار دوز از هند و 7۰۰ هزار و ۸۰۰ دوز کواکس از کره جنوبی وارد ایران شده که در مجموع بالغ بر 3.1 میلیون دوز است، واردات 3.1 میلیون 
دوزی واکسن کرونا در حالی انجام شده که اعلام اخیر رئیس کل بانک مرکزی از این حکایت داشت که تأمین ارز فوری یک میلیون دوز واکسن از سوی این بانک صورت گرفته است و وی گفته که 
بانک مرکزی حداقل 1۰۰ میلیون دلار ارز برای واکسن کرونا تخصیص داده است. در جریان واردات واکسن دو محموله تجهیزات خط تولید واکسن نیز در هفته گذشته وارد کشور شده است./ ایسنا

 نخستین کنفرانس آنلاین صنایع مس ایران 

بانک آينده با هدف افزايش رضايت مندی مشتريان و ارتقای بسته متنوع خدمات و محصولات خود، هم زمان با عید 
سعید فطر، امکان توثیق سکه تمام بهار آزادای و امامی را فراهم کرده است. بانک آينده، به عنوان بانکی ارزش آفرين نسبت 
به فراهم سازی بسترهای لازم برای بهره مندی مشتريان از مسکوکات طلا، به مثابه دارايی راکد آن ها، به ويژه در شرايط 
اقتصادی کنونی اقدام نموده و امکان اخذ تسهیلات به  پشتوانه اين مسکوکات را فراهم ساخته است. اين تسهیلات در 
قالب عقد مرابحه، حداکثر به مبلغ يک میلیارد ريال با نرخ 18 درصد خواهد بود. نحوه بازپرداخت آن نیز به دو صورت 
اقساطی، حداکثر ۲4ماهه )ماهیانه يا دو ماه يک بار به انتخاب مشتری( و يک جا در سررسید )حداکثر 1۲ ماهه(، امکان پذير 
خواهد بود. در گام نخست، اين وثیقه صرفاً در شعب تهران بانک آينده از طريق باجه وزرا با کد ۲01-1، اخذ می شود و در 
شرايط کرونا، قابلیت فعال سازی غیرحضوری سامانه »کیلید« فراهم شد. از اين پس، مشتريان بانک آينده می توانند بدون 
حضور در شعبه، برنامه موبايلی سامانه »کیلید« را از بخش ابزارها در وب سايت رسمی اين بانک دريافت کنند و با ارسال 
کد پی گیری نصب به سرشماره ۲00040011، امضای ديجیتال سامانه »کیلید« خود را فعال کرده و از خدمات مالی 

اين سامانه، بهره مند شوند. برای استفاده از اين قابلیت، تطابق کد ملی مشتری با کد صاحب سیم کارت، الزامی است.

بانک آینده
طرحتوثیق
سکهطلادربانکآینده
آغازشد

عضو کمیسیون حقوقی و قضايی مجلس گفت: لايحه تجارت اشکالات و ايرادات زيادی دارد و در مجلس يازدهم اين فضا فراهم 
است که مجددا تمام ماده های لايحه تجارت مورد بررسی کارشناسی قرار گیرد. حسینعلی حاجی دلیگانی عضو کمیسیون حقوقی 
و قضايی مجلس شورای اسلامی در گفت وگو با خبرنگار اقتصادی خبرگزاری فارس درباره ايرادات شورای نگهبان به لايحه تجارت 
گفت: شورای نگهبان قانون اساسی ايرادات زيادی به لايحه تجارت گرفته و به همین دلیل لايحه مذکور جهت اصلاح به مجلس 
برگشته است. امیدواريم فصل هايی از لايحه تجارت که در مجلس قبل تصويب شده، مجدد بررسی و اصلاح شود. وی افزود: لايحه 
تجارت مدت زمان زيادی در مجلس معطل مانده بود و به همین دلیل در هفته های پايانی مجلس دهم برخی از ماده های آن شتابزده 
تصويب شد. عضو هیئت رئیسه مجلس ادامه داد: لايحه تجارت اشکالات و ايرادات زيادی دارد و در مجلس يازدهم اين فضا فراهم 
است که مجددا تمام ماده های لايحه تجارت مورد بررسی کارشناسی قرار گیرد و بر روی تک تک ماده های لايحه تجارت بايد کار 
شود.حاجی دلیگانی در پايان گفت: لايحه تجارت در صورتی که اصلاح نشود زمینه ساز مشکلات و ابهامات زيادی در قانون تجارت 
و به دنبال آن فعالیت های تجاری خواهد شد. در اواخر مجلس دهم انتقاداتی به لايحه مذکور وارد شد که متاسفانه خیلی خوشايند 

دوستان مجلس نبود اما در مجلس يازدهم قطعا پافشاری خواهیم کرد تا مشکلات و ايرادات آن رفع شود.

تمامموادلایحهتجارت
بایدمجدداً
بررسیشود

حسینعلی حاجی دلیگانی

به گزارش ســرمايه گذاری توســعه معادن و فلزات -با تصمیم هیات مديره اين شرکت امیرحسین نادری به عنوان 
مديرعامل جديد شرکت منصوب شد. وی که از مديران با سابقه و خوشنام صنعت فولاد و صنايع معدنی کشور به شمار 
می رود تجارب ارزشمندی را در کارنامه فعالیتهای قبلی خود در شرکتهای مختلف صنعتی و بورسی ثبت کرده که از 
آن جمله می توان به رياست و عضويت هیأت مديره شرکتهای فولاد مبارکه اصفهان، فولاد خراسان، ذوب آهن اصفهان، 
فولاد تاراز، فولاد متیل، معدنی و صنعتی گل گهر و فولاد هرمزگان اشاره کرد. وی همچنین بعنوان مشاور رئیس هیأت 
عامل در سازمان ايمیدرو فعالیت داشته است. نادری مديرعامل سابق شرکت ملی فولاد ايران بوده و به مدت ۲3 سال 
در بخش های مختلف صنايع معدنی و فولاد کشورفعال بوده و يک دهه معاونت اقتصادی و مالی شرکت فولاد مبارکه 
اصفهان را نیز برعهده داشته است. يادآور می شود شرکت سرمايه گذاری توسعه معادن و فلزات به عنوان يک هلدينگ 
بزرگ معدنی و ســهامدار عمده شرکتهای بزرگی چون گل گهر، چادرملو، گهرزمین، فولاد خراسان، صبانور، فولاد 
ارفع، شهید قندی و… نقش بسزايی در اداره معادن بزرگ و بنگاه های مختلف صنعتی و اقتصادی دارد. گفتنی است، 

پیش از اين يونس الستی مديريت شرکت سرمايه گذاری توسعه معادن و فلزات را برعهده داشت.

انتصابمدیرعاملشرکت
سرمایهگذاری
توسعهمعادنوفلزات

 امیرحسین نادری

رئیس شورای عالی استان ها گفت: در سه سال گذشته 433 نفر در حوزه شوراهای شهر و روستا شهرداران و کارمندان شهرداری ها 
بازداشت شده اند. علیرضا احمدی در گفت وگو با خبرگزاری فارس، در پاسخ به پرسشی مبنی بر اينکه چه تعداد اعضای شورای 
شهر، شهرداران و کارمندان شوراها و شهرداری ها در دوره پنجم شوراهای شهر به دلیل تخلف بازداشت شده اند، اظهارداشت: 
در چند ماه اخیر شورای عالی استان ها به عنوان نهاد نظارتی در حوزه مبارزه با فساد در شوراها و شهرداری ها با قوت وارد شده 
است و با همکاری و تعامل با دستگاه های نظارتی و امنیتی اقدامات خوبی در اين زمینه رخ داد. احمدی افزود: در راستای مبارزه 
با فساد و نظارت، شورای عالی استان ها سامانه ثبت تخلفات و شکايات مردمی را راه اندازی کرد که در اين سامانه روزانه 10 تا 
1۵ تخلف ثبت و مورد پیگیری قرار می گیرد. وی با اشاره به اينکه در سه ساله گذشته 433 نفر از اعضای شورا شهر و روستا، 
شهرداران و کارمندان شهرداری توسط دستگاه های امنیتی بازداشت شده اند، گفت: شوراهای شهر و روستا حدود 1۲۶ هزار 
نفر در سراسر کشور هستند که از اين تعداد افرادی هم تخلفاتی داشتند. رئیس شورای عالی استان ها ادامه داد: بازداشت متخلفین 
نشان از قوت دستگاه نظارتی و قضايی درنظام جمهوری اسلامی ايران است و هرکس تخطی و تخلفی داشته باشد با آن برخورد 

می شود. اگر فردی از جايگاهی که دارد سوءاستفاده کند قظعا با آن برخورد می شود و اينطور نیست که آن فرد رها شود.

بازداشت433نفردرمدیریت
شهریوروستایی
طی3سالگذشته

علیرضا احمدی

امیر رحیمی مديرعامل شــرکت پشــتیبانی و توســعه 
فناوری و نوآوری فولاد مبارکه گفت: فلسفه وجودی شرکت 
پشــتیبانی و توسعه فناوری و نوآوری فولاد مبارکه که يک 
شرکت تازه تأسیس محسوب می شَود و با تصمیم مديرعامل 
شــرکت فولاد مبارکه ايجاد شــده، حرکت به سمت کسب 

دانش فنی و تکنولوژی های صنعت فولاد است.
حدود ســه دهه است که شرکت فولاد مبارکه در بخش 
تولید فولاد در کشور سرآمد بوده و هم اکنون نیز که با زحمات 
و تلاش هــای صورت گرفتــه از ســوی مديريت مجموعه و 
کارکنان آن، فرايند بهبود مســتمر را طی کرده و کمیت و 
کیفیت تولید را به حداکثر رسانده است، زمان آن فرارسیده 
تا در مسیر تصاحب تکنولوژی در عرصه فولاد قدم بردارد؛ 
بنابراين با همین نیت شرکت پشتیبانی و توسعه فناوری و 
نوآوری فولاد مبارکه تأسیس شده است. به گفته وی، پايه 
فعالیت اين شرکت بر دو محور عمده استوار است: نخست 

کســب دانش فنی مربوط به تکنولوژی های خطوط تولید 
فعلی در گروه فولاد مبارکه و کل کشور و بعد از آن دست يابی 
به آخرين نوآوری ها و تکنولوژی های صنعت فولاد جهان با 
هدف بومی ســازی آن هاســت. در مســیر دســت يابی به 
تکنولوژی های جديد يا ارتقای تکنولوژی های موجود، يکی 
از برنامه هــای شــرکت  بهره مندی از تــوان متخصصان، 
شرکت های دانش بنیان و شرکت های فنی مهندسی فعال 
در عرصه صنعت فولاد است. برای محقق شدن اين امر دو 
روش تعريف شــده اســت.  حالت نخست، فراخوان عمومی 
اســت که در آن محورهای تخصصی صنعت فولاد از سنگ 
تا رنگ که در فولاد مبارکه وجود دارد، اعلام شــده اســت. 
محور بعدی، محورهای عمومی است و شامل تکنولوژی هايی 
می شــود که به لحاظ کاربردی در صنعت فولاد نیز کاربرد 
دارند،درواقع فناوری های عمومی همچون اتوماسیون، ابزار 
دقیق و کنترل را که در صنعت فولاد نیز کاربرد دارند محور 

قــرار داده ايم تا شــرکت های دانش بنیان و افراد متخصص 
ايده ها و طرح های خود را اعلام کنند و ما بعد از ارزيابی فنی 
و اقتصادی آن ها، موارد موردتأيید را به حوزه سرمايه گذاری 
شــرکت پشتیبانی و توسعه فناوری و نوآوری فولاد مبارکه 
معرفی کنیم تا روی اين ايده ها و طرح ها سرمايه گذاری لازم 
صورت گیرد،  مزيت ســرمايه گذاری شــرکت پشتیبانی و 
توســعه فناوری و نوآوری فولاد مبارکه ريســک پذيری آن 
اســت و عملکرد آن در اين محور از فعالیت خود مشــابه با 
صندوق V.C اســت. وی درباره اينکه میزان اســتقبال از 
فراخوان شرکت پشتیبانی و توسعه فناوری و نوآوری فولاد 
مبارکه افزود: معمولا اين نوع فراخوان ها اقبال عمومی خوبی 
دارند، البته اگر تنها به صنعت فولاد محدود شــود ممکن 
است تعداد طرح ها آن چنان زياد نباشد، اما آن ها که به تأيید 
می رسند از حمايت 100 درصدی شرکت برخوردار خواهند 

شد. / ايراسین

سرمایه گذاری ریسك پذیر برای کسب دانش فنی و تکنولوژی فولاد

نصرا... پژمانفر درباره علل گرانی مرغ با وجود اختصاص ارز 4۲00 تومانی برای آن، اظهار کرد: در صورتی که تولید 
داخل کشور به اندازه نیاز کشور نباشد، بايد بر اساس تنظیم برنامه، اقدام به واردات کنیم. از سوی ديگر وجود هرگونه نقص 
در فرآيند برآورد مقدار مورد نیاز کالا، میزان ارز اختصاصی برای آن و شبکه توزيع کننده می تواند تمام فرآيند را با مشکلات 
جدی مواجه کند.  نماينده مردم مشهد و کلات در مجلس شورای اسلامی تصريح کرد: متاسفانه نبود سفارش های دقیق 
از میزان نیاز واقعی و واردات يکی از مشــکلات اساســی در حوزه مرغ بود که مقصر اصلی عدم ثبت سفارش های دقیق 
دستاورد اشتباه آقای روحانی، در دولت يازدهم و دوازدهم است، چراکه رئیس جمهور معتقد بودند بايد میان بخش تجاری 
و توزيع تفکیک قائل شد و به همین جهت بر اساس قانون انتزاع واردات نهاده های دامی را برعهده وزارت صمت گذاشتند 
و توزيع را به وزارت جهاد کشاورزی محول کردند.  وی گفت: در واقع با اجرای اين قانون، ماموريتی به وزارت صنعت، معدن 
و تجارت برای ثبت سفارش کالا و برنامه  ريزی برای آن واگذار شد که اصلا در حوزه تخصص و آگاهی اين وزارتخانه نبود 
و اين عدم آگاهی زمینه را برای فساد آماده کرد. به گونه ای که بخشی از نهادهای دامی وارداتی در بنادر ما مفقود شد و 

میزان کالای ثبت سفارش شده با میزان واردات ثبت شده در سامانه بازارگاه دارای اختلافات قابل توجه بود./ خانه ملت

حذفقانونانتزاعو
گرانینهاده

نصرا... پژمانفر

جمال عرف رئیس ستاد انتخابات کشور بعد از پنج روز روند ثبت نام از داوطلبان حضور در سیزدهمین 
دوره انتخابات رياست جمهوری اعلام کرد: در مجموع اين پنج روز ۵9۲ نفر داوطلب در انتخابات ثبت نام 
کردند که از اين تعداد 40 نفر خانم و ۵۵۲ نفر آقا بودند. وی درباره تحصیلات داوطلبین حضور در انتخابات 
رياست جمهوری افزود: ۲۷۲نفر از ثبت نام کنندگان لیسانس و کمتر و 3۲0 نفر از آنان فوق  لیسانس به 
بالا بودند.  رئیس ستاد انتخابات کشور تصريح کرد: 89 نفر از ثبت نام کنندگان زير 40 سال سن داشتند 
و افرادی که بین 40 تا ۷۵ سال بودند هم 49۵ نفر بوده و هشت نفر هم بالای ۷۵ سال سن داشتند. عرف 
درباره مقايسه ثبت نام از داوطلبین سیزدهمین دوره انتخابات رياست جمهوری با دوره قبل و ماقبل آن 
خاطرنشان کرد: در دوره دوازدهم انتخابات رياست جمهوری 1۶3۶ نفر ثبت نام کرده بودند اين در حالی 
است که در دوره يازدهم انتخابات رياست جمهوری ۶8۶ نفر آمده بودند که کاهش تعداد ثبت نام کنندگان 
به دلیل فضای عقلانیت ايجادشــده است که کار طبق تأکیدات ماده 3۵ انتخابات رياست جمهوری که 
مستند به اصل 11۵ قانون اساسی و مشخص کننده شرايط داوطلبین انتخابات است. سیزدهمین دوره 

انتخابات رياست جمهوری ۲8 خرداد 1400 برگزار خواهد شد./فارس

ثبتنام٥٩۲نفرداوطلب
درسیزدهمیندورهانتخابات
ریاستجمهوری

جمال عرف 

احداث یک باب مدرسه 9 کلاسه با مشارکت شرکت ورق خودرو 
شرکت ورق خودرو چهارمحال و بختیاری 
در راستای مسئولیت های اجتماعی و به منظور 
گسترش فضاهای آموزشی و فرهنگی، ورزشی 
در شهرســتان بروجــن، در احداث يک باب 

مدرسه 9  کلاسه مشارکت کرد.
به گزارش روابط عمومی شرکت ورق خودرو 
چهارمحــال و بختیــاری، آيیــن کلنگ زنی 
احداث يک باب مدرســه 9 کلاسه با مشارکت 
شــرکت ورق خودرو چهارمحال و بختیاری با 
حضور حجت الاســلام و المسلمین جعفری 
نماينده مردم شهرســتان بروجن در مجلس 
شورای اسلامی، ملکی فرماندار اين شهرستان، 
رهی مديرکل نوسازی و تجهیز مدارس استان 
چهارمحــال و بختیاری، مدير انجمن خیرين 
مدرسه ســاز اســتان و جمعی از مســئولین 

شهرستان بروجن برگزار شد.
جعفری نماينده شهرستان بروجن در اين 
مراسم از تلاش ها و حسن نظر مديريت شرکت 
ورق خودرو تقدير و از تلاش های اين شــرکت 

در راســتای رفع کاســتی ها و مشــارکت در 
زمینه های اشــتغال زايی و گسترش فضاهای 
آموزشی شهرستان بروجن قدردانی کرد. وی 
افزود: چنانچه رويکرد بخش صنعت شهرستان 
بروجن همانند مديريت شــرکت ورق خودرو 
باشــد، ما با کمترين مشکل و دغدغه کمبود 
فضاهای فرهنگــی و آموزش مواجه خواهیم 
بود. ملکی فرماندار شهرســتان بروجن نیز در 

ادامه اين مراســم از نگــرش مثبت و کارآمد 
مديريت شــرکت ورق خودرو در دوره جديد 
مديريــت ايــن مجموعــه در کمــک بــه 
محرومیت زدايی از چهره شهرســتان بروجن 

تقدير و تشکر کرد.
 در ادامــه ايــن مراســم وحیــد میرزايی 
مديرعامل شــرکت ورق خودرو اظهار داشت: 
شــرکت ها و بنگاه های اقتصادی موظف اند در 

امر توسعه همه جانبه جامعه بکوشند و شرکت 
ورق خــودرو در زمینه هــای مختلف از جمله 
مشارکت با صندوق کارآفرينی امید در راستای 
توســعه کسب و کارهای کوچک و زودبازده و 
نیز ساخت مدرسه 9 کلاسه عزم خود را در اين 
زمینه نشــان داده است. وی شهر سفیددشت 
را شــهری کمتر بهره مند از فضاهای آموزشی 
خواند و ابراز امیدواری کرد با مشــارکت ديگر 
واحدهای صنعتی، شــاهد توســعه فضاهای 
آموزشی در سطح استان باشیم.  کامران رهی 
مديرکل نوســازی، توســعه و تجهیز مدارس 
استان چهار محال و بختیاری ضمن تقدير از 
اين اقدام خداپســندانه خاطرنشان کرد: اين 
مجتمــع آموزشــی مطابق بــا جديدترين 
اســتانداردهای فضاهای آموزشــی ساخته 
خواهد شــد و امیدواريم ديگر شــرکت ها و 
واحدهای صنعتی با الگو قرار دادن شــرکت 
ورق خودرو به مجموعه خیرين مدرسه ســاز 

استان بپیوندند.

فرحناز رافع رئیس مرکز ملی فرش ايران گفت: تسهیلات خريد مواد اولیه برای قالی بافانی که مشاغل خانگی دارند و متمرکز 
نیســتند، پرداخت خواهد شــد.   به گزارش وزارت صمت: وی در خصوص اجرای طرح فروش اقســاطی فرش دســتباف از سال 
1400 گفت: اين امر با همکاری صندوق کارآفرينی امید و بخش خصوصی در راستای بهبود وضعیت بازار فروش فرش دستباف 
با هدف استفاده تمام خانوار های ايرانی از اين کالای ارزشمند انجام می شود.از اين پس اتحاديه ها و تعاونی های فرش دستباف 
ملزم به ارائه گزارش عملکرد خود به مرکز ملی فرش ايران می باشند. او از انعقاد تفاهم نامه ای با کمیته امداد جهت اعطای تسهیلات 
و خريد فرش خبر داد و گفت: فرش دستباف بافندگان به قیمت مناسب خريداری می شود تا مشکلی از لحاظ بازاريابی وجود 
نداشته باشد، ما در حوزه فرش دستباف برند خاصی نداريم، اما با کمک دستگاه های متولی و کمیته امداد امام خمینی )ره( 
توانســته ايم برای فرش دســتباف نشــان جمعی بگیريم و از ظرفیت دانشــگاه ها و مرکز فنی و حرفه ای برای ايجاد مراکز رشد، 
شناسنامه دار شدن برندينگ و ثبت نقشه های جغرافیايی استفاده خواهیم برد.  وی از افزايش ۲0 درصدی تعداد قالی بافان بیمه 
تامین اجتماعی با تخصیص اعتبار لازم از سوی سازمان برنامه و بودجه خبر داد و گفت: کارگاه های رنگرزی در شهرستان خدابنده 
با کمک اين مرکز، احیا خواهند شد.  وی از بهره گیری ظرفیت های صندوق احیاء و بهره برداری از بنا ها و اماکن تاريخی و فرهنگی 
سخن گفت و افزود: در اين خصوص از مراکز رشد، اساتید، دانشجو ها استفاده می کنیم و اطلاعات را انتقال و ترويج خواهیم داد.
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هفته نامه اقتصادی ایران

بانك توسعه تعاون 1920 میلیارد ریال 
تسهیلات قرض الحسنه به مددجویان کمیته 

امداد در سال گذشته پرداخت نمود

مديرعامل بانک توســعه تعاون از اعطای 19۲0 میلیارد 
ريال تسهیلات قرض الحسنه اشتغال به مدد جويان کمیته 

امداد طی سال گذشته خبر داد.
حجت اله مهديان مديرعامل بانک توســعه تعاون اظهار 
داشت: اعطای 19۲0 میلیارد ريال تسهیلات قرض الحسنه 
به مدد جويان کمیته امداد و تحقق حداکثری سهمیه ابلاغی، 
موجب گرديده ســهمیه بانک توســعه تعاون با رشدی ۵/۲ 
برابری، به ۵000 میلیارد ريال برسد. وی تصريح نمود: طی 
شــش ســال اخیر تعامل و همکاری خوبی بین بانک توسعه 
تعــاون و کمیتــه امداد وجود داشــته اســت و همه ســاله 
تفاهم نامه ای مبنی بر اعطای تسهیلات کم بهره میان طرفین 
منعقــد می گــردد. مهديان در خصوص نحــوه اعطای وام 
قرض الحســنه بــه مددجويــان کمیته امــداد گفت: وام 
خوداشتغالی به مددجويان معرفی شده از سوی اين کمیته 
به صورت انفرادی و تا ســقف ۵00 میلیون ريال با ســود 4 
درصد و بازپرداخت ۷ ســاله پرداخت می گردد. وی افزود: 
علاوه بر اين در صورت به کارگیری مددجويان کمیته امداد 
در واحدهــای تولیــدی به ازای هر فرد ۵00 میلیون ريال به 
واحد کارآفرينی قابل پرداخت اســت و چنانچه اين واحدها 
جهت 40 نفر از مددجويان ايجاد اشتغال نمايند می توانند 
تا ســقف ۲0 میلیارد ريال تســهیلات پرداخت نمايند. وی 
توضیح داد: بانک توسعه تعاون دقیقاً مطابق معرفی کمیته 
امداد تسهیلات کارآفرينی را پرداخت می نمايد و نظارت بر 
مصرف صحیح تســهیلات کارآفرينی بــر عهده اين ارگان 
می باشد و رقم تسهیلات اعطايی به حساب کارآفرينان تنها 
در صورتی از حالت انسداد به فعال درمی آيد که کمیته امداد 
مراتب تأيید ايجاد اشــتغال برای مددجويان معرفی شده را 

اعلام نمايد.
مديرعامل بانک توسعه تعاون با اشاره به تدابیر اتخاذشده 
جهت نحوه ضمانت اين تسهیلات خاطرنشان کرد: ترتیبی 
اتخاذشــده تا مددجويان به صورت متقابل و زنجیره ای قادر 
به ضمانت يکديگر باشند و يا از طريق ارائه جواز کسب معتبر 
نیز می توانند اين خدمات را دريافت نمايند. مهديان عاملیت 
اجرای برنامه اشــتغال مددجويان را فراتر از تکلیف اداری 
اعلام نمود و گفت: عاملیت پرداخت تسهیلات قرض الحسنه 
کارآفرينی در زمره مسئولیت اجتماعی بانک به شمار می رود 
و با توجه به گره گشايی اين تسهیلات از مشکلات و مسائل 

متقاضیان، اين برنامه از اهمیت ويژه ای برخوردار است.

مسیر بازار سرمایه امسال مثبت خواهد بود

رئیس کمیســیون اقتصادی مجلس با بیان اين که 
بخشی از فضايی که امروز در بازار سرمايه حکمفرماست 
فضای روانی و غیر اقتصادی به دلیل اعتماد نداشتن مردم به 
اين بازار است گفت: مسیر بازار سرمايه امسال مثبت خواهد 
بود،  ســود صنايع اصلی و شــرکت های تاثیر گذار در بازار 
سرمايه، مثبت ارزيابی شده، به همین علت مسیر بازار سرمايه 
امسال مثبت خواهد بود.   محمدرضا پورابراهیمی در خصوص 
فضای کنونی بازار سرمايه افزود: بخشی از فضايی که امروز 
در بازار سرمايه حکمفرماست فضای روانی و غیر اقتصادی 
به دلیل اعتماد نداشتن مردم به اين بازار است. وی ادامه داد: 
دولت در نیمه نخســت ســال گذشته در مديريت و نظارت 
خود در بازار سرمايه کوتاهی کرده و تکالیف خود را به درستی 
انجام نداد به همین دلیل فضای بازار سرمايه، با افت شديدی 

همراه بود.
رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی گفت: 
دولت بايد با نظارت در بازار سرمايه به نحوی عمل کند که 
اعتماد از دست رفته مردم برگردد و بازار سرمايه از فضای 
روانی کنونی خارج شود. پورابراهیمی افزود: در نیمه نخست 
سال 98 به دلیل عدم نظارت دولت شاهد افزايش بی رويه و 
بدون منطق و کارشناســی برخی از ســهام بوديم و مردم با 
قیمت های بالا مبادرت به خريد سهام کردند. وی گفت: بايد 
دولت از طريق ســازمان بورس جلوی اين افزايش بی رويه 
قیمت ها را می گرفت که اين اقدام انجام نشد. رئیس کمیسیون 
اقتصادی مجلس شورای اسلامی افزود: در نیمه نخست سال 
99 نیز که بازار شروع به ريزش کرد مجلس پیشنهاد های 
کارشناســی را به دولت ارائه داد، اما متاســفانه دولت اين 
محور های کارشناسی را مورد توجه قرار نداد. پورابراهیمی 
گفت: اقداماتی مانند اصلاح دامنه نوسان به صورت متقارن، 
کاهش حجم مبنا به يک سوم، اقداماتی در خصوص صدور 
مجوز ها و واريز 80 درصد مالیات شرکت ها به صندوق تثبیت 
بــازار و همچنیــن انتقال 14 هزار میلیارد تومان از صندوق 
توسعه ملی به بازار سرمايه، که اخیراً صورت گرفته می تواند 
اثرات مثبتی در اين بازارداشته باشد. وی ادامه داد: يکی از 
اقداماتی که دولت بايد در نظر بگیرد قیمت گذاری دستوری 
است. رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی 
گفت: قیمت گذاری بیش از 40 درصد سهام بازار متعلق به 
صنايعی اســت که قیمت گذاری دســتوری دارند و مردم با 
خريد آن ها متضرر می شوند. پورابراهیمی افزود: قیمت گذاری 
دستوری در صنايعی، چون فولاد، پتروشیمی و خودرو سازی 
مسبب ورود سالانه میلیارد ها تومان به شبکه دلالی و واسطه 
گری اســت که بايد با تغییر قیمت گذاری دســتوری اين 
مشــکلات از بین برود. وی با اشــاره به خبر های خوبی که از 
تحريم ها شــنیده می شود گفت: در صورت برداشته شدن 
تحريم ها هزينه شرکت های صادراتی و همچنین هزينه نقل 
و انتقالات کاهش پیدا کرده و انتقال منابع به کشور آسان تر 

انجام می شود.
رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی ادامه 
داد: با تامین مالی شرکت های بورسی به واسطه فاينانس های 
خارجی نیز منابع خوبی وارد بازار ســرمايه خواهد شــد.  
پورابراهیمی گفت:سود شرکت های بزرگ و صنايع تاثیر گذار 
در بازار سرمايه افزايش پیدا کرده و شرکت های بورسی که 
در خرداد ماه مجامع خود را برگزار می کنند سود بالايی را 
برای شرکت های خود پیش بینی می کنند.  وی با انتقاد از 
فضای روانی و عدم اعتمادی که در بازار سرمايه وجود دارد 
افزود: امیدواريم با اتفاقات مثبتی که در بازار سرمايه خواهد 
افتاد اين فضای روانی از بین رفته و بازار سرمايه دوباره با رونق 
گذشــته همراه باشد،  بهبود بازار سرمايه می تواند در میان 

مدت و بلند مدت اثر روانی خودش را نشان دهد./ تسنیم

ســعید نمکــی اعلام کــرد: تقريبا از دام 
ويروس انگلیســی با افتخار جستیم؛ البته نه 
اينکه تمام شده باشد، بلکه فشار حداکثری اش 
برداشته شده و همچنان بايد مراقبت بکنیم 

و موارد را تحت نظر داشته باشیم. 
 وزير بهداشــت در شــانزدهمین اجلاس 
مجازی رؤســای دانشگاه های علوم پزشکی 
کشــور، گفت: اکنون چند موتاسیون جديد 
وارد کشور شده اند؛ يکی ويروس هندی است 
که در اســتان های بوشــهر، هرمزگان، يزد، 
آذربايجان غربی و قم شناســايی کرديم. در 
بندرعباس، کوشــکنار و عمانی هم ويروس 
آفريقای جنوبی مشاهده شده است. همچنین 
ويــروس هنــدی، آفريقــای جنوبــی و 
کالیفرنیايــی- هندی نیز وجــود دارند که 

ماهیت هر کدام متفاوت است. 
البته وحشــتی که از ويروس انگلیســی 
داشــتیم، از ويــروس هنــدی نداريم. زيرا 
زيرساخت های بهداشتی هند و انگلیس اصلا 
قابل قیاس باهم نیســتند، بنابراين ويروس 
هندی در آن کشــور بیشتر تلفات داده است 
و اين به معنی چموشــی بیشــتر آن ويروس 
نیست؛ مگر اينکه در چرخش به سمت شدت 
اثر برود. اما از ويروس آفريقای جنوبی هراس 
دارم. زيــرا بســیاری از آنتی بادی هــای 
نوترالايزکننده روی آن اثر نداشتند، واکسن 
تقريبا بر روی آن کم اثر است و ويروس بسیار 
مقاومی است. بنابراين به شدت مراقبت اين 
ويروس باشــید.  نمکی تأکید کرد: چند روز 
قبــل به رئیس جمهوری گفتم يکی از دلايل 
عمده بنقل و انتقال اين ويروس، سفر بود که 
شــما مجوزش را لغو نکرديد. در همدان قبل 
از عیــد ۷مريــض خوابیده بود، اما بعد از عید 
بالای 1۵00بیمار شد که اکثرا از خوزستان 
آمده بودند و اين غم انگیز بود.  وی ادامه داد: 
يکی از گرفتاری های ما تعطیلات و مراســم 
عید فطر، به ويژه در استان  خوزستان است. 
ســال گذشــته عید فطر خوزســتان پیک 
وحشتناک آفريد. آنجا رسم است که به ديدن 
شــیوخ و... می روند. در همین زمینه برخی 
علمــای اين مناطق بیانیه هايی صادر کردند 
که بســیار مؤثر اســت. در استان سیستان و 

بلوچســتان و اســتان های اهل تسنن اعم از 
کردســتان، کرمانشــاه و... هم به شدت بايد 
مراقب مراسم عید فطر باشند که با توجه به 
شــیوع ويروس هندی و آفريقای جنوبی در 
اين مناطق، دردسر تازه ايجاد نشود و اگر هم 

نیاز است مداخله کنیم. 
معاون بهداشــت وزير بهداشــت از اتمام 
واکسیناســیون افــراد بــالای 80ســال تا 
چهارشــنبه خبر داد و گفت: آخر هفته اگر 
واکســن به دســتمان برسد، واکسیناسیون 
سالمندان ۷۵سال به  بالا را آغاز می کنیم که 
حدود 9۷0هزار نفر هســتند و بعد از آن به 
ســراغ بیش از دو میلیون نفر ۷0تا ۷۵ســال 

می رويم. 
 دکتر علیرضا رئیســی در شــانزدهمین 
اجلاس مجازی رؤســای دانشگاه ها، گفت: 
روند بیماری در همه استان ها از جمله تهران 
نزولی شــده است.  وی افزود: در همین راستا 
حتی در شــهرهای قرمــز هم اجازه فعالیت 
مشــاغل يک و دو را داديم، اما با اتاق اصناف 
توافــق کرديم که در صورت تخلف، شــديد 
برخورد شــود.  همچنین طبق مصوبه  ستاد 
ملی کرونا، تمامی دســتگاه های دولتی، غیر 
دولتی و حتی نظامی موظفند که فضاهايشان 
را برای واکسیناسیون در اختیار ما قرار دهندتا 
تعداد افراد بیشتری حضور پیدا کنند؛ فضاها 
بزرگ باشــند و تهويه مناســب انجام شود.  
معاون بهداشــت وزير بهداشــت تأکید کرد: 
نکته ای که باعث آرامش مردم می شــود اين 

اســت که خیلی ســريع برای افرادی که در 
ســايت ثبت نام کردند، پیامک فرستاده شود 
تا بدانند که ثبت نامشان موفق بوده و به آنها 

نوبت داده شده است. 
دکتر قاســم جان بابايی، درباره وضعیت 
عوارض واکســن کرونا، گفت: عوارض همه 
کسانی که واکسن دريافت می کنند، به طور 
مرتب در سامانه وزارت بهداشت ثبت می شود 
و تا کنون فقط عوارض متعارف يک واکسن 
شامل درد محل تزريق، تب خفیف و دردهای 
استخوانی ثبت شده اند.  معاون درمان وزارت 
بهداشــت تأکید کرد: خوشبختانه تا کنون 
عارضه جدی و نگران کننده مشــاهده نشده 
اســت.  بنابر اعــلام روابط عمومــی وزارت 
بهداشــت، طــی شــبانه روز منتهی به ۲1 
ارديبهشــت 18هــزار و 133مبتلای جديد 
کوويد19در کشور شناسايی شدند و مجموع 
بیمــاران کرونا به دو میلیــون و ۶91هزار و 

3۵۲نفر رسید. 
متاسفانه در اين مدت 30۷نفر نیز به دلیل 
ايــن بیمــاری جان خود را از دســت دادند و 
مجموع جان باختگان اين بیماری ۷۵هزار و 

۵۶8نفر شد. 
ســخنگوی وزارت بهداشــت دربــاره 
دستورالعمل های انتخابات رياست جمهوری 
و احتمــال برگزاری تجمعات و میتینگ ها، 
گفت: وزارت بهداشــت پیشــنهادهايش را 
درباره انتخابات ارائه داده اســت تا تبلیغات 
انتخابات در بســتر مجازی انجام شود. قطعا 

هرگونه تجمع و میتینگ  حضوری، منجر به 
اشــاعه بیمــاری می شــود و روی برگزاری 
انتخابات هم تأثیر می گذارد و با شیوع بیشتر 
بیماری، حضور مردم را دچار مشکل می کند. 
بــه هر حال پیش بینی ها و پروتکل های لازم 
در اختیار قرارگاه و ســتاد گذاشته می شود.  
دکتر سیما سادات لاری درباره احتمال کند 
شدن روند واکسیناسیون با توجه به نزديکی 
انتخابات،  تصريح کرد: سرعت واکسیناسیون 
برای ما مسأله ای حیاتی است و رئیس جمهوری 
هم تأکید کرده اســت که در هیچ شــرايطی 
سرعت واکسیناسیون کم نشود؛ به ويژه اينکه 
محموله هــای جديــد در راهند و در تیر ماه 
واکسن های داخلی  تولید می شوند و سرعت 
واکسیناســیون بالا می رود.  فرمانده عملیات 
مقابلــه بــا کرونا در تهران با اشــاره به اينکه 
خبرهای خوش واردات واکســن کرونا گفت: 
از شنبه هفته آينده واردات واکسن در کشور 
شتاب می گیرد.  دکتر علیرضا زالی در مراسم 
آغاز به کار مرکز تجمیعی واکسیناسیون کرونا 
در سرای محله جماران در جمع خبرنگاران 
افزود: با شتاب گیری واردات واکسن، سهمیه 
کافی برای گروه های سنی پرخطر شامل افراد 

۶0سال به بالا در نظر گرفته می  شود. 
سازمان جهانی بهداش)WHO(، سويه 
جهش يافتــه ويروس کرونا در هند را همانند 
ســويه انگلیسی و برزيلی، در گروه گونه های 

تهديدکننده برای جهان طبقه بندی کرد. 
 بنابــر اعلام ســازمان جهانی بهداشــت 
مطالعات اولیه نشان می دهد ويروس کرونای 
هندی نسبت به ديگر گونه های کرونا آسان تر 
منتقل می شود، تاکنون اين سويه از ويروس 
کرونا در بیش از 30کشــور جهان گسترش 
يافته اســت. اين عنوان همچنین به سه نوع 
ديگر از ســويه های جهش يافته در انگلیس، 
آفريقای جنوبی و برزيل نیز داده شــده است 
و وجــود حداقل يکــی از فاکتورهای انتقال 
آسان، تأثیر سويه در خطر ابتلا به نوع شديد 
بیماری، مقاوم شــدن در برابر آنتی بادی ها، 
روش های درمانی و واکسن ها، بر قرار گرفتن 
سويه جهش يافته در هند در گروه سويه های 

تهديدکننده؛ مؤثر بوده است./ ايسنا

خبروزیر بهداشت: از دام کرونای انگلیسی با افتخار جستیم  خبر

نخستین محصول انبوه تولیدشده واکسن »کوو ایران برکت« دیروز درمراسمی با حضور رئیس ستاد اجرایی فرمان امام، رئیس سازمان غذا و داروی وزارت بهداشت، استاندار البرز، نماینده مردم کرج 
درمجلس درمحل کارخانه تولید واکسن در شهرک شفافارمد کردان، رونمایی و آماده تحویل به وزارت بهداشت شد.محمد مخبر رئیس ستاد اجرایی فرمان امام در آیین رونمایی ازاین محموله گفت: 
سایتی که برای تولید واکسن کرونا راه اندازی شده به بزرگ ترین کارخانه تولید واکسن در منطقه تبدیل خواهد شد. وی افزود: دراین مدت هرجا وزارت بهداشت اعلام نیازی درحوزه دارو و تجهیزات 
پزشکی کرد، بلافاصله ورود کردیم و با کمک دانشمندان نخبه جوان مان درکوتاه ترین زمان ساختیم و به وزارت بهداشت تقدیم کردیم. مخبر با بیان اینکه این ستاد، محور اصلی رفع مشکلات 5 تا 6 سرفصل 
در کرونا بوده است، گفت: در زمینه تولید ماسک، وقتی ظرفیت تولید کل کشور 5۰۰ تا 6۰۰ هزار ماسک در روز بود، ما کارخانه تولید ماسک با ظرفیت 5 میلیون ماسک در روز را طی 23 روز راه اندازی 
کردیم، در زمینه تولید کیت تشخیص کرونا به دلیل تحریم دچار مشکل در واردات بودیم اما دانشمندان ستاد اجرایی فرمان امام ظرف دو تا سه هفته تست های تشخیص سریع کرونا را ساختند و در طرح 
شهید سلیمانی درسراسر کشور به کار گرفته شد.او افزود: ما در اردیبهشت ماه یک میلیون واکسن تولیدشده را تحویل وزارت بهداشت خواهیم داد که زمان بندی مصرف آن توسط خود وزارت 

بهداشت تعیین می شود، در خردادماه 3 تا ۴ میلیون دوز، در تیرماه 1۰ تا 12 میلیون دوز، در مردادماه 2۰ میلیون و تا شهریور ماه حداقل 3۰ میلیون دوز واکسن کرونا تحویل وزارت بهداشت خواهیم داد.

به گزارش اعتبار به نقل از مرکز روابط عمومی و اطلاع 
رســانی وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات، محمد جواد 
آذری جهرمی پس از افتتاح رسمی ابر رايانه ملی سیمرغ 
بــا تبريــک روز جهانی ارتباطات به همــه فعالان عرصه 
ارتباطــات گفت: هوش مصنوعــی قدرت بلامنازع آينده 
دنیاست و رقابت در اين عرصه رقابت بر سر قدرت است.

بر اســاس پرسشــنامه ای که تهیه شده، نیاز پردازشی 
امروز کشــور در حوزه هوش مصنوعی مطابق بر برآورد ما 
10 پتافلاپس است ، در حال حاضر برای تامین نیاز پردازشی 
داخل از ظرفیت های بین المللی استفاده می شود ،همین 
امر سبب می شود که در اولويت ها، بررسی درخواست های 
شرکت های ايرانی با تاخیر مواجه شود يا با توجه به اعمال 
تحريم ها و وجود محدوديت ها در نقل و انتقال  پول، برخی 

از اين درخواست ها قابلیت انجام پیدا نمی کنند.
اين نیازهای پردازشی شامل ساخت انیمیشن، بازی های 
اينترنتی و... است که بسیاری از تولیدکنندگان محتوا در 
فضــای مجــازی به آن نیاز دارند ، ابر رايانه ســیمرغ برای 
آينده ايران و جوانان ايرانی است که البته گام اول  محسوب 
می شــود. واقعیت اين اســت که سیمرغ کافی نیست و ما 
بايد بیش از اين پیشــرفت کنیم. ســیمرغ دارای ظرفیتی 

معادل يک پتا فلاپس است در حالی که نیاز امروز کشور 
10 پتافلاپس اســت. وجود چنین نیازی به نوبه خود يک 
اقتصاد محسوب می شود. ما بايد ظرفیت اقتصاد ديجیتال 
در کشور را برای تولید داخلی افزايش دهیم. وقتی نیاز در 
داخل کشــور وجود دارد بايد باز هم به ســمت جلو حرکت 
کنیم. در ســال های اخیر رشــد اعجاب آوری را در حوزه 
ارتباطات و فناوری اطلاعات در ايران شاهد بوده ايم و اين 
به گواهی سازمان های بین المللی است که اثرات آن را نیز 
در همه عرصه های اقتصادی، سیاســی و اجتماعی کشور 
شاهد هستیم. اما واقعیت اين است که حاکمیت و کشور 
از جوانــان عقب مانده انــد. آن هــا جلو رفته انــد و ما در 
قانون گذاری و تأمین زيرساخت ها مقداری عقب مانده ايم؛ 

بنابراين بايد تلاش بیشتری بکنیم.
اين ابررايانه 100 برابر ســیمرغ ظرفیت خواهد داشت 
يعنی 100 پتا فلاپس ظرفیت و به پاس قدردانی از تلاش 
دختران ايران در توســعه ارتباطات و فناوری اطلاعات ما 
اين ابررايانه را به نام دانشمند ممتاز ايرانی مرحوم »مريم 

میرزاخانی«، ابررايانه »مريم« نام گذاری می کنیم.
وی در ادامه با اشاره به انتخابات رياست جمهوری پیش 
رو و ضرورت هرچه باشکوه تر برگزار شدن اين انتخابات با 

مشــارکت حداکثری مردم گفت: فضــای مجازی نقش 
بی بديلی در انتخابات پیش رو خواهد داشــت. ما به عنوان 
وزارت ارتباطــات و فنــاوری اطلاعــات، همان گونه که 
صداوســیما ظرفیت هايی را برای نامزدهای محترم فراهم 
می کند، بســته هايی را برای بهره گیری از زيرساخت های 
ارتباطاتــی در نظر گرفته ايم تا نامزدهای تائید صلاحیت 
شده برای تبلیغات انتخاباتی بتوانند از آن استفاده کنند. 
اين بسته ها از طريق ستاد انتخابات کشور و با هماهنگی هايی 
کــه صورت می گیــرد به صورت عادلانه در اختیار نامزدها 
قــرار خواهد گرفت و آن ها می توانند از زيرســاخت های 
ارتباطی کشور برای تبلیغات خودشان استفاده کنند که 
به زودی درباره جزيیات اين بسته ها اطلاع رسانی می شود.

در نظر گرفتن بسته های ارتباطی برای نامزدهای ریاست جمهوری

سلامت

پروتئین هایی که سپر دفاعی بدن را در برابر سرطان 
تقویت می   کنند

پیش بینی وضعیت ابتلا به کرونا از طریق بررسی 
وضعیت کادر درمان

پژوهشگران اتريشی در بررسی جديد خود، به معرفی پروتئین هايی 
پرداخته اند که می توانند مکانیسم دفاعی بدن را در برابر سرطان تقويت 
کنند. به گزارش ايسنا و به نقل از ساينس ديلی، سیستم ايمنی انسان، 
مکانیســم های دفاعی ســلولی ويژه ای را شامل می شود که از بدن در 
برابر بیماری محافظت می کنند. اين مکانیسم ها، سلول های دندريتیک 
)Dendritic cells( را دربردارند. عملکرد اصلی آنها، ارائه آنتی ژن ها 
به ساير سلول های ايمنی به خصوص سلول های تی است که يک واکنش 
ايمنی ابتدايی را فعال می کند. سلول های دندريتیک، به دو گروه نوع 
يــک »DC۱« و نوع دو »DC۲« تقســیم می شــوند و عملکردهای 
متفاوتــی دارنــد. AA1، يک واکنش ايمنی را نســبت به باکتری ها و 

ويروس هــا پديــد می آورد. DC۲ نیز به محافظت در برابر عفونت های 
قارچی يا انگلی می پردازد. پژوهشــگران موسســه پژوهش ســرطان 
 )Medical University of Vienna( دانشگاه علوم پزشکی وين
در اتريــش، دريافته انــد که گروه ويژه ای از پروتئین ها، نقش مهمی در 
ايجاد سلول های دندريتیک نوع يک برعهده دارند. اين موضوع می تواند 
گزينه های درمانی جديدی را برای دفاع در برابر ويروس ها يا باکتری ها 
و همچنین ايمنی در برابر ســرطان ارائه دهد. ســلول های دندريتیک، 
از ســلول های پروژنیتور )Progenitor cell( مغز استخوان تشکیل 
می شــوند. با وجود اين، تاکنون مشــخص نبود کدام يک از پروتئین ها، 

مسئول انتقال از سلول های بنیادی به سلول های متمايز هستند.

پژوهشگران ايرلندی باور دارند که با استفاده از داده های مربوط به 
ابتلای کادر درمان به کوويد-19  می توان يک سیســتم هشــدار برای 

آگاهی از ويروس های آينده ارائه داد. 
به گزارش ايســنا و به نقل از فلیپبرد، پژوهش جديدی نشــان داده 
است که ابتلای کادر درمان به کوويد -19 طی نخستین موج همه گیری، 
نمونه دقیقی از ابتلای عموم را ارائه می دهد و حاکی از اين اســت که 
شايد بتوان داده های به دست آمده از کادر درمان را برای ارزيابی سريع 
شــدت ويروس های آينده به کار گرفت. پژوهشــگران کالج سلطنتی 
جراحــان در ايرلنــد )RCSI(، داده های مربوط به ابتلای کادر درمان 
و پیشــروی نخســتین موج کوويد-  19را با اســتفاده از گزارش روزانه 

تعداد مبتلايان در ايرلند ارزيابی کردند. 
مدل های رايانه ای با استفاده از داده های مشابه در چهار کشور آلمان، 
انگلستان، کره جنوبی و ايسلند، نحوه پیشروی بیماری را در کشورهای 
متفــاوت نشــان دادند که با روش آزمايــش، رديابی و محدوديت های 
قرنطینه آنها مرتبط بود. پژوهشگران دريافتند که داده های مربوط به 
کادر درمــان، تصويــر دقیق تری را درمورد نحــوه همه گیری کوويد-  
19ارائه می دهد. اين موضوع نشــان می دهد که دولت ها می توانند از 
داده هــای مربــوط به کادر درمان بــرای تصمیم گیری درمورد اجرای 
 محدوديت هــا، آزمايــش گســترده و رديابــی ويروس هــای آينده 

استفاده کنند.
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مسکن و عمران13

هاشم امینی مديرعامل شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان با اشاره 
به کاهش بارندگی ها در ســال آبی جاری و خشکی زاينده رود به عنوان 
مهمترين منبع تامین کننده آب آشامیدنی اصفهان گفت: چنانچه سامانه 
دوم آبرسانی اصفهان تا تابستان امســال راه اندازی نشود، در تامین آب 

آشامیدنی مشترکان با کمبود 4300 لیتر آب در ثانیه روبرو خواهیم شد. 
کاهش 40 درصدی بارندگی ها در سال آبی جاری و ادامه خشکی 
زاينده رود موجب شده است تا امسال بسیاری از چاه های محلی و فلمن از 
مدار بهره برداری خارج شوند، به طوری که میزان آبدهی اين چاه ها بین 
1800 تا ۲000 لیتر در ثانیه کاهش يافته است.  به گزارش روابط عمومی 
آبفا اصفهان وی با بیان اين که 14 ســال از زمانی که قرار بود سامانه دوم 
آبرسانی اصفهان بزرگ در مدار بهره برداری قرار گیرد گذشته است، بر اجرا 
و بهره برداری سريع تر از اين طرح از سوی شرکت آب منطقه ای تاکید کرد 
و گفت: اين سامانه علاوه بر رويکرد پدافندی، نقش مهمی در تامین کمبود 
آب آشامیدنی مردم ساکن در ۵۶ شهر و 380 روستای زير پوشش طرح 
آبرسانی اصفهان بزرگ دارد و در صورتی که امسال به بهره برداری نرسد، 

چالش بزرگی در تامین آب مشترکان خواهیم داشت. 

تکمیل ۵۸3 واحد مسکن محرومان 
استان اصفهان

مديرکل بنیاد مسکن اصفهان با اعلام تکمیل ۵83 واحد 
مسکن محرومان استان از پرداخت بیش از ۵0 میلیاردتومان 
تسهیلات بلاعوض به واجدان شرايط به منظور اجرای طرح، 
خبــر داد. بــه گــزارش خبرنگار پايگاه خبــری وزارت راه و 
شهرسازی، غلامحسین خانی روند احداث 3 هزار واحد مسکن 
محرومان اســتان را اعلام کرد. وی با اشــاره به اينکه تعداد4 
هزار و 1۲ واحد مسکن محرومان در استان ارزيابی و شناسايی 
شــدند، گفت: 3 هزار و ۵81 پرونده تشــکیل شده است.او از 
معرفی 3 هزار واجد شــرايط دريافت مســکن محرومان به 
بانک ها برای دريافت تســهیلات خبر داد و افزود: بانک ها با 
تمامی افراد معرفی شــده به بانک برای پرداخت تســهیلات 
قــرارداد منعقــد کردند. وی روند احداث واحدهای مســکن 
محرومان استان اصفهان را بدين شرح اعلام کرد: پی کنی ۲ 
هزار و 949 واحد، اجرای فوندانســیون ۲ هزار و 9۲0 واحد، 
اجرای اسکلت ۲ هزار و 10۷ واحد، اجرای گچ و خاک يکهزار 
و 941 واحد، انجام شده است و هم اکنون ۵83 واحد تکمیل 
شده و قابل سکونت هستند، 90 میلیاردتومان اعتبار بلاعوض 
به اجرای طرح مسکن محرومان استان پیش بینی شده است 
و از 90 میلیاردتومــان اعتبــار بلاعــوض تاکنون بیش از ۵0 

میلیارد تومان پرداخت شده است.

وزیر راه و شهرسازی : در بخش مسکن بی برنامه نیستیم

وارثان
سهامعدالت
فعلاصبرکنند

وزير راه و شهرسازی گفت: متأسفانه اکثراً 
ديده و شنیده می شود که اعلام می کنند دولت 
در بخش مســکن فاقد برنامه اســت و هیچ 

اقدامی برای مسکن نکرده است.
به گزارش روابط عمومی راه و شهر سازی 
محمد اسلامی در حاشیه مراسم آغاز عملیات 
اجرايی پروژه های اقدام ملی مسکن در استان 
يــزد در جمع خبرنگاران، افزود: دولت طرح 
جامع مســکن را که تحت عنوان طرح اقدام 
ملی تولید و عرضه مســکن اســت، در امتداد 
مســکن مهر و با اين اولويت که مســکن مهر 
باقیمانــده را تکمیــل کرده و در اختیار مردم 
قرار دهد، دنبال می کند. اين کار، يعنی تکمیل 
واحدهای مسکونی مسکن مهر بسرعت انجام 
شــد و ما در اين دوره قريب به يک میلیون و 
400 هزار واحد مسکونی مهر را تکمیل کرده 
و بــه مردم تحويل داديم. در ادامه طرح اقدام 
ملی مسکن را آغاز کرديم که هدفگذاری آن 
400 هزار واحد مســکن شــهری بوده است. 
۲00 هزار مســکن محرومین و روستايی نیز 
توسط دستگاه های مختلف احداث می شود. 
وی با اشــاره به گســتردگی طرح اقدام ملی 
مســکن در کشــور گفت: در طرح اقدام ملی 
مســکن طبق ثبت نامی کــه صورت گرفته، 
واجدين شــرايطی که احصا شدند و مردمی 
که پرونده به صورت الکترونیک تشکیل دادند، 

برای تأمین مســکن حدود 10 هزار پروژه در 
سطح کشور آغاز کرديم که بالغ بر ۵30 هزار 
واحد مسکونی در اين پروژه ها احداث خواهد 
شد. اکنون هر کدام از اين پروژه ها در مراحلی 
از پیشرفت قرار دارند. او با اشاره به لزوم تکمیل 
آورده هــای مردمی طرح اقــدام ملی گفت: 
موضوعی که اکنون در بخش مســکن حائز 
اهمیت است و ما به آن اهتمام داريم، اين است 
که مردم تأمین آورده های خود را تسريع کنند 
تا ســازندگان بتوانند با تأمین مالی بهنگام، 
پروژه ها را طبق زمانبندی که تعهد کردند، به 
اجرا دربیاورند. وی درباره اينکه آيا به مسافر 
مشکوک يا مبتلا به کرونا بلیت فروخته شده 
اســت؟ اظهار کرد: به مســافرانی که به کرونا 
مبتلا شــده باشــند به هیچ وجه اجازه سفر با 

وســايل حمل ونقل عمومی داده نمی شود و 
نمی توانند بلیتی برای سفر تهیه کنند. از سوی 
ديگر همه مســافرانی که تســت کرونای آنها 
 BTS مثبت شــده اســت از طريق سیستم
رديابی می شوند و اگر قرنطینه خود را بشکنند 
برای آنها پیامک هشــدار ارسال می شود که 

بايد در خانه و قرنطینه بمانند.     
  نگاه تصدی گری به راهداری

 آسیب می زند 
وزيــر راه و شهرســازی بــا بیان اينکه نگاه 
تصدی گری به راهداری آسیب می زند، گفت: 
اکنون تفکر جديد در راهداری حاکم شده است.  
آيین بهره برداری از پروژه های نگهداری راه های 
استان يزد برگزار و در اين طرح مجموعا ۶۶۵ 
کیلومتــر راه با صرف هزينــه ای معادل 480 

میلیارد ريال مورد بهســازی و بازســازی قرار 
گرفته اند که اقدامات انجام شــده شامل 11۷ 
کیلومتر روکش آسفالت تقويتی، ۵9 کیلومتر 
بهســازی و عملیــات روکش حفاظتی، 193 
کیلومتر اجرای عملیات درزگیری رويه آسفالت 
و ۲9۶ کیلومتر اجرای عملیات لکه گیری رويه 
آسفالت می شــود. محمد اسلامی در جريان 
ســخنرانی در اين آيین با اشــاره به اينکه نگاه 
قانون به راهداری، نگاه تصدی گری است، گفت: 
اين نگاه در کنار شــرايط پر تغییر و پر تنش 
پیمانکاری موجب شده که در سنوات گذشته 
مســاله رسیدگی به راه ها آسیب ببیند. از بدو 
ورود به حوزه وزارت سعی در اصلاح اين مورد 
داشــتم و اکنون در وزارت راه و شهرســازی به 
دنبال رايزنی برای رفع موانع قانونی رويه اصلاح 
شــده هستیم.  اين نهضت بحمدالله در کشور 
برپا شده است که نگهداری از راه ها پیوسته و 
شــبانه روزی انجام شود.  راه زنده و در حرکت 
اســت و  راهداری نیز بايد به صورت زنده و در 
حرکت به بهســازی و نگهداری از راه مشغول 
باشد. البته بايد به راهدار نیز رسیدگی شود. اين 
تفکر و رويه جديد در حوزه راهداری در وزارت 
راه و شهرســازی دنبال می شود و امسال سال 
آغازين آن با اين حجم و کیفیت بوده اســت. 
بنابراين لازم است بابت کاری که انجام شده به 

راهداران تبريک و خداقوت بگويم.

ضرورت راه اندازی سامانه دوم آبرسانی 
اصفهان تا تابستان امسال 

هفته نامه اقتصادی ایران

خبر

مدیرعامل شرکت سپرده گذاری مرکزی با تاکید بر اینکه دارندگان سهام عدالت، فعلا برای فروش سهام خود صبر کنند، گفت: به زودی دارندگان سهام عدالت، سهامدار شرکت سرمایه گذاری 
امید ایرانیان می شوند. حسین فهیمی با بیان اینکه تمام صاحبان سهامداران عدالت چه گروه روش مستقیم و چه گروه روش غیرمستقیم، سهامدار شرکت سرمایه گذاری امید ایرانیان خواهند شد، 
اظهار کرد: تمام جمعیت 5۰ میلیون نفری دارندگان سهام عدالت سهامدار شرکت سرمایه گذاری امید ایرانیان می شوند. این شرکت شامل 13 شرکت غیربورسی و غیرفرابورسی است. او ادامه 
داد: شرکت سرمایه گذاری امید ایرانیان یک شرکت سرمایه گذار از ترکیب سهام چند شرکت است و هر دارنده سهام عدالت براساس ارزش اسمی سهامی که دارد )برگه های یک میلیون 
تومانی و 5۰۰ هزار تومانی( از این شرکت سهم خواهد داشت. وی درباره رفع مشکل عدم فروش سهام عدالت در بازار گفت: برای خرید عمده سهام عدالت در بورس، صندوقی درحال تشکیل 
است که مراحل نهایی را پشت سر می گذارد و این صندوق توسط چند موسسه در بازار شروع به کار خواهد کرد و  درباره زمان واگذاری سهام عدالت متوفیان،شرایط به گونه ای است که نمی توانیم 
پذیرای مراجعه فیزیکی وراث سهام عدالت باشیم بنابراین بستری درحال ایجاد است که تمام مراحل واگذاری سهام عدالت آنلاین و برخط باشد، باید توجه داشته باشیم درحال حاضر جمعیت وراث 

سهام عدالت به 1۰ میلیون نفر رسیده است، در این شرایط سخت شیوع بیماری کرونا، این جمعیت 1۰ میلیون نفری نمی توانند برای انتقال سهام عدالت اموات خود حضور فیزیکی داشته باشند.

کارنامه تسهیلاتی بافت فرسوده بانك 
مسکن در سال 99

دکتر شــايان مديرعامل بانک مســکن با بیان اينکه 
يکی از ماموريت های مهم اين بانک به عنوان تنها بانک 
تخصصی فعال در حوزه مسکن، کمک به تسريع جريان 
نوســازی بافت فرســوده اســت، به پايگاه خبری بانک 
مســکن- هیبنا ، گفت: سبد تســهیلاتی متنوع بانک 
مســکن با هدف جهش تولید و رونق بخشــی به تمامی 
بخش های ســاخت و ساز کشور طراحی و تدوين شده 
است، در اين میان حمايت از ساکنان بافت های فرسوده 
شهرهای کشور از طريق پرداخت تسهیلات ارزان قیمت 
جهت احیا و نوسازی املاک واقع در اين محدوده های 
شهری نیز يکی از بخش های مهم اين سبد تسهیلاتی 
بوده و برای محقق شــدن اين هدف، بانک مســکن به 
عنوان تنها بانک تخصصی فعال در حوزه مســکن، در 

اين مسیر پیشرو بوده است.
وی بــا تاکیــد بر آنکه محل تامین اعتبار بخشــی از 
تســهیلات پرداختی از منابع داخلی بانک و بخشــی از 
محــل قــرارداد عاملیت بوده، اظهار کــرد: تاکنون دو 
قــرارداد عاملیــت با وزارت راه و شهرســازی منعقد و 
همکاری گســترده ای آغاز شده و قرارداد دوم عاملیت 
در سال 99 منعقد شده است، بانک مسکن تمامی تلاش 
و ظرفیت خود را برای تسهیل و تسريع جريان دسترسی 
متقاضیان بافت فرســوده به تســهیلات نوسازی کرده 
اســت و در همین راستا از سال گذشته فرآيند تشکیل 
پرونده های تسهیلاتی بافت فرسوده به صورت آنلاين 

انجام می شود.
مــدل جديد طراحی شــده، علاوه بر حذف مراجعه 
فیزيکی متقاضیان به شــعب، ســه مزيــت مهم برای 
مديريت منابع و مصارف ايجاد کرده است. به گفته وی 
در ايــن مــدل جهت پاســخگويی بــه متقاضیان اخذ 
تسهیلات حمايتی بافت فرسوده و مسکن مهر، نیاز به 
مراجعــه حضوری متقاضــی برای صدور معرفی نامه و 
 ســاير اقدامــات مربــوط به تشــکیل پرونــده حذف

 شده است.
به گفته ی وی در پروسه آنلاين تشکیل پرونده های 
تسهیلاتی، با شکل گیری يک داشبورد کامل اطلاعاتی 
در تمامــی ســطوح ، امــکان مديريت بهینــه منابع و 
پاسخگويی سريع و آسان به تمامی متقاضیان به وجود 
آمده اســت، در ســال گذشته شــعب بانک مسکن در 
سراســر کشــور معادل 13 هزار و 340 فقره تسهیلات 
برای نوسازی واحدهای فرسوده به متقاضیان اعطا کرده 
انــد. ارزش ريالی اين تســهیلات معــادل يازده هزار و 

دويست و هفتاد و سه میلیارد ريال بوده است.

خبر

تاســیس شــرکت بــا مســئولیت محــدود شــهداد صنعــت شــکیبا درتاریــخ 1400/02/21 بــه شــماره ثبــت 577548 بــه شناســه ملــی 14010015791 
ثبــت و امضــا ذیــل دفاترتکمیــل گردیــده کــه خلاصــه آن بــه شــرح زیــر جهــت اطــلاع عمــوم آگهــی میگــردد. موضــوع فعالیــت :خریــد و فــروش 
واردات و صــادرات کلیــه کالاهــای مجــاز بازرگانــی ترخیــص کالا از گمــرکات داخلــی و بیــن المللــی ،گشــایش اعتبــارات و ال ســی نــزد بانــک هــا 
،اخــذ و اعطــای نمایندگــی هــای مجــاز بازرگانــی ،شــرکت در نمایشــگاهها و غرفــه آرائــی اخــذ وام و تســهیلات از کلیــه بانکهــا و موسســات مالــی و 
اعتبــاری درصــورت لــزوم پــس از اخــذ مجوزهــای لازم از مراجــع ذیربــط مــدت فعالیــت : از تاریــخ ثبــت بــه مــدت نامحــدود مرکــز اصلــی : اســتان 
تهــران ، شهرســتان تهــران ، بخــش مرکــزی ، شــهر تهــران، محلــه جمهــوری ، کوچــه شــهید حســن یوســفیان ، بزرگــراه نــواب صفــوی ، پــلاک 653 
، طبقــه اول ، واحــد 1 کدپســتی 1311663133 ســرمایه شــخصیت حقوقــی عبــارت اســت از مبلــغ 10,000,000 ریــال نقــدی میــزان ســهم الشــرکه هــر 
یــک از شــرکا آقــای محســن مهدیانــی بــه شــماره ملــی 1270165666 دارنــده 5000000 ریــال ســهم الشــرکه آقــای مهــرداد ملکــی بــه شــماره ملــی 
4310679129 دارنــده 5000000 ریــال ســهم الشــرکه اعضــا هیئــت مدیــره آقــای محســن مهدیانــی بــه شــماره ملــی 1270165666 و بــه ســمت عضــو 
اصلــی هیئــت مدیــره بــه مــدت نامحــدود آقــای مهــرداد ملکــی بــه شــماره ملــی 4310679129 و بــه ســمت مدیرعامــل بــه مــدت نامحــدود و بــه 
ســمت رئیــس هیئــت مدیــره بــه مــدت نامحــدود دارنــدگان حــق امضــا : کلیــه اوراق و اســناد بهــادار و تعهــد آور شــرکت از قبیــل چــک ، ســفته ، 
بــروات ، قراردادهــا، عقــود اســلامی و همچنیــن کلیــه نامــه هــای عــادی و اداری باامضــاء مدیــر عامــل همــراه بــا مهــر شــرکت معتبــر مــی باشــد. 
اختیــارات مدیــر عامــل : طبــق اساســنامه ثبــت موضــوع فعالیــت مذکــور بــه منزلــه اخــذ و صــدور پروانــه فعالیــت نمــی باشــد. ســازمان ثبــت 

اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )1135252(

آگهــی تغییــرات موسســه انجمــن علمــی ایمنــی زیســتی ایــران بــه شــماره ثبــت 15910 و شناســه ملــی 10100581102 بــه اســتناد صورتجلســه 
هیئــت مدیــره مــورخ 1399/09/30 و مجــوز شــماره 238205 مــورخ 1399/10/30 وزارت علــوم تحقیقــات و فنــاوری تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : 
خانــم فهیمدخــت مختــاری کــد ملــی 0041227557 بــه عنــوان خزانــه دار جدیــد انجمــن انتخــاب شــدند ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره 

ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )1135248(

آگهــی تغییــرات شــرکت عمــران دیــزل بــا مســئولیت محــدود بــه شــماره ثبــت 306346 و شناســه ملــی 10103453339 بــه اســتناد صورتجلســه 
مجمــع عمومــی فــوق العــاده مــورخ 1400/01/23 تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : محــل شــرکت در واحــد ثبتــی تهــران بــه آدرس: اســتان تهــران - 
شهرســتان شــمیرانات - بخــش مرکــزی - شــهر تجریــش - محلــه تجریــش - کوچــه نیســتان - خیابــان گلنــار - پــلاک 22 - طبقــه اول - واحــد 
غربــی، کدپســتی 1915975514 تغییــر یافــت و مــاده مربوطــه در اساســنامه اصــلاح گردیــد. ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت 

هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )1135249(

آگهــی تغییــرات شــرکت کشــاورزی دامپــروری کجــور مازنــدران شــرکت ســهامی خــاص بــه شــماره ثبــت 179084 و شناســه ملــی 10760199769 
بــه اســتناد صورتجلســه هیئــت مدیــره مــورخ 1400/01/16 تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : کلیــه اوراق و اســناد بهــادار و تعهــد آور از جمله چک، ســفته 
و غیــره و اوراق عــادی و اداری بــا امضــای رئیــس هیئــت مدیــره و مدیرعامــل متفقــا ،منفــردا همــراه بــا مهــر شــرکت معتبــر می باشــد. ســازمان 

ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )1135253(

ــه اســتناد صورتجلســه مجمــع  ــی 10100452010 ب ــه شــماره ثبــت 11442 و شناســه مل ــرات موسســه حسابرســی ازمــون ســامانه ب آگهــی تغیی
ــاذ  ــل اتخ ــات ذی ــران تصمیم ــمی ای ــابداران رس ــه حس ــورخ 1399/10/09 جامع ــماره 268186/99 م ــوز ش ــورخ 1399/09/29 و مج ــرکا م ــی ش عموم
شــد : اعضــاء هیئــت مدیــره بــرای مــدت دو ســال بــه شــرح ذیــل انتخــاب گردیدنــد: آقــای ســید عبدالرضــا فرهــاد نوربخــش بــا شــماره ملــی 
1818678942 آقــای حســین قاســمی روچــی بــا شــماره ملــی 0035116102 آقــای علــی اصغــر نجفــی مهــری بــا کــد ملــی 3255670659 ســازمان 

ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )1135250(

آگهــی تغییــرات شــرکت تولیــدی صنعتــی ســولان ســبز ســهامی خــاص بــه شــماره ثبــت 164630 و شناســه ملــی 10102072087 بــه اســتناد 
صورتجلســه هیئــت مدیــره مــورخ 1399/12/26 تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : اعضــا هــیءت مدیــره بــه ســمتهای ذیــل تعییــن شــدند آقــای علــی 
اکبــر رحیمــی 0384048560 بــه ســمت رئیــس هیئــت مدیــره آقــای محمــد علــی رحیمــی 0490346499 بــه ســمت نایــب رئیــس هیئــت مدیــره 
آقــای محمــد رحیمــی 0490444385 بــه ســمت مدیرعامــل وعضــو هیئــت مدیــره آقــای عبــاس رحیمــی 0079731287 بــه ســمت عضــو هیئــت 
مدیــره امضــاء کلیــه اوراق و اســناد بهــادار و تعهــد آور شــرکت از قبیــل چــک و بــروات و قراردادهــا و عقــود اســلامی و اوراق عــادی و ادرای بــا امضای 
منفــرد مدیــر عامــل و یــا رئیــس هیئــت مدیــره ) بــه تنهایــی ( همــراه بــا مهــر شــرکت معتبــر خواهــد بــود. ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور 

اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )1135247(

آگهــی تغییــرات شــرکت انــرژی صنعــت مــاد ســهامی خــاص بــه شــماره ثبــت 282582 و شناســه ملــی 10103180140 بــه اســتناد صورتجلســه 
مجمــع عمومــی عــادی بطــور فــوق العــاده مــورخ 1398/12/12 تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : موسســه حسابرســی اطهــر بــه شناســه 10100177661 به 
ســمت بــازرس اصلــی و احمــد پوریوســف نوبــر بــه شــماره ملــی 2219022358 بــه ســمت بــازرس علــی البــدل بــرای مــدت یکســال مالــی انتخــاب 

شــدند. ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )1135246(

آگهــی تغییــرات شــرکت دیمــاس گلپــر بــا مســئولیت محــدود بــه شــماره ثبــت 335240 و شناســه ملــی 10103718995 بــه اســتناد صورتجلســه 
هیئــت مدیــره مــورخ 1398/01/24 تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : محــل شــرکت بــه آدرس اســتان خوزســتان ، شهرســتان بندرماهشــهر ، بخــش 
مرکــزی ، شــهر بندرماهشــهر، ناحیــه صنعتــی ، خیابــان کارگــر ، خیابــان پیــروز ، پــلاک 0 ، مجتمــع اریکــه ، طبقــه چهــارم کدپســتی : 6351735669 

انتقــال یافــت . ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )1135245(

آگهــی تغییــرات شــعبه شــرکت خارجــی روهــده انــد شــوارتز گــی ام بــی هــا انــد کــو کماندیــت گزلشــافت بــه شــماره ثبــت 1947 و شناســه 
ملــی 10100170173 بــه اســتناد درخواســت مــورخ 1399/08/11 نماینــده عمــده شــعبه شــرکت خارجــی و بــا توجــه بــه اختیارنامــه شــرکت مــادر 
بــه شــماره 13676،آقــای محمــد رنجبــر بــه کدملــی 2160076554 بعنــوان نماینــده عمــده شــعبه شــرکت خارجــی تــا 11/10/1400تعییــن گردیــد. 

ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )1135251(
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وزير راه و شهرسازی از امضای تفاهم نامه 
بــا شــهرداری تهران بــرای تکمیل فوری 

متروی پرند خبر داد.
به گزارش خبرنگار پايگاه خبری وزارت 
راه و شهرسازی، محمد اسلامی، وزير راه و 
شهرســازی در حاشــیه آيیــن افتتــاح 
ايســتگاه های اقدســیه و مرزداران متروی 
تهــران در جمع خبرنــگاران گفت: امروز 
شــهرداری تهران و شرکت مترو توانستند 
آخرين حلقه خط 3 مترو که ايستگاه اقدسیه 
است را به بهره برداری رسانده و اين خط  را 
تکمیل کنند. خط ۶ مترو را نیز به چهار فاز 
تقســیم کرده اند و امروز ايستگاه مرزداران 
که يک ايســتگاه پر مســافر است و امکان 
جــذب روزانــه 3۵ هزار مســافر را دارد، به 
بهره برداری رسید. وی با بیان اينکه خطوط 
مترو هم در داخل شهر تهران و هم در حومه 
يکی از نیازهای مبرم مردم است، به احداث 
متروی برون شهری اشاره کرد و افزود: وزارت 
راه و شهرسازی خط مترو به سمت هشتگرد 
را احداث کرده اســت، امــا امروز قطارها با  
فاصلــه زمانــی زياد در ايــن خط حرکت 

می کنند. سیگنالینگ اين خط تمام شده و 
به زودی افتتاح می شود، بنابراين ان شاءالله 
شهرداری و شرکت مترو، زمان حرکت اين 
مســیر را به حداقل نیم ساعت برسانند که 
مردم عزيز هشتگرد بتوانند از ظرفیت مترو 

به شکل مطلوب بهره مند شوند.
اســلامی ادامــه داد: با آقــای حناچی 
تفاهم نامــه ای امضا کرده ايم که با يک کار 
مشترک و فوری خط متروی پرند را تکمیل 
کنیم تا علاوه بر قطار حومه ای که روزانه 13 
تا 14 رام به پرند اعزام دارد، بتوانیم با تکمیل 
و بهره برداری از متروی پرند، مردم عزيز پرند 
را نیز از تعمت مترو بهره مند کنیم. وزير راه 
و شهرســازی با اشاره به اينکه تمام خطوط 
متروی برون شهری با سرمايه گذاری داخلی 
وزارت راه و شهرســازی از منابع شــرکت 
شهرهای جديد احداث می شود، به متروی 
پرديس نیز اشــاره کرد و گفت: تفاهم نامه 
اولیــه احداث متــروی پرديس نیز به امضا 
رســیده و طراحی هــای مقدماتی اين خط 
انجام شده است. هماهنگی با سازمان محیط 
زيست در دست اقدام است که بتوانیم مسیر 

را نهايی کنیم و خط بدون معارض باشــد. 
عملیات اجرايی پس از نهايی شــدن پیمان 
به زودی آغاز خواهد شد. طبق تفاهم نامه و 
قرارداد اولیه، قرار است متروی پرديس 48 

ماهه احداث شود. 
حداکثر اعتبار را با وجود محدودیت 

منابع به حمل ونقل عمومی دادیم
شــهردار تهران گفت: به رغم محدوديت 
در اختصــاص منابع مالــی، تلاش کرديم 
حداکثــر اعتبــار را به بخــش حمل و نقل 

عمومی اختصاص دهیم.
به گــزارش پايگاه خبری شــهر،پیروز 
حناچی در حاشــیه مراسم افتتاح ايستگاه 
های متروی مرزداران و اقدســیه در جمع 
خبرنگاران به چگونگی رسیدن به راندمان 
144 درصدی عملکرد مترو در چهار ســال 
اشــاره کرد و افزود:محصول نهايی فعالیت 
متــرو در ايــن مدت محدود بهره برداری از 
30 ايســتگاه مترو تــا انتهای دوره و اضافه 
شــدن چهل کیلومتر خطوط بهره برداری 

است. امروز ايستگاه اقدسیه آخرين ايستگاه 
در خط ســه بود که به بهره برداری رسید و 
ايســتگاه مرزداران هم در خط شش افتتاح 
شد. تلاش اين بوده است که علی رغم همه 
منابع محدود با اختصاص حداکثر ظرفیت 
ممکــن بــه حمل و نقل عمومــی و مترو، 
خدمتی درخور و شايســته مردم کشورمان 
ارائه کنیم. ايستگاه مرزداران در خط شش 
مترو نزديــک تقاطع بزرگراه يادگار امام با 
خیابان مرزداران قرار دارد و شهروندانی که 
ســوار اين قطار شــوند می توانند به سمت 
خیابان کوهسار در شمال غرب شهر و يا به 
ســمت شــاه عبدالعظیم در جنوب تهران 
مســافرت کنند. ايستگاه اقدسیه به عنوان 
آخرين ايستگاه بهره برداری شده از اين خط 
هم در محله اقدسیه در شمال شرق تهران 
قرار دارد و مســافرانی که وارد اين ايستگاه 
شــوند می توانند تا شــهرک قائم در شمال 
شــرق يا ايســتگاه آزادگان در جنوب غرب 

شهر سفر کنند.

امضای تفاهم نامه با شهرداری تهران برای تکمیل فوری متروی پرند
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هفته نامه اقتصادی ایران
عزت ا... اکبری تالارپشتی، رییس کمیسیون صنایع و معادن مجلس، در حاشیه بازدید از کارخانه آرایشی و بهداشتی دکتر عبیدی، از تدوین طرح ممنوعیت پلمب کارخانه ها و واحدهای تولیدی، در مجلس خبر 
داد.  این طرح در کمیسیون صنایع مجلس تدوین شده و به زودی به صحن مجلس رفته و به قانون تبدیل خواهد شد،یکی از مشکلات پیش روی واحدهای تولیدی را چالش تامین مالی و اقدام بانک ها در تصاحب 
کارخانه ها به دلیل تاخیر در پرداخت بدهی ها، طی سال های اخیر که مشکلات عدیده ای در اقتصاد کشور و به تبع آن، تولید و کسب و کار بنگاه ها ایجاد شده، شاهد تملک کارخانه ها از سوی بانک ها بوده ایم و 
اعتراض فعالان اقتصادی از برخوردهای قهری را بسیار شنیده ایم، در حالی که راه چاره، تصاحب واحدهای تولیدی و خروج بخش خصوصی از چرخه فعالیت های اقتصادی نیست. از این رو، چندی پیش طی نشست 
کمیسیون صنایع و معادن مجلس با رییس قوه قضاییه، این معضل مورد اشاره قرار گرفت و ایشان نیز طی حکمی به مراجع قضایی، بر عدم جلب مدیران بنگاه ها و فعالان اقتصادی و نیز پلمب و تعطیلی واحدهای 
تولیدی تاکید کرد. او با بیان اینکه نباید اجازه داد که کارخانه و واحدهای تولیدی تحت عناوین و دلایل مختلف، تعطیل یا آنکه محکومیت حبس برای فعالان اقتصادی صادر شود، افزود: با تدوین طرحی در کمیسیون 
صنایع و معادن مجلس، این مشکلات رفع شده و به زودی طرح ممنوعیت پلمب واحدهای تولیدی در قالب قانون به تصویب خواهد رسید. وی  در شرایطی به بازدید از خط تولید کارخانه بهداشتی دکتر عبیدی 
رفته بود که این بنگاه بخش خصوصی با مدیریت علی نقیب، عضو هیات نمایندگان اتاق تهران، نقش قابل توجهی در تولید و عرضه محصولات بهداشتی و مورد نیاز مردم و مراکز درمانی در دوران سخت مقابله 

با کرونا داشته و با تغییراتی که در خطوط تولید خود داده، تلاش کرده است در رفع نیاز بازار به این محصولات برای حفظ سلامت مردم و جامعه نقش موثری داشته باشد./ روابط عمومی اتاق تهران

جزئیات جدید از ترور جنایتکارانه سردار سلیمانی به دست تروریست های آمریکایی
يک پايگاه خبری آمريکايی در مطلبی درباره ترور فرمانده شــهید نیروی قدس ســپاه پاســداران 
انقلاب اســلامی ايران توســط دولت تروريســت آمريکا، نوشــت که در اين عملیات مأموران رژيم 

صهیونیستی و منطقه کردستان عراق نیز همکاری کردند.
 به گزارش گروه بین الملل خبرگزاری فارس، پايگاه خبری »ياهو نیوز« شامگاه شنبه در مطلبی 
به ارائه جزئیات بیشتری درباره عملیات ترور جنايتکارانه سردار سپهبد حاج »قاسم سلیمانی«  فرمانده 

شهید نیروی قدس سپاه پاسداران انقلاب اسلامی به دست نظامیان تروريست آمريکايی پرداخت.
در اين گزارش تفصیلی، به ابعاد همکاری های تروريســت های آمريکايی با رژيم صهیونیســتی و 
مأموران امنیتی کردستان عراق اشاره شده و تصريح شده که اين عملیات، بر وضعیت راهبردی دولت 

کنونی آمريکا به رياست »جو بايدن« در منطقه طی سال های آينده اثرگذار خواهد بود.
در ابتدای اين مطلب که توســط »جک مورفی« و »زک دورفمن« نوشــته شــده، آمده است: »سه 
تیــم از مأمــوران دلتــا فورس در ژانويه گذشــته از مکان های پنهان در فــرودگاه بین المللی بغداد با 
دوربین های خود اطراف را زير نظر داشته و منتظر هدف خود بودند: قاسم سلیمانی، قدرتمندترين 
فرمانده نظامی ايران. آنها با لباس های مبدل کارگران تعمیرات، در ساختمان های قديمی يا وسايل 
نقلیه کنار جاده مخفی شده بودند«. اين پايگاه خبری ادامه می دهد: »يک شب خنک و ابری بود و 
ضلع جنوب شرقی فرودگاه با اطلاعیه ای ديرهنگام ]توسط آمريکايی ها[ برای يک تمرين آموزشی 
نظامی بسته شده بود - يا البته به دولت عراق اينطور گفته شده بود. سه تیم تک تیرانداز خود را در 
فاصله ۵00 تا 800 متر دورتر از “منطقه ترور” مستقر کرده بودند، که همان جاده ورودی به فرودگاه 
بود، و به نحوی قرار گرفته بودند تا هدف خود را هنگام خروج از فرودگاه در يک مثلث احاطه کنند. 
دوربین يکی از  تک تیراندازها به طور مستقیم به سفارتخانه آمريکا در بغداد متصل شده بود، جايی 

که فرمانده نیروی زمینی دلتا فورس با کارمندان پشتیبانی مستقر بود«.

همکاری یک گروه امنیتی منطقه کردستان عراق با تروریست های آمریکایی
ياهونیوز نوشت: »تک تیراندازی  کردن در فاصله دور با عوامل محیطی مختلفی از جمله باد درگیر 
اســت... يکی از اعضای گروه مبارزه با تروريســم )CTG( ، واحد ويژه  کردســتان عراق که ارتباطات 

عمیقی با ]واحد[ عملیات های ويژه آمريکا دارد، به آنها کمک کرد تا شدت 
باد را از محدوده پايین اندازه بگیرند«.

نويســندگان اين مطلب توضیح دادند: »پرواز از مبدأ دمشــق، 
سوريه، سرانجام پس از چند ساعت تأخیر و بعد از نیمه شب در 
ســوم ژانويه ۲0۲0، ]در فرودگاه بغداد[ به زمین نشســت. سه 
پهپــاد آمريکايی بالای آن چرخ می زدند. هنگامی که هواپیما 
از باند به سمت قسمت بسته فرودگاه حرکت می کرد، يکی از 
مأموران کردستانی که لباس کارمندان فرودگاه را پوشیده بود، 
هواپیما را برای توقف روی آســفالت هدايت کرد. هنگامی که 

 )CTG( هدف از هواپیما خارج شد، مأموران امنیتی کردستانی
نیــز کــه به عنوان کارکنان حمل چمدان تغییر قیافه داده بودند، 

در آنجا حضور داشتند تا او را شناسايی کنند.
 

گروه ضد تروریسم منطقه کردستان عراق
 ]سردار شهید[ سلیمانی تازه به فرودگاه 

بغداد رســیده بود. ژنرال ايرانی و 

همراهانش سوار دو خودرو شدند و به سمت منطقه ترور حرکت کردند، جايی که تک تیراندازان دلتا 
فورس در کمین بودند«. در ادامه اين گزارش آمده اســت: »آن دو خودرو که در يکی از آنها ]ســردار 
شــهید[ ســلیمانی حضور داشــت، برای خروج از فرودگاه وارد خیابان شدند. سه تیم  تک تیرانداز دلتا 
فورس آماده بودند، ضامن های سلاح های بلند خود را آزاد کرده و انگشتانشان روی ماشه بود. بالای 
 ســر آنها، ســه پهپاد بود که درآســمان شــبپرواز می کردند، دو فروند از آنها به موشــک های هِل فاير

 مجهز بودند.

استفاده همزمان آمریکا از اسنایپر و پهپاد
به گفته يک مقام نظامی آمريکايی، در شش ساعت قبل از سوار شدن ]سردار شهید[ سلیمانی به 
هواپیما در دمشق، اين ژنرال ايرانی سه بار تلفن همراه خود را عوض کرد. در تل آويو، رابطان فرماندهی 
عملیات ويژه مشــترک آمريکا با همتايان اســرائیلی خود برای کمک به رديابی الگوهای تلفن همراه 
]ســردار شــهید[ سلیمانی همکاری کردند. اســرائیلی ها که به شماره های ]سردار شهید[ سلیمانی 
دسترســی داشــتند، آنها را در اختیار آمريکايی ها قرار دادند، که آنها نیز ]ســردار شهید[ سلیمانی و 

تلفن فعلی او را تا بغداد رديابی کردند«.
بر اين اساس، سفارت رژيم صهیونیستی در واشنگتن به سوالات در اين باره هنوز پاسخ نداده است. 
اين پايگاه خبری همچنین نوشت: »آن مقام نظامی آمريکايی می گويد اعضای واحد ارتش مخفی، 
معروف به گروه ضربت نارنجی نیز همان شب در بغداد در میدان حضور داشتند، تا به عنوان متخصصان 
اطلاعاتی سیگنال های برُد نزديک، برای بخش تاکتیکی عملیات به رديابی دستگاه های الکترونیکی 
]سردار شهید[ سلیمانی کمک کنند. همزمان با ورود آن دو خودرو به منطقه ترور، هدايت کنندگان 
پهپادها به ســمت خودروها شــلیک کردند. دو موشــک هل فاير به خودروی حامل ]ســردار شهید[ 
ســلیمانی برخورد کردند... راننده خودرو دوم برای گريختن، بیشــتر گاز داد. راننده قبل از اينکه 
تک تیرانداز دلتا فورس به ســمت خودرو شــلیک کند و مجبور به توقف شــود، حدود 90 متر حرکت 

کرد. در زمانی که خودرو نقلیه متوقف شد، سومین موشک هل فاير نیز به آن اصابت کرد«.
 به گفته مورفی و دورفمن، اين مقاله براساس »مصاحبه با 1۵ مقام کنونی و پیشین آمريکا است 
که جزئیات جديدی را درباره ترور ]سردار شهید[ سلیمانی و ارزيابی های طولانی مدت دولت ]دونالد[ 
ترامپ در مورد ترور ژنرال ايرانی و ساير مقامات عالی رتبه ايرانی و گروه های تحت حمايت آنها را افشا 
کردند«. اين ]اطلاعات[، عملیاتی را نشان می دهد که پیچیده تر از چیزی است که تصور می شد 

و دارای لیست بزرگ تری از افرادی است که اهداف احتمالی برای ترور بودند.
تأثیر ترور جنايتکارانه سردار سلیمانی بر رياست جمهوری بايدن

آنها نوشــتند: »ترور ]ســردار شهید[ سلیمانی يکی از پرپیامدترين تصمیمات سیاست 
خارجی دولت ترامپ بود، که تأثیرات آن برای سال های آينده بازتاب خواهد يافت و احتمالاً 
فضای اســتراتژيک رئیس جمهور بايدن را که اکنون در منطقه با آن روبرو اســت، شــکل 
می دهد... به گفته يک مقام ارشد سابق سیا که طرفدار اين ترور بود، اين ]ترور جنايتکارانه[ 
“به حدی قابل توجه بود که شــاهد تغییر شــکل خاورمیانه در ۵0 ســال گذشته بوديم و در 

عرض چند ساعت اتفاق افتاد. اين تغییردهنده قواعد بازی بود. “
نقشــه ترور اين ژنرال ايرانی به اوايل دولت ترامپ برمی گردد. در مدتی نه چندان طولانی 
بعد از اينکه مايک پامپئو ســکان هدايت ســیا را در ســال ۲01۷ برعهده گرفت، او گروهی از 
سران اين سازمان را از جمله مرکز ماموريت های ضد تروريسم سیا و مرکز فعالیت های ويژه 

شبه نظامی آن، گردهم آورد«.
يک مقام ارشد سابق سیا با بیان اينکه هدف از آن جلسه، بحث در مورد 
چگونگی ترور ســردار شــهید سلیمانی بود، توضیح داد: »مقامات سیا، 
که می خواستند حضور آمريکا را در چنین عملیات هايی پنهان کنند، 
برنامه های احتمالی مختلفی را برای ترور ]سردار شهید[ سلیمانی 
مورد بحث قرار دادند. در همان سال ، پامپئو در جلسات شورای 
امنیت ملی ]آمريکا[ نیز  موضوع ترور برترين نظامی ايران را به 
عنوان بخشــی از اســتراتژی بالقوه، مطرح کرد. در آن زمان، 
ديگر مقامات شــورای امنیت ملــی، که برخی از آنها نگران 
قانونی بودن چنین اقداماتی بودند، با طرح مذکور که ارتش 

آمريکا را نیز دخالت می داد، مخالفت کردند«.
همان مقام ســابق ســیا گفت: »با اين حال، ديگران از 
رويکرد ســتیزه جويانه جديد اســتقبال کردند. رويکرد 
“آسمان آبی” پامپئو در قبال ايران پس از دوران محدود 
]باراک[ اوباما، در حال رهاشدن بود. پامپئو در آن زمان 
گفت “اگر قانونی است، نگران نباشید. اين يک مسئله 
برای وکلا خواهد بود”. مقامات سیا گفت وگوها را شديداََ 
جــدی می گرفتند زيرا می دانســتند پامپئو چقدر به 
رئیس جمهور )ترامپ( نزديک اســت. متعاقباً ســیا 
برنامه ريزی های گسترده ای را برای طرح های ترور 
مخفیانه ]سردار شــهید[ سلیمانی انجام داد«. 
طبــق ايــن گزارش، نــه پامپئو و نه ســازمان 
جاسوســی سیا به ســوالات در اين باره پاسخ 

ندادند.
  

 مایک پامپئو، یکی از عاملان اصلی 
ترور سردار دل ها

در ادامه اين مطلب آمده است: »بحث در مورد 
ترور ]ســردار شهید[ سلیمانی در کاخ سفید در 
تابستان ۲018آغاز شد، تقريباً در همان زمان که 
دولت ]آمريکا[ به طور رسمی اعلام کرد از توافق 
هسته ای خارج شده و تحريم ها را دوباره به عنوان 
بخشی از استراتژی “فشار حداکثری” بر ايران 
اعمــال می کند. امــا در آن زمان، برنامه ريزان 
شورای امنیت ملی ]آمريکا[ به دنبال واحدهای 
عملیات ويژه پنتاگون و نه شــبه نظامیان ســیا يا 

گروه های نیابتی آنها، تا اين حمله را انجام دهند«.
ويکتوريــا کوتس ، معاون وقت مشــاور امنیــت ملی آمريکا در امور 
خاورمیانــه در اين بــاره می گويــد: »هنــوز هم از داخــل وزارت دفاع 
مخالفت هايی در برابر اين طرح می شد. رئیس جمهور )ترامپ( گزينه هايی 
می خواســت اما همیشه توســط پنتاگون منصرف می شد. ترور ]سردار 
شــهید[ ســلیمانی يکی از آنها بود، اما پنتاگون همیشــه آن را مساوی با 

جنگ هسته ای می دانست و می گفت که با واکنش روبرو خواهد شد«.
ياهونیوز با بیان اينکه اوضاع تا اواسط نوامبر سال ۲019 روند جدی تری 
به خود گرفت، افزود: »با شروع تنش ها در سراسر منطقه ، مقامات شورای 

امنیت ملی تماس هايی را از مافوق های خود دريافت کردند تا مطمئن شوند گزينه ها برای ترور ]سردار 
شهید[ سلیمانی در آن زمان مرتب باشند. ما ]سردار شهید[ سلیمانی را بسیار دقیق زير نظر داشتیم 
و اين احتمال وجود داشت که او به جايی سفر کند و اتفاقات بسیار بدی برای ايالات متحده بیافتد«.
اين پايگاه خبری نوشــت: »گروه کوچکی از افراد ديگری به همراه کوتس، شــامل رابرت اوبرايان 
مشــاور امنیت ملی، مت پوتینگر معاون مشــاور امنیت ملی، رابرت گرين وی مدير ارشــد خاورمیانه و 
برايان هوک نماينده ويژه امور ايران در وزارت خارجه، کیت کلوگ مشاور امنیت ملی معاون رئیس 
جمهور )مايک پانس(، کريس میلر مقام عالی ضد تروريســم در شــورای امنیت ملی، نشســت هايی را 
به طــور متنــاوب آغاز کردند تا درمورد گزينه های احتمالی ترور ژنرال ايرانی گفت وگو کنند. مقامات 
ارشــد دولت ســابق می گويند اين برنامه ها پس از حمله موشــکی توسط گروه های حامی ايران که به 
کشته شدن يک پیمانکار آمريکايی در شمال عراق در اواخر دسامبر ۲019 منجر شد، به میز ترامپ 

ارسال گرديد«.
يک مقام نظامی فعلی و يک مقام دولت سابق آمريکا در اين باره می گويند: »مقامات مرکز فرماندهی 
عملیات ويژه مشترک برای ترور ]سردار شهید[ سلیمانی چهار گزينه به مقامات شورای امنیت ملی 
دادند: آنها می توانســتند از يک  تک تیرانداز از فاصله دور اســتفاده کنند يا برای حمله به خودرو وی 
يک تیم تاکتیکی را در میدان به کار بگیرند، با استفاده از يک وسیله منفجره کارگذاشته کنار جاده 
انفجار ايجاد کنند يا يک حمله هوايی برای ترور وی ترتیب دهند. مقامات آمريکايی بر ســر گزينه 
حمله هوايی به ســرعت توافق کردند و باعث تعجب کســانی شــدند که در فرماندهی عملیات ويژه 
مشــترک مســئولیت داشــتند. سوالات درباره محل ترور کردن ]سردار شهید[ سلیمانی - در عراق يا 
هرجای ديگر منطقه - بیشتر از مباحثات درباره بهترين راه برای انجام اين کار زمان گرفت. برخی از 
مقامات سیا اگرچه اساساً از ايده ترور ]سردار شهید[ سلیمانی حمايت می کردند اما  نگران واکنش 
گسترده تر ايران بودند«. بر اساس اين گزارش، فرماندهی عملیات ويژه آمريکا از اظهار نظر در اين باره 

خودداری کرده است.
  

اعتراف مقام های آمریکایی؛ دولت ترامپ در پی تنش زایی با ایران بود
يک مقام سابق سیا به ياهونیوز گفت: »برخی از مقامات سیا معتقد بودند که دولت در تلاش است 
که تنش زايی جديدی را بر ايران تحمیل کند، که سپس اين امر باعث می شود آمريکا بتواند حتی با 

شدت بیشتری علیه تهران اقدام کند«.
کريستوفر میلر سرپرست سابق وزارت دفاع آمريکا می گويد: »حتی اگر هدف تنش زايی نیز نبود 
اما در واقع عملیات بسیار بلند جاه طلبانه تر از ترور يک ژنرال بود. يک لیست کامل از افرادی که ارتش 
آمريکا برنامه هايی برای کشتن آنها را طراحی کرده بود، وجود داشت«. میلر به ياهو نیوز گفت از تعداد 
 دقیــق عوامــل ارشــد نظامــی و اطلاعاتــی ايرانی که عصر همــان روز به عنوان هدف تــرور بودند،

 بی اطلاع است.
نگارندگان اين مطلب در ادامه آوردند: »يک مقام ارشــد ســابق دولت آمريکا افشــا کرد که در شب 
ترور ]سردار شهید[ سلیمانی، گزينه های ديگری در حال بررسی و اقدام بود اما سیال بودن وضعیت 
باعث شــد لیســت دقیق اهداف در طول عصر تغییر کند. چند مقام آمريکايی گفتند که در واقع اين 
کشور در شب ترور ]سردار شهید[ سلیمانی، تلاش کرد عبدالرضا شهلايی فرمانده ارشد نیروی قدس 
در يمن را نیز ترور کند«. اين گزارش به هويت مقامات آمريکايی که اين ادعا را مطرح کردند اشاره ای 
نکرده است.يک مقام نظامی آمريکايی در اين باره مدعی شد: »شهلايی تنها هدف ديگر در آن شب 
نبــود. کماندوهــای آمريکايی همچنین دو عملیات جداگانه برای ترور يا ربودن ]افرادی از[ نیروهای 
الحشد الشعبی در عراق انجام دادند که در جريان آن يک نفر را اسیر کرده ولی ديگری موفق به فرار 
از چنگ مأموران آمريکايی شد. اهداف متعددی نیز قرار بود آن شب در سوريه هدف قرار بگیرند اما 

به دلايل نامعلومی اين برنامه لغو شد«.

هزینه چند صد میلیون دلاری برای شنود ناموفق صحبت های سردار شهید
در ادامه اين مطلب به نقل از مقام های ارشد سابق سازمان جاسوسی آمريکا )سیا( آمده است که 
اين سازمان و آژانس امنیت ملی آمريکا طی سال های گذشته تقريبا »چند صد میلیون دلار« روی 
برنامه های تحقیقاتی خرج کردند تا بتوانند با رديابی دستگاه های الکترونیک و وسايل ارتباطی ايرانی ها، 
مکالمات و صحبت های سردار شهید سلیمانی را شنود و ضبط کنند. با اين حال اين مقامات توضیح 

ندادند که آيا اين هزينه های هنگفت نهايتاََ به هدف رسید يا خیر.
بر اين اساس، آژانس امنیت ملی آمريکا نیز از پاسخ دادن به سوالات درباره اين برنامه خودداری 
کرده است. ياهونیوز با افشای جزئیات بیشتری از اقدامات آمريکايی ها پیش از ترور وحشیانه و بزدلانه 
فرمانده شــهید نیروی قدس، نوشــت: »در اواخر دســامبر ۲019، مأموران دلتا فورس و ساير اعضای 
عملیات ويژه ورود ناشناس به بغداد را در گروه های کوچک آغاز کردند. عاملان کردستانی )عراق( نیز 
که نقشــی اساســی در اين ترور داشــتند، تا آن زمان نفوذ به فرودگاه بین المللی بغداد را شــروع کرده 

بودند و در نقش کارکنان حمل چمدان و ساير خدمه فرودگاه پنهان شده بودند«.
  

کریس میلر
يک مقام نظامی آمريکا که از مشخص کردن تعداد دقیق مأموران حاضر در اين عملیات خودداری 
کرد، گفت: »کريس میلر، سرپرست وقت وزارت دفاع معتقد بود، اين پیچیده ترين آماده سازی وزارت 

دفاع بود که برای يک عملیات انجام داده است«.
اين پايگاه خبری ادامه داد: »در حالی که مأموران دلتا فورس و همدستان کردستانی آنها در فرودگاه 
بغداد مستقر می شدند، در واشنگتن نیز گروه کوچکی از مقامات عالی رتبه کوتس، کلاگ، گرين وی 
و برايان هوک در اتاق وضعیت برای حمله آماده می شــدند. مارک اســپر وزير دفاع وقت، مارک میلی 
رئیس ستاد مشترک ارتش و مايک پامپئو وزير امور خارجه نیز از پنتاگون عملیات را تماشا می کردند. 
ترامپ نیز که از طريق ارتباط صوتی با اتاق وضعیت مرتبط شده بود، از عمارت مار-ئه-لاگو با رابرت 
اوبرايان مشاور امنیت ملی خود، که تعطیلات کريسمس در پالم اسپرينگز را نیمه کاره رها کرده بود، 
پیگیری می کرد. مقامات آمريکايی می خواستند رئیس جمهور برنامه خود را تا حد ممکن عادی نگه 

دارد، تا مشخص نکند که چیزی در جريان است«.

تصویب بودجه 15 میلیون دلاری برای حفاظت از طراحان ترور
مسئولان ارشد سابق يا بازنشسته وزارت خارجه آمريکا درباره تدابیر امنیتی که واشنگتن از بیم 
انتقــام ايــران بــرای مقام های خود در نظر گرفت، توضیــح دادند: »اقدامات حفاظتی برای برخی بی 
سروصدا انجام شد. در لايحه بودجه امضا شده توسط ترامپ در روزهای پايانی سال قبل، 1۵ میلیون 
دلار برای ارائه خدمات محافظتی به کسانی که با تهديد جدی يک قدرت خارجی يا عاملان آن روبرو 

هستند، اختصاص داده شد«.
در پايان اين مطلب با بیان اينکه آمريکايی ها بیشتر از هرچیز نگران انتقام ايران علیه هوک و پامپئو 
هستند، به نقل از دو مقام سابق کاخ سفید آمده است: »اين پول برای برايان و پامپئو است. ايرانی ها 

برای اين دو خطر جدی هستند«.
نظامیان تروريست آمريکايی سیزدهم دی ماه سال 1398 در اقدامی بزدلانه و ددمنشانه سردار 
ســپهبد حاج »قاســم ســلیمانی« فرمانده شهید نیروی قدس سپاه پاسداران انقلاب اسلامی ايران و 
»ابومهدی المهندس« نايب رئیس شــهید ســازمان الحشدالشعبی را به همراه چند نفر از رزمندگان 
مقاومت هنگام خروج از فرودگاه بغداد به شهادت رساندند. اين اقدام آمريکا باعث شد پارلمان عراق 

دو روز بعد به طرح اخراج نیروهای بیگانه از جمله آمريکا از عراق رأی دهد.
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شرکتفولادمبارکه

کمك چهارمیلیارد ریالی پالایشگاه 
اصفهان برای آزادی زندانیان

شــرکت پالايش نفت اصفهان در ماه ضیافت الهی چهار 
میلیــارد ريال برای کمــک به آزادی زندانیــان جرائم غیر 
عمــد اهدا کرد. محمدصادق حاجیــان مدير روابط عمومی 
شــرکت پالايش نفت اصفهان گفت: در برنامــه تلويزيونی 
يک شــهر ضیافــت در ايام ماه مبارک رمضان از شــبکه ۵ 
اســتانی اصفهان، پالايشــگاه اصفهان با ايــن میزان کمک 
مالی درحرکت خیرخواهانه آزادی زندانیان جرائم غیر عمد 
مشارکت کرد و با اين کار خداپسندانه چند نفر از زندانیان، 

به آغوش خانواده بازگشتند. 
بــه گزارش روابط عمومی شــرکت پالايش نفت اصفهان 
وی در اين برنامه به فعالیت های پالايشــگاه در جهت اجرای 
مســئولیت های اجتماعــی اشــاره کرد و گفــت: اين واحد 
پالايشــگاهی در يک ســال گذشــته بیش از دوهزار بسته 
معیشــتی شامل برنج، روغن، ماکارونی، رب گوجه فرهنگی، 
تن ماهی، حبوبات و ســويا تهیه و در بین نیازمندان توزيع 
کرده است. همچنین در دوران شیوع کرونا علاوه بر پرداخت 
90 میلیارد ريال برای مقابله با کرونا، به شــهرداری اصفهان 
و دانشگاه علوم پزشــکی اصفهان به طور مستمر بسته های 
بهداشتی از جمله ماسک، ژل و اسپری ضدعفونی کننده تهیه 
و در بیمارســتان ها توزيع کرده اســت، اين شرکت در کنار 
فعالیت روزمره بیش از 400 هزار لیتر ماده ضدعفونی کننده 
نیز برای ســازمان ها وادارات متقاضی اصفهان تولید و توزيع 
کرده که اين روند تا زمانی که متقاضی وجود داشــته باشد، 
ادامه دارد.برنامه يک شــهر ضیافت در راستای کمک برای 
آزادی مددجويان زندانی جرايم غیر عمد در طول ماه مبارک 
رمضان هرروز پیش از افطار از ســیمای مرکز اصفهان اجرا 

می شود.
 هزار بسته معیشتی اهدایی پالایشگاه اصفهان

 به نیازمندان
شرکت پالايش نفت اصفهان در ماه مبارک رمضان هزار 
بســته معیشــتی برای کمک به نیازمندان اهدا کرد.  سید 
عباس احمدی رئیس خدمات اداری و رفاهی شرکت پالايش 
نفت اصفهان گفت: در زمینه مسئولیت های اجتماعی، اين 
تعداد بســته معیشــتی به ارزش حدود سه میلیارد و ۵00 
میلیــون ريال در ماه مبارک رمضان بین نیازمندان درحال 
توزيع اســت. به گزارش روابط عمومی شرکت پالايش نفت 
اصفهــان وی ارزش هر يک از اين بســته ها را حدود 3۵0 
هزار تومان اعلام کرد و افزود: از زمان شیوع ويروس کرونا، 
اين دومین مرحله از کمک های مؤمنانه اســت که در قالب 
طرح احسان رمضان اجراشده است. هر يک از اين بسته ها 
شامل برنج، روغن، ماکارونی، رب گوجه فرنگی، تن ماهی، 
حبوبات و ســويا است. از ابتدای شــیوع کرونا تاکنون دو 
هزارو ۲۵ بســته معیشــتی اهدايی شــرکت پالايش نفت 
اصفهان، بین نیازمندان توزيع شده که بیشتر اين بسته های 
معیشــتی در مناطق محروم به خانواده های آســیب ديده 
 از کرونــا، زندانیان، معلولین و زنان سرپرســت خانوار اهدا 

شده است.

کارگزار جدید در راه است
باشگاه پرسپولیس پیشنهاد اسپانسری خیره کننده ای از 

يک شرکت تجاری دريافت کرده است. 
جعفر ســمیعی، مدير عامل باشــگاه پرســپولیس پس از 
استقرار در محل کار خود به بررسی جزئیات قرارداد با کارگزار 
پرداخت؛ قراردادی که هشــتم آبان  98 به امضا رســید و طی 
آن کارگــزار برند موظف بــه پرداخت 110 میلیارد تومان تا 

پايان ارديبهشت ماه سال 1400 شد. 
قراردادی که جزئیات فراوانی را به همراه داشت تا سمیعی 
 پــس از بررســی تمــام جوانب آن خواهان فســخ قرارداد با

 کارگزار شود. 
با اين حال مشــاوران حقوقی و اقتصادی ســمیعی از او 
خواســتند ايــن کار را انجام نداده و اجــازه اتمام قرارداد را با 
شــرکتی که قرار بود از برند باشــگاه در راستای تأمین منابع 
سرخپوشــان درآمدزايــی کند بدهد.  کارگــزار فعلی برند 
پرسپولیس تمام بندهای مالی مندرج در قرارداد را عملیاتی 
کرده اســت اما به دلیل برخی موارد در الحاقیه قرارداد، هیچ 
کــدام از طرفین علاقه ای به تمديد قرارداد ندارند؛ موضوعی 
که جعفر سمیعی در جلسه با ساير اعضای هیأت مديره مطرح 
کرد و سیدمجید صدری که رياست هیأت مديره را نیز بر عهده 
گرفته است، رايزنی های خود را برای انتخاب اسپانسر جديد 
بــرای سرخپوشــان از ابتدای فصل آينــده آغاز کرد.  همین 
موضوع باعث مذاکره ۲ شرکت در حوزه آی تی و مخابرات با 
باشــگاه پرســپولیس شد تا پیشنهادات قابل توجهی را برای 
حمايت مالی از باشگاه در ازای تبلیغات خود ارائه کنند.  باشگاه 
پرسپولیس که حدود 3۵ میلیارد تومان از يکی از اپراتورهای 
تلفن همراه قرض کرده بود، قصد دارد بزودی قرارداد خود با 
اين مجموعه را نهايی کند تا سرخپوشــان مبلغی به مراتب 
بیشتر از سال گذشته از سوی اسپانسرهای خود دريافت کنند.  
قراردادی که در حال نهايی شدن است و باشگاه پرسپولیس 
در سکوت خبری آن را پیش می برد تا گران قیمت ترين قرارداد 

مالی تاريخ خود را در زمینه جذب اسپانسر به امضا برساند.

هفته نامه اقتصادی ایران

خبر

طهمورث جوان بخت و علی احمدیان به عنوان اعضای جدید هیأت مدیره فولاد مبارکه اصفهان منصوب شدند. طی احکامی از سوی  معاون وزیر و رئیس هیأت عامل ایمیدرو، دو عضو جدید هیأت مدیره 
فولاد مبارکه را منصوب کرد. بر این  اساس طهمورث جوان بخت به نمایندگی از شرکت سرمایه گذاری استان آذربایجان غربی به  عنوان عضو هیأت مدیره شرکت فولاد مبارکه اصفهان منصوب 
شده و قرار است به  عنوان عضو جدید در فولادساز اصفهانی فعالیت کند. در حکم دیگری علی احمدیان که اصالتاً اهل رفسنجان استان کرمان است نیز به نمایندگی از شرکت سرمایه گذاری صدر 
تامین به عضویت هیأت مدیره فولاد مبارکه منصوب شد. احمدیان پیش  از این در بخش های مختلفی از جمله ریاست هیأت مدیره شرکت ذوب آهن مسؤولیت داشته و یکی از مهم ترین آن ها 
حضور در استانداری یزد بوده است. وی به عنوان یکی از نزدیک ترین افراد به محمد شریعتمداری وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی به عنوان یکی از مجریان طرح انتقال آب از اصفهان به یزد شناخته 
می شود. پیش  از این نیز در بهمن  ماه سال گذشته یاسر طیب نیا به عنوان نماینده سازمان توسعه و نوسازی معادن و صنایع معدنی ایران به عضویت هیأت مدیره فولاد مبارکه منصوب شده بود. 
همچنین به گفته روابط عمومی شرکت فولاد مبارکه سیدضیاء ایمانی هم به عنوان نماینده بهسازان انرژی تدبیر زنگان برای ادامه فعالیت در ترکیب هیات مدیره شرکت فولاد مبارکه معرفی 

شده و حمیدرضا عظیمیان نیز به نمایندگی از شرکت سرمایه گذاری استان اصفهان به عنوان عضو هیأت مدیره و مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه به ایفای مسؤولیت خواهد پرداخت./ فارس

مجید مرادیان 
)روزنامه نگار و کارشناس روابط عمومی( 

روابط عمومی قدمت چهار هزار ساله دارد. تاريخ روابط 
عمومــی را می توان در امپراطوری های باســتانی مانند 
ايران، مصر، هند و چین رديابی کرد. در صدر اســلام نیز 
روابط عمومی به اشکال مختلف در جامعه ساری و جاری 
بود. پیام تاريخی حضرت زينب )س(  و افشــار گری آن 
حضرت علیه ظلم و جور حاکمان وقت، و همچنین بخش 
عظیمــی از خطبه های حضرت علی )ع( در نهج البلاغه ) 
نحوه برخورد صحیح فرمانروايان با مردم ( و .... نمونه ای 
از روابط عمومی و نقش آن در جامعه  اســت. بطور کلی 
روابط عمومي ، محصول ابتکار، اختراع شخص و گروهي 
خاص نبوده و نمود اولیه اش نیز در جاي مشــخص تجلي 
نیافتــه. بلکــه ضرورت هاي زندگي از  اين هنر و فن بهره 
برده اســت و ســبک زندگــی نوين اجتماعــي امروز و 
پیشــرفت هاي صنعتي و علمي باعث ايجاد و گســترش و 

توسعه آن شده است.
  امــروزه از حرفــه روابط عمومي به عنوان يک »فن« و 
»هنر« براي تســهیل ارتباط دو سويه بین دولت مردان و 
آحاد مردم ياد مي شود و با پیچیده تر شدن روزافزون نظام 
اجتماعي. در ضرورت گسترش و توسعه اين حرفه و علم 
جديد بیش از پیش اتفاق نظر حاصل مي آيد. تا جايي که 
در عصــر حاضر، وجود جايگاه روابط عمومی از ضروريات 

حیات يک سازمان محسوب می گردد.
با اين که ريشه های روابط عمومی در گذشته دور قرار 
دارد، مــی تــوان گفت آغاز دوره روابــط عمومی نوين از 
ســال های 1900 به بعد و ابتدا در آمريکا شــروع و برای 
اولین بار اصطلاح ))روابط عمومی(( در نوشته های اداری 
اتحاديه راه آهن ايالت متحده بکار برده شد. در دهه اول 
قرن بیستم، نخستین دفاتر روايط عمومی، در موسسات 

اين کشور ايجاد گرديد. 
روابط عمومی نوین در ایران

شیوه نوين روابط عمومی در ايران با ملی شدن صنعت 
نفت همزمان اســت، ســپس وزارتخانه ها و سازمان های 
زيادی به منظور نشــر اخبار و ارائه عملکرد انجام شــده و 
ارتباط مردمی و تسلط بر افکار عمومی و ايجاد ارتباط با 
رســانه های همگانی نیاز خود را در اين زمینه احســاس 
کرده و روابط عمومی را به شکل نخستین آن آغاز کردند. 
نخستین روابط عمومی به طور رسمی در مردادماه 133۲ 
شمسی در شرکت سابق نفت ايران آغاز به کار کرد و اولین 
گردانندگان آن ))دکتر نطقی(( اســتاد علوم ارتباطات و 
شاعرو نويسنده معاصر مرحوم ))ابوالقاسم حالت(( بودند 
 کــه ســپس اســتاد ))ابوالفضــل مرعشــی(( به جمع

 آنها پیوست. 
در بســیاری از ســازمان ها و ادارات نیز تا سال 134۵ 
اداراتی به نام تبلیغات و انتشــار و يا انتشــارات و اطلاعات 
فعالیــت مــی کردند که از اين تاريخ به بعد نام اين ادارات 
به روابط عمومی تغییر کرد. در ســال 134۵ مســئولان 
شــرکت ملی نفت ايــران، موسســه مطبوعاتی کیهان، 
دانشــگاه تهران و وزارت اطلاعات و جهانگردی وقت به 
فکر تاســیس يک مرکز آموزش عالی برای رشــته روابط 
عمومی افتادند. اين مرکز يک سال بعد افتتاح شد و بیش 
از صد نفر دانشجو از میان فارغ التحصیلان دوره دبیرستان 
را جهت تحصیل در دوره لیسانس روابط عمومی پذيرفت. 
ايــن مرکــز در آغاز نام موسســه عالی مطبوعات و روابط 
عمومی را برای خود برگزيد. اين موسســه پس از چندی 
نام )موسســه علوم ارتباطات اجتماعی( را به خود گرفت 
 و بعدها به )دانشــکده علــوم ارتباطات اجتماعی( تغییر

نام داد.
روابط عمومی ذوب آهن اصفهان  و  نیم قرن تلاش

شــرکت ســهامي ذوب آهن اصفهان درطي يش ازپنجاه 
سال فعالیت خود به عنوان مادر صنعت فولاد کشور، موجب 
گســترش و نهادينه شــدن فرهنگ صنعتي در جامعه ايران 
شده و از اين طريق زيرساخت هاي لازم را براي  ديگر صنايع 
وتوسعه اقتصادي کشور فراهم نموده است . همجنین وجود 
اين مجتمع عظیم صنعتي موجب تاســیس  مراکزاموزشي 
فني وصنعتي واز جمله دانشگاه صنعتي شريف شد که امروز 
قطب عملي صنعت کشــور نیز محســوب مي شــود . ضمن 
اينکه بســیاري از صنايع و کســب و کارهاي شکل گرفته در 
کشور و منطقه پیرامونی ، حاصل تجربه و دانش پیشکسوتان 
اين مجتمع بزرگ صنعتی است . ذوب آهن اصفهان  همراه 
با تولید ودر راستاي مسئولیت اجتماعي خود با انجام فعالیت 
هاي مختلف فرهنگي  در توسعه اجتماعي منطقه و استان  

نیز نقش ارزشمندی را ايفا کرده است . 

روابط عمومی ذوب آهن اصفهان  با بیش از 
نیم قرن تجربه وتلاش

یادداشت-1 مسئولیت اجتماعی در فولاد مبارکه به اندازه تولید اهمیت دارد
مدير روابط عمومی و امور بین الملل شرکت 
فــولاد مبارکه بــا حضور در برنامه تلويزيونی 
»يک شــهر ضیافت« شــبکه اصفهان گفت: 
فــولاد مبارکه با مشــارکت شــرکت های 
زيرمجموعــه گروه فولاد مبارکه و با حمايت 
خیران اين مجموعه ۲0 میلیارد ريال کمک 
کرد تا زمینه آزادی زندانیان محکومان مالی 

از زندان های استان اصفهان فراهم شود.
به گزارش ايراسین؛ هادی نباتی نژاد، مدير 
روابط عمومی و امور بین الملل شرکت فولاد 
مبارکه در برنامه »يک شــهرضیافت« اظهار 
کرد: در چند ســال گذشــته حمايت از تولید 
کلیدواژه بیانات مقام معظم رهبری بوده است 
و شــرکت فولاد مبارکه در راســتای تحقق 
منويات رهبری گام های مهمی برداشته است.

وی افــزود: شــرکت فولادمبارکه مولود 
انقلاب اســلامی است و در زمینه تولید ورق 
های فولادی در کشور پیشرو است و ۵0 درصد 

از فولاد کشور را تولید می کند.
نباتی نژاد با اشــاره به اينکه 3۵0 هزار نفر 
به طور غیرمستقیم با تولیدات شرکت فولاد 
مبارکه به اشــتغال گمارده شده اند، تصريح 
کرد: در سال جهش تولید شرکت فولاد مبارکه 
به رکوردهای متعددی در حوزه تولید دست 
يافت و توانست رکوردهای متعددی در بخش 
های فروش و تولید محصولات جديد به ثبت 
برســاند و در پايان ســال نیز با همت و تلاش 
مديران و همه کارکنان شرکت فولاد مبارکه 
موفق شد به رکورد تولید ۷ میلیون تن تختال 

دست پیدا کند.
مديرروابط عمومی و امور بین الملل شرکت 
فولاد مبارکه شیرينی دستیابی به رکوردهای 
متعــدد در اين شــرکت را در زدودن موانعی 
نظیــر تحريم و کرونا دانســت و توضیح داد: 
بیماری کرونا در شرکتی که روزانه حدود ۲۲ 
هزار نفر در آن تردد دارند می توانست مانعی 
در راه تولید شــود که خوشــبختانه با رعايت 
دقیق دستورالعمل های بهداشتی و مديريت 
دقیق، کرونا نه تنها تاثیر منفی بر روند تولید 
نگذاشت بلکه اين شرکت به رکوردهای متعدد 

دست يافت.  
وی با اشاره به تحريم های ظالمانه گفت: 
علیرغم اينکه شرکت فولاد مبارکه در لیست 
تحريم های آمريکا قرار داشــت؛ توانست اين 
مانع را هم پشــت ســر بگذارد و بر تولیدات 
محصولات بیفزايد و خرســنديم که درپیام 
نوروزی رهبر معظم انقلاب، يکی از صنايعی 
که توانست شعار سال را محقق کند، صنايع 
فولادی بود. نباتی نژاد گفت: در ســال جاری 
هم روند دســتیابی به رکوردهای جديد آغاز 
شده است که می توان به تولید ماهیانه ۷00 
هزار تن فولاد خام در فروردين ماه اشاره کرد 
که نســبت به مدت مشــابه در سال گذشته 
رکورد بسیار مطلوبی است که نشان می دهد 
شــرکت فولاد مبارکه با عزمی راســخ در پی 

تحقق شعار سال هستند.

وی در ادامه بر ايفای مسئولیت اجتماعی 
شــرکت فولاد مبارکــه تاکید ويژه ای کرد و 
گفت: مسئولیت اجتماعی همتراز تولید برای 
شــرکت فولاد مبارکه مهم اســت که در اين 
مسیر می توان به اهدای 13 هزار تن اکسیژن 
رايگان به مراکز درمانگر کرونا در اســتانهای 

کشور اشاره کرد.
 مديرروابط عمومی و امور بین الملل شرکت 
فولاد مبارکه تاکید کرد: اکســیژن در درمان 
بیمــاران مبتلا به کرونا از اهمیت بســزايی 
برخوردار است و تبعات کمبود آن را در ديگر 
کشورها شاهد بوديم. اقدام مهم شرکت فولاد 
مبارکه در راستای ايفای مسئولیت اجتماعی 
مورد تقدير وزير بهداشــت و درمان هم قرار 
گرفــت؛ چراکه هیچ صنعتــی اين حجم از 
اکسیژن رايگان را دراختیار مراکز درمانی قرار 
نداده است. وی به مجهز کردن بیمارستانهای 
شهرستانهای لنجان، مبارکه و اصفهان توسط 
شرکت فولاد مبارکه اشاره ای کرد و گفت: با 
شــیوع کرونا يکی از مشکلات مراکز درمانی 
کمبــود تجهیزات و امکانات لازم بود که اين 
شرکت برآن شد که بیمارستانها را در درمان 

بیماران مبتلا به کرونا مجهز کند.
نباتی نژاد به کمک های مومنانه شــرکت 
فــولاد مبارکه در ايــام کرونا هم گريزی زد و 
گفت: در يک سال گذشته بسته های معیشتی 
متعدد در اختیار افراد نیازمند قرار گرفته است.

وی با اشــاره به اينکه خشکســالی يکی از 
موضوع های مهم کشور است، گفت: شرکت 
فولاد مبارکه در چند دهه گذشته با راه اندازی 
پروژه های بازچرخانی پســاب های صنعتی 
وگســترش تصفیــه خانه هــا و جمع آوری 
پســابهای فاضلاب 9 شهرســتان مقدار آب 
مصرفــی فولاد مبارکــه را به حداقل ممکن 
رسانده و کمک شايانی به حفظ محیط زيست 

کرده است.
مديرروابط عمومی و امور بین الملل شرکت 
فولاد مبارکه به توسعه سرانه ورزشی در استان 
اصفهان توسط شرکت فولاد مبارکه به عنوان 
مسئولیت اجتماعی هم اشاره ای کرد و گفت: 
در باشگاه فرهنگی ورزشی سپاهان علاوه بر 
تیم فوتبال سپاهان، از ۷4 تیم ورزشی و سه 
هزار ورزشــکار در رده های مختلف ســنی 

حمايت صورت می گیرد.
وی افزود: يکی از مســائلی که در شرکت 
فــولاد مبارکه به آن اهمیت داده می شــود 
موضوع زندانیان محکومان مالی در اســتان 
اصفهان است. به گفته نباتی نژاد از سال 1393 
تاکنون هرســاله گلريزان آزادسازی زندانیان 
غیر عمد با هماهنگی ســتاد ديه اســتان در 
مجموعه فولاد مبارکه انجام می شــود و در 
هفت سال گذشته اين شرکت توانسته بیش 
از 13 میلیــارد تومــان جمع آوری کند تا به 
آزادی هزار نفر منجر شود. مديرروابط عمومی 
و امور بین الملل شرکت فولاد مبارکه، در شب 
بیست و هشتم ماه مبارک رمضان و در برنامه 
تلويزيونی »يک شــهر ضیافت« از شــبکه 
اصفهان، ضمن تشکر از شرکت تمام خیران 
مجموعــه فولاد مبارکه کــه در اين گلريزان 
شــرکت کردند، اعلام کــرد: فولاد مبارکه با 
مشارکت شرکت های زيرمجموعه گروه فولاد 
مبارکــه و حمايت خیــران اين مجموعه ۲0 
میلیــارد ريــال کمک کرد تــا زمینه آزادی 
زندانیان غیرعمد از زندان های استان اصفهان 

فراهم شود.
وی اضافــه کرد: عــلاوه بر اين دو میلیارد 
تومان تصمیم گرفته شد به 100 خانواده آزاد 
شده از بند محکومان مالی در اصفهان بسته 
های کمک های مومنانه به ارزش هر بسته دو 
میلیون تومان توسط فولاد مبارکه اهدا شود 
تــا اين افراد با فــراغ خاطر به آغوش خانواده 

برگردند. 
در پايــان اين برنامه با اهدای لوحی که به 
امضا مدير نمايندگی ستاد ديه استان، مدير 
کل زندان های استان و رئیس کل دادگستری 
اســتان اصفهان رسیده بود از حمايت فولاد 
مبارکــه و مدير عامل اين مجموعه تقدير به 

عمل آمد.
نشست مدیران روابط عمومی با محوریت 

سومین جشنواره ملی فولاد
مديران روابط عمومی شرکت های زنجیره 
فولاد کشــور در ســومین نشست مجازی در 
سال 1400 به بحث و تبادل نظر در خصوص 
برگزاری بهتر ســومین جشنواره و نمايشگاه 

ملی فولاد پرداختند.
به گزارش ايراسین به نقل از روابط عمومی 

انجمن فولاد، اين نشست تخصصی دوساعته 
که 19 ارديبهشت ماه 1400 از طريق سامانه 
جلســات مجازی انجمن فولاد برگزار شد، به 
تشــريح برنامه های ســومین جشــنواره و 
نمايشــگاه ملی فولاد ايران اختصاص يافت و 
در آن، در خصــوص نحــوه ارتقــای کیفیت 
نمايشــگاه بومی ســازی، پوشــش آنلاين و 
تلويزيونــی ســومین جشــنواره، دعوت از 
متخصصین و کارشناسان، و بهره گیری بیشتر 
از شرکت های دانش بنیان، توجه به شعار سال 

در حوزه رفع موانع تولید پرداختند.
 حضور هلدینگ های

 معدنی و فولادی
مديــران روابط عمومــی هلدينگ های 
معدنی و فولادی نیز در اين نشست اعلام کردند 
که در سومین جشنواره و نمايشگاه ملی فولاد 
ايــران به صورت گروهــی و با حضور تمامی 
شرکت های زيرمجموعه حضور پیدا خواهند 
کرد و مديران بومی سازی و خريد اين شرکت 
ها نیز در ســومین نمايشــگاه بومی ســازی 

مشارکت خواهند داشت.
در ادامه اين نشســت تخصصی، مديران 
روابط عمومی به بحث و تبادل نظر بیشتر در 
رابطه با ساير سرفصل هايی همانند تمهیدات 
بهداشــتی در فضای نمايشگاه بومی سازی، 
چکونگی اعلام نیاز هر شرکت در حوزه ساخت 
داخل، چگونگی بهره گیری از پتانســیل های 
فضای مجازی در نمايشگاه و مذاکرات مجازی 

در سومین جشنواره پرداختند.  
تور تلویزیونی سومین جشنواره و 

نمایشگاه ملی فولاد 
شايان ذکر است، در اين جلسه اعلام شد 
کــه هماهنگی ها جهت پوشــش تلويزيونی 
صورت گرفته اســت و تلويزيون نمايشگاه به 
صورت اينترنتی به صورت کامل به پوشــش 
نمايشگاه خواهند پرداخت و شاهد تور مجازی 
از ســومین نمايشگاه ملی فولاد خواهیم بود. 
همچنین، سخنرانان نیز از تولیدکنندگان و 
نهادهــای حاکمیتی و وزارتی حضور خواهد 
داشت و در فضای نمايشگاهی نیز از نیاز شرکت 
های بزرگ و دستاوردهای بومی سازی هم به 
صورت فیزيکی و هم در فضای مجازی رونمايی 
خواهد شــد. در اين سومین نشست مديران 
روابط عمومی شرکت های معدنی و فولادی 
کشــور در سال جاری، مديران روابط عمومی 
اين شرکت ها حضور داشتند و به تبادل نظر 
و همفکری با يکديگر پرداختند: فولاد مبارکه 
اصفهان، فولاد خوزســتان، فولاد خراســان، 
شرکت سهامی ذوب آهن اصفهان، گروه ملی 
فولاد، گســترش صنايع معدنی کاوه پارس، 
فولاد غرب آســیا، فولاد صنعت بناب، آهن و 
فولاد ارفع، فولاد غدير نی ريز، معدنی و صنعتی 
گل گهر، معدنی و صنعتی چادرملو، هلدينگ 
میدکــو، فولاد هرمزگان، فولاد آلیاژی ايران، 
جهان فولاد سیرجان، صبا فولاد خلیج فارس، 

فولاد اکسین خوزستان.

سیدحسن قاضی عسکر معاون هماهنگی 
امور اقتصادی استاندار اصفهان گفت: نخستین 
مزرعه “رمز ارز” استان توسط بخش خصوصی 

در شهرستان فريدن ايجاد خواهد شد.
يکی از طرح هايی که از حدود يک سال و 
نیم پیش دنبال شد، ايجاد مزرعه رمز ارز بود که 
به اين منظور منطقه فريدن که از نظر آب و هوا، 
سردسیر و دارای برق اضافه است، انتخاب شد. به 
گزارش روابط عمومی استانداری اصفهان وی 
گفت: فريدن از مناطق خوش آب و هواســت و 

درصدد تبديل آن به منطقه دانش بنیان هستیم، 
از همین رو ايجاد طرح های سبز، بدون آلايندگی 
و کم آب بر در اين شهرستان در دستور کار قرار 
دارد. در همین راستا سرمايه گذاری در طرح های 
دارای ارزش افــزوده و ارزآور با هدف توســعه 
معیشت مردم از حمايت مجموعه مديريت استان 
برخوردار اســت، بر اين اســاس يک شرکت از 
منطقه فريدن مجوز لازم را از ســازمان صمت 
استان، شرکت  شهرک های صنعتی، فرمانداری 
فريدن، محیط زيست و برق اخذ کرده است تا به 

عنوان نخستین مزرعه تولید رمز ارز فعالیت کند. 
او با بیان اينکه موفقیت در عرصه اقتصاد متضمن 
حرکت بر اساس مزيت های منطقه ای و ايجاد 
ارزش افزوده اســت، خاطرنشان کرد: سمیرم، 
فريدن و محمدآبــاد جرقويه از نظر انرژی برق 
امکان تولید رمز ارز را دارا هســتند و حمايت از 
سرمايه گذاری در اين صنعت در مناطق مزبور در 
دستور کار ماست. وی با اشاره به نقش رمز ارز در 
دور زدن تحريم ها، اظهار داشــت: اين بخش از 
صنايع دارای آينده بســیار درخشان است لذا 
مجوزهای لازم با همت دســتگاه های اجرايی 
استان در کوتاه ترين زمان دريافت شد. شرکت 
ياد شــده در فريدن در کنار احداث مزرعه می 
کوشــد تا با احــداث کارخانه تولیــد و مونتاژ 
دســتگاه های اســتخراج رمز ارز، استخر پول 
ديجیتال، مرکز علمی کاربردی به منظور تربیت 
و آمــوزش نیروی انســانی مورد نیــاز و ايجاد 
نیروگاه های برق، از منابع تجديدپذير در مسیر 
خودکفايی گام بردارد.  وی با اشــاره به ضرورت 
اجرای طرح همزيستی گفت: بر اساس اين طرح 
از محل پرت انرژی در يک بخش، در بخش ديگر 
اســتفاده می شــود و به عنوان مثال از گرمای 
دســتگاه های تولید ارز ديجیتــال در تامین 
گرمايش گلخانه ها استفاده خواهد شد تا از اين 
طريق علاوه بر جلوگیری از پرت انرژی از آلودگی 
زيست محیطی ناشی از گرمايش سنتی گلخانه ها 

نیــز جلوگیری شــود. محمد زينلــی معاون 
برنامه ريزی و ســرمايه گذاری سازمان صمت 
استان اصفهان نیز اظهار داشت: تاکنون مجوز 
۵8 مرکز تولید رمز ارز با اشتغالزايی ۶8۵ نفر و 
ســرمايه گذاری بالغ بر 13 هزار  و ۵۵۷ میلیارد 
ريال در اســتان صادر شده است. هماهنگی با 
شرکت برق در زمینه تامین انرژی از مهمترين 
الزامات کســب مجوز در اين حوزه است. وی با 
اشــاره به ضرورت مديريت رمز ارز تاکید کرد: 
تولید رمز ارز صرفا از طريق مبادی قانونی دنبال 

می شود.
 فراهم شدن هتلینگ تولید رمزارز

 در شهرک فریدن
غلامرضا توکلی، رئیس اداره طرح ها و سرمايه 
گذاری سازمان صمت اصفهان هتلینگ را مزيت 
ديگر اين طرح برشمرد و بیان کرد: افرادی که با 
چند دســتگاه محدود تولید رمزارز می کنند و 
احــداث مزرعه جداگانه برايشــان صرفه ندارد 
می توانند با قراردادن دستگاه هايشان در اختیار 
شهرک با پرداخت کارمزد رمز ارز تولیدی شان را 
دريافت کنند و به سمت تولید غیرقانونی نروند، 
ســرمايه گذاران همچنین می تواننــد در کنار 
نیروگاه ها با اخذ مجوز تولید رمز ارز کنند که برای 
طرفین منفعت خوبی دارد. با راه اندازی نخستین 
مزرعه رمز ارز در فريدن بصورت مستقیم برای 

300 تا ۶00 نفر اشتغالزايی خواهد شد.

نخستین مزرعه “رمز ارز” استان اصفهان در فریدن
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سکهوارز

خبر
آغاز فرآیند داوری آثار منتخب نخستین 

جشنواره »کتاب خوان و رسانه«

دبیر نخستین جشنواره »کتاب خوان و رسانه« ضمن معرفی اعضای هیئت داوران 
اين جشنواره، از آغاز فرآيند داوری آثار منتخب جشنواره خبر داد. به گزارش پايگاه 
اطلاع رسانی نهاد کتابخانه های عمومی کشور، مهدی توکلیان، دبیر نخستین جشنواره 
»کتاب خوان و رسانه« با اشاره به استقبال فعالان رسانه ای گفت: نخستین دوره جشنواره 
»کتاب خوان و رســانه« با دريافت بیش از 900 اثر در 3 بخش اصلی، جنبی و ويژه 
توسط 31۵ تن از خبرنگاران، و فعالان رسانه ای همراه بود که پس از گزينش اولیه، 
آثار منتخب و حائز شرايط به داوری گذاشته شدند. وی افزود: اين آثار در ۶ بخش اصلی 
شامل »خبر«، »گزارش«، »سرمقاله و يادداشت«، »گفت و گو«، »مقاله«، »عکس« 
و همچنین دو بخش جنبی و ويژه به رقابت می پردازند. توکلیان با اعلام آغاز روند داوری 
آثار ارسال شده، به معرفی هیئت داوران نخستین جشنواره »کتاب خوان و رسانه« 
پرداخت و گفت: فرآيند داوری آثار ارســال شــده به دبیرخانه، توســط هیئت داوران 
نخستین دوره اين جشنواره متشکل از مهدی رمضانی معاون توسعه کتابخانه ها و 
ترويج کتابخوانی نهاد، کیوان امجديان روزنامه نگار و فعال رسانه ای، فرشید شکیبا 
تهیه کننده و قائم مقام معاونت استانهای صدا و سیما، مهدی کاموس نويسنده و فعال 
رسانه ای و عباس محبعلی ريیس اداره تبلیغات و اطلاع رسانی روابط عمومی نهاد آغاز 
شده که آثار را بر اساس شاخص های مورد نظر، مورد ارزيابی قرار خواهند داد. وی درباره 
برگزاری مراسم پايانی اين جشنواره نیز گفت: بر اساس برنامه ريزی قبلی و با توجه به 
ادامه يافتن شرايط ويژه حاکم بر کشور به واسطه شیوع بیماری کرونا، مراسم اختتامیه 
نخستین جشنواره »کتاب خوان و رسانه« روز دوشنبه ۲۷ ارديبهشت ماه به صورت 
مجازی برگزار خواهد شد که طی آن برگزيدگان معرفی و مورد تقدير قرار خواهند 
گرفت. مهدی توکلیان در ادامه گفت: جوايز در نظر گرفته شده برای نخستین جشنواره 
»کتاب خوان و رسانه« شامل جايزه نقدی 30 میلیون ريالی به همراه لوح تقدير برای 
نفرات اول هر رشته، جايزه نقدی۲0 میلیون ريالی به همراه لوح تقدير برای نفرات دوم 
هر رشته و جايزه نقدی 10 میلیون ريالی به همراه لوح تقدير برای نفرات سوم هر رشته 
خواهد بود. همچنین 11 جايزه نقدی 30 میلیون ريالی به برگزيدگان بخش های 
جنبی و 3 جايزه نقدی 30 میلیون ريالی نیز به برگزيدگان اول تا ســوم بخش ويژه 
جشنواره اهدا خواهد شد. گفتنی است فراخوان نخستین جشنواره »کتاب خوان و 
رسانه« از شهريور ماه سال 1399 به منظور توسعه همکاری کتابخانه های عمومی با 
مطبوعات، خبرگزاری ها و شبکه های راديو و تلويزيونی و تقويت زمینه های اطلاع 
رسانی مناسب »خدمات و برنامه های« کتابخانه های عمومی؛ تجلیل از نقش اصحاب 
رسانه در توجه عموم مردم به »خدمات و برنامه های کتابخانه ها و تکريم کتابداران«؛ 
استعداديابی خبرنگاران فعال در عرصه رسانه؛ ايجاد زمینه توجه مردم به نقش کتابخانه 
ها به عنوان پايگاه های فرهنگی و اجتماعی در توســعه فرهنگ عمومی و افزايش 
مشارکت مردمی و اعضای کتابخانه ها در فعالیت های فرهنگی و آموزشی در مناطق 
کم برخوردار، توسط اداره کل روابط عمومی و امور بین الملل نهاد کتابخانه های عمومی 

کشور منتشر شد.

بررسی استراتژی های نارنجی پوشان در مسیر رشد، علی رغم استمرار مشکلات

جهش سه برابری سایپا در فروردین 1400
شــرکت خودروســازی سايپا بر اســاس جديد ترين آمار تولید و فروش 
منتشر شده در وبسايت کدال ، رشد 3 برابری فروش را نسبت به فروردين 
99 به ثبت رســانده اســت. سايپا در حالی به چنین رشدی دست پیدا کرده 
که استمرار مشکلات اقتصادی ،استمرار بحران کرونا ، تحريم ها و بسیاری 
مشــکلات ديگر همچنان ادامه دارد و با گذر زمان هر چند تصور می شــد 
وضعیت تولید رو به وخامت بیشتر برود اما با تدبیر های اين گروه خودروسازی 

،تهديدها به فرصتی تبديل شد که رشد و تحول را در پی داشت.
بر اســاس گزارش منتشــر شده در وبسايت کدال ، شرکت خودروسازی 
ســايپا در فروردين ماه میزان فروش خود را با رشــدی ۲۲0 درصدی نسبت 
به ســال گذشــته به ۲۲00 میلیارد تومان رســانده که البته نسبت به اسفند 
افتی 310درصدی داشــته اســت.گزارش عملکرد مالی فروردين شــرکت 
خودروســازی ســايپا در حالی منتشــر شده که اين شرکت در نخستین ماه 
سال بیش از حدود ۲۲00 میلیارد تومان فروش داشته است . اين در حالی 
است که در مدت مشابه سال گذاشته کل فروش سايپا ۶8۲ میلیارد تومان 
بوده است . موضوعی که نشان می دهد در آمد اين خودروساز در فروردين 
ماه بیش از 3 برابر شــده اســت . با اين حال میزان فروش ســايپا نســبت به 

اسفند ماه افتی 31 در صدی را نشان می دهد.
بر اساس اين گزارش سايپا در فروردين ماه در مجموع بیش از ۲4 هزار 
دســتگاه فروخته که 90 در صد آن خانواده تیبا بوده اســت . متوسط قیمت 
فروش اين خودروها نیز حدود 8۶ میلیون تومان گزارش شده که نسبت به 

فروردين سال گذشته تقريبا” ۲ برابر شده است . 
همچنین در اين ماه تعداد فروش شــاهین ) خودروی جديد ســايپا ( ۶۶ 
دستگاه بوده که با قیمت ۲3۶ میلیون و ۵00 هزار تومان به فروش رسیده 
اســت . اين در حالی اســت که مبلغ پیش پرداخت اين خودرو در طرح های 
پیش فروش ســايپا 133 میلیون و ۷00 هزار تومان بوده اســت. يکی ديگر 
ارز نکات قابل توجه در بررســی رشــد تولید و فروش ســايپا در فروردين ماه 
نسبت به سال گذشته حذف پرايد از سبد محصولات اين شرکت بوده است 
؛ در حالی که فروردين ماه گذشته پرايد همچنان در خط تولید سايپا حضور 
داشت و اين شرکت خودروساز بدون پرايد موفق به ثبت چنین رشدی شده 
اســت . پرايد در ســال 98 بیش از ۶۵ درصد ســهم تولید سايپا را در اختیار 
داشــت و بدون شــک حتی فکر حذف اين خودرو ازخط تولید نتیجه ای جز 
کاهش محســوس تولید را در پی نداشــت اما ســايپا با دورانديشی ، تقويت 
اعضای خانواده پلتفرم  X  ۲۰۰ و تولد تفکری جديد به ســرعت ســايپای 
بدون پرايد را شــکل دادو در حالی که تصور همگان بر کاهش تولید در اين 
شــرکت خودرو ســاز بود، تحولی در آمار بوجود آمد. ســايپای نوين امروز بر 
پايه پلتفرم ۲۰۰X با محصولاتی نظیر تیبا ، کويیک و ســاينا در تیپ های 
 ۱۰۰SP مختلف و نســخه های فیس لیفت و شــاهین برپايه پلتفرم جديد
نشان دادکه حتی بدون پرايد و شرکای خارجی و در اوج تحريم ها نیز می 
تواند رشــد و شــکوفايی را به نمايش بگذارد . تحريم و مشــکلات اقتصادی 
معمولا” در ابتدای راه به دلیل پر بودن انبار قطعات خودروسازان نمود بارزی 

ندارند اما با گذر زمان و خالی شدن انبارها اين ابزارهای فشار تأثیر خود 

را نشــان می دهند . ســايپای نوين با ثبت رشــد در فروش و تولید نشان داد 
که با وجود گذشــت زمان طولانی از آغاز تحريم ها و مشــکلات اقتصادی و 
حتی با اوج گیری ويروس کرونا نخ تنها دچار خسارت نشده بلکه می تواند 
رکوردهای تولید را جابجا کند. مهمترين علت در دستیابی به ايران موضوع 
، تمرکز روی داخلی سازی خودروها و بی نیازی از شرکای خارجی با تکیه 
بر توانمندی های داخلی اســت . ســايپا در آغاز 1400 ضمن نمايش چهره 
جديدش با محصولات تازه نشان داد که در عرصه تولید توامندتر از گذشته 

عمل می کند و در برابر تحريم ها و مشکلات بیمه شده است.
شاهین آغازگر مسیر پلتفرم جديد ۱۰۰SP در کلاس C خودروها است 
که در ســال 1400 با همراهی کراس اوور آريا تعداد اعضای اين خانواده به 
دو خودرو می رسد و بدون شک با افزايش تیراژ، سهم اين پلتفرم جديد از 
ســبد محصولات ســايپا نیــز افزايش پیدا خواهد کــرد. پلتفرم X ۲۰۰ با 
خودروهــای کلاس B نیــز با افزايش تنوع تیپ و فیس لیفت های جديد در 
سال 1400 ، عضو جديدی با نام اطلس خواهد داشت که به گسترش تنوع 
خودروهای سايپا کمک می کند و سهم سايپا را از بازار افزايش خواهد داد 
. با بررسی برنامه های نارنجی پوشان در سال 1400می توان دريافت کرد 
که آهنگ رشد تیراژو فروش اين خودروساز در ماه های ديگر سال نیز ادامه 
خواهد داشــت و در نیمه دوم ســال به اوج خواهد رســید. همچنین عطش 
سايپای نوين به ايجاد تنوع در سبد محصولات و معرفی خودروهای جديد 
اين تصور را تقويت می کند که احتمالا” ســال 1400تنها با دو خودرو آريا 
و اطلس در سايپا رنگارنگ تر نمی شود بلکه می توان انتظار معرفی محصولات 
و فیس لیفت های جديدی را نیز داشت . اين خودروساز همچنین در بخش 
قوای محرکه و امکانات رفاهی و ايمنی در راستای تنوع بخشی به تیپ های 
محصولات متوقف نشده و معرفی قوای محرکه جديد بخصوص در خانواده 
 SP ۱۰۰ نويــدی بــرای افزايش فروش اين خودرو و در نتیجه رشــد تیراژ

 آن است.
ســايپای نوين تا پايان ســال 99 ، به واســطه تنوع محصولات جديدش 
شکل گرفته بود اما آمار تولید در فروردين 1400 که معمولا” ماه کم فروغی 
برای خودروســازان اســت نشان داد که علی رغم همه مشکلات ، تحول اين 
خودروساز علاوه بر سبد محصولات در آمار تولید نیز اتفاق افتاده و اين در 
حالی است که نظام کیفی جديد و سختگیرانه اين شرکت با شاهین شکل 

تازه ای به خود گرفته است./ روابط عمومی سايپا  

بررسی مهمترین مشخصات فنی و امکانات نخستین کراس 
اوور ایرانی آریا برای تحول می آید

کراس اوور های شــهری بدون شــک يکی از محبوب ترين کلاس های 
خودرويی در بازار ايران به حساب می آيند.

تب اين کلاس از خودروها بعد از سال ها حکومت شاسی بلندهای سنتی 
از اواســط دهه 90 شمســی اوج گرفت و با ورود کراس اوور های رنگارنگ 
 چینی به خطوط تولید خودروســازان با اســتقبال گســترده مشــتريان

 مواجه شد .
امروز در غیاب خودروســازان خارجی ، ســايپای نوين با معرفی آريا به 
عنوان نخستین کراس اوور بومی ايران ، ضمن مطالعه مزايای تمامی کراس 
اوور های شهری موجود در ايران ، محصول نهايی را آماده عرضه به بازار در 
ســال 1400 کرده که نه تنها نســبت به گزينه های پیشــین برتری های 
محسوســی دارد بلکه گزينه ای رقابتی در برابر رقبای خارجی در بازارهای 
صادراتی نیز به حســاب  می آيد. بازار تشــنه خودرو ايران ، امروز در کنار 
ســدان هــای بومــی در کلاس های مختلف نیازمنــد عرضه کراس اووری 
اختصاصی است که وابسته به رويدادهای سیاسی و تحريم ها نباشد و بتواند 
اين بخش از نیاز بازار را در هر شرايطی پاسخ بدهد لذا آريا استراتژيک ترين 
محصــول صنعــت خودرو ايران طی يک دهه اخیر به حســاب می آيدکه از 
ســايپای نوين بر خواســته و در آينده حرف های زيادی برای گفتن در بازار 

خواهد داشت.

بلند قامتی با چهره ایرانی
آريا در گم نخست با طراحی داخلی بر گرفته از شاهین ايرانی ، به عنوان 
دومین عضو مگاپلتفرم ۱۰۰SP چهره ای دارد که نمی توان آن را کپی از 

محصولات ديگر دانســت و هويتی 
و  کاملا” مســتقل 
منحصــر بفرد برای 

ســايپا دارد. طراحی 
اين محصول به عنوان برادر بلند 

قامت شــاهین ، با بهره گیری از مشخصه های 
مشــابه اين ســدان صورت 

گرفته و ابعاد کلی اتاق با در نظر گرفتن خودروهای همکلاس برای دستیابی 
به بیشترين فضا برای سر نشینان و فضای بار انجام شده است .

قلبی قدرتمند در انتظار آریا
آريا طی روزهای پايانی سال 99 وارد فاز تولید آزمايشی شد و قرار است 
طی نیمه نخست سال جاری اخبار خوبی از ورود اين محصول به خط تولید 
شنیده شود. اين خودرو در گام نخست قرار بود مانند شاهین با پیشرانه  ۵. 
1 لیتری توربو با حداکثر توان 110 اســب بخار و گشــتاور قابل توجه 1۷8 
نیوتون متر روانه بازارشود اما ظاهرا” سايپا قوای محرکه جديد و قدرتمندتری 
را برای آريا در نظر گرفته اســت . اين پیشــرانه جديد با حجم کم ، مصرف 
ســوخت و آلايندگــی پايین و معادل اســتاندارد يــورو ۶ را ارائه می کند و 
حداکثر توانش به فراتر از 140 اســب بخار می رســد و گشتاور آن احتمالا” 
بیش از ۲۲0 نیوتون متر خواهد بود. پیشرانه توربو جديد سايپا برای کراس 
اوور آريا ، از دور موتور 1۶00 تا 4400 حداکثر گشتاور را در اختیار راننده 
قرار می دهد که احتمالا” در همراهی با گیربکس دستی و اتوماتیک شتابی 
بین 9 تا 11 ثانیه را برای اين خودرو به ارمغان خواهد آورد و شــتابگیری 
قدرتمندی را به نمايش خواهد گذاشت . بهره گیری از زنجیر تايم ، سیستم 
تزريق مستقیم سوخت و مصرف ترکیبی حدود ۵ تا ۶ لیتر در 100 کیلومتر 

از ديگر مزايای قوای محرکه آريا است.

مجموعه کامل امکانات رفاهی و ایمنی  
نخســتین اظهار نظرها و شــنیده ها حاکی از آن است که آريا با دست پرُ 
قدم به بازار خواهد گذاشت . در بخش ايمنی پیش بینی می شود اين خودرو 
با دو کیسه هوای SRS ، ترمزهای ديسکی در جلو وعقب ، ترمز ضد قفل 
ABS ، توزيــع الکترونیکــی نیروی ترمــز EBD و ترمز کمکی اضطراری 
BAS در تیپ G به بازار عرضه شــود . از مهمترين امکانات احتمالی آريا 
در نخستین تیپ می توان به سانروف ، تريم داخلی با روکش چرم ، کنترل 
سیســتم صوتی از روی فرمان ، سیســتم تهويه مطبوع اتوماتیک ، سیستم 
کمکی برقی فرمان ، ورود و اســتارت بدون کلید ، سنســور نور و چراغ های 
اتوماتیک ، صندلی های تاشو عقب ، سیستم کنترل فشار باد تايرها ، نمايشگر 
لمسی ، بلوتوث ، دوربین عقب و .... اشاره کرد . آريا با اين سطح از امکانات 
در تیــپ G يکــی از مجهزترين خودروهای بازار ايران خواهد بود.همچنین 
در تیپ های بعدی اين خودرو احتمال عرضه امکانات بیشتر نیز وجود دارد 
. در نهايت می توان انتظار امکانات قابل توجهی در تیپ اتوماتیک و فول 
آريا را داشــت ؛ مواردی نظیر سیســتم کنترل الکترونیکی پايداری ، 
سیستم کمکی شروع حرکت در سر بالايی و سیستم کمکی حرکت در 
سراشــیبی تیپ فول آريا را به خودرويی فراتر از همه رقبا و گزينه ای ايده 
آل برای بازارهای صادراتی بدل می کند .پیشــرفت آريا در مســیر توســعه 
امکانات در همین نقطه متوقف نمی شــود ؛ صندلی برقی ، کروز کنترل ، 
کیســه هــوای جانبی ، رينگ آلومینیومی تــا 1۷ اينچ ، بدنه دو رنگ مانند 
پــروژه کويیــک و نور پردازی کابین از ديگر گزينه های احتمالی 
برای تیپ های فول اين خودرو است ./ روابط عمومی 

سايپا


